

ВІЙНА В ХАРКОВІ ТА ХАРКІВСЬКІЙ ОБЛАСТІ (2022–2026)

Хроніка подій у посиланнях за восьме півріччя повномасштабної Війни за Незалежність України (1.09.2025–28.02.2026)¹

Загальні матеріали

Вісім рятувальників загинули в Харківській області під час війни // Kharkiv Today. – 17.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-viyny-na-kharkivshchyni-zahynuly-visim-ryatuvalnykiv>

Усього з 24 лютого 2022 р. в Україні загинули 107 рятувальників. Ще 502 співробітника ДСНС зазнали поранень під час виконання роботи.

Кравченко А. За чотири роки війни росіяни вбили більше 2 тисяч мирних людей в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 24.02.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.02.2026/za-cotiri-roki-viini-rosiyani-vbili-bilse-2-tisyac-mirnix-lyudei-v-xarkivskii-oblasti>

Кравченко А. Зруйновані обстрілами харківські багатоповерхівки. Фото до та після відновлення / Андрій Кравченко // Status Quo. – 6.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/06.01.2026/u-xarkovi-vidnovleno-160-budinkiv-za-rik-foto>

На кінець 2025 р. в Харкові було відновлено або перебувало на завершальному етапі капремонту понад 160 житлових багатоповерхівок.

Кравченко А. Харківська область на 1-му місці за кількістю зруйнованих об'єктів культури / Андрій Кравченко // Status Quo. – 7.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/07.01.2026/xarkivska-oblast-na-1-mu-misci-za-kilkistyu-zruinovanix-objektiv-kulturi>

Російська армія пошкодила понад 300 пам'яток культурної спадщини на Харківщині.

Кричун Д. Екозбитки Харківщини від війни перевищили пів трильйона гривень : Держекоінспекція підрахувала втрати довіллю Харківщини за час повномасштабного вторгнення / Дар'я Кричун // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758628910-ekozbitki-harkivshchini-vid-viyni-perevishchili-piv-trilyona-griven>

Від обстрілів і вибухів Харківщина втратила сотні мільярдів гривень через забруднені ґрунти, воду та повітря.

Кричун Д. За рік у Харкові з'явилося більше 11 тисяч приватних підприємств / Дар'я Кричун // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1767701447-za-rik-u-harkovi-z-yavilosya-bilshe-11-tisyach-privatnih-pidpriemtsiv>

Кричун Д. У Харкові живуть понад 212 тисяч переселенців: скільки серед них дітей та пенсіонерів / Дар'я Кричун // Думка. – 02.02.2026. – URL:

¹ Записи у розділі «Загальні питання» розташовані за абеткою. У «Хроніці подій» у межах кожного дня – за темами: офіційні повідомлення та статистичні і узагальнюючі матеріали (при їхній наявності), відомості про бойові дії, обстріли Харкова та Харківської області (при наявності у записах назв окремих населених пунктів або районів області – за абеткою цих назв), матеріали про окремих героїв, роботу волонтерів та комунальників, про події на окупованих територіях, інші питання. Тематичний та іменний покажчики до хронологічного покажчика будуть зроблені після створення покажчика за весь період повномасштабної війни після її закінчення.

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770033788-u-harkovi-zhivut-ponad-212-tisyach-pereselentsiv-skilki-sered-nih-ditey-ta-pensioneriv>

Ларін Ю. Кривавий бій, який подарував шанс українському Харкову : Росія від самого початку вторгнення в Україну в 2014 р. оголошувала Харків «руським городом». Саме тут вперше виявив себе вже ліквідований ватажок бойовиків «ДНР» «Моторола», який 12 років тому штурмував будівлю Харківської ОДА / Юрій Ларін // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772179624-krivaviy-biy-yakiy-podaruvav-shans-ukrayinskomu-harkovu>

Ларін Ю. У Харкові за час вторгнення від обстрілів загинуло 989 людей, серед них 41 дитина – мерія : Харків. медики надають допомогу пораненим внаслідок рос. обстрілів / Юрій Ларін // Думка. – 22.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758547883-u-harkovi-za-chas-vtorgnennya-vid-obstriliv-zaginulo-989-lyudey-sered-nih-41-ditina-meriya>

Лісічкіна А. Росіяни застосовували хімзброю під час штурму Вовчанська: деталі від СБУ : Під час штурму Вовчанська росіяни застосовували хімічну зброю у 2024–2025 роках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772203676-rosiyani-zastosovuvali-himzbroyu-pid-chas-shturmu-vovchanska-detali-vid-sbu>

Хімбоєприпаси скидали з квадрокоптерів на оборонні позиції українських військ, щоб змусити бійців залишити окопи під прямим вогнем ворога. Протягом вересня 2024 – червня 2025 рр. зафіксовано щонайменше 14 таких скидів.

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки мешканців Харківщини підірвалися на мінах у 2025 році : ДСНС Харківщини продовжує очищати території від вибухонебезпечних предметів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1767021128-stalo-vidomo-skilki-meshkantsiv-harkivshchini-pidirvalisya-na-vibuhivkah-u-2025-rotsi>

Із початку війни вибухонебезпечні предмети стали причиною загибелі 109 людей та травмування 329 осіб.

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки харків'ян загинули через обстріли у 2025 році / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767265938-stalo-vidomo-skilki-harkiv-yan-zaginuli-cherez-obstrili-u-2025-rotsi>

У 2025 р. від обстрілів загинула 41 особа, серед них – три дитини. Постраждали 973 людини, серед них – 106 дітей.

Мегаполіс на фронті. Як змінився Харків за чотири роки повномасштабної війни // Kharkiv Today. – 24.02.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/novi-mistyany-vtracheni-pamyatky-bezkoshtovni-tramvayi-yak-zminyvsya-kharkiv-za-chotyry>

Чотири роки тому харків'яни вперше прокинулися під звуки обстрілу. 24 лютого 2022 р. Харків став прифронтовим містом – і досі не припиняє ним бути. Велика війна докорінно змінила мегаполіс: склад населення, структуру витрат, робочі місця та відпочинок.

Понад 545 мільярдів гривень збитків зазнало докільля Харківщини через напад Росії // Kharkiv Today. – 13.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ponad-545-milyardiv-hryven-zbytkiv-zaznalo-dovkillya-kharkivshchyny-cherez-napad-rosiyi>

Терехов назвав суму, яка потрібна на відновлення Харкова // Kharkiv Today. – 7.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/terekhov-nazvav-sumu-yaka-potribna-na-vidnovlennya-kharkova>

Російська армія за час повномасштабної війни різною мірою пошкодила понад 12 500 будівель та продовжує обстрілювати будинки та об'єкти критичної інфраструктури. За попередніми оцінками, на відновлення потрібно близько 10,5 млрд євро.

Чередник І. На Харківщині пошкоджено більше 93 тисяч будівель – ОВА : У Харків. обл. триває фіксація руйнувань, завданих рос. агресією / Чередник Ірина // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763126877-na-harkivshchini-poshkodzheno-bilshe-93-tisyach-budivel-ova>

Шопінська Є. Із початку року через російські обстріли у Харкові пошкоджено понад 280 житлових будинків / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770044285-iz-pochatku-roku-cherez-rosiyski-obstrili-u-harkovi-poshkodzheno-ponad-280-zhitlovih-budinkiv>

Шопінська Є. На Харківщині окупанти зруйнували більше пам'яток, ніж у будь-якій іншій області України – Мінкульт : Харківщина лідирує за руйнуваннями культурної спадщини / Єлизавета Шопінська // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1770715019-na-harkivshchini-okupanti-zruynuvali-bilshe-pam-yatok-nizh-u-bud-yakiy-inshiy-oblasti-ukrayini-minkult>

Шопінська Є. Харківщина на першому місці в Україні за кількістю повітряних тривог у 2025 році : У Харків. обл. зафіксували понад 2 тис. тривог / Єлизавета Шопінська // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767271624-harkivshchina-na-pershomu-mistsi-v-ukrayini-za-kilkistyu-povitryanih-trivog-u-2025-rotsi>

Хроніка подій

1.09.2025

Меньшикова Є. Втрати Харківської області у серпні 2025 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Єлизавета Меньшикова, Марія Солодовнік, Альона Соболенко // Супільне : Харків. – 1.09.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1091868-vtrati-harkivskoi-oblasti-u-serpni-2025-roku-zgaduemo-zagiblih-zahisnikiv-poimenno/>

Ларін Ю. На Харківщині – 20 російських штурмів за добу (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 1.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756703457-na-harkivshchini-20-rosiyskih-shturmiv-za-dobu-karta>

Кричун Д. На Харківщині ЗСУ відбили вісім атак росіян – Генштаб : ЗСУ відбили атаки під Вовчанськом і Куп'янськом / Дар'я Кричун // Думка. – 1.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756733500-na-harkivshchini-zsu-vidbili-visim-atak-rosiyan-genshtab>

Дашківська І. Доба на Харківщині: під ударами 11 населених пунктів, загинула жінка, троє поранених / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 1.09.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3571536>

Ларін Ю. На Харківщині вирують п'ять лісових пожежі, що виникли після обстрілів – ДСНС : [Ізюм. та Куп'ян. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 1.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1756701284-na-harkivshchini-viruyut-p-yat-lisovih-pozhezhi-shcho-vinikli-pislya-obstriliv-dsns>

Ларін Ю. Мерія повідомила, скільки ВПО проживає в Харкові станом на 1 вересня : Харків. влада організувала для проживання переселенців гуртожитки / Юрій Ларін // Думка. – 1.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756734539-meriya-povidomila-skilki-vpo-prozhivae-v-harkovi-standom-na-1-veresnya>

У Харкові станом на 1 вересня 2025 р. зареєстровано понад 205,6 тис. внутрішньо переміщених осіб.

Лісічкіна А. У Харкові офлайн-навчання доступне для 17 тисяч школярів – Терехов : Харків. школярі повернулися за парти 1 вересня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 1.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756711799-u-harkovi-oflayn-navchannya-dostupne-dlya-17-tisyach-shkolyariv---terehov>

Найглибша у світі. У Харкові запрацювала школа на мінус третьому поверсі // Kharkiv Today. – 1.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/yakyy-vyhlyad-maye-nayhlybsha-shkola-kharkova>

Ця підземна школа відкрилася на Салтівці, у 524 мікрорайоні. Одночасно у ній зможуть навчатися понад 500 дітей.

Гнатишина О. Терехов розповів про будівництво підземного дитсадка в Харкові: що вже відомо : Підземні дитсадки обійдуться Харкову навіть дорожче, ніж школи під землею / Олена Гнатишина // Думка. – 1.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756716888-terehov-rozpoviv-pro-budivnitstvo-pidzemnogo-ditsadka-v-harkovi-shcho-vzhe-vidomo>

Ларін Ю. На Харківщині будівництво житла обвалилося ще на 40%: що відомо : У Харків. обл. більше будують житло в сілах, ніж у містах / Юрій Ларін // Думка. – 1.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1756732991-na-harkivshchini-budivnitstvo-zhitla-obvalilosya-shche-na-40-shcho-vidomo>

2.09.2025

Лісічкіна А. Генштаб показав мапу бойових дій на Харківщині: 21 атака за останню добу : Протягом минулої доби рос. війська штурмували на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756790257-genshtab-pokazav-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-21-ataka-za-ostannyu-dobu>

Лісічкіна А. Росіяни просунулися в Куп'нському районі на Харківщині – Deep State (карта) : [в р-ні с. Кам'янка] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756801192-rosiyani-prosunulisya-v-izyumskomu-rayoni-na-harkivshchini---deep-state-karta>

Кричун Д. Обстріли Харкова зменшилися в 7 разів у порівнянні з минулим місяцем – мер : У серпні ворог здійснив на Харків 14 атак / Дар'я Кричун // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756809038-obstrili-harkova-zmenshilisya-v-7-raziv-u-porivnyanni-z-minulim-misyatsem-mer>

Лісічкіна А. На Харківщині через обстріли РФ постраждали двоє людей : За добу в Харків. обл. ворог атакував 11 насел. пунктів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756793094-na-harkivshchini-cherez-obstrili-rf-postrazhdali-dvoe-lyudey>

Кричун Д. На Харківщині майже половина ворожих обстрілів – дронами : На Харківщині ворог здійснив понад сотню обстрілів за добу / Дар'я Кричун // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756806397-na-harkivshchini-mayzhe-polovina-vorozhih-obstriliv-dronami>

Лісічкіна А. На Золочівщині ворожі дрони атакували село [Івашки]: пошкоджено енергомережі : Приватне домоволодіння в Івашках постраждало через атаку дронів рф / Аліна Лісічкіна // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756792650-na-zolochivshchini-vorozhi-droni-atakuvali-selo-poshkodzheno-energomerezhi>

Кричун Д. Уряд для прискорення логістики та евакуації на Харківщині виділив майже 800 млн грн : На Харківщині за 2,5 місяці завершили ремонт прифронтових та рокадних доріг / Дар'я Кричун // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756798928-uryad-dlya-priskorenniya-logistiki-ta-evakuatsiyi-na-harkivshchini-vidiliv-mayzhe-800-mln-grn>

Кілька харківських університетів готуються до переходу на офлайн-навчання // Kharkiv Today. – 2.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kilka-kharkivskykh-universytetiv-hotuyutsya-do-perekhodu-na-oflayn-navchannya>

Йдеться про Харківський національний університет імені В. Н. Каразіна та Харківський національний медичний університет.

Освіта під землею: Чому харківські підземні школи стали основою безпеки : Харків продовжує доводити: навіть під час війни місто живе, працює й буде своє майбутнє // Думка. – 2.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/blog/1756803529-osvita-pid-zemleyu-chomu-harkivski-pidzemni-shkoli-stali-osnovoyu-bezpeki>

«Ніжна сила»: в Харкові відкрили виставку, присвячену волонтеркам // MediaPort. – 2.09.2025. – URL: <https://mediaport.ua/nizhna-syla-v-kharkovi-vidkryly-vystavku-prysviachenu-volonterkam/>

Виставку «Харків. Ніжна сила. Лінії перетину» відкрили в Художній галереї імені Генріха Семирадського.

Азаров А. 40 харківських дітей повернулися з Франції / Денис Азаров // Status Quo. – 2.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.09.2025/40-xarkivskix-ditei-povernulisya-z-franciyi>

Діти перебували в місті-побратимі на запрошення мера Лілля Арно Деланда. У групі були юні спортсмени, які займаються футболом, баскетболом і дзюдо.

3.09.2025

Кравченко А. ЗСУ відбили 22 атаки росіян у Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 3.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.09.2025/zsu-vidbili-22-ataki-rosiyan-u-xarkivskii-oblasti>

Росіяни обстріляли вісім населених пунктів у Харківській області // Kharkiv Today. – 3.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-obstrilyaly-apteku-i-mahazyn-na-kharkivshchyni>

Грицишин О. Три людини постраждали внаслідок російських обстрілів Харківщини / Остап Грицишин // Цензор.НЕТ. – 3.09.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3571920>

Кричун Д. У Козачій Лопані на Харківщині дрон убив чоловіка на велосипеді : Росіяни атакували мешканця на велосипеді та автомобіль на дорозі між селами Цупівка і Нова Козача : [Харків. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 3.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756885343-u-kozachiy-lopani-na-harkivshchini-dron-ubiv-cholovika-na-velosipedi>

Кравченко А. РФ скинула на Куп'янськ 1,5-тонну бомбу, у місті немає світла, газу та води / Андрій Кравченко // Status Quo. – 3.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.09.2025/rf-skinula-na-kupyansk-15-tonnu-bombu-u-misti-nemaje-svitla-gazu-ta-vodi>

Ларін Ю. На Харківщині – масштабне будівництво шкільних укриттів: Синегубов розповів деталі : У Харків. обл. новий навч. рік стартував у 576 школах / Юрій Ларін // Думка. – 3.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756883679-na-harkivshchini-masshtabne-budivnitstvo-shkilnih-ukrittiv-sinegubov-rozpoviv-detali>

Ларін Ю. Поблизу Харкова відкрили новітній безпечний простір для дітей (фоторепортаж) : [у м. Дергачі (Харків. р-н)] / Юрій Ларін // Думка. – 3.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756908898-poblizu-harkova-vidkrili-novitniy-bezpechniy-prostir-dlya-ditey-fotoreportazh>

4.09.2025

«Це відкриє Путіну шлях до Харкова»: Зеленський про вихід з Донбасу // Kharkiv Today. – 4.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/tse-vidkryye-putinu-shlyakh-do-kharkova-zelenskyi-pro-vykhid-z-donbasu>

Якщо Україна погодиться добровільно віддати Донбас Росії, це відкриє окупантам шлях до Харкова та Дніпра.

Хливнюк А. Ситуація важка: російські окупанти штурмують центр прикордонного Вовчанська (оновлена мапа) / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 4.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/tisnut-u-vovcansku-ta-nastupaut-na-kupansini-so-vidbuvaetsa-na-harkivsini-stanom-na-4-veresna.html>

Гергелюк О. Росіяни здійснюють постійні спроби просочення в Куп'янськ і намагаються закріпитися на околицях, – DeepState / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 4.09.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3572129>

Кравченко А. Війська РФ обстріляли 12 населених пунктів у Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 4.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/04.09.2025/viiska-rf-obstrilyali-12-naselenix-punktiv-u-xarkivskii-oblasti>

Російська «Молнія» атакувала заклад освіти у Харкові // Kharkiv Today. – 4.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-molniya-atakuvala-osvitniy-zaklad-u-kharkovi>
Вибух пролунав увечері 3 вересня в Салтівському районі.

Кричун Д. Стало відомо, яку зброю Росія застосувала під час нічної атаки на Лозову / Дар'я Кричун // Думка. – 4.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756969978-stalo-vidomo-yaku-zbroyu-rosiya-zastosovala-pid-chas-nichnoyi-ataki-na-lozovu>

Окупант влучили по цивільному підприємству у Харківській області : Ворог двічі за ніч атакував Чугуївську громаду // Kharkiv Today. – 4.09.2025. – URL:

<https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupant-vluchyly-po-tsyvilnomu-pidpryyemstvu-na-kharkivshchyni>

5.09.2025

Азаров Д. Шведи підтримають Харків і використають досвід харків'ян у реагуванні на надзвичайні ситуації / Денис Азаров // Status Quo. – 5.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.09.2025/svedi-pidtrimayut-xarkiv-i-vikoristayut-dosvid-xarkivyan-u-reaguvanni-na-nadzvicaini-situaciyi>

Робочу зустріч із мером міста Еребру (Швеція) Джоном Йоганссоном провів перший заступник Харківського міського голови Олександр Новак. Під час зустрічі було обговорено перспективи встановлення партнерських відносин між містами та намічено подальші кроки до укладення двосторонньої угоди про муніципальне партнерство.

Веклич А. На Харківщині ЗСУ зупинили 17 атак армії РФ – Генштаб / Анна Веклич // Гвара медіа. – 5.09.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-zsu-zupinili-17-atak-armi%d1%97-rf-genshtab/>

Кравченко А. Росіяни просунулися на сході Харківської області – Deep State / Андрій Кравченко // Status Quo. – 5.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.09.2025/rosiyani-prosunulisya-na-sxodi-xarkivskoyi-oblasti-deep-state>

Російські війська просунулися в районі села Степова Новоселівка Петропавлівської громади. Село знаходиться у південно-східній частині Куп'янського району, на лівому березі Осколу.

Гнатишина О. Білоруські добровольці показали, як нищать російських окупантів на Харківщині : Успішну бойову роботу провели в с. Кіндаршівка Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 5.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757064758-biloruski-dobrovoltsi-pokazali-yak-nishchat-rosiyskih-okupantiv-na-harkivshchini>

Кравченко А. Росіяни атакували Харківську область безпілотником: 3 людини загинули, 3 – поранені / Андрій Кравченко // Status Quo. – 5.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.09.2025/rosiyani-atakuvali-xarkivsku-oblast-bezpilotnikom-3-lyudini-zaginuli-3-poraneni>

Лісічкіна А. Армія РФ запустила «Герань-2» по закладу освіти в Богодухові: кадри з місця / Аліна Лісічкіна // Думка. – 5.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757053556-armiya-rf-zapustila-geran-2-po-zakladu-osviti-v-bogoduhovi-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. Окупанти обстрілюють дронами автомобілі на трасі Ізюм – Слов'янськ (фотофакт) : У Харків. обл. заявляють про небезпеку пересування по трасі держ. значення / Юрій Ларін // Думка. – 5.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757072313-okupanti-obstrilyuyut-dronami-avtomobili-na-trasi-izyum-slov-yansk-fotofakt>

Кравченко А. На Харківщині за тиждень виявили майже 1300 вибухонебезпечних предметів / Андрій Кравченко // Status Quo. – 5.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.09.2025/na-xarkivshhini-za-tizden-viyavili-maize-1300-vibuxonebezpechnix-predmetiv>

Кричун Д. Прифронтові Липці та деокуповані Циркуни на Харківщині отримали мобільний шпиталь : Сучасний мобільний мед. комплекс дозволить надавати допомогу навіть у польових умовах / Дар'я Кричун // Думка. – 5.09.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1757065692-prifrontovi-liptsi-ta-deokupovani-tsirkuni-na-harkivshini-otrimali-mobilniy-shpital>

6.09.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 17 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 6.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/06.09.2025/zsu-vidbili-17-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Ільїна К. Під Вовчанськом триває три бої – Генштаб : Окупанти здійснили спробу прорватися на Куп'янськ / Катерина Ільїна // Думка. – 6.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757165428-pid-vovchanskom-trivae-tri-boyi---genshtab>

Андрієвська О. За добу РФ атакувала 5 населених пунктів Харківської області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 6.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/06.09.2025/za-dobu-rf-atakuvala-5-naselenix-punktiv-xarkivskoyi-oblasti>

Кравченко А. Росіяни атакували Харківську область безпілотником: 3 людини загинули, 3 – поранені / Андрій Кравченко // Status Quo. – 6.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.09.2025/rosiyani-atakuvali-xarkivsku-oblast-bezpilotnikom-3-lyudini-zaginuli-3-poraneni>

Ільїна К. Росіяни потрошили будинки та автомобіль в Золочівській громаді Харківщини / Катерина Ільїна // Думка. – 6.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757146579-rosiyani-potroshchili-budinki-ta-avtomobil-v-zolochivskiy-gromadi-harkivshchini>

Ільїна К. Внаслідок обстрілу Куп'янська загинув чоловік – поліція / Катерина Ільїна // Думка. – 6.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757139901-vnaslidok-obstrilu-kup-yanska-zaginov-cholovik---politsiya>

7.09.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 13 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 7.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/07.09.2025/zsu-vidbili-13-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Гришко Г. На Харківщині [підрозділ безпілотних систем] «Ахіллес» знищив і уразив понад 4,6 тисячі ворожих цілей у серпні / Галина Гришко // Слобід. край. – 7.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/ahilles-znisiv-tehniku-i-droni-protivnika-na-harkivsini.html>

Ільїна К. Внаслідок російських атак на Харківщині одна людина загинула, 6 постраждали : Окупанти атакували Харків. обл. дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 7.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757224235-vnaslidok-rosiyskih-atak-na-harkivshchini-odna-lyudina-zaginula-6-postrazhdali>

Ільїна К. У Великому Бурлуку Харківської області окупанти знищили телевежу (фотофакт) / Катерина Ільїна // Думка. – 7.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757235996-u-velikomu-burluku-harkivskoyi-oblasti-okupanti-znishchili-televezhu-fotofakt>

Грицишин О. 6-річна дитина постраждала внаслідок ворожого обстрілу Куп'янська / Остап Грицишин // Цензор.НЕТ. – 7.09.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3572758>

У Куп'янську загинув випускник харківського вишу : [випускник Харків. нац. ун-ту внутр. справ Денис Фуртас] // Kharkiv Today. – 7.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/vypusknyk-kharkivskoho-vyshu-zahynuv-u-kupyansku>
Денис Фуртас, позивний «Фура» загинув 5 вересня 2025 р. під час виконання оперативно-бойового завдання.

8.09.2025

Кравченко А. Росіяни посилили натиск на півночі Харківської області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 8.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.09.2025/rosiyani-posilili-natisk-na-pivnoci-xarkivskoyi-oblasti>
7 вересня 2025 р. російські війська провели 19 атак у Харківській області.

Кравченко А. Росіяни обстріляли житлові будинки в Харківській області (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 8.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.09.2025/rosiyani-obstrilyali-zitlovi-budinki-v-xarkivskii-oblasti-foto>
7 вересня 2025 р. росіяни обстріляли 8 населених пунктів Харківської області.

Кравченко А. Російські дрони на оптоволокну долітають до передмістя Харкова / Андрій Кравченко // Status Quo. – 8.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.09.2025/rosiiski-droni-na-optovolokni-dolitayut-do-peredmistya-xarkova-video>
Російські дрони на оптоволокну долетіли до сіл Черкаська Лозова, Руська Лозова та селища Лісне.

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли Куп'янськ із мінометів: постраждала 6-річна дівчинка / Аліна Лісічкіна // Думка. – 8.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757307688-rosiyani-obstrilyali-kup-yansk-iz-minometiv-postrazhdala-6-richna-divchinka>

9.09.2025

Ільїна К. Генштаб назвав населені пункти, де на Харківщині точаться бої 9 вересня : Ворог намагається прорватися на Куп'ян. напрямку / Катерина Ільїна // Думка. – 9.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757424303-genshtab-nazvav-naseleni-punkti-de-na-harkivshchini-tochatsya-boyi-9-veresnya>

Кравченко А. На Харківському напрямку росіяни виснажені та здаються в полон / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.09.2025/na-xarkivskomu-napryamku-rosiyani-visnazeni-ta-zdayutsya-v-polon>

Шорохова А. Ворожих ударів зазнали 9 населених пунктів Харківщини: постраждала літня жінка та двоє дітей / Ангеліна Шорохова // Цензор.НЕТ. – 9.09.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3573034>

Російська армія обстріляла державне підприємство у Харківській області : Упродовж минулої доби окупанти били по чотирьох районах Харківщини // Kharkiv Today. – 9.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-armiya-obstrilyala-derzhavne-pidpryemstvo-u-kharkivskiy-oblasti>
Упродовж 8 вересня ворог завдавав ударів по Харківському, Ізюмському, Берестинському та Куп'янському районах, використовуючи РСЗВ, безпілотники та FPV-дрони.

Російська армія скинула три КАБи на передмістя Харкова : Окупанти били по Малоданилівській громаді: [Харків. р-н] // Kharkiv Today. – 9.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-armiya-skynula-try-kaby-na-peredmistya-kharkova>

Гергелюк О. Захищаючи Україну, загинув оператор-постановник телепроектів, доброволець Денис Пономаренко. Фото / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 9.09.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3572999>

Під час виконання бойового завдання на Харківщині загинув оператор-постановник телепроектів Денис (Бес) Пономаренко, який після початку повномасштабного вторгнення РФ добровольцем вступив до лав ЗСУ.

10.09.2025

Президент нагородив перших бійців, які прийшли до харківської бригади за програмою «18–24» // Kharkiv Today. – 10.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/prezydent-nahorodyv-pershykh-biytsiv-yaki-pryyshly-do-kharkivskoyi-bryhady-za-prohramoyu-18>

Бійці 92-ї окремої штурмової бригади, які утримували позиції у повному оточенні кілька діб під Покровськом, отримали ордени «За мужність».

Лісічкіна Л. Генштаб показав, де наступали росіяни на Харківщині 9 вересня (карта) / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757481303-genshtab-pokazav-de-nastupali-rosiyani-na-harkivshchini-9-veresnya-karta>

Гнатишина О. У Генштабі назвали населені пункти, поблизу яких точилися бої на Харківщині 10 вересня / Олена Гнатишина // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757509945-u-genshtabi-nazvali-naseleni-punkti-poblizu-yakih-tochilisya-boyi-na-harkivshchini-10-veresnya>

Лісічкіна А. Армія РФ атакувала 12 населених пунктів Харківщини: постраждало четверо людей : На Харківщині через обстріли пошкоджено понад 20 будинків та дитсадок / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757483195-armiya-rf-atakuvala-12-naselenih-punktiv-harkivshchini-postrazhdalo-chetvero-lyudey>

Росіяни пошкодили ліцей і дитячий садок у Харківській області // Kharkiv Today. – 10.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-obstrilyaly-litsey-i-dytyachyy-sadok-u-kharkivskiy-oblasti>

Упродовж минулої доби окупанти били по Чугувському, Харківському, Ізюмському та Куп'янському районах області.

Лісічкіна А. За добу на Харківщині через обстріли спалахнуло вісім пожеж: є постраждалі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757480805-za-dobu-na-harkivshchini-cherez-obstrili-spalahnulo-visim-pozhezh-e-postrazhdali>

Лісічкіна А. На Харківщині від атак дронів постраждали семеро людей – прокуратура : Прокуратура задокументувала наслідки ударів дронів по Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757500747-na-harkivshchini-vid-atak-droniv-postrazhdali-semero-lyudey---prokuratura>

Гнатишина О. Армія РФ дронами обстріляла цивільний автомобіль на Харківщині: є постраждалі : [с. Благодатівка Куп'ян. р-ну] / Олена Гнатишина // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757492777-armiya-rf-dronami-obstrilyala-tsivilniy-avtomobil-na-harkivshchini-e-postrazhdali>

Лісічкіна А. Дрони РФ вдруге за тиждень вдарили по Тимофіївці на Харківщині: кадри руйнувань : [Богодухів. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757503311-droni-rf-vdruge-za-tizhden-vdarili-po-timofiyivtsi-na-harkivshchini-kadri-ruynuvan>

Лісічкіна А. Росіяни скинули авіабомби на поле Харківщини: що відомо : Рос. авіація обстріляла околиці Черноглазівки на Харківщині : [Золочів. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757510873-rosiyani-skinuli-aviabombi-na-pole-harkivshchini-shcho-vidomo>

Гнатишина О. Синегубов розповів про ситуацію із постраждалими через війну дітьми на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757515733-sinegubov-rozpoviv-pro-situatsiyu-iz-postrazhdalimi-cherez-viynu-ditmi-na-harkivshchini>

У Куп'янську все ще залишаються 880 людей.

Ларін Ю. У Харкові завідувач відділенням «Університетської клініки» отримав вирок за сприяння ухилинтам / Юрій Ларін // Думка. – 10.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/crime/1757408324-u-harkovi-zaviduvach-viddilennyam-universitetskoyi-kliniki-otrimav-virok-za-spriyannya-uhilyantam>

11.09.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 20 російських атак: мапа бойових дій : Протягом минулої доби рос. війська штурмували на двох напрямках Харківщини : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757567203-na-harkivshchini-za-dobu-vidbili-20-rosiyskih-atak-mapa-boyovih-diy>

Росіяни штурмували в районах населених пунктів Вовчанськ, Амбарне, Одрадне, Мирне, Куп'янськ та Борівська Андріївка.

Шопінська Є. У Куп'янську взяли під вогневий контроль переправу, де ворог переправляється через Оскіл – Федоренко : Противник також уночі намагався прорватися через держ. кордон у районі села Мілове на півночі Харків. обл. / Єлизавета Шопінська // Думка. – 11.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757590153-u-kup-yansku-vzlyali-pid-vogneviy-kontrol-perepravu-de-vorog-perepravlyaetsya-cherez-oskil---fedorenko>

Кричун Д. Через удар російського БПЛА на Харківщині загинула людина: кадри з місця : Упродовж минулої доби, 10 верес., війська РФ обстріляли шість районів Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 11.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1757571844-cherez-udar-rosiyskogo-bpla-na-harkivshchini-zaginula-lyudina-kadri-z-mistsya>

Токар Ю. Російська армія обстріляла Борівську громаду: горіли ферма та будинок // MediaPort. – 11.09.2025. – URL: <https://mediaport.ua/roziyska-armiia-obstriliala-borivsku-hromadu-horily-ferma-ta-budynok/>

Лісічкіна А. Рятувальники показали наслідки бомбардування прифронтового села на Харківщині : рос. авіація обстріляла прифронтове с. Грушівка : [Куп'ян. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757584865-ryatuvalniki-pokazali-naslidki-bombarduvannya-prifrontovogo-sela-na-harkivshchini>

Кричун Д. Біля Куп'янська під обстріл потрапила «швидка»: поранені двоє медиків : [с. Кіндрашівка] / Дар'я Кричун // Думка. – 11.09.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1757577096-bilya-kup-yanska-pid-obstril-potrapila-shvidka-poraneni-dvoe-medikiv>

Кричун Д. У Куп'янську жінка не витримала стресу: померла після влучання в її будинок : За добу 10–11 верес. ворог обстріляв Куп'ян. р-н 13 разів / Дар'я Кричун // Думка. – 11.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1757578045-u-kup-yansku-zhinka-ne-vitrimala-stresu-pomerla-pislya-vluchannya-v-yiyi-budinok>

Джума Н. Трьох поліцейських поранено внаслідок атаки окупантів на службове авто на Харківщині : [біля с. Осинове Куп'ян. р-ну] / Наталія Джума // Цензор НЕТ. – 11.09.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3573535/rosiyany-atakuvaly-politseyiskyh-na-harkivschyni>

До Харківського військового шпиталю привезли новий комп'ютерний томограф // MediaPort. – 11.09.2025. – URL: <https://mediaport.ua/do-kharkivskoho-viyskovoho-shpytaliu-pryvezly-novyy-komp-iuternyy-tomohraf/>

Останній томограф у харківському військовому шпиталі вийшов з ладу у травні 2025 р. Тимчасово там запустили мобільний. Одночасно – оголосили збір на придбання нового апарата.

12.09.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу росіяни провели 20 штурмів: де наступає ворог (карта) : Найбільша кількість бойових зіткнень зафіксована у районах Вовчанська та Куп'янська / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757653804-na-harkivshchini-za-dobu-rosiyani-proveli-20-shturmiv-de-nastupae-vorog-karta>

Гнатишина О. Генштаб назвав населені пункти Харківщини, де точилися бойові дії 12 вересня : Загалом в Харків. обл. протягом дня відбулося 22 атаки рф / Олена Гнатишина // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757684425-genshtab-nazvav-naseleni-punkti-harkivshchini-de-tochilisya-boyovi-diyi-12-veresnya>

Гнатишина О. Українські військові показали, як застосовують трофейні міни у Вовчанську / Олена Гнатишина // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757666026-ukrayinski-viyskovi-pokazali-yak-zastosovuyut-trofeyni-mini-u-vovchansku>

На Харківщині за добу внаслідок обстрілів постраждали 10 людей : Ворог за добу обстріляв 18 насел. пунктів Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757656643-na-harkivshchini-za-dobu-vnaslidok-obstriliv-postrazhdali-10-lyudey>

Лісічкіна А. Поліція Харківщини показала наслідки російських бомбардувань : На Харківщині внаслідок ворожих обстрілів постраждали цивільні та поліцейські / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757658678-politsiya-harkivshchini-pokazala-naslidki-rosiyskih-bombarduvan>

Минулої доби російські війська завдали ударів по Ізюмському, Богодухівському та Куп'янському районах Харківської області.

Лісічкіна А. На Харківщині РФ зруйнувала будинок у Боровій: двоє людей можуть бути під завалами : [Ізюм. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757662641-na-harkivshchini-rf-zruynovala-budinok-u-boroviy-dvoe-lyudey-mozhut-buti-pid-zavalami>

Лісічкіна А. Росіяни скинули авіабомби на околиці прифронтового села Харківщини : [с. Черноглазівка, 11 верес. 2025 р.] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757653371-rosiyani-skinuli-aviabombi-na-okolitsi-prifrontovogo-sela-harkivshchini>

Лісічкіна А. Прокуратура показала знищений росіянами цивільний автомобіль на Харківщині : Шість людей постраждали внаслідок ударів російських БПЛА на Харківщині : [у с. Сподобівка Куп'ян. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757668209-prokuratura-pokazala-znishcheniy-rosiyanami-tsilvilniy-avtomobil-na-harkivshchini>

13.09.2025

Ларін Ю. На Харківщині ворог за добу штурмував позиції Сил оборони більше 30 разів (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 13.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757740908-na-harkivshchini-vorog-za-dobu-shturmuvav-pozitsiyi-sil-oboroni-bilshe-30-raziv-karta>

Шопінська Є. На Покровському напрямку відбито майже всі атаки ворога – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 13.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757772963-na-pokrovskomu-napryamku-vidbito-mayzhe-vsi-ataki-voroga-genshtab>

Ларін Ю. Генштаб заявляє про взяття під контроль виходу з трубопроводу, яким росіяни доходять до Куп'янська : У Харків. обл. триває оборонна операція в м. Куп'янськ / Юрій Ларін // Думка. – 13.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757760223-genshtab-zayavlyae-pro-vzyattya-pid-kontrol-vihodu-z-truboprovodu-yakim-rosiyani-dohodyat-do-kup-yanska>

Ларін Ю. Загарбники атакують широким фронтом на півночі Харківщині / Юрій Ларін // Думка. – 13.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757769098-zagarbniki-atakuyut-shirokim-frontom-na-pivnochi-harkivshchini-shcho-vidomo>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів поранено шість людей: Куди бив ворог : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 12 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 13.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757742141-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-poraneno-shist-lyudey-kudi-biv-vorog>

Ларін Ю. У Боровій на Харківщині внаслідок обстрілу одна людина загинула, ще двоє – поранені : у Харків. обл. ворог застосував керовані авіабомби та РСЗВ / Юрій Ларін // Думка. – 13.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757768026-u-boroviy-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-odna-lyudina-zaginula-shche-dvoe-poraneni>

Ларін Ю. Окупанти розбомбили центр села на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. внаслідок обстрілу постраждали дві людини : [с. Калинове Ізюм. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 13.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757740437-okupanti-rozbombili-tsentr-sela-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Транзитний центр [у Лозовій] на Харківщині прийняв 2,5 тисячі переселенців // Kharkiv Today. – 13.09.2025 – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/tranzytnyy-tsentr-na-kharkivshchyni-pryynyav-25-tysyachi-pereselentsiv>

Ларін Ю. Армія РФ дронами спалила приватний житловий будинок на Харківщині: кадри з місця : [с. Скорики Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 13.09.2025. –

URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757742453-armiya-rf-dronami-spalila-privatniy-zhitloviy-budinok-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

14.09.2025

Ільїна К. Генштаб розповів, як пройшла ніч на фронті у Харківській області (карта): У Харків. обл. сталося 25 боєзіткнень / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757827212-genshtab-rozpoviv-yak-proyshla-nich-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. Окупанти просунулися на півночі Куп'янська – Deep State / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757844018-okupanti-prosunulisya-na-pivnochi-kup-yanska---deep-state>

Ільїна К. На Куп'янському напрямку танком знищили ворожу групу: відео з фронту : Під Куп'янськом знищили групу окупантів з відстані понад 9 км / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757847904-na-kup-yanskomu-napryamku-tankom-znishchili-vorozhu-grupu-video-z-frontu>

Ільїна К. Росіяни в цивільному та підірвана газова труба: військові показали, що відбувається в Куп'янську / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757832759-rosiyani-v-tsilnomu-ta-pidirvana-gazova-truba-viyskovi-pokazali-shcho-vidbuvaetsya-v-kup-yansku>

Ільїна К. На Харківщині прикордонники зірвали російський штурм / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757859761-na-harkivshchini-prikordonniki-zirvali-rosiyskiy-shturm>

Штурм зірвали на Північно-Слобожанському напрямку оператори FPV-дронів прикордонного підрозділу «Сталевий Кордон».

Ільїна К. У Харківській області через російські атаки загинула людина, ще 5 – постраждали : Окупанти атакували Харківщину дронами та авіабомбами / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757829256-u-harkivskiy-oblasti-cherez-rosiyski-ataki-zaginula-lyudina-shche-5---postrazhdali>

Ільїна К. Рятувальники потрапили під повторний обстріл у Боровій : на Харківщині росіяни вдарили по Боровій авіабомбами та ракетами : [Ізюм. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757826717-ryatuvalniki-potrapili-pid-povtorniy-obstril-u-boroviy>

Ільїна К. Війна наздогнала вдруге: на Харківщині загинув чоловік, який втратив родину на Луганщині : у Боровій розповіли про загиблого внаслідок масованої атаки селища / Катерина Ільїна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757835725-viyna-nazdogнала-vdruge-na-harkivshchini-zaginu-v-cholovik-yakiy-vtrativ-rodinu-na-luganshchini>

15.09.2025

Ларін Ю. Генштаб показав, де наступає армія РФ на Харківщині (карта) : у Харків. обл. ворог активно наступає на півночі та сході / Юрій Ларін // Думка. – 15.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757912850-genshtab-pokazav-de-nastupae-armiya-rf-na-harkivshchini-karta>

Ларін Ю. Армія РФ відправила мотоциклістів на штурм у Харківській області : Ворог використовує мотоциклетні підрозділи в Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 15.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757913831-armiya-rf-vidpravila-mototsiklistiv-na-shturm-u-harkivskiy-oblasti>

Кричун Д. Російський полонений розповів про завдання убивати цивільних у Куп'янську : за два тижні під Куп'янськом знищили мінімум 395 росіян / Дар'я Кричун // Думка. – 15.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1757922970-rosiyskiy-poloneni-rozpoviv-pro-zavdannya-ubivati-tsivilnih-u-kup-yansku>

Гребенюк Г. Прикордонники знищили техніку і позиції ворога у Харківській області (відео) : [Півден.-Слобожан. напрямок] / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 15.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/prikordonniki-i-striks-likvidovali-vorozi-cili-na-harkivsini.html>

Лісічкіна А. На Харківщині за тиждень росіяни убили мирного жителя, ще 33 людини – постраждали : Протягом тижня Харківщина зазнала обстрілів у 53 насел. пунктах / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757931546-na-harkivshchini-za-tizhden-rosiyani-ubili-mirnogo-zhitelya-shche-33-lyudini-postrazhdali>

Гнатишина О. Поранені люди та зруйновані будинки: поліція оприлюднила наслідки обстрілів Харківщини : Відомо про двох постраждалих людей у Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 15.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1757919229-poraneni-lyudi-ta-zruynovani-budinki-politsiya-pokazala-naslidki-obstriliv-harkivshchini>
Протягом доби ударів зазнали Лозівський, Ізюмський, Харківський та Куп'янський райони.

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілу постраждав чоловік, ще один – підірвався на міні : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 7 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 15.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757914207-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-postrazhdav-cholovik-shche-odin-pidirvavsya-na-mini>

Кричун Д. Харків пережив тиждень без обстрілів – Терехов / Дар'я Кричун // Думка. – 14.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757928484-harkiv-perezhiv-tizhden-bez-obstriliv-terehov>

Лісічкіна А. Нічна атака дронів на Харківщині: горіли цивільні об'єкти у двох районах : На Харківщині внаслідок нічної атаки рос. БПЛА зайнялися цивіл. та інфраструктур. об'єкти / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757916941-nichna-ataka-droniv-na-harkivshchini-gorili-tsivilni-ob-ekti-u-dvoh-rayonah>
За даними ДСНС, під ворожим вогнем опинилися населені пункти Куп'янського та Лозівського районів.

Лісічкіна А. Росіяни атакували FPV-дронами Золочівщину: що відомо : На Харківщині рос. війська атакували FPV-дронами сел. Перовське / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757917631-rosiyani-atakuvali-fpv-dronami-zolochivshchinu-shcho-vidomo>

Мякушко С. Не виїжджають, бо допомагають людям: ворожі дрони вдарили по будинку активістів на Харківщині / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 15.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/obstril-timofiyivka-kharkivshchyna-fpv-drony-15-09-2025.html>

Удень 15 вересня 2025 р. рф FPV-дронами атакувала село Тимофіївку Золочівської громади Харківської області.

16.09.2025

Кричун Д. РФ рветься у бій біля Липців та Вовчанська: відбито дві атаки : ЗСУ відбили три атаки на Куп'ян. напрямку / Дар'я Кричун // Думка. – 16.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758028582-rf-rvetsya-u-biy-bilya-liptsiv-ta-vovchanska-vidbito-dvi-ataki>

Ларін Ю. Дрони змінили все: як армія РФ відрізає неокупований Донбас від Харківської області : На півдні Харків. обл. та на Донбасі ворог обриває логістику, намагаючись створити kill zone на дистанції до 30 км / Юрій Ларін // Думка. – 16.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1757957591-droni-zminili-vse-yak-armiya-rf-vidrizae-neokupovaniy-donbas-vid-harkivskoyi-oblasti>

Хливнюк А. Армія окупантів атакувала три райони Харківської області: якими стали наслідки (фото) : [Куп'ян., Ізюм., Богодухів. р-ни] / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 16.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/bili-kabmi-fpv-dronami-ta-riznimi-bpla-ak-minula-doba-dla-harkivskoi-oblasti.html>

Хливнюк А. Потужний вибух у Харкові: росіяни атакували Слобідський район міста БПЛА / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 16.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/ivraci-16-veresna-rosiani-atakuvali-harkiv-bpla-so-vidomo-na-cu-hvilinu.html>

Кричун Д. У Харкова внаслідок обстрілу – троє поранених : росіяни запустили ударні БПЛА на Харків 16 вересня : [Слобід. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 16.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758010234-u-harkova-vnaslidok-obstrilu-dvoe-poraneni>

Лісічкіна А. У Харкові дронева атака пошкодила корпус Національного фармацевтичного університету: деталі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 16.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758015414-u-harkovi-dronova-ataka-poshkodila-korpus-natsionalnogo-farmatsevtichnogo-universitetu-detali>

Кричун Д. У Харкові російська атака зруйнувала дах «Дому працьовитості» : Росіяни знищили частину унікальної будівлі, яка понад століття уособлювала харків. традицію допомоги нужденним / Дар'я Кричун // Думка. – 16.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758024124-u-harkovi-rosiyska-ataka-zruynuvala-dah-domu-pratsovitosti>

Будівля колишнього «Дому працьовитості» на вулиці Селянській у Новобаварському районі – рідкісний зразок історичної еkleктики.

Кричун Д. Через вибух у Харкові постраждав автовокзал: подробиці / Дар'я Кричун // Думка. – 16.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758020817-cherez-vibuh-u-harkovi-postrazhdav-avtovokzal-podrobitsi>

Ільїна К. На Харківщині ворог з артилерії вдарив по амбулаторії : У Золочів. громаді Харківщини окупанти завдали артилерійського обстрілу по селу / Катерина Ільїна // Думка. – 16.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758027874-na-harkivshchini-vorog-z-artileriyi-vdariv-po-ambulatoriyi>

Хливнюк А. Росіяни вдарили по агропідприємству на Куп'янщині: на місці виникла масштабна пожежа : [Великий Бурлук] / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 16.09.2025. – URL:

<https://www.slk.kh.ua/oblast-online/velikij-burluk/masstabna-pozeza-okupanti-vdarili-dronami-po-agropidpriemstvu-na-harkivsini.html>

Карпенко К. За вересень у Куп'янській громаді внаслідок обстрілів загинуло четверо людей / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 16.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/za-veresen-rosiani-obstrilali-kupansku-gromadu-ponad-1700-raziv.html>

За вересень 2025 р. росіяни обстріляли населені пункти Куп'янської громади понад 1700 разів, четверо людей загинуло, 24 – отримали поранення.

17.09.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 12 російських атак: мапа бойових дій / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758085546-na-harkivshchini-za-dobu-vidbili-12-rosiyskih-atak-mapa-boyovih-diy>

Лісічкіна А. На Харківщині оборонці відбили сім атак російської армії – Генштаб : Укр. захисники зупинили наступ окупантів біля Вовчанська та Куп'янська / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758117259-na-harkivshchini-oborontsi-vidbili-sim-atak-rosiyskoyi-armiyi---genshtab>

Гнатишина О. Оборонці знищили ворожу гармату та склад з боєприпасами на Харківщині : [на Півден.-Слобожан. напрямку] / Олена Гнатишина // Думка. – 17.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758119934-oborontsi-znishchili-vorozhu-garmatu-ta-sklad-z-boepripasami-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Вісім рятувальників загинули в Харківській області під час війни // Kharkiv Today. – 17.09.2025 – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-viyny-na-kharkivshchyni-zahynuly-visim-ryatuvalnykiv>

З 24 лютого 2022 р. в Україні загинули 107 рятувальників. Ще 502 співробітника ДСНС зазнали поранень під час виконання роботи.

Лісічкіна А. Росія обстріляла 12 населених пунктів Харківщини: постраждали шестеро людей : На Харківщині пошкоджено цивіл. інфраструктуру, с.-г. техніку та енергомережі через обстріли / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758087437-rosiya-obstrilyala-12-naselenih-punktiv-harkivshchini-postrazhdali-shestero-lyudey>

Гнатишина О. Правоохоронці показали наслідки обстрілів Харківщини, де постраждали шестеро людей : Протягом доби атак зазнали Харків, а також Богодухів., Ізюм., Харків. та Куп'ян. р-ни / Олена Гнатишина // Думка. – 17.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758092144-pravoohorontsi-pokazali-naslidki-obstriliv-harkivshchini-de-postrazhdali-shestero-lyudey>

Гребенюк Г. Окупанти обстріляли Слатине: є загиблій, горять приватні будинки : (Оновлено) / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 17.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/u-slatinomu-zagynuv-colovik-pid-cas-obstrilu-z-rszv.html>

17 вересня 2025 р. російські війська обстріляли селище Слатине Дергачівської громади (Харківський район Харківської області).

Лісічкіна А. Російський обстріл залишив Дергачівську громаду без світла: що відомо : Дергачів. громада без електроенергії через пошкодження лінії внаслідок обстрілу /

Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758115093-rosiyskiy-obstril-zalishiv-dergachivsku-gromadu-bez-svitla-shcho-vidomo>

Шопінська Є. Харків'яни можуть пройти безкоштовне навчання з національного спротиву : Обл. центр підготовки громадян до нац. спротиву оголосив новий набір слухачів на навч. курси з базової військ. підготовки / Єлизавета Шопінська // Думка. – 17.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758120632-harkiv-yani-mozhut-proyti-bezkoshtovne-navchannya-z-natsionalnogo-sprotivu>

18.09.2025

Ларін Ю. Deep State заявив про просування росіян на Харківщині (карта) : у Харків. обл. ворог мав успіх на Куп'ян. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 18.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758169164-deep-state-zayaviv-pro-prosuvannya-rosiyan-na-harkivshchini-karta>

Кричун Д. Мер Куп'янська підтвердив присутність російських ДРГ у місті : Лінії фронту в Куп'янську немає / Дар'я Кричун // Думка. – 18.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758183353-mer-kup-yanska-pidтверdiv-prisutnist-rosiyskih-drg-u-misti>

Ларін Ю. На Харківщині фіксують удари більше 10 типами різних російських дронів – Синегубов : У Харків. обл. система протиповітр. оборони складається з багатьох елементів / Юрій Ларін // Думка. – 18.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758196686-na-harkivshchini-fiksuyut-udari-bilshe-10-tipami-riznih-rosiyskih-droniv-sinegubov>

За словами Синегубова, ворог перед кожною атакою ретельно обирає маршрут, тип, озброєння тощо, щоб обійти засоби наші ППО і нанести максимальне враження перш за все цивільному населенню.

Андрієвська О. Війська РФ мінують Козакою Лопань «Пелюстками» / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 18.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.09.2025/viiska-rf-minuyut-kozacoyu-lopan-pelyustkami>

Ворог це робить для того, щоб місцеві мешканці не могли пересуватися населеним пунктом. Водночас це унеможлиблює евакуацію мирних мешканців.

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки цивільних загинуло від обстрілів Куп'янська у вересні / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758184830-stalo-vidomo-skilki-tsilvnihi-zaginulo-vid-obstriliv-kup-yanska-u-veresni>

Загинули 5 цивільних, ще 27 людей зазнали поранень.

Ткаленко В. 50 тисяч гривень отримають жителі Харківщини, які повернулися з полону рф / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 18.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/ziteli-harkivsini-zvilneni-z-polonu-otrimaut-finansovu-pidtrimku.html>

Пешков П. Ігор Терехов очолив новостворену асоціацію міст та громад / Павло Пешков // Слобід. край. – 18.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/vlada/u-harkovi-stvorena-asociacia-so-obednala-predstavnikov-desati-oblastej.html>

Кричун Д. У Харкові про загальнонаціональну хвилину мовчання почали повідомляти у гучномовці : Рівно о 9 годині ранку над містом хвилину лунав дзвін та звук метронома / Дар'я Кричун // Думка. – 18.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758176363-u-harkovi-pro-zagalnonatsionalnu-hvilinu-movchannya-pochali-povidomlyati-u-guchnomovtsi>

19.09.2025

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 23 штурми РФ за добу: карта бойових дій : Окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758258380-na-harkivshchini-zafiksovano-23-shturmi-rf-za-dobu-karta-boyovih-di-y>

Кричун Д. DeepState повідомив, де на Харківщині прорвалися росіяни : У Куп'ян. р-ні збільшилася площа окупованих територій / Дар'я Кричун // Думка. – 19.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758276078-deepstate-povidomiv-de-na-harkivshchini-prorvalisya-rosiyani>

Гнатишина О. FPV-дрони Третьої штурмової успішно знищили ворожу техніку та укриття на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 19.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758289800-fpv-droni-tretoi-shturmovo-yi-uspishno-znishchili-vorozhu-tehniku-ta-ukrittya-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. За добу на Харківщині під ворожим вогнем опинилися сім сіл: постраждав чоловік : Протягом минулої доби в Харків. обл. зазнали обстрілів 7 насел. пунктів : [Харків., Куп'ян., Чугуїв., Лозів. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758260291-za-dobu-na-harkivshchini-pid-vorozhim-vognem-opinilisya-sim-sil-postrazhdav-cholovik>

П'ять «Молній» вдарили по Харкову: пошкоджено підприємство : [Новобавар. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 19.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758271753-p-yat-molniy-vdarili-po-harkovu-poshkodzheno-pidpriemstvo>

Ткаленко В. РФ мінує дрова у Козачій Лопані, щоб підривати цивільних – Задоренко (відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 19.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/kriticna-situacia-na-dergacivsin-rf-zaminovue-drova-ta-rozkidae-pelustki.html>
Росіяни встановлюють у селах Дергачівщини «дрова-обманки» з вибухівкою та дистанційно розкидають міни-«пелюстки». Евакуація людей ускладнена – жителі змушені йти пішки до безпечних точок.

Лісічкіна А. Росіяни вбили мирну мешканку Куп'янська дроном 15 вересня: деталі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758272897-rosiyani-vbili-mirnu-meshkanku-kup-yanska-dronom-15-veresnya-detali>

Росіяни скинули на село у Харківській області три авіабомби: що відомо : [с. Уди Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758290451-rosiyani-skinuli-na-selo-u-harkivskiy-oblasti-tri-aviabombi-shcho-vidomo>

20.09.2025

Ільїна К. Сили оборони просунулися на Куп'янському напрямку – Генштаб / Катерина Ільїна // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758375750-sili-oboroni-prosunulisya-na-kup-yanskomu-napryamku---genshtab>
У Харківській області протягом 20 вересня 2025 р. відбулося 6 боєзіткнень.

Ільїна К. Вісім авіабомб та дрони: Синегубов розповів, куди прилетіло на Харківщині : Внаслідок рос. ударів на Харківщині зруйновані будинки, пошкоджено електромережі : [в Ізюм. та Куп'ян. р-нах] / Катерина Ільїна // Думка. – 20.09.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1758347064-visim-aviabomb-ta-droni-sinegubov-rozpoviv-kudi-priletilo-na-harkivshchini>

Льїна К. Шість російських атак за добу: Борова показала руйнування : [Ізюм. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758346515-shist-rosiyskih-atak-za-dobu-borova-pokazala-ruynuvannya>

Протягом доби 19 вересня 2025 р. росіяни атакували Борівську громаду дронами, РСЗВ та авіацією.

Льїна К. У Золочівській громаді показали, що залишилося від будинку після дронавої атаки / Катерина Льїна // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758360936-u-zolochivskiy-gromadi-pokazali-shcho-zalishilosya-vid-budinku-pislya-dronovoyi-ataki>

Село Тимофіївка Золочівської громади.

Ларін Ю. Окупанти обстріляли Харківську область дронами «Шахед»: кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758390228-okupanti-obstrilyali-harkivsku-oblast-dronami-shahed-kadri-z-mistsya>

У місті Чугуїв зафіксовано 5 ворожих ударів дронами типу «Шахед».

Гнатишина О. Слобожанські бійці показали, як відновлюють техніку після ворожих обстрілів на Харківщині : Харків. автослюсарі та інженери буквально повертають до життя «поранену» техніку / Олена Гнатишина // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758271301-slobozhanski-biytsi-pokazali-yak-vidnovlyuyut-tehniku-pislya-vorozhih-obstriliv-na-harkivshchini>

Льїна К. На фронті загинув працівник харківського театру : У Харкові попрощаються із співробітником театру, який загинув на війні / Катерина Льїна // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758362130-na-fronti-zaginu-pratsivnik-harkivskogo-teatru>
Про це повідомив Харківський театр ім. Шевченка «Березіль». У повідомленні йдеться про монтувальника сцени Артема Одинця.

Льїна К. Харківський патрульний став «Героєм-рятувальником року» : Патрульного з Харкова, який врятував під час обстрілу жінку, нагородили : [патрульний Олексій Жигачов нагороджений нагрудним знаком «За відвагу в надзвичайній ситуації»] / Катерина Льїна // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758350808-harkivskiy-patrulniy-stav-geroem-ryatuvalnikom-roku>

21.09.2025

Льїна К. На Вовчанському напрямку прямо зараз триває 5 російських штурмів – Генштаб : На Куп'ян. напрямку успішно зупинили шість наступів ворога / Катерина Льїна // Думка. – 21.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758461538-na-vovchanskomu-napryamku-pryamo-zaraz-trivae-5-rosiyskih-shturmiv---genshtab>

Льїна К. На Куп'янському напрямку окупанти зосередили свої дії на Мирному – Генштаб (карта) : На Півден.-Слобожан. напрямку Сили оборони відбили 7 атак за добу / Катерина Льїна // Думка. – 20.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758431736-na-kup-yanskomu-napryamku-okupanti-zoseredili-svoyi-di-ya-na-mirnomu---genshtab-karta>

Ільїна К. На Харківщині ворог вдарив по агроскладу та підприємству – Синегубов : Ворог застосував у Харків. обл. проти мирного населення авіабомби та дрони : [у Богодухів., Куп'ян., Чугуїв. р-нах] / Катерина Ільїна // Думка. – 21.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758433659-na-harkivshchini-vorog-vdariv-po-agroskladu-ta-pidpriemstvu---sinegubov>

Ільїна К. На Харківщині через російський удар горіло агропідприємство: кадри ліквідації пожежі : Рятувальники оперативно ліквідували пожежу, що сталася внаслідок ворожої атаки БпЛА на Куп'янщині : [Великий Бурлук] / Катерина Ільїна // Думка. – 21.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758438814-na-harkivshchini-cherez-rosiyskiy-udar-gorilo-agropidpriemstvo-kadri-likvidatsiyi-pozhezhi>

Ільїна К. Поліція розповіла, куди прилетіли «Шахеда» в Чугуєві : Чугуїв Харків. обл. зазнав масованої дронової атаки / Катерина Ільїна // Думка. – 21.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758436210-politsiya-rozpovila-kudi-prileteli-shahedi-v-chuguevi>

Ільїна К. У Чугуєві російські дрони пошкодили котельню, яку вже підготували до зими / Катерина Ільїна // Думка. – 21.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758455167-u-chuguevi-rosiyski-droni-poshkodili-kotelnyu-yaku-vzhe-pidgotuvali-do-zimi>

Гребенюк Г. «Міста-форпости»: Харків і Миколаївщина об'єднують зусилля / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 21.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/harkiv-i-mikolaivska-oblast-domovilisa-pro-spilni-proekti.html>

Форум «Стратегічні виміри міст-форпостів», який відбувся 18 вересня 2025 р. в Харкові, вже приносить конкретні результати.

22.09.2025

Гнатишина О. Генштаб назвав «найгарячіші точки» на Харківщині, де велися бої 22 вересня : Загалом у Харків. обл. відбулося 15 боєзіткнень / Олена Гнатишина // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758546855-genshtab-nazvav-naygaryachishi-tochki-na-harkivshchini-de-velisya-boyi-22-veresnya>

Гребенюк Г. «Скіфи» на Харківщині виявили і ліквідували диверсантів рф (відео) / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 22.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/bijci-brigadi-skif-zavdali-nisivnih-udariv-po-vorogu-video.html>

Ларін Ю. У Харкові за час вторгнення від обстрілів загинуло 989 людей, серед них 41 дитина – мерія : Харків. медики надають допомогу пораненим внаслідок рос. обстрілів / Юрій Ларін // Думка. – 22.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758547883-u-harkovi-za-chas-vtorgnennya-vid-obstriliv-zaginulo-989-lyudey-sered-nih-41-ditina-meriya>

Азаров Д. Росіяни 6 разів обстріляли Харків за тиждень / Денис Азаров // Status Quo – 22.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.09.2025/rosiyani-6-raziv-obstrilyali-xarkiv-za-tizden>

Федоркова Т. У Харкові чули вибух [с. Бобрівка Харків. р-ну] / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 22.09.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kharkovi-chuly-vybukh-ova-povidomya-kudy-vluchyla-rosiyska-raketa/>

Гребенюк Г. У Куп'янську волонтерка підірвалася на вибуховому пристрої / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 22.09.2025. – URL:

<https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/bijci-brigadi-skif-zavdali-nisivnih-udariv-po-vorogu-video.html>

Ткаленко В. У Куп'янську російські військові стріляли з автомата у 74-річного чоловіка / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 22.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/u-kupansku-okupanti-vidkrili-avtomatnij-vogon-po-mirnomu-zitelu.html>

У Куп'янську російські військові поранили 74-річного велосипедиста. Чоловіка евакуювали до Харкова, де медики витягли кулю від автомата Калашнікова.

Кравченко А. Майже 2 мільярди гривень передбачено на підтримку військових у Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 22.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.09.2025/maize-2-milyardi-griven-peredbaceno-na-pidtrimku-viiskovix-u-xarkivskii-oblasti>

Кравченко А. У Харківській області військовим передали 2 пікапи (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 22.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.09.2025/u-xarkivskii-oblasti-viiskovim-peredali-2-pikapi-foto>

Військові 475-го окремого штурмового батальйону 92-ї окремої штурмової бригади імені кошового отамана Івана Сірка отримали машини за сприяння Золочівської громади. Від початку 2025 р. за допомогою цієї громади придбано вже 6 автомобілів.

Азаров Д. Захисникам Харківської області передали автомобіль JAC T8 / Денис Азаров // Status Quo – 22.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.09.2025/zaxisnikam-xarkivskoyi-oblasti-peredali-avtomobil-jac-t8>

Транспорт придбали завдяки співпраці Харківської обласної військової адміністрації та Біляївської громади Лозівського району.

23.09.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 16 російських атак: мапа бойових дій : Протягом минулої доби рос. війська штурмували на двох напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758604067-na-harkivshchini-za-dobu-vidbili-16-rosiyskih-atak-mapa-boyovih-diy>

Кричун Д. Дев'ять з десяти: Генштаб повідомив про відбиті штурми на Харківщині : Ворог проривається до Куп'янська та Петропавлівки / Дар'я Кричун // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758634334-9-iz-10-genshtab-povidomiv-pro-vidbiti-shturmi-na-harkivshchini>

Кравченко А. Росіяни знищили цілу вулицю у Харківській області : [22 верес. 2025 р. росіяни FPV-дронами атакували с. Івашки Золочів. громади] / Андрій Кравченко // Status Quo – 23.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.09.2025/rosiyani-znishhili-cilu-vulicyu-u-xarkivskii-oblasti>

Кричун Д. Ракетний удар і пожежа: стало відомо, як загинула жінка в Куп'янську: окупанти завдали ракетного удару по Куп'янську серед ночі / Дар'я Кричун // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758613215-raketniy-udar-i-pozhezha-stalo-vidomo-yak-zaginula-zhinka-v-kup-yansku>

Ларін Ю. «Обом ноги відірвало»: на Харківщині заявили про жакливі воєнні злочини армії РФ під час боїв за Куп'янськ : у Харків. обл. виявляють нові випадки, коли рос. окупанти стріляють у мирних мешканців / Юрій Ларін // Думка. – 23.09.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1758540676-obom-nogi-vidirvalo-na-harkivshchini-zayavili-pro-zhahlivi-voenni-zlochini-armiyi-rf-pid-chas-boyiv-za-kup-yansk>

Лісічкіна А. Росіяни вдарили з артилерії по Харківщині: поранено пенсіонера : На Харківщині окупанти обстріляли Прудянку [Харків. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758625421-rosiyani-vdarili-z-artileriyi-po-harkivshchini-poraneno-pensionera>

Кричун Д. Екозбитки Харківщини від війни перевищили пів трильйона гривень : Держекоінспекція підрахувала втрати довкіллю Харківщини за час повномасштабного вторгнення / Дар'я Кричун // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758628910-ekozbitki-harkivshchini-vid-viyni-perevishchili-piv-trilyona-griven>

Від обстрілів і вибухів Харківщина втратила сотні мільярдів гривень через забруднені ґрунти, воду та повітря.

Шопінська Є. У Харкові відкрили меморіальну дошку загиблomu військовому / Єлизавета Шопінська // Думка. – 23.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758633200-u-harkovi-vidkrili-memorialnu-doshku-zagiblomu-viyskovomu>

На гімназії № 30 встановили меморіальну дошку на честь випускника Олексія Дегтярьова.

24.09.2025

Ларін Ю. Окупанти атакують у центрі Вовчанська та в районі Куп'янська – військові : У Харків. обл. ворог наступає на двох напрямках / Юрій Ларін // Думка. – 24.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758691174-okupanti-atakuyut-u-tsentri-vovchanska-ta-v-rayoni-kup-yanska-viyskovi>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів поранено чотирьох людей – Синегубов : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 9 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 24.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758694245-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-poraneno-chotiroh-lyudey-sinegubov>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів сталася низка масштабних пожеж – ДСНС : у Харків. обл. вночі ворог масовано застосував дрони типу «Шахед» / Юрій Ларін // Думка. – 24.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758691687-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-stalasya-nizka-masshtabnih-pozhezh-dsns>

Ларін Ю. Терехов заявив про атаку на енергетичні об'єкти в Харкові: які наслідки : Уночі ворог застосував у Харкові 18 безпілотників / Юрій Ларін // Думка. – 24.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758692122-terehov-zayaviv-pro-ataku-na-energetichni-ob-ekti-v-harkovi-yaki-naslidki>

Вночі 23 вересня 2025 р. окупанти обстріляли енергетичні об'єкти в Шевченківському та Холодногірському районах міста.

Карпенко К. Обстріли пошкодили газогін: у населених пунктах Дергачівської громади відключили газ / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 24.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/u-kozacij-lopani-vimknuli-gaz-cerez-bezpekuv-situaciu.html>

Кравченко А. Росіяни обстріляли Чугуїв: пошкоджено 20 будинків (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 24.09.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.09.2025/rosiyani-obstrilyali-chuguyiv-poskodzeno-20-budinkiv-foto>

Росіяни закидали авіабомбами село у Харківській області : [с. Шипувате Великобурлуц. громади Куп'ян. р-ну] // Kharkiv Today. – 24.09.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zakydaly-aviabombamy-selo-u-kharkivskiy-oblasti>

25.09.2025

Бої на Харківщині: Генштаб показав карту бойових дій станом на ранок 25 вересня : У Харків. обл. найбільш активні бойові дії тривають на Куп'ян. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758777162-boyi-na-harkivshchini-genshtab-pokazav-kartu-boyovih-diy-stanom-na-ranok-25-veresnya>

Лісічкіна А. На Харківщині дрони НГУ «Скіф» підсмажили ворожі сили: кадри з фронту / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758785110-na-harkivshchini-droni-ngu-skif-pidsmazhili-vorozhi-sili-kadri-z-frontu>

Лісічкіна А. У Боровій російський дрон влетів прямо у вікно житлового будинку: деталі : Боровська громада перебуває під постійними ворожими атаками / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758781132-u-boroviy-rosiyskiy-dron-vletiv-pryamo-u-vikno-zhitlovogo-budinku-detali>

Ільїна К. Внаслідок авіаудару по селищу на Харківщині жінці відірвало руку : Жінка отримала поранення через рос. атаку на Золочів Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758811933-vnaslidok-aviaudaru-po-selishchu-na-harkivshchini-zhintsi-vidirvalo-ruku>

Шопінська Є. Дрони РФ вдарили по населеному пункту Перовське на Харківщині : Рос. окупанти нанесли авіаудар у Золочів. громаді / Єлизавета Шопінська // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758811409-droni-rf-vdarili-po-naselenomu-punktu-perovske-na-harkivshchini>

Кричун Д. На Куп'янщині росіяни атакували друге за добу підприємство в Приколотному : Рос. БПЛА атакували Приколотне та Великий Бурлук / Дар'я Кричун // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758792828-na-kup-yanshchini-rosiyani-atakuvali-drughe-za-dobu-pidpriemstvo-v-prikolotnomu>

Ларін Ю. Окупанти знищили будівлю комунального підприємства на Харківщині: загинув чоловік : [с. Приколотне Куп'ян. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758775936-okupanti-znishchili-budivlyu-komunalnogo-pidpriemstva-na-harkivshchini-zaginuv-cholovik>

Кричун Д. У Харкові після масованої атаки БПЛА без світла досі – 5 тис. сімей : внаслідок атаки на об'єкт енергетики 80 родин у Харкові залишилися без світла / Дар'я Кричун // Думка. – 25.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758786237-u-harkovi-pislya-masovanoyi-ataki-bpla-bez-svitla-dosi-5-tis-simey>

Лісічкіна А. Антидроновий захист для фронту: харківські «Скіфи» отримали фуру сіток від українських кінематографістів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.09.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1758783013-antidronoviy-zahist-dlya-frontu-harkivski-skifi-otrimali-furu-sitok-vid-ukrayinskih-kinematografistiv>

26.09.2025

Ларін Ю. Генштаб показав, де армія РФ атакує в Харківській області (карта) : Харків. обл. ворог за минулу добу провів 7 штурмів / Юрій Ларін // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758863221-genshtab-pokazav-de-armiya-rf-atakue-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Гнатишина О. ЗСУ успішно відбивають атаки росіян на Харківщині: де тривають бої / Олена Гнатишина // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758894664-zsu-uspishno-vidbivayut-ataki-rosiyan-na-harkivshchini-de-trivayut-boyi>

Гнатишина О. Смертельна точність: літак двома бомбами знищив окупантів на Харківщині : Бойову роботу провели в с. Кругляківка Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758874502-smertelna-tochnist-litvk-dvoma-bombami-znishchiv-okupantiv-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Обстріли на Харківщині: Синегубов повідомив, у що влучили окупанти : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 10 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758865317-obstrili-na-harkivshchini-sinegubov-povidomiv-u-shcho-vluchili-okupanti>

Лісічкіна А. Синегубов показав, куди вдарив ворожий дрон у Харкові : У Київ. р-ні Харкова ворожий БПЛА влучив у магазин / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758899003-sinegubov-pokazav-kudi-vdariv-vorozhiy-dron-u-harkovi>

Гнатишина О. У Харкові збільшилася кількість постраждалих від ворожого «прильоту»: наразі відомо про трьох постраждалих у Харкові / Олена Гнатишина // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1758898756-u-harkovi-zbilshilasya-kilkist-postrazhdalih-vid-vorozhogo-prilotu>

Ларін Ю. Загарбники вгнали дронами у дах житлового будинку на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. під обстріл потрапило с. Івашки [Золочів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758864911-zagarbniki-vgatali-dronami-u-dah-zhitlovogo-budinku-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. Ворог масовано з артилерії та дронами обстріляв село на Харківщині – Коваленко : У Харків. обл. під рос. удар потрапило село Тимофіївка [Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758868885-vorog-masovano-z-artileriyi-ta-dronami-obstrilyav-selo-na-harkivshchini-kovalenko>

Гнатишина О. Російський дрон поранив чотирьох поліцейських під час евакуації на Харківщині : Пораних правоохоронців госпіталізували до лікарні в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1758883374-rosiyskiy-dron-poranim-chotiroh-politseyskih-pid-chas-evakuatsiyi-na-harkivshchini>

Поліцейські потрапили під ворожий обстріл під час евакуації на території Кіндрашівської громади Куп'янського району.

Кричун Д. Дрон атакував службовий автомобіль на Харківщині: поранено четверо поліціантів : Подія сталася на дорозі біля села Василівка [Чугуїв. р-ну] / Дар'я Кричун //

Думка. – 26.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758876073-dron-atakuvav-sluzhboviy-avtomobil-na-harkivshchini-poraneno-chetvero-politsiyantiv>

27.09.2025

Ільїна К. Генштаб повідомив, де зупинили напати окупантів під Вовчанськом / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758981886-genshtab-povidomiv-de-zupinili-nakati-okupantiv-pid-vovchanskom>

Ільїна К. Генштаб показав, де зупинили окупантів на Куп'янському напрямку (карта): Протягом доби у Харків. обл. відбулося 8 боєзіткнень / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758950200-genshtab-pokazav-de-zupinili-okupantiv-na-kup-yanskomu-napryamku-karta>

Ільїна К. Синегубов повідомив про наслідки російських атак на Харківщину: є постраждалі та руйнації: Від рос. атак за добу на Харківщині постраждали 6 людей / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758952915-sinegubov-povidomiv-pro-naslidki-rosiyskih-atak-na-harkivshchinu-e-postrazhdali-ta-ruynatsiyi>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 7 населених пунктів Харківської області.

Удар по ТЦ та відбудова мостів: що відбулося на Харківщині // Слобід. край. – 27.09.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/u-harkovi-obstril-tc-v-oblasti-roboti-z-vidnovlenna.html>

Безпілотник влучив у торговельний центр у Київському районі Харкова. У Чугуєві будують укриття для ліцею. У регіоні відновили зруйнований міст.

Ільїна К. На Харківщині внаслідок авіаудару зруйновано 10 будинків, двоє людей поранено: Рос. війська вдарили з авіації по селу [Білий Колодязь] у Вовчан. громаді [Чугуїв. р-ну] Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758951592-na-harkivshchini-vnaslidok-aviaudaru-zruynovano-10-budinkiv-dvoe-lyudey-poraneno>

Ільїна К. У Куп'янську росіяни пошкодили відділення «швидкої»: Під обстріл окупантів потрапило відділення екстреної меддопомоги на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1758962128-u-kup-yansku-rosiyani-poshkodili-viddilennya-shvidkoyi>

Ільїна К. У Харкові відкрили центр протезування, який забезпечить повний цикл реабілітації: У Харкові відкрили сучасну лабораторію протезування та ортезування / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1758982092-u-harkovi-vidkrili-tsentr-prtezuvannya-yakiy-zabezpechit-povniy-tsikl-reabilitatsiyi>

Ільїна К. У Харкові відкрився музичний фестиваль до 100-річчя Оперного театру / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1758970611-u-harkovi-vidkrivsy-muzichniy-festival-do-100-richchya-opernogo-teatru>

Ільїна К. Харківські ветерани вибороли на Strong Spirit's Games майже півсотні нагород / Катерина Ільїна // Думка. – 27.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/sport/1758973336-harkivski-veterani-viboroli-na-strong-spirit-s-games-mayzhe-pivсотni-nagorod>

У змаганнях, які відбулися в Мадриді, взяли участь ветерани війни, які отримали поранення чи захворювання в наслідок війни.

28.09.2025

Ільїна К. Фронт на Харківщині: Генштаб оприлюднив карту боїв станом на ранок 28 вересня: Протягом суботи у Харків. обл. ворог атакував на двох напрямках / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759036870-front-na-harkivshchini-genshtab-oprilyudniv-kartu-boyiv-stanom-na-ranok-28-veresnya>

Ільїна К. Синегубов повідомив, куди поцілили російські дрони у Харківській області : У Харків. обл. добу зафіксовано щонайменше 7 рос. атак / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759037796-sinegubov-povidomiv-kudi-potsilili-rosiyski-droni-u-harkivskiy-oblasti>

Ільїна К. У Харківській області дрон атакував цивільне авто: загинув чоловік : На Дергачівщині один чоловік загинув, ще двоє людей постраждало внаслідок атаки дрона / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759071751-u-harkivskiy-oblasti-dron-atakuvav-tsivilne-avto-zaginuv-cholovik>

Ільїна К. На Куп'янщину скинули 16 авіабомб – Беседін : Куп'янська громада на Харківщині перебуває у критичній ситуації / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759044531-na-kup-yanshchinu-skinuli-16-aviabomb---besedin>

Ільїна К. Ворог з артилерії обстріляв селище у прикордонні Харківщини: є руйнування : Рос. армія завдала кілька ударів по Слатиному на Харківщині : [Харків. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759066262-vorog-z-artileriyi-obstrilyav-selishche-u-prikordonni-harkivshchini-e-ruynuvannya>

Ільїна К. Окупанти скинули КАБ на Старовірівку в Харківській області – Канашевич : Окупанти вночі проти 28 вересня двічі обстріляли Куп'ян. р-н / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759048586-okupanti-skinuli-kab-na-starovirivku-v-harkivskiy-oblasti---kanashevich>

Ільїна К. Харківські гвардійці взяли в полон білоруса: він проситься воювати за Україну / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759051793-harkivski-gvardiytsi-vzyali-v-polon-bilorusa-vin-prositsya-voyuvati-za-ukrayinu>

Ільїна К. Кілька громад Харківщини отримали обладнання для КП від німецького фонду : Громади Харківщини отримали спецтехніку для ліквідації наслідків обстрілів / Катерина Ільїна // Думка. – 28.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759057476-kilka-gromad-harkivshchini-otrimali-obladnannya-dlya-kp-vid-nimetskogo-fondu>

Допомогу надало Німецьке федеральне агентство з технічної допомоги (ТНВ).

29.09.2025

Гнатишина О. Захисники показали, як полюють на малі групи ворога в Харківській області : Оборонці проводять пошукові дії, засідки та рейди в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 29.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759138340-zahisniki-pokazali-yak-polyuyut-na-mali-grupi-voroga-v-harkivskiy-oblasti>

За тиждень на Харківщині загинули четверо, серед поранених – дитина : за тиждень під вогнем опинилися 37 насел. пунктів області / Дар'я Кричун // Думка. – 29.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759146738-za-tizhden-na-harkivshchini-zaginuli-chetvero-sered-poranenih-ditina>

Унаслідок російських обстрілів на Харківщині дві людини загинуло, ще три – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 5 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 29.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759124289-unaslidok-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini-dvi-lyudini-zaginulo-shche-tri-poraneni>

Кричун Д. Кількість обстрілів Харкова зросла в тричі – мер : з 22 по 28 вересня по Харкову завдали 19 ударів : [атаковані Холодногір. і Київ. р-ни міста] / Дар'я Кричун // Думка. – 29.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759136980-killist-obstriliv-harkova-zroslo-v-trichi-dani-terehova>

Армія РФ спалила дроном приватний будинок під Харковом : У Харків. р-ні ворог в чергове обстріляв Слатине / Юрій Ларін // Думка. – 29.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759123589-armiya-rf-spalila-dronom-privatniy-budinok-pid-harkovom>

30.09.2025

Пащенко Ю. Втрати Харкова та області у вересні: згадуємо загиблих воїнів поіменно / Юлія Пащенко // Суспільне : Харків. – 30.09.2025 – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1104928-vtrati-harkova-ta-oblasti-za-veresen-zgaduemo-zagiblih-voiniv-ukrainskoi-armii-poimanno/>

Гребенюк Г. ЗСУ стримали сім ворожих атак у Харківській області: ситуація на 30 вересня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 30.09.2025 – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/pid-vovcanskom-i-kupansk-zsu-zupinili-sturmi-voroga.html>

Карпенко К. Просувань у ворога немає: Синегубов розповів, яка ситуація наразі у Куп'янську / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 30.09.2025 – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/kupansk-zakrita-teritoria-so-nini-vidbuvaetsa-umisti.html>

Ткаленко В. РФ атакує Харків безпілотниками: зафіксовано щонайменше п'ять влучань : [Київ. р-н] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 30.09.2025 – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-harkovi-zafiksovano-seriu-vibuhiv-vidomo-pro-kilka-vlucan-u-kiivskomu-rajoni.html>

Ткаленко В. Харків удруге за день під масованим обстрілом БПЛА: що відомо / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 30.09.2025 – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/harkiv-vdruge-za-den-atakuvali-rosijski-bezpilotniki.html>

30 вересня 2025 р. ввечері Харків зазнав повторної масованої атаки російських безпілотників.

Ткаленко В. На Харківщині пожежне авто підірвалося на протитанковій міні: поранено водія (фото) : [Ізюм. р-н] / Ткаленко Валерія // Слобід. край. – 30.09.2025 – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/izumskij-rajon-na-harkivsini-pozezne-avto-pidirvalosa-pid-cas-gasinna-lisovoi-pozezi.html>

Кричун Д. На Харківщині комбайн підірвався на міні під час жнив : В Ізюм. р-ні сільгосптехніка наїхала на вибухівку, обійшлося без жертв / Дар'я Кричун // Думка. – 30.09.2025 – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759241597-na-harkivshchini-kombayn-pidirvavsya-na-mini-pid-chas-zhniv>

Шопінська Є. Ворожий удар у Малоданилівській громаді: попередньо без жертв : [Харків. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 30.09.2025 – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759239832-vorozhiy-udar-u-malodanilivskiy-gromadi-poperedno-bez-zhertv>

Гребенюк Г. Майстер-класи, квести і зустрічі з письменниками: як працюють бібліотеки у прифронтовому Харкові / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 30.09.2025 – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/v-bibliotekah-harkova-majster-klasi-kvesti-i-vistavki-do-dna-bibliotek.html>

1.10.2025

Ларін Ю. Зеленський присвоїв почесну відзнаку «Місто-герой України» Куп'янську, що на Харківщині : У Харків. обл. місті з такою відзнакою уже два : [з 2022 р. – м. Харків] / Юрій Ларін // Думка. – 29.09.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759311369-zelenskiy-prisvoyiv-pochesnu-vidznaku-misto-geroy-ukrayini-kup-yansku-shcho-na-harkivshchini>

Гребенюк Г. Де на Харківщині точаться важкі бої: оновлені дані на 1 жовтня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 01.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiya/u-harkivskij-oblasti-ne-vsuhaut-bojovi-dii-so-vidomo.html>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти штурмували позиції Сил оборони дев'ять разів (карта) : У Харків. обл. ворог наступає у двох місцях / Юрій Ларін // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759295403-na-harkivshchini-okupanti-shturmuvali-pozitsiyi-sil-obroni-dev-yat-raziv-karta>

Гнатишина О. Генштаб повідомив, які населені пункти Харківщини потерпають від атак РФ 1 жовтня : Водночас на Куп'ян. напрямку з початку доби рф наступальних дій не проводила / Олена Гнатишина // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759325384-genshtab-povidomiv-yaki-naseleni-punkti-harkivshchini-poterpayut-vid-atak-rf-1-zhovtnya>

Гнатишина О. Бійці «Гарту» знищили ворожу гармату, БМП та шістьох окупантів у Вовчанську: ефектні кадри : Успішну бойову роботу в Харків. обл. провели дронари та артилеристи / Олена Гнатишина // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759310106-biytsi-gartu-znishchili-vorozhu-garmatu-bmp-ta-shistoh-okupantiv-u-vovchansku-efektni-kadri>

Гребенюк Г. Нічний удар по Харкову: є постраждалі, зруйновано ринок, будинки, гаражі (фото, відео) : [обстріляні Салітів. і Київ р-ни міста] / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 01.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/silna-ataka-na-harkiv-poskodzeno-infrastrukturu-mista.html>

Ларін Ю. Масштабний обстріл Харкова 1 жовтня: що відомо на цей момент : у м. Харкові росіяни обстріляли три локації : [житловий будинок, територію торговел. центру «Барабашово» і гаражний кооператив] / Юрій Ларін // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759289049-masshtabniy-obstril-harkova-1-zhovtnya-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Кричун Д. У Харкові кількість постраждалих зросла до восьми – прокуратура : Комбінована атака рф на місто пошкодила житло, торгівел. центр та десятки автівок / Дар'я Кричун // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759300668-u-harkovi-kilkist-postrazhdalih-zroslo-do-vosmi-prokuratura>

Ларін Ю. Армія РФ завдала ракетного удару біля п'ятиповерхівки на Харківщині: є загибла та поранені : У Харків. обл. під ракетний удар росіян потрапило м. Балаклія / Юрій Ларін // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759338163-armiya-rf-zavdala-raketnogo-udaru-bilya-p-yatipoverhivki-na-harkivshchini-e-zagibla-ta-poraneni>

Лісічкіна А. Президент присвоїв звання бригадного генерала харків'янину [Андрію] Білецькому / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759306418-prezident-prisvoyiv-zvannya-brigadnogo-general-a-harkivskomu-komandiru-biletskomu>

Гнатишина О. Зеленський присвоїв звання «Героя України» вбитому дитячому письменнику з Харківщини [Володимиру] Вакуленку : Покійному жителю Харків. обл. також присвоїли й орден «Золота Зірка» / Олена Гнатишина // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1759316759-zelenskiy-prisvoyiv-zvannya-geroya-ukrayini-vbitomu-dityachomu-pismenniku-z-harkivshchini-vakulenku>

Лісічкіна А. У Харкові відкрили Алею пам'яті загиблих випускників Холодногірського району / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759317185-u-harkovi-vidkrili-aleyu-pam-yati-zagiblih-vipusknikiv-holodnogirskogo-rayonu>

Лісічкіна А. Скільки переселенців проживає у Харкові: оприлюднені жовтневі дані : У Харкові зареєстровано понад 206 тис. внутрішньо переміщених осіб / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759325450-skilki-pereselentsiv-prozhivae-u-harkovi-oprilyudneni-zhovtnevi-dani>

2.10.2025

Ларін Ю. Генштаб повідомив, де бої точаться в Харківській області (карта) : У Харків. обл. росіяни атакують Вовчанськ і Куп'янськ / Юрій Ларін // Думка. – 02.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759381604-genshtab-povidomiv-de-boyi-tochatsya-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Шопінська Є. У вересні в Харкові постраждали 40 житлових будинків від ворожих атак / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1759386088-u-veresni-v-harkovi-postrazhdali-40-zhitlovih-budinkiv-vid-vorozhih-atak>

Ларін Ю. Число постраждалих від обстрілу Балаклії зросло до 15 осіб, одна жінка загинула – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 6 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 02.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759384255-chislo-postrazhdalih-vid-obstrilu-balakliyi-zroslo-do-15-osib-odna-zhinka-zaginula-ova>

Кричун Д. Стало відомо, як на ранок після ракетного удару виглядає Балаклія / Дар'я Кричун // Думка. – 02.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759386888-stalo-vidomo-yak-na-ranok-pislya-raketnogo-udaru-viglyadae-balakliya>

Гребенюк Г. На Куп'янщині ворожі удари зруйнували будинки: під завалами можуть бути люди : [атаковані м. Куп'янськ, с. Новоосинове, Велика Шапківка] / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 02.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/obstrili-kupanskogo-rajonu-podrobici.html>

Шопінська Є. На Харківщині внаслідок обстрілу зруйновано будинок: загинули двоє цивільних : У Куп'ян. р-ні рос. обстріл забрав життя двох людей : [у с. Велика Шапківка] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759388220-u-velikiy-shapkivtsi-zruynovano-budinok-zagynuli-dvoe-tsivilnih>

Ткаленко В. Унаслідок атак БПЛА на Харківщині горіли сінник і ферма (фото) : [Великий Бурлук Куп'ян. р-ну] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 02.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/velikiy-burluk/u-velikoburluckij-gromadi-pisla-udariv-droniv-spalahnuli-sinnik-i-ferma.html>

Ткаленко В. 11 жителів Харківщини повернулись з російського полону / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 02.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/pid-cas-obminu-polonenimi-11-ziteliv-harkivsini-povernulis-dodomu.html>

Шопінська Є. Харків готує укриття до повітряних тривог – Терехов / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759392873-harkiv-gotue-ukrittia-do-povitryanih-trivog>

У Харкові всі станції метро та житлові укриття готові приймати людей цілодобово.

3.10.2025

Гребенюк Г. Де на Харківщині точаться бої з окупантами: оновлені дані на 3 жовтня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 03.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/minuloi-dobi-na-harkivsini-vidbito-12-atak-voroga.html>

Гнатишина О. Прикордонники рознесли два укриття і техніку окупантів на Харківщині: феєричні кадри : Завдяки ефективному застосуванню FPV-дронів укр. прикордонники завдали втрат ворогу в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 03.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759489721-prikordonniki-roznesli-dva-ukrittia-i-tehniku-okupativ-na-harkivshchini-feerichni-kadri>

Мякушко С. Ворожі дрони атакували прикордонну громаду на Харківщині: знищено будинки : [сел. Золочів] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 03.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/vorozhi-drony-atakuvaly-zolochivsku-gromadu-znyscheno-budynky.html>

Ткаленко В. Росіянин розстріляв трьох цивільних у під'їзді будинку на Харківщині – ГУР : [Куп'янськ] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 03.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/na-okupovanij-harkivsini-rosianin-rozstrilav-troh-mirnih-ziteliv.html>

Ткаленко В. Через удар БПЛА по Харківщині поранення отримали чотири людини : [с. Лісна Стінка Куп'ян. р-ну] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 03.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/na-harkivsini-dron-atakuvav-selo-poraneno-cotiroh-osib.html>

Лісічкіна А. Стало відомо, чим росіяни обстріляли свинарник на Харківщині : На Харківщині рос. БПЛА вбили майже 13 тис. свиней : [у Нововодолаж. громаді] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759480399-stalo-vidomo-chim-rosiyani-obstrilyali-svinarnik-na-harkivshchini>

4.10.2025

Ільїна К. В районі Вовчанська відбили 13 російських штурмів за добу – Генштаб (карта) : Протягом доби в Харків. обл. ворог вів активні бойові дії на Півден.-Слобожан. напрямку / Катерина Ільїна // Думка. – 04.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759555274-v-rayoni-vovchanska-vidbili-13-rosiyskih-shturmiv-za-dobu---genshtab-karta>

Ткаленко В. РФ просунулася у Вовчанську та захопила залізничну станцію – ISW / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 04.10.2025. – URL: https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/u-vovcansku-rosijski-vijska-zahopili-zaliznicnu-stanciu.html#google_vignette

Ткаленко В. Поблизу Вовчанська прикордонники збили кілька російських безпілотників (відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 04.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/na-harkivsini-bijci-dpsu-zbili-molnia-orlan-i-superkam.html>

Ткаленко В. Під завалами зруйнованого будинку у Вільхуватці [Куп'янського району] виявили тіло загиблого [внаслідок обстрілу 29 вересня] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 04.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/unaslidok-ataki-drona-na-harkivsini-pid-zavalami-budinku-znajsli-zagiblogo.html>

Ільїна К. У Куп'янському районі ворог атакував поліцейський автомобіль дроном / Катерина Ільїна // Думка. – 04.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759566604-u-kup-yanskomu-rayoni-vorog-atakuvav-politseyskiy-avtomobil-dronom>

Ткаленко В. Унаслідок атаки на енергооб'єкти два райони Харківщини залишилися без світла : [Лозів. і Чугуїв. р-ни] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 04.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zlatopil/rosia-obstrilala-energeticni-obekti-harkivsini-tisaciludej-zalisilisa-bez-svitla.html>

Ільїна К. На Харківщині окупанти скинули КАБи на село [Новомиколаївка Купянського району] / Катерина Ільїна // Думка. – 04.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759563230-na-harkivshchini-okupanti-skinuli-kabi-na-selo>

5.10.2025

Гребенюк Г. Де точилися запеклі бої на Харківщині минулої доби: ситуація на 5 жовтня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 05.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/na-harkivsini-ukrainski-vijska-zupinili-16-atak-voroga.html>

Гребенюк Г. Ворожі удари по Харківщині: загинула жінка, пошкоджено будинки, господарчі споруди, авто / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 05.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/vorog-atakuvav-mirni-sela-harkivsini-e-zagibla.html>

Упродовж минулої доби російські війська завдали ударів по 13 населених пунктах Харківської області. Внаслідок обстрілу села Гусинка Кіндрашівської громади загинула жінка.

Другі роковини теракту в Грозі: результати слідства // Kharkiv Today. – 05.10.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/druhi-rokovyny-teraktu-v-hrozi-rezultaty-slidstva>
5 жовтня 2023 р. росіяни вбили 59 мирних мешканців села Гроза Шевченківської селищної громади Куп'янського району.

Ільїна К. Розстріляний росіянами: Зеленський нагородив вчителя з Харківщини, який вивозив дітей / Катерина Ільїна // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759664914-rozstrilyaniy-rosiyanami-zelenskiy-nagorodiv-vchitelya-z-harkivshchiny-yakiy-vivoziv-ditey>

До Дня працівників освіти президент України посмертно нагородив орденом «За мужність» III ступеня Дмитра Діброву – вчителя фізики та інформатики Слатинського ліцею Харківської області.

Ільїна К. У харківському військовому шпиталі встановили новий томограф, на який збирали всім миром : Новий сучасний томограф для поранених військових скоро запрацює у Харкові / Катерина Ільїна // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759654633-u-harkivskomu-viyskovomu-shpitali-vstanovili-noviy-tomograf-na-yakiy-zbirali-vsim-mirom>

Кошти на томограф зібрали благодійний фонд Сергія Притули, тенісистка Еліна Світоліна; половину потрібних грошей (15 млн грн) виділили з бюджету Харкова.

6.10.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу ворог провів 39 штурмів: де наступає армія РФ (карта) : Протягом минулої доби рос. війська штурмували на двох напрямках у Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759727603-na-harkivshchiny-za-dobu-vorog-proviv-39-shturmiv-de-nastupae-armiya-rf-karta>

Кричун Д. Стало відомо про масований штурм РФ, який відбувся на Харківщині учора : Ворог кинув у бій бронетехніку та піхоту, але після втрат відступив / Дар'я Кричун // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759735517-stalo-vidomo-pro-masovaniy-shturm-rf-yakiy-vidbuvsya-na-harkivshchiny-uchora>

Прикордонники відбили масований штурм російських військ на Вовчанському напрямку, знищивши кілька одиниць техніки противника.

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни убили двох мирних жителів, ще п'ятеро людей – поранені : Протягом минулої доби рос. війська завдали ударів по м. Харків та шести насел. пунктах Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759730343-na-harkivshchiny-rosiyan-ubili-dvoh-mirnih-zhiteliv-shche-p-yatero-lyudey-poraneni>

Протягом минулої доби росіяни били по Харкову, Харківському, Ізюмському та Куп'янському районах.

Хливнюк А. Серія вибухів у Харкові: куди поцілили окупанти у ніч на 6 жовтня (фото з місця) : [Шевченків. та Новобавар. р-ни] / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 06.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/masovana-ataka-ta-vidklucenna-svitla-akimi-stali-naslidki-obstrilu-harkova-v-nic-na-6-zovtna.html>

Гнатишина О. У міськраді показали наслідки атаки РФ на Новобаварський район Харкова : Внаслідок вибухів пошкоджено понад 40 приватних будинків у Харкові / Олена Гнатишина // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1759741914-u-miskradi-pokazali-naslidki-ataki-rf-na-novobavarskiy-rayon-harkova>

Лісічкіна А. «Фактично населений пункт стирається»: Синегубов про плани ворога у Боровій на Харківщині : Синегубов розповів, чи дійсно росіяни хочуть перетворити Борову на «сіру зону» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759741270-faktichno-naseleniy-punkt-stiraetsya-sinegubov-pro-plani-voroga-u-borovi>

Кричун Д. На Харківщині встановлюють тип 18 ракет, якими ворог бив по області : На Харківщині 45 насел. пунктів зазнали обстрілів, є загиблі / Дар'я Кричун // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759761506-na-harkivshchini-vstanovlyuyut-tip-18-raket-yakimi-vorog-biv-po-oblasti>

Кричун Д. FPV-дрон влучив у машину чиновників на Харківщині: двоє в лікарні : Під час ранкового удару дрон-камікадзе влучив у службовий автомобіль / Дар'я Кричун // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759754059-fpv-dron-vluchiv-u-mashinu-chinovnikiv-na-harkivshchini-dvoe-v-likarni>

На Харківщині внаслідок удару FPV-дрона поранено начальника Борівської адміністрації та секретаря громади.

Лісічкіна А. На Харківщині дрони РФ атакували два авто: загинули двоє чоловіків : На Харківщині рос. війська продовжують застосовувати тактику ударів по цивільних автомобілях : [Куп'ян. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759727135-na-harkivshchini-droni-rf-atakuvali-dva-avto-zagинуli-dvoe-cholovikiv>

Кричун Д. Росіяни знищили дві підстанції, що живили Харків, – мерія : Енергетики відновили світло для 18 тисяч абонентів / Дар'я Кричун // Думка. – 06.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1759753543-rosiyani-znishchili-dvi-pidstantsiyi-shcho-zhivili-harkiv-meriya>

7.10.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 30 російських атак: мапа бойових дій : Протягом минулої доби рос. війська штурмували на двох напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759813967-na-harkivshchini-za-dobu-vidbili-30-rosiyskih-atak-mapa-boyovih-diy>

Лісічкіна А. Поліція показала наслідки ворожих ударів по Харківщині : Внаслідок обстрілів на Харківщині постраждали двоє людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759818375-politsiya-pokazala-naslidki-vorozhih-udariv-po-harkivshchini>

Російські війська завдали ударів по Харкову, Ізюмському, Богодухівському і Куп'янському районах області.

Лісічкіна А. Харків накрила масована атака дронами: пролунало понад два десятки вибухів : Інформації про постраждалих унаслідок нічного обстрілу Харкова немає / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759813602-harkiv-nakrila-masovana-ataka-dronami-prolunalo-ponad-dva-desyatki-vibuhiv>

Російські війська випустили по місту щонайменше 25 «шахедів».

Лісічкіна А. Росіяни атакували підприємство в Харкові: спалахнула пожежа : Ворог завдав удару по Немишлян. р-ну Харкова / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.10.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1759815780-rosiyani-atakuvali-pidpriemstvo-v-harkovi-spalahnula-pozhezha>

Лісічкіна А. Окупанти обстріляли підстанцію в Харкові: Синегубов розповів про відновлення електропостачання : Уночі рос. окупанти завдали ударів по Харкову 25 безпілот. літал. апаратами / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759826525-okupanti-obstrilyali-pidstantsiyu-v-harkovi-sinegubov-rozpoviv-pro-vidnovlennya-elektropostachannya>

Лісічкіна А. У Харкові через обстріл без світла залишилися понад 10 тисяч абонентів : Нічна атака БПЛА спричинила тимчасове відключення світла у Харкові / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759816773-u-harkovi-cherez-obstril-bez-svitla-zalishilisya-ponad-10-tisyach-abonentiv>

8.10.2025

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де точаться бої в Харківській області (карта) : У Харків. обл. росіяни атакують на двох напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759899990-genshtab-povidomiv-de-boyi-tochatsya-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Лісічкіна А. Росіяни атакували дев'ять населених пунктів Харківської області: пошкоджено будинки та «швидку» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759902246-rosiyani-atakuvali-dev-yat-naselenih-punktiv-harkivskoyi-oblasti-poshkodzhenobudinki-ta-shvidku>

Кричун Д. РФ вдарила по передмістю Харкова з РСЗВ : Інформація про наслідки уточнюється / Дар'я Кричун // Думка. – 08.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759908248-rf-vdarila-po-peredmistyu-harkova-z-rszy>
Росіяни вдарили з РСЗВ по околицях Дергачів.

Гнатишина О. Внаслідок обстрілу передмістя Харкова постраждав літній чоловік : Також відомо про численні пошкодження у Харків. обл. : [Дергачі] / Олена Гнатишина // Думка. – 08.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759910370-vnaslidok-obstrilu-peredmistya-harkova-postrazhdav-litniy-cholovik>

У Дергачах внаслідок обстрілу загинули корови // Kharkiv Today. – 08.10.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-derhachakh-vnaslidok-obstrilu-zahynuly-korovy>

Лісічкіна А. На Куп'янщині 55-річний чоловік постраждав від вибуху касетного боєприпасу: На Харківщині поранено мирного жителя через обстріл касетними боєприпасами / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759922441-na-kup-yanshchini-55-richniy-cholovik-postrazhdav-vid-vibuhu-kasetnogo-boepripasu>

Карпенко К. Дім забрала війна: життя дітей з прифронтових громад Харківщини / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 08.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/ak-zivut-simi-akim-dovelosa-viihati-z-prifrontovih-gromad-harkivsini.html>

Лісічкіна А. Японія допоможе Харкову у відновленні житла та підготовці до зими / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759924181-yaponiya-dopomozhe-harkovu-u-vidnovlenni-zhitla-ta-pidgotovtsi-do-zimi>

Лісічкіна А. Шикуються біля стінки і чекають: як тварини Екопарку переносять обстріли Харкова : Харків. Екопарк рятує постраждалих від війни тварин і доглядає за ними / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759913585-shikuyutsya-bilya-stinki-i-chekayut-yak-tvarini-ekoparku-perenosyat-obstrili-harkova>

Гребенюк Г. Харківщині виділили 840 мільйонів гривень на захист підстанцій від російських атак / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 08.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/vlada/harkivsina-otrimae-840-mln-grn-na-ukriplenna-energoinfrastrukturi.html>

«Хартія» і Тімоті Снайдер запустили спільний збір на РЕБ і автомобілі для війська // MediaPort. – 08.10.2025. – URL: <https://mediaport.ua/khartiia-i-timoti-snyder-zapustyly-spilnyy-zbir-na-reb-i-avtomobili-dlia-viyska/>

«Разом із великими друзями «Хартії» – професором Тімоті Снайдером, фондом HELP99 і NAFO 69th Sniffing Brigade ми збираємо гроші на 10 NAFO-мобілів, 10 медеваків і системи РЕБ», – зазначають у корпусі.

Гнатченко Ю. Ізюмська громада отримала нові модульні укриття: де їх устанавлять (фото) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 08.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/izum/ziteli-prifrontovogo-izuma-otrimaut-novi-betonni-ukritta-de-ih-vstanovlat.html>

9.10.2025

Лісічкіна А. Генштаб показав, які населені пункти Харківщини потерпають від атак РФ (карта): Росіяни наступають на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1759987044-genshtab-pokazav-yaki-naseleni-punkti-harkivshchini-poterpayut-vid-atak-rf-karta>

Кравченко А. ЗСУ відбили більше 40 російських атак у Харківській області за добу / Андрій Кравченко // Status Quo. – 09.10.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.10.2025/zsu-vidbili-bilse-40-rosiiskix-atak-u-xarkivskii-oblasti>

Шопінська Є. Російські удари по Харківщині знищили більшу частину газового виробництва країни – Блумберг : Газові втрати України перевищили половину видобутку / Єлизавета Шопінська // Думка. – 09.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760009986-rosiyski-udari-po-harkivshchini-znishchili-bilshu-chastinu-gazovogo-virobnitstva-krayini>

Кравченко А. Харківський журналіст потрапив під обстріл і втратив ногу / Андрій Кравченко // Status Quo. – 09.10.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.10.2025/xarkivskii-zurnalist-potrapiv-pid-obstril-i-vtrativ-nogu>

Вранці 3 жовтня 2025 р. український журналіст Георгій Іванченко і його французький колега Антоні Лаллікан потрапили під обстріл. А. Лаллікан загинув, Г. Іванченко отримав тяжкі поранення.

Синегубов розповів про будівництво підземної лікарні «Ковчег» / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 09.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-harkovi-zvodat-unikalnu-pidzemnu-likarnu-koli-vidkriut.html>

Цей унікальний проєкт дозволить надавати медичну допомогу навіть під час масованих обстрілів.

Кричун Д. СБУ назвала російського командира, який розстріляв мирних у Куп'янську : СБУ встановила, хто організував напад на цивільних, щоб посіяти паніку у Куп'янську / Дар'я Кричун // Думка. – 09.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760003172-sbu-nazvala-rosiyskogo-komandira-yakiy-rozstrilyav-mirnih-u-kup-yansku>

СБУ ідентифікувала командира російської армії, який 2 жовтня 2025 р. віддав наказ розстріляти трьох мирних мешканців Куп'янська.

10.10.2025

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 39 атак за останню добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760072806-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-39-atak-za-ostannyyu-dobu>

Кричун Д. У Куп'янську спецназ ВСП зачистив вулиці від росіян: відео з шолома : Укр. воїни пересуваються містом та нейтралізують ворожі ДРГ / Дар'я Кричун // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760083492-u-kup-yansku-spetsnaz-vsp-zachistiv-vulitsi-vid-rosiyan-video-z-sholoma>

Гнатишина О. Зеленський відреагував на обстріл енергетики в Харківській області / Олена Гнатишина // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1760078171-zelenskiy-vidreaguvav-na-obstril-energetiki-v-harkivskiy-oblasti>

Президент України зазначив, що саме цивільна енергетична інфраструктура – головна мішень російських ударів перед опалювальним сезоном. Він закликав США і країни Європи до рішучих дій у реалізації постачань ППО та в санкціях.

Кричун Д. Аварійні відключення на Харківщині: область у списку регіонів, що постраждали від масованої атаки : Через нову хвилю рос. атак по енергосистемі аварійно знеструмлено низку регіонів / Дар'я Кричун // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760078596-avariyni-vidklyuchennya-na-harkivshchini-oblast-u-spisku-regioniv-shcho-postrazhdali-vid-masovanoyi-ataki>

Знеструмлена значна кількість споживачів у Києві, Київській, Донецькій, Дніпропетровській, Черкаській, Чернігівській, Харківській, Сумській, Полтавській та Одеській областях.

Кричун Д. Після зникнення світла на Харківщині зупинилися приміські рейси: перелік / Дар'я Кричун // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760080498-pislya-zniklennya-svitla-na-harkivshchini-zupinilis-primiski-reysi-perelik>

Лісічкіна А. Наслідки обстрілів Харківщини: поліція показала руйнування після ворожих ударів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760076388-naslidki-obstriliv-harkivshchini-politsiya-pokazala-ruynuvannya-pislya-vorozhih-udariv>

Минулої доби під вогнем ворога були населені пункти Ізюмського та Куп'янського районів.

Лісічкіна А. Армія РФ обстріляла п'ять населених пунктів Харківщини: що відомо : Унаслідок обстрілів Харківщини пошкоджено будинки та авто / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760074987-armiya-rf-obstrilyala-p-yat-naselenih-punktiv-harkivshchini-shcho-vidomo>

Карпенко К. 90 % громади зруйновано: яка ситуація у Липцях / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 10.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/lipci/u-lipeckij-gromadi-zalisaetsya-ponad-50-ludej.html>

Гнатишина О. У Харкові працюють над запуском нового Центру життєстійкості: що відомо : До Харкова завітала литовська делегація / Олена Гнатишина // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760081558-u-harkovi-pratsyuyut-nad-zapuskom-novogo-tsentru-zhittestiykosti-shcho-vidomo>

Харків відвідала делегація Міністерства охорони здоров'я Литви на чолі з міністром Марією Якубаускене та її заступником Едемом Адамановим. Особливу увагу приділили роботі Центру життєстійкості.

Харківщина посилює співпрацю з Польщею: в яких напрямках : До Харкова приїхав генеральний консул Республіки Польща / Олена Гнатишина // Думка. – 10.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760108328-harkivshchina-posilyue-spivpratsyu-z-polshcheyu-v-yakih-napryamkah>

На зустрічі голови Харківської обласної військової адміністрації Олега Синегубова із генеральним консулом Республіки Польща у Харкові Давідом Томашевським були обговорені ключові напрямки спільної роботи – від гуманітарної допомоги та підтримки ветеранів до проєктів у сфері енергетики, культури, освіти й науки.

11.10.2025

Ільїна К. На Харківщині ворог майже 40 разів намагався прорвати лінію оборони – Генштаб (карта) : Окупанти активізувалися на двох напрямках фронту у Харківській області / Катерина Ільїна // Думка. – 11.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760159917-na-harkivshchini-vorog-mayzhe-40-raziv-namagavsya-prorvati-liniyu-oboroni---genshtab-karta>

Ільїна К. Під Вовчанськом прикордонники знищили польові склади ворога та потрощили піхоту : Ворог зазнав втрат в районі Вовчанська Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 11.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760186282-pid-vovchanskom-prikordonniki-znishchili-polovi-skladi-voroga-ta-potroshchili-pihotu>

Ільїна К. Мер Чугуєва розповіла про наслідки масованої атаки на місто : На Харківщині ворог атакував місто більш ніж 10 дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 11.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760164917-mer-chugueva-rozpovila-pro-naslidki-masovanoyi-ataki-na-misto>

У Харківській області до кінця року відкриють 38 підземних шкіл : У підземних безпечних просторах Харківщини зможе навчатися 40 тис. дітей / Катерина Ільїна // Думка. – 11.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760189821-u-harkivskiy-oblasti-do-kintsya-roku-vidkriyut-38-pidzemnih-shkil>

Ільїна К. На Харківщині 11-річна дівчинка знайшла та передала військовим бойовий дрон / Катерина Ільїна // Думка. – 11.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760171800-na-harkivshchini-11-richna-divchinka-znayshla-ta-peredala-viyskovim-boyoviy-dron>

У Золочівській громаді 11-річна Вероніка знайшла у лісосмузі важкий ударний дрон-бомбардувальник «Баба Яга».

12.10.2025

Ільїна К. Російські війська просунулися в Харківській області – DeepState (карта) : Окупанти мали успіх в Куп'ян. р-ні / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760262622-rosiyski-viyska-prosunulisya-v-harkivskiy-oblasti---deepstate-karta>

Ларін Ю. Окупанти обстрілюють Харків, під ударом опинився Шевченківський район – мер / Юрій Ларін // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760294516-okupanti-obstrilyuyut-harkiv-pid-udarom-opinivsy-shevchenkivskiy-rayon-mer>

Ларін Ю. Обстріл Харкова керованими авіабомбами: що відомо на цей момент : У Харкові зафіксовані удари по двох р-нах : [Немишлян. та Слобід. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760288159-obstril-harkova-kerovanimi-aviabombami-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Ільїна К. У Боровій окупанти дроном атакували авто «швидкої» : На Харківщині внаслідок ворожих атак пошкоджено автомобіль екстренки та сільгосптехніку / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760251761-u-boroviy-okupanti-dronom-atakuvali-avto-shvidkoyi>

Ларін Ю. Армія РФ з мінометів обстріляла Харківську область: кадри з місця : У Харків. обл. під обстрілом була Золочів. громада / Юрій Ларін // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760289401-armiya-rf-z-minometiv-obstrilyala-harkivsku-oblast-kadri-z-mistsya>

Ільїна К. В Ізюмі внаслідок влучання «Ланцета» поранено людину / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760272619-v-izyumi-vnaslidok-vluchannya-lantseta-poraneno-lyudinu>

Ільїна К. На Куп'янщині росіяни вбили жінку – поліція : [м. Куп'янск] / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760265033-na-kup-yanshchini-rosiyani-vbili-zhinku---politsiya>

Ільїна К. Під Харковом внаслідок російської атаки постраждала 12-річна дівчинка : У Чугуєві постраждало 5 людей через ворожий обстріл / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760247774-pid-harkovom-vnaslidok-rosiyskoyi-ataki-postrazhdala-12-richna-divchinka>

Ільїна К. У Чугуєві ворог вдарив по ліцею, який мав запрацювати до кінця року : У Чугуєві порахували кількість пошкоджених будівель під час ворожої атаки / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760268452-u-chuguevi-vorog-vdariv-po-litseyu-yakiy-mav-zapratsyuvati-do-kintsya-roku>

Ільїна К. На Куп'янщині окупанти пошкодили електропідстанцію – Канашевич / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760257871-na-kup-yanshchini-okupanti-poshkodili-elektropidstantsiyu---kanashevich>

Ільїна К. Рятувальники показали наслідки обстрілу школи в Харківській області / Катерина Ільїна // Думка. – 12.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760249547-ryatuvalniki-pokazali-naslidki-obstrilu-shkoli-v-harkivskiy-oblasti>

У місті Чугуїв та селищі Шевченкове Куп'янського району під удар потрапили навчальні заклади.

13.10.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 29 атак армії РФ: мапа бойових дій : Протягом минулої доби рос. загарбники штурмували на двох напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760332054-na-harkivshchini-za-dobu-vidbili-29-atak-armiyi-rf-mapa-boyovih-diy>

Льбіна К. На Харківщині тривають 8 російських штурмів – Генштаб : У Харків. обл. окупанти наступають одразу на кількох напрямках / Катерина Льбіна // Думка. – 13.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760276076-na-harkivshchini-trivayut-8-rosiyskih-shturmiv---genshtab>

Лісічкіна А. Російські війська атакували Харків та чотири громади області : Є загибла й поранені : [Харків, Куп'янськ, Ізюм, насел. пункти Богодухів. та Куп'ян. р-нів] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760335637-rosiyski-viyska-atakuvali-harkiv-ta-chotiri-gromadi-oblasti-e-zagibla-y-poraneni>

Гнатишина О. Правоохоронці показали наслідки атак РФ по цивільних об'єктах на Харківщині : Відомо про одну загиблу та трьох травмованих людей в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 13.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760337830-pravoohorontsi-pokazali-naslidki-atak-rf-po-tsivilnih-ob-ektah-na-harkivshchini>
Протягом минулої доби окупанти били по Харкову, а також Ізюмському, Богодухівському та Куп'янському районах.

Кричун Д. У Харкові російський дрон залетів у будівлю через вікно – версія прокуратури : У Київ. р-ні Харкова дрон влучив у гуртожиток, постраждалих немає / Дар'я Кричун // Думка. – 13.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760343303-u-harkovi-rosiyskiy-dron-zaletiv-u-budivlyu-cherez-vikno-versiya-prokuraturi>

Лісічкіна А. Стало відомо, які руйнування спричинив обстріл Харкова 12 жовтня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760333854-stalo-vidomo-yaki-ruynuvannya-sprichiniv-obstril-harkova-12-zhovtnya>

Кричун Д. На Харківщині двоє чоловіків – на лікарняній койці внаслідок обстрілів : [Куп'ян. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 13.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760340981-na-harkivshchini-dvoe-cholovikiv-na-likarnyany-koytsi-vnaslidok-obstriliv>

14.10.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу ворог провів 20 штурмів: де наступає армія РФ (карта) : Росіяни наступають на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760418496-na-harkivshchini-za-dobu-vorog-proviv-20-shturmiv-de-nastupae-armiya-rf-karta>

Шопінська Є. На Харківщині українські сили відбили понад 10 атак ворога – Генштаб : Ще три бойові зіткнення тривають у Харків. обл. / Єлизавета Шопінська // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760448803-na-harkivshchini-ukrayinski-silividbili-ponad-10-atak-voroga-genshtab>

Лісічкіна А. На Харківщині прикордонники спалили чотири російські автівки: кадри з фронту : Дронарі бригади «Гарт» знищили чотири ворожі автівки на Півден.-Слобожан. напрямку / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760433155-na-harkivshchini-prikordonniki-spalili-chotiri-rosiyski-avtivki-kadri-z-frontu>

Кравченко А. Росіяни обстріляли Харків і 8 населених пунктів області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.10.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.10.2025/rosiyani-obstrilyali-xarkiv-i-8-naselenix-punktiv-oblasti>

Ларін Ю. Обстріл Харкова вночі 13 жовтня: що відомо на цей момент : У Харкові ремонтують енергетичні мережі, що були пошкоджені під час авіаудару / Юрій Ларін // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760417934-obstril-harkova-vnochi-13-zhovtnya-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Лісічкіна А. Пожежі після ударів КАБами по Харкову: рятувальники показали масштаби руйнувань : Авіаудари по Харкову спричинили пожежі у Салтів. р-ні / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760419480-pozhezhi-pislya-udariv-kabami-po-harkovu-ryatuvalniki-pokazali-masshtabi-ruynuvan>

Кричун Д. Стало відомо, яку бомбу РФ скинула на лікарню в Харкові : Росіяни вдарили по Салтів. р-ну Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760423951-stalo-vidomo-yaku-bombu-rf-skinula-na-likarnyu-v-harkovi>

Кричун Д. На Харківщині розширили зону примусової евакуації : Із Куп'ян. р-ну примусово вивезуть понад 600 дітей / Дар'я Кричун // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760451336-na-harkivshchini-rozshirili-zonu-primusovoyi-evakuatsiyi>

Кричун Д. Харків на потреби оборони виділив понад 1,4 млрд грн – Терехов : Гроші йдуть на дрони, автівки та підтримку військових і родин загиблих / Дар'я Кричун // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760426792-harkiv-na-potrebi-oboroni-vidiliv-ponad-1-4-mlrd-grn-terehov>

Кричун Д. Харківський парк і ліцей отримають гроші на розмінування : Уряд на очищення лісів та громад. територій виділив понад 61 млн грн / Дар'я Кричун // Думка. – 14.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760435836-harkivskiy-park-i-litsey-otrimayut-finansuvannya-na-rozminuvannya>

15.10.2025

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де зараз росіяни намагаються прорвати оборону на Харківщині : ЗСУ відбили штурми противника на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760534559-genshtab-povidomiv-de-zaraz-rosiyani-namagayutsya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 25 атак за останню добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760504780-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-25-atak-za-ostannyu-dobu>

Ларін Ю. Центр Вовчанська на Харківщині контролюють Сили оборони України – Гамбарашвілі : У Вовчанську Харків. обл. оборона триває більше 500 днів / Юрій Ларін // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760520048-tsentr-vovchanska-na-harkivshchini-kontrolyuyut-sili-oboroni-ukrayini-gambarashvili>

Лісічкіна А. Ворог обстріляв п'ять населених пунктів Харківщини: двоє постраждалих : [Куп'ян. та Ізюм. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760507496-vorog-obstrilyav-p-yat-naselenih-punktiv-harkivshchini-dvoe-postrazhdalih>

Лісічкіна А. Росіяни вдарили FPV-дронами по багатоповерхівці на Харківщині: що відомо / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760515697-rosiyani-vdarili-fpv-dronami-po-bagatopoverhivtsi-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

14 жовтня 2025 р. російські війська нанесли удар FPV-дронами по п'ятиповерховому багатоквартирному будинку у селі Клинова Новоселівка Золочівської громади Харківської області.

Кричун Д. За три тижні війни збитки довікллю Харківської області зросли на 437 млн грн : З'явилися нові цифри збитків довікллю в Харків. обл. / Дар'я Кричун // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760518701-za-tri-tizhni-viyni-zbitki-dovikllyu-harkivskoyi-oblasti-zrosli-na-437-mln-grn>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки атракціонів зруйнували росіяни в Центральному парку Харкова : Обстріли залишили парк Харкова без атракціонів та з тисячами пошкоджених дерев / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760532803-stalo-vidomo-skilki-atraktsioniv-zruynuvali-rosiyani-v-tsentralnomu-parku-harkova>

Лісічкіна А. Обстріли Центрального парку Харкова: чому бронзові фігури залишаться пошкодженими / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760531981-obstrili-tsentralnogo-parku-harkova-chomu-bronzovi-figuri-zalishatsya-poshkodzhenimi>

Кричун Д. Чотири громади Харківщини отримали пожежні авто від уряду / Дар'я Кричун // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760435471-chotiri-gromadi-harkivshchini-otrimali-pozhezhni-avto-vid-uryadu>

Кегичівська, Ізюмська, Вільхівська та Пісочинська громади отримують пожежні автомобілі від держави.

Ларін Ю. Стало відомо, хто допомагатиме відновлювати та забезпечувати стійкість енергосистеми на Харківщині : У Харків. обл. готують до важкого опалювального сезону / Юрій Ларін // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760528655-stalo-vidomo-hto-dopomagatime-vidnovlyuvati-ta-zabezpechuvati-stiykist-energosissemi-na-harkivshchini>

Синєгубов зазначив, що технічну допомогу Харківській області в забезпечення енергетичних потреб надають Німеччина, Данія, Польща та інші країни.

Ларін Ю. Федоренко пояснив, як російський FPV-дрон долетів до центру Харкова [13 жовтня 2025 р.] : У Харкові рос. БПЛА вдарив по гуртожитку, де, в тому числі, жили переселенці з Куп'ян. р-ну / Юрій Ларін // Думка. – 15.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760527082-fedorenko-poyasniv-yak-rosiyskiy-fpv-dron-doletiv-do-tsentru-harkova>

16.10.2025

Шопінська Є. Українські захисники відбили 7 штурмів під Вовчанськом і Куп'янськом – Генштаб : Ще 4 бойові зіткнення тривають у Харків. обл. / Єлизавета Шопінська // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760622200-ukrayinski-zahisniki-vidbili-7-shturmiv-pid-vovchanskom-i-kup-yanskom-genshtab>

Лісічкіна А. У Куп'янську українські воїни блокують просування російських ДРГ – Генштаб (карта) : На Куп'ян. та Півден.-Слобожан. напрямках відбили понад два десятки

атак ворога / Аліна Лісічкіна // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760591195-u-kup-yansku-ukrayinski-voyini-blokuyut-prosuvannya-rosiyskih-drg---genshtab-karta>

Лісічкіна А. Минулої доби ворог обстріляв 15 населених пунктів Харківщини: постраждали четверо людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760594437-minuloyi-dobi-vorog-obstrilyav-15-naselenih-punktiv-harkivshchini-postrazhdali-chetvero-lyudey>

Шопінська Є. Уночі 12 ракет та пів сотні «Шахедів» понад 8 годин намагалися знищити світло на Харківщині – ОВА : Росіяни вночі завдали понад 60 ударів по Харківщині / Єлизавета Шопінська // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760603018-unochi-12-raket-ta-piv-sotni-shahediv-ponad-8-godin-namagalisy-znishchiti-svitlo-na-harkivshchini-ova>

Кричун Д. Нафтогаз повідомила [про] наслідки ударів по газових об'єктах, зокрема, на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760604784-u-naftogazi-rozpovili-pro-naslidki-udaru-po-gazovih-ob-ektah-zokrema-na-harkivshchini>

Російська атака на газову інфраструктуру Харківської області спричинила поранення чотирьох працівників та тимчасове відключення частини об'єктів.

Кричун Д. Біля Харкова без світла залишилася понад 7 тис. сімей : Росіяни здійснили масовану атаку на три райони Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760594927-bilya-harkova-bez-svitla-zalishilasya-ponad-7-tis-simey>

Ворог здійснив масований обстріл по території Лозівського, Ізюмського та Богодухівського районів.

Ларін Ю. У Харкові дрон, що впав у Київському районі, не вибухнув / Юрій Ларін // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760616543-u-harkovi-dron-shcho-vpav-u-kiyivskomu-rayoni-ne-vibuhnuy>

Кричун Д. Канашевич повідомив про труп у Куп'янському районі: жінка загинула через артобстріл : У Куп'ян. р-ні обстріляли Новоосинове, Осинове та Тамарганівку / Дар'я Кричун // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760612705-kanashevich-povidomiv-pro-trup-u-kup-yanskomu-rayoni-zhinka-zaginula-cherez-artobstril>

Ларін Ю. Окупанти знищили сільгосппідприємство на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. росіяни атакували Сковородинівку : [Богодухів. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760635167-okupanti-znishchili-silgosppidpriemstvo-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. Мерія Харкова анонсувала збільшення кількості мобільних пунктів незламності : Харків. комунальники надають допомогу постраждалим внаслідок обстрілів / Юрій Ларін // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760637043-meriya-harkova-anonsuvala-zbilshennya-kilkosti-mobilnih-punktiv-nezlamnosti>

Шопінська Є. Міськрада нагородила харків'ян за працю під час воєнного стану : У Харкові відзначили кращих військових, педагогів і комунальників / Єлизавета Шопінська // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760610786-miskrada-nagorodila-harkiv-yan-za-pratsyu-pid-chas-voennogo-stanu>

Ларін Ю. ЄІБ продовжує фінансування розвитку метрополітену в Харкові – мерія : Міська влада Харкова активно працює над розвитком інфраструктур. проєктів у співпраці з міжнар. партнерами / Юрій Ларін // Думка. – 16.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760635596-eib-prodovzhue-finansuvannya-rozvitku-metropolitenu-v-harkovi-meriya>

17.10.2025

Гнатишина О. Генштаб розповів, де протягом дня відбулися бої на фронті в Харківській області / Олена Гнатишина // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760706870-genshtab-rozpoviv-de-protyagom-dnya-vidbulisya-boyi-na-fronti-v-harkivskiy-oblasti>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу армія РФ провела 28 штурмів (карта) : Росіяни тиснуть на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760677674-na-harkivshchini-za-dobu-armiya-rf-provela-28-shturmiv-karta>

Лісічкіна А. Прикордонники ліквідували «Shahed» і «Скат»: Над Харківщиною збили шість безпілотників РФ / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760702530-prikordonniki-likvidovali-shahed-i-skat-nad-harkivshchinoyu-zbili-shist-bezpilotnikov-rf>

Лісічкіна А. «СТРИКС» знищив чотири ворожі позиції та три автомобілі на Харківщині : На Півден.-Слобожан. напрямку «СТРИКС» вразив укриття і техніку противника / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.10.2025. – URL: [striks-znishchiv-chotiri-vorozhi-pozitsiyi-ta-tri-avtomobili-na-harkivshchini](https://dumka.media/ukr/war/1760694547-striks-znishchiv-chotiri-vorozhi-pozitsiyi-ta-tri-avtomobili-na-harkivshchini)

Лісічкіна А. Росіяни на Харківщині убили мирну жительку, ще четверо людей – поранені : Протягом минулої доби рос. війська завдали ударів по Харкову та семи насел. пунктам Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760680319-rosiyani-na-harkivshchini-ubili-mirnu-zhitelku-shche-chetvero-lyudey-poraneni>

Лісічкіна А. На Борівщині за тиждень дрони росіян знищили чотири автівки мирних жителів : [Бюм. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760688621-na-borivshchini-za-tizhden-droni-rosiyan-znishchili-chotiri-avtivki-mirnih-zhitelev>

Кричун Д. Армія РФ завдала двох ракетних ударів по Харківщині 16 жовтня: що відомо : Росіяни запустили дві ракети на Чугуїв. р-н / Дар'я Кричун // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760685045-armiya-rf-zavdala-dvoh-raketnih-udariv-po-harkivshchini-16-zhovtnya-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. Загинув від вибуху дрона на Донеччині: у Харкові відкрили меморіальну дошку загиблому воїну / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760700324-zagynuv-vid-vibuhu-drona-na-donechchini-u-harkovi-vidkrili-memorialnu-doshku-zagiblomu-voyinu>

У харківському ліцеї № 74 Немишлянського району відкрили меморіальну дошку випускнику Кирилу Штеюку.

Лісічкіна А. Вовчанськ може отримати звання «Місто-герой України»: мешканці подали петицію до президента / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760706030-vovchansk-mozhe-otrimati-zvannya-misto-geroy-ukrayini-meshkantsi-podali-petitsiyu>

18.10.2025

Ільїна К. Генштаб оприлюднив мапу боїв на Харківщині за добу (карта) : Окупанти активно намагаються прорвати лінію оборони в Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760764718-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyiv-na-harkivshchini-za-dobu-karta>

Ільїна К. Генштаб назвав населені пункти, де зупинили російські штурми : Окупанти атакують в Харків. обл. за двома напрямками / Катерина Ільїна // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760793977-genshtab-nazvav-naseleni-punkti-de-zupinili-rosiyski-shturmi>

Ільїна К. На Харківщині дрон влучив у цивільне авто: загинув чоловік : [Золочів. громада Богодухів. р-ну] / Катерина Ільїна // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760774333-na-harkivshchini-dron-vluchiv-u-tsivilne-avto-zaginuv-cholovik>

Ільїна К. Обстріляли держпідприємство та будинок культури: на Куп'янщині розповіли про наслідки ворожих атак : У Куп'ян. р-ні Харківщини протягом доби зафіксовано 6 ворожих атак, є загиблий / Катерина Ільїна // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760782024-obstrilyali-derzhpidpriemstvo-ta-budinok-kulturi-na-kup-yanshchini-rozpovili-pro-naslidki-vorozhih-atak>

Ларін Ю. Загарбники скинули КАБ на Лозову на Харківщині: ОВА заявила про трьох постраждалих : У Харків. обл. під рос. обстріл потрапило місто Лозова / Юрій Ларін // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760803162-zagarbniki-skinuli-kab-na-lozovu-na-harkivshchini-ova-zayavila-pro-troh-postrazhdalih>

Ларін Ю. На Харківщині число постраждалих внаслідок бомбардування Лозової зросло до п'яти осіб – ОВА / Юрій Ларін // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760806840-na-harkivshchini-chislo-postrazhdalih-vnaslidok-bombarduvannya-lozovoyi-zroslo-do-p-yati-osib-ova>

Ільїна К. У Харкові російський дрон вдарив по гуртожитку : [с. Сподобівка Шевченків. р-ну] / Катерина Ільїна // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760781000-u-harkovi-rosiyskiy-dron-vdariv-po-gurtozhitku>

Ільїна К. У Чугуєві вночі пролунало понад 10 вибухів: Що відомо про наслідки / Катерина Ільїна // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760765533-u-chuguevi-vnochi-prolunalo-ponad-10-vibuhiv-shcho-vidomo-pro-naslidki>

Ільїна К. У Чугуєві росіяни зруйнували електролінію: Комунальники будуватимуть додаткову / Катерина Ільїна // Думка. – 18.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760776423-u-chuguevi-rosiyani-zruynuvali-elektroliniyu-komunalniki-buduvatimut-dodatkovu>

19.10.2025

Гребенюк Г. Де на Харківщині точаться важкі бої з окупантами: ситуація на 19 жовтня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 19.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/zsu-vidbili-19-atak-na-harkivsini-de-akupanti-jsli-na-sturmi.html>

Ільїна К. Під Вовчанськом протягом дня відбили 5 російських штурмів – Генштаб / Катерина Ільїна // Думка. – 19.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760879626-pid-vovchanskom-protyagom-dnya-vidbili-5-rosiyskih-shturmiv---genshtab>

Гребенюк Г. Обстріли Харківщини: ворог атакував КАБами й дронами, є загиблий та поранені / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 19.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/harkivsina-pid-vognem-postrazdali-ludi-vikom-vid-19-do-83-rokiv.html>

Ільїна К. Окупанти скинули 4 авіабомби на село в Харківській області : У Куп'ян. р-ні внаслідок авіаудару сталася пожежа / Катерина Ільїна // Думка. – 19.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760863935-okupanti-skinuli-4-aviabombi-na-selo-v-harkivskiy-oblasti>

Ворог обстріляв село Андріївка Великобурлуцької громади.

Мякушко С. Ворожий безпілотною влучив по об'єкту «Харківобленерго» в Богодухівському районі / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 19.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/rosijskij-dron-molnia-atakuvav-energetikiv-u-zolocevi.html>

Гребенюк Г. На Куп'янщині внаслідок обстрілу загинув 71-річний чоловік / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 19.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/obstril-kupansini-zaginuv-71-ricnij-mirnij-meskanec.html>

Ільїна К. Росіяни застосували по Лозовій нову модифіковану авіабомбу : Нова бомба пролетіла до Харківщини близько 130 км: [18 жовт. 2025 р.] / Катерина Ільїна // Думка. – 19.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760851498-rosiyani-zastosuvali-po-lozoviy-novu-modifikovano-aviabombu>

Гребенюк Г. На Харківщині після авіаудару врятували 83-річну жінку з-під завалів (фото, відео) : [с. Осиново Куп'ян. р-ну] / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 19.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/aviaudar-po-harkivsini-83-ricnu-zinku-znajslizivou-pid-zavalami.html>

Ільїна К. Харківській бригаді передали дрони та медобладнання : Харків. 92 бригада отримала від благодійників партію техніки / Катерина Ільїна // Думка. – 19.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760868261-harkivskiy-brigadi-peredali-droni-ta-medobladnannya>

20.10.2025

Ларін Ю. Генштаб показав, де армія РФ провела 14 атак на Харківщині (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760936985-genshtab-pokazav-de-armiya-rf-provela-14-atak-na-harkivshchini-karta>

Кричун Д. На Харківщині росіяни одночасно просунулися у Вовчанську та Куп'янську : Аналітики показали нові окуповані території Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. –

20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760958225-na-harkivshchini-rosiyani-odnochasno-prosunulisya-u-vovchansku-ta-kup-yansku>

Шопінська Є. Ворог активізував атаки під Куп'янськом – Генштаб : Деякі бої в Харків. обл. точаться і дотепер / Єлизавета Шопінська // Думка. – 20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760966402-vorog-aktivizuvav-ataki-pid-kup-yanskom---genshtab>

Ларін Ю. Генерал, який зупинив просування росіян під Вовчанськом і Липцями, керуватиме обороною Харківщини : У Харків. обл. діятиме Угрупування об'єднаних сил / Юрій Ларін // Думка. – 20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760958876-general-yakiy-zupiniv-prosuvannya-rosiyan-pid-vovchanskom-i-liptsyami-keruvatime-oboronoyu-harkivshchini>
Командувачем Угрупування об'єднаних сил призначений генерал Михайло Дранатий.

Шопінська Є. Ворог накрив Харківщину 14 ракетами й понад сотнею дронів – ОВА : РФ вдарила по 48 насел. пунктах Харківщини, серед постраждалих – діти / Єлизавета Шопінська // Думка. – 20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760967851-vorog-nakriv-harkivshchinu-14-raketami-y-ponad-sotneyu-droniv-ova>

Гнатченко Ю. Армія рф атакувала п'ять районів Харківської області: якими стали наслідки (фото) : [Лозів., Ізюм., Богодухів., Куп'ян., Чугуїв. р-ни] / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 20.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/bili-kerovanimi-aviabombami-ta-riznimi-bpla-ak-minula-doba-dla-harkivskoi-oblasti.html>

Кричун Д. Кількість обстрілів Харкова скоротилася в 5 разів – мер : За 7 діб у Харкові постраждали більше пів сотні людей / Дар'я Кричун // Думка. – 20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760946272-kilkist-obstriliv-harkova-skorotilasya-v-5-raziv-mer>

Під ударами опинилися цивільні об'єкти в Шевченківському, Київському та Салтівському районах міста. Найбільше постраждала одна з міських лікарень.

Ларін Ю. У Харкові російський БПЛА [«Гербера»], про який заявив Терехов, упав біля багатоповерхівки / Юрій Ларін // Думка. – 20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1760952618-u-harkovi-rosiyskiy-bpla-pro-yakiy-zayaviv-terehov-upav-bilya-bagatopoverhivki>

Гнатченко Ю. Окупанти атакували Лозівську громаду: постраждала ціла родина (фото «прильоту») / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 20.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/lozova/vdarili-sahedom-po-budinku-v-lozovij-postrazdala-cila-rodina-sered-nih-ditina.html>

Ворожий дрон поцілив у будинок у селищі Орілька Лозівської громади.

Гнатишина О. СТО на колесах з'явилася у харківських «Скіфів» / Олена Гнатишина // Думка. – 20.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1760942196-sto-na-kolesah-z-yavilasya-u-harkivskih-skifiv>

21.10.2025

Ларін Ю. На Харківщині ворог розширив географію атак (карта) : У Харків. обл. минулої доби окупанти атакували 19 разів / Юрій Ларін // Думка. – 21.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761023869-na-harkivshchini-vorog-rozshiriv-geografiyu-atak-karta>

Шопінська Є. Сили оборони відбили 9 атак ворога на Харківщині – Генштаб : Бої тривають поблизу Вовчанська та Петропавлівки / Єлизавета Шопінська // Думка. – 21.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761052839-sili-oboroni-vidbili-9-atak-voroga-na-harkivshchini-genshtab>

Лісічкіна А. Росія атакувала Харків і три населені пункти області: поранені дев'ятеро людей : Протягом минулої доби під ворожими ударами перебували місто Харків і три населені пункти Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761025556-rosiya-atakuvala-harkiv-i-tri-naseleni-punkti-oblasti-poraneni-dev-yatero-lyudey>

Кричун Д. Мер повідомив, скільки КАБ уночі Росія скинула на Харків : У Харкові знайшли місце падіння однієї з нічних бомб / Дар'я Кричун // Думка. – 21.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761027291-mer-povidomiv-skilki-kab-unochi-rosiyan-skinula-na-harkiv>

У Харкові росіяни уночі скинули шість бомби на місто, одна впала біля підприємства.

Ларін Ю. Загарбники обстріляли Харків КАБами: Є руйнування та щонайменше восьмеро постраждалих : [Індустріал. та Немишлян. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 21.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761019113-zagarbniki-obstrilyali-harkiv-kabami-e-ruynuvannya-ta-shchonaaymenshe-vosmero-postrazhdalih>

Кричун Д. Російський дрон влучив у цивільне авто у Харківському районі : Автівка рухалася у напрямку села Лобанівка : [Харків. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 21.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761055631-rosiyskiy-dron-vluchiv-u-tsivilne-avto-u-harkivskomu-rayoni>

Шопінська Є. На зміцнення критичної інфраструктури регіонів, серед яких Харківщина, уряд виділив 6 млрд грн : Харків. обл. отримає фінансовий щит для енергетики / Єлизавета Шопінська // Думка. – 21.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1761030712-na-zmitsnennya-kritichnoyi-infrastrukturi-regioniv-sered-yakih-harkivshchina-uryad-vidiliv-6-mlrd-grn>

22.10.2025

Ларін Ю. Бої на Харківщині: Ворог штурмував 22 рази (карта) : У Харківській області росіяни атакують на двох напрямках : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Юрій Ларін // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761109802-boyi-na-harkivshchini-vorog-shturmuvav-22-razi-karta>

Лісічкіна А. Харківська прокуратура показала момент «прильоту» російського БПЛА по дитсадку : [Холодногір. р-н Харкова] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761144586-harkivska-prokuratura-pokazala-moment-prilotu-rosiyskogo-bpla-po-ditsadku>

Кричун Д. ДСНС назвала другу локацію в Харкові, куди влучив «Шахед» : Росіяни запустили три БПЛА по центру Харкову у розпал робочого дня / Дар'я Кричун // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761126367-u-dsns-nazvali-drugu-lokatsiyu-v-harkovi-kudi-vluchiv-shahed>

Гнатишина О. Зеленський відреагував на обстріл дитсадка в Харкові і показав наслідки / Олена Гнатишина // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761124986-zelenskiy-vidreaguvav-na-obstril-ditsadka-v-harkovi-i-pokazav-naslidki>

Лісічкіна А.У Харкові внаслідок атаки загинув 40-річний чоловік – ОВА / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761122523-u-harkovi-vnaslidok-ataki-zaginuiv-40-richniy-cholovik---ova>

Лісічкіна А. Російські дрони пошкодили в Харкові 11 будівель : Комунальники відновлюють пошкоджені будівлі після обстрілу Холодногір. р-ну / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761134994-rosiyski-droni-poshkodili-u-harkovi-11-budivel>

Ларін Ю. У Харкові разом із садком окупанти знищили Музей дитинства – керівник : Харків. музей дитинства знаходився в одній будівлі з обстріляним дитсадком / Юрій Ларін // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761143382-u-harkovi-razom-iz-sadkom-okupanti-znishchili-muzey-ditinstva---kerivnik>

Лісічкіна А. Росіяни атакували Індустріальний район Харкова безпілотником – Терехов / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761131766-rosiyani-atakuvali-industrialniy-rayon-harkova-bezpilotnikom---terehov>

Кричун Д. Обстріл Харківщини: під руїнами зруйнованого будинку може бути літній мешканець : Внаслідок ворожого удару по Куп'ян. р-ну пошкоджено житловий будинок і автомобіль у двох громадах / Дар'я Кричун // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761118807-obstril-harkivshchini-pid-ruynami-zruynovanogo-budinku-mozhe-buti-litniy-meshkanets>

20 жовтня 2025 р. російські війська обстріляли село Курилівка Куп'янського району.

Гнатишина О. Російська атака залишила без газу більше сотні будинків на Харківщині : [Ізюм. р-н] / Олена Гнатишина // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1761113447-rosiyska-ataka-zalishila-bez-gazu-bilshe-sotni-budinkiv-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Загарбники обстріляли залізницю в Харківській області: що відомо : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 3 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 22.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761111645-zagarbniki-obstrilyali-zalznitsyu-v-harkivskiy-oblasti-shcho-vidomo>

У Лозувій Харківської області минулої доби внаслідок російського обстрілу була пошкоджена залізнична інфраструктура.

23.10.2025

Ларін Ю. Генштаб повідомив, де ворог намагається прорвати лінію оборони на Харківщині (карта) : У Харків. обл. ворог наступає з півночі та сходу / Юрій Ларін // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761196222-genshtab-povidomiv-de-vorog-namagaetsya-prorvati-liniyu-oboroni-na-harkivshchini-karta>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок бойових дій дві людини загинуло, ще 15 – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 6 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761199340-na-harkivshchini-vnaslidok-boyovih-diy-dvi-lyudini-zaginuilo-shche-15-poraneni>

Ларін Ю. Армія РФ обстріляла рятувальників на Харківщині: Один загинув, п'ятеро – поранені : У Харків. обл. ворог повторно обстріляв с. Зелений Гай, коли там працювали рятувальники : [Куп'ян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 23.10.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1761195734-armiya-rf-obstrilyala-ryatuvalnikiv-na-harkivshchini-odin-zagynuv-p-yatero-poraneni>

Ларін Ю. Терехов заявив про збільшення числа постраждалих внаслідок удару по Харкову, серед них – п'ятирічна дитина : У Харкові триває ліквідація наслідків удару трьома «Шахедами» по центру міста / Юрій Ларін // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761157866-terehov-zayaviv-pro-zbilshennya-chisla-postrazhdalih-vnaslidok-udaru-po-harkovu-sered-nih-p-yatirichna-ditina>

Лісічкіна А. Армія РФ убила в Харкові озеленювача КП «Шляхрембуд» 22 жовтня: що про нього відомо : Внаслідок ворожої атаки 22 жовтня загинув харків. комунальник Віталій Сотнік / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761213605-armiya-rf-ubila-v-harkovi-ozelenyuvacha-kp-shlyahrembud-22-zhovtnya-shcho-pro-nogo-vidomo>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти дроном убили пенсіонера, який виїхав із двору на тракторі [22 жовт. 2025 р.] : У Харків. обл. розпочали розслідування воєнного злочину росіян / Юрій Ларін // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761219646-na-harkivshchini-okupanti-dronom-ubili-pensionera-yakiy-viyihav-iz-dvoru-na-traktori>
Це сталося у селі Слобожанському Лупецької громади Харківського району.

Кричун Д. У Харкові відзначили рятувальників, які виносили дітей із задимленого підвалу : Рятувальники врятували 48 дітей з палаючого дитсадка під час обстрілу Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761229835-u-harkovi-vidznachili-ryatuvalnikiv-yaki-vinosili-ditey-iz-zadimlenogo-pidvalu>

Шопінська Є. На Харківщині врятували хлопця, якого окупанти змушували співати гімн росії : «Білий Янгол» і загін швидкого реагування Харків. обл. організації укр. Червоного Хреста евакуювали бабусю з онуком із Куп'ян. р-ну / Єлизавета Шопінська // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761228918-na-harkivshchini-vryatuvali-hloptsya-yakogo-okupanti-zmushuvali-spivati-gimn-rosiyi>

Лісічкіна А. У Харкові школа, яку росіяни зруйнували ракетою, отримала нове укриття : У Харкові відкрили ще одне безпечне шкільне укриття за підтримки Нюрнберга / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761200424-u-harkovi-shkola-yaku-rosiyani-zruynuvali-raketoyu-otrimala-nove-ukrittya>

Ларін Ю. Лікарка з Австралії [Лара Віленд] безкоштовно консультуватиме мешканців Харківської області / Юрій Ларін // Думка. – 23.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/zdorovja/1761159659-likarka-z-avstraliyi-bezkoshtovno-konsultuvati-meshkantsiv-harkivskoyi-oblasti>

Мобільна клініка, де буде консультувати австрійська сімейна лікарка, працюватиме в межах проекту «Mobile care» благодійного фонду «Християнська медична асоціація України» з 23 по 25 жовтня в смт Вільшани Харківського району та селі Феськи Богодучівського району Харківської області.

24.10.2025

Військові аналізують нову тактику російських ударів по Харкову // Kharkiv Today. – 24.10.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/viyskovi-analizuyut-novu-taktyku-rosiyskykh-udariv-po-kharkovu-z-vykorystannyam-droniv>

Карпенко К. На Вовчанському напрямку росіяни розширюють «кіл-зону» / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 24.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/na-vovcanskomu-napramku-zbilsuetsa-zona-smertelnoi-nebezpeki.html>

Територія бойових дій на Вовчанському напрямку, де рух стає небезпечним, поступово збільшується. На цьому напрямку українські захисники практикують «дропопошту» – дрони доставляють воду, їжу, медикаменти та листи від рідних на позиції.

Кричун Д. Терехов повідомив про повторні удари по Харкову: [двічі обстріляний Індустріал. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 24.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761294028-terehov-povidomiv-pro-povtorni-udari-po-harkovu>

Ткаченко Г. П'ять авіабомб влучили по Харкову: показали наслідки / Ганна Ткаченко // Kharkiv Today. – 24.10.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pyat-aviabomb-vluchyly-po-kharkovu-yaki-naslidky>

Гнатченко Ю. Авіаційна атака посеред дня: росіяни вдарили по підприємству в Харкові, є постраждалі: [Індустріал. р-н] / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 24.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/pid-zavalami-mozut-buti-ludi-okupanti-atakuvali-harkiv-kerovanimi-aviabombaim.html>

Мирошніченко М. Кількість постраждалих через обстріл у Харкові зростає до 10 чоловік / Марія Мирошніченко // Kharkiv Today. – 24.10.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kilkist-postrazhdalikh-cherez-obstril-u-kharkovi-zrosla>

Ткаленко В. «Не пересувайтеся без потреби» – РФ атакує Дергачівщину дронами з оптичним каналом (відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 24.10.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/slatine-trici-atakuvali-fpv-dronami-poskodzeno-avto.html>

23 жовтня 2025 р. ввечері росіяни здійснили три удари по Слатиному.

Ткаченко Г. Росіяни обстрілювали два райони Харківської області: [Лозів. та Куп'ян. р-ни] / Ганна Ткаченко // Kharkiv Today. – 24.10.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-obstrilyuvaly-dva-rayony-kharkivskoyi-oblasti>

25.10.2025

Ільїна К. Стало відомо, де ворог атакував в суботу на Харківщині: Генштаб назвав населені пункти, куди намагалися прорватися окупанти на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761398196-stalo-vidomo-de-vorog-atakuvav-v-subotu-na-harkivshchini>

Ільїна К. Генштаб розповів про актуальну ситуацію на фронті у Харківській області (карта): Окупанти активно штурмували укр. підрозділи поблизу Вовчанська / Катерина Ільїна // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761369577-genshtab-rozpoviv-pro-aktualnu-situatsiyu-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. На Харківщині від російських ударів постраждало 13 людей – ОВА: Ворог атакував Харків. обл. авіабомбами та різного типу безпілотниками / Катерина Ільїна // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761371070-na-harkivshchini-vid-rosiyskih-udariv-postrazhdalo-13-lyudey---ova>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 3 населені пункти Харківської області.

Ільїна К. У Харкові зафіксовано щонайменше два влучання ворожих БпЛА : [Київ. та Шевченків. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761401854-u-harkovi-zafiksovano-shchonaymenshe-dva-vluchannya-vorozhih-bpla>

Ільїна К. У Харкові серед постраждалих внаслідок російської атаки – двоє підлітків : серед 5 постраждалих у Харкові через ворожий удар двоє неповнолітніх : [Шевченків. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761406648-u-harkovi-sered-postrazhdalih-vnaslidok-rosiyskoyi-ataki---dvoe-pidlitkiv>

Ільїна К. Стало відомо, куди влучив дрон у Харкові : У Шевченків. р-ні Харкова внаслідок ворожої атаки пошкоджено приват. будинок / Катерина Ільїна // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761402594-stalo-vidomo-kudi-vluchiv-dron-u-harkovi>

Ільїна К. У двох містах Харківської області росіяни вдарили по енергетичних об'єктах – ОВА : [м. Лозова, Чугуїв. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761381547-u-dvoh-mistah-harkivskoyi-oblasti-rosiyani-vdarili-po-energetichnih-ob-ektah---ova>

Ларін Ю. У Харкові живуть 207 тисяч ВПО, громадяни потребують соцзахисту – Терехов / Юрій Ларін // Думка. – 25.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761376964-u-harkovi-zhivut-207-tisyach-vpo-gromadyani-potrebuyut-sotszahistu-terehov>

26.10.2025

Ільїна К. Генштаб показав, де ворог майже 20 разів намагався прорватися на Харківщині (карта) : Окупанти активно атакують на двох напрямках фронту в Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 26.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761459639-genshtab-pokazav-de-vorog-mayzhe-20-raziv-namagavsysya-prorvatisya-na-harkivshchini-karta>

Ільїна К. На Харківщині зафіксували 10 «прильотів» ворожих дронів: є загиблий і поранені : Окупанти кинули 10 бойових дронів на Харківщину за добу / Катерина Ільїна // Думка. – 26.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761461418-na-harkivshchini-zafiksuvali-10-prilotiv-vorozhih-droniv-e-zagibliy-i-poraneni>

Ільїна К. На Харківщині окупанти обстріляли залізничну інфраструктуру : Ворог минулої доби атакував Харків та три р-ни обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 26.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761463209-na-harkivshchini-okupanti-obstrilyali-zaliznichnu-infrastrukturu>

Впродовж доби під ударами ворога опинилися місто Харків, Харківський, Лозівський, Ізюмський та Куп'янський райони.

Ільїна К. У Харкові внаслідок вчорашнього обстрілу постраждала родина – поліція : [Шевченків. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 26.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761462476-u-harkovi-vnaslidok-vchorashnogo-obstrilu-postrazhdala-rodina---politsiya>

У Куп'янському районі внаслідок обстрілу загинула жінка : на Харківщині через ворожу атаку загорівся будинок : [с. Подоли Курилів. Громади Куп'ян. р-ну] // Думка. – 26.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761470659-u-kup-yanskomu-rayoni-vnaslidok-obstrilu-zaginula-zhinka>

27.10.2025

Шопінська Є. На Харківщині ЗСУ відбили п'ять атак біля Вовчанська – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761575488-na-harkivshchini-zsu-vidbili-p-yat-atak-bilya-vovchanska-genshtab>

Кричун Д. ЗСУ розповіли, як удар по Білгородській дамбі змінив ситуацію у Вовчанську : Удар по білгород. дамбі ускладнило логістику армії РФ на півночі Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761546570-zsu-rozpovili-yak-udar-po-bilgorodskiy-dambi-zminiv-situatsiyu-u-vovchansku>

Кричун Д. На Харківщині росіяни змінили лінію фронту – DeepState : Ворог просунувся біля Одрядного : [Куп'ян. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761556304-na-harkivshchini-okupanti-zminili-liniyu-frontu-onovlennya-deepstate>

Гнатишина О. Терехов розповів, скільки разів РФ обстрілювала Харків протягом тижня : Росіяни били КАБами різного типу, БпЛА та FPV-дронами з «Молній» по Харкову / Олена Гнатишина // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761559930-terehov-rozpoviv-skilki-raziv-rf-obstrilyovala-harkiv-protyagom-tizhnya>

Кричун Д. Поранені підлітки на Харківщині: ОВА підсумувала обстріли тижня : Рос. війська атакували регіон різними видами озброєння, зокрема дронами та КАБ / Дар'я Кричун // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761560315-poraneni-pidlitki-na-harkivshchini-ova-pidsumuvalo-obstrili-tizhnya>

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни завдали щонайменше шість ударів по Козачій Лопані / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761553118-na-harkivshchini-rosiyani-zavdali-shchonaymenshe-shist-udariv-po-kozachiy-lopani-shcho-vidomo>

Кричун Д. На Харківщині за добу поранені троє людей, пошкоджено ресторан, склади та залізницю : На Куп'янщині росіяни поранили трьох чоловіків / Дар'я Кричун // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761548417-na-harkivshchini-za-dobu-poraneni-troe-lyudey-poshkodzheno-restoran-skladi-ta-zaliznitsyu>

Кричун Д. Із Куп'янська вивезли чоловіка, якому відірвало частину руки (фотофакт) / Дар'я Кричун // Думка. – 27.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761558767-iz-kup-yanska-vivezli-cholovika-yakomu-vidirvalo-chastinu-ruki-fotofakt>

У Чугуєві за підтримки ООН облаштовують гуртожитки для переселенців // MediaPort. – 27.10.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-chuhuievi-za-pidtrymky-onn-oblashtovuiut-hurtozhytky-dlia-pereselentsiv/>

Проект із розселення переселенців у Чугуївській громаді на Харківщині ведуть разом з Управлінням верховного комісара ООН у справах біженців та благодійним фондом «Янголи спасіння».

28.10.2025

Ларін Ю. Генштаб показав карту боїв на Харківщині 28 жовтня (карта) : У Харків. обл. окупанти наступають у бік Бочкового / Юрій Ларін // Думка. – 28.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761631542-genshtab-pokazav-kartu-boyiv-na-harkivshchini-28-zhovtnya-karta>

Кричун Д. Росіяни окупували нові території на Харківщині: карта / Дар'я Кричун // Думка. – 28.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761648172-rosiyani-okupuvali-novi-teritoriyi-na-harkivshchini-karta>

DeepState зафіксував просування російських військ поблизу Степової Новосілки на Харківщині.

Ларін Ю. Синегубов повідомив про обстріли будинків на Харківщині та пораненого чоловіка в Куп'янську : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 3 насел. пункти Харків. обл. : [Куп'янськ, Ізюм. та Харків. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 28.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761632193-sinegubov-povidomiv-pro-obstrili-budinkiv-na-harkivshchini-ta-poranenogo-cholovika-v-kup-yansku>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли Куп'янськ: загинула мирна мешканка / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761646472-rosiyani-obstrilyali-kup-yansk-zaginula-mirna-meshkanka>

Кричун Д. На фасадах навчальних закладів Харкова увіковічнять дев'ятьох героїв : Харків увіковічнив пам'ять загиблих випускників та захисників України меморіальними дошками / Дар'я Кричун // Думка. – 28.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761647145-na-fasadah-navchalnih-zakladiv-harkovi-uvikovichnyat-dev-yatoh-geroyiv>

ООН допоможе забезпечити дровами жителів п'яти районів Харківщини // MediaPort. – 28.10.2025. – URL: <https://mediaport.ua/oon-dopomozhe-zabezpechyty-drovamy-zhyteliv-p-iaty-rayoniv-kharkivshchyny/>

Міжнародні партнери допомагають у придбанні палива жителям Богодухівського, Ізюмського, Куп'янського, Чугуївського та Харківського районів області.

29.10.2025

Ларін Ю. Бої в Харківській області: якою є ситуація на лінії фронту станом на ранок 29 жовтня (карта) : У Харків. обл. бойові дії не припинялися жодного дня з 2022 р. / Юрій Ларін <https://dumka.media/ukr/war/1761717899-boyi-v-harkivskiy-oblasti-yakoyu-e-situatsiya-na-liniyi-frontu-standom-na-ranok-29-zhovtnya-karta>

Лісічкіна А. Стало відомо, де нині тривають бої на Харківщині : На Харківщині відбито сім наступів ворога на Куп'ян. напрямку / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761748673-stalo-vidomo-de-nini-trivayut-boyi-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Сили оборони стабілізували ситуацію в Куп'янську на Харківщині – міністр Клименко : У Куп'янську триває оборонна операція підрозділів Нац. гвардії, ЗСУ та інших служб / Юрій Ларін // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761739519-sili-oboroni-stabilizovali-situatsiyu-v-kup-yansku-na-harkivshchini-ministr-klimenko>

Гнатюк І. За тиждень над Харківщиною збили понад 90 «Молній»: яка загроза для Харкова / Ірина Гнатюк // MediaPort. – 29.10.2025. – URL: <https://mediaport.ua/za-tyzhden-nad-kharkivshchynoiu-zbyly-ponad-90-molnii-iaka-zahroza-dlia-kharkova/>

Гнатишина О. Поліцейські показали понівечені будівлі після російських обстрілів на Харківщині : Відомо про трьох постраждалих людей в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761725884-politseyski-pokazali-ponivecheni-budivli-pislya-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Російський дрон поранив подружжя на Куп'янщині: обидва ушпиталені / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761727371-rosiyskiy-dron-poranim-podruzzhya-na-kup-yanshchini-obidva-ushpitaleni>

Гнатишина О. Армія РФ обстріляла автомобіль і поранила двох цивільних на Харківщині: поліція показала наслідки : Ворог атакував FPV-дроном с. Піски-Радківські Ізюм. р-ну / Олена Гнатишина // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1761748795-armiya-rf-obstrilyala-avtomobil-i-porani-la-dvoh-tsilivnih-na-harkivshchini-politsiya-pokazala-naslidki>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли Руську Лозову на Харківщині: що відомо : Уранці росіяни атакували Руську Лозову безпілотником : [Дергачів. громада Харків. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761724060-rosiyani-obstrilyali-rusku-lozovu-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Кричун Д. П'ятеро енергетиків із Харківщини отримали нагороди від Зеленського : Харківські енергетики отримали ордени «За заслуги» та «За мужність» / Дар'я Кричун // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761729321-p-yatero-energetikiv-iz-harkivshchini-otrimali-nagorodi-vid-zelenskogo>

Ларін Ю На Харківщині до кінці року добудують 30 нових підземних шкіл – Синегубов : У Харків. обл. в цілому триває будівництво 38 нових підземних навч. закладів / Юрій Ларін // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761737821-na-harkivshchini-do-kintsi-roku-dobuduyut-30-novih-pidzemnih-shkil-sinegubov>

Ларін Ю. Австралійська лікарка [Лара Віленд] безкоштовно проконсультувала понад 100 жителів прифронтових громад Харківщини / Юрій Ларін // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/zdorovja/1761718611-avstraliyska-likarka-bezkoshtovno-prokonsultovala-ponad-100-zhiteliv-prifrontovih-gromad-harkivshchini>

Гнатишина О. Рятувальники Харківщини отримали броньовані медичні автомобілі від ООН: що відомо : Фінансуванням допомоги для Харківщини займаються закордонні партнери / Олена Гнатишина // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761739204-ryatuvalniki-harkivshchini-otrimali-bronovani-medichni-avtomobili-vid-onn-shcho-vidomo>

Шопінська Є. Харківський документальний фільм «Куба і Аляска» отримав нагороду на кінофестивалі в Римі : Історія харків. парамедикинь вразила Європу / Єлизавета Шопінська // Думка. – 29.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1761638395-harkivskiy-dokumentalniy-film-kuba-i-alyaska-otrimav-nagorodu-na-kinofestivali-v-rimi>

30.10.2025

Ларін Ю. Армія РФ штурмувала в Харківській області 20 разів (карта) : У Харків. обл. ворог посилив тиск на Куп'ян. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 30.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761804434-armiya-rf-shturmuvala-v-harkivskiy-oblasti-20-raziv-karta>

Шопінська Є. Ворог намагається прорватися поблизу Куп'янська, українські воїни дають відсіч – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 30.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761833362-vorog-namagaetsya-prorvatisya-poblizu-kup-yanska-ukrayinski-voyini-dayut-vidsich-genshtab>

Кричун Д. FPV-дрон поранив жителя Харківщини: струс мозку, рана та перелом ребер : 59-річного чоловіка госпіталізували до Дергачів. лікарні / Дар'я Кричун // Думка. – 30.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761825483-fpv-dron-poraniv-zhitelya-harkivshchini-strus-mozku-rana-ta-perelom-reber>

Кричун Д. Пожежа в «інфекційці» на Харківщині: екологи повідомили про викид шкідливих речовин у повітря / Дар'я Кричун // Думка. – 30.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761817560-pozhezha-v-infektsiytsi-na-harkivshchini-ekologi-povidomili-pro-vikid-shkidlivih-rechovin-u-povitrya>

Через обстріл російських військ інфекційне відділення лікарні у Золочеві зазнало руйнувань і спричинило забруднення повітря.

Кравченко А. Росіяни зруйнували сотні тваринницьких підприємств у Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 30.10.2025. – URL: https://www.sq.com.ua/ukr/korisno_znati/30.10.2025/skilki-tvarinnickix-pidprijemstv-zruinuvali-rosiyani-u-xarkivskii-oblasti

Лісічкіна А. Харківські герої-рятувальники отримали нагороди від МВС України : Ігор Клименко відзначив харків. рятувальників за віддану службу та професіоналізм / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1761815456-harkivski-geroyi-ryatuvalniki-otrimali-nagorodi-vid-mvs-ukrayini>

Кричун Д. У Києві попрощалися зі студентом ХАІ, який загинув на фронті : 22-річний доброволець із Запоріжжя [Кирило Ніколаєв] загинув від поранень, отриманих на Донеччині / Дар'я Кричун // Думка. – 30.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761830831-u-kievi-poproshchalisya-zi-studentom-hai-yakiy-zaginuv-na-fronti>

Кирило Ніколаєв – студент Харківського авіаційного інституту, який добровільно став до лав ЗСУ.

Азаров Д. Поляк організував гуманітарну допомогу Харкову на 60 млн і став Почесним амбасадором / Денис Азаров // Status Quo. – 30.10.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.10.2025/polyak-organizuvav-gumanitarnu-dopomogu-xarkovu-na-60-mln-i-stav-pocesnim-ambasadorom>

Єжи Юрчинський координує гуманітарну допомогу для жертв війни в Україні, представляючи польські організації «Sierotaga» і «Poland Helps».

31.10.2025

Гнатишина О. Генштаб розповів про бої, які точилися на Харківщині 31 жовтня / Олена Гнатишина // Думка. – 31.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761919712-genshtab-rozpoviv-pro-boyi-yaki-tochilisya-na-harkivshchini-31-zhovtnya>

Ларін Ю. На Харківщині після підриву Белгородської дамби припинилися штурми у Вовчанську : У Харків. обл. тривають запеклі бої на Куп'ян. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 31.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761890948-na-harkivshchini-pislya-pidrivu-belgorodskoyi-dambi-pripinilisya-shturmi-u-vovchansku>

Гнатишина О. Пілоти FPV-дронів філігранно відпрацьовали по піхоті ворога на Харківщині : Бойову роботу провели на Харківщині та поблизу Білгородщини /

Олена Гнатишина // Думка. – 31.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761919151-piloti-fpv-droniv-filigranno-vidpratsovali-po-pihoti-voroga-na-harkivshchini>

Кравченко А. РФ вдарила по житлових будинках та електромережі у Харківській області : [обстріли 30 жовт. 2025 р. по Куп'янськ., Харків., Лозів., Чугуїв. р-нах] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 31.10.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.10.2025/rf-vdarila-po-zitlovix-budinkax-ta-elektromerezi-u-xarkivskii-oblasti>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів поранено двох мирних мешканців регіону – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 8 насел. пунктів Харків. обл. : [с. Підсереднє Великобурлуц. громади, с. Козача Лопань Дергачів. громади] / Юрій Ларін // Думка. – 31.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761893132-na-harkivshchini-ynaslidok-obstriliv-poraneno-dvoh-mirnih-meshkantsiv-regionu-ova>

Лісічкіна А. Росіяни запустили «Герань-2» по Куп'янщині: пошкоджено дорогу та магазин : Ворожий дрон пошкодив дорогу у Великому Бурлуці / Аліна Лісічкіна // Думка. – 31.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761912138-rosiyani-zapustili-geran-2-po-kup-yanshchini-poshkodzheno-dorogu-ta-magazin>

Кравченко А. Росіяни вдарили по залізничній інфраструктурі у Харківській області / Андрій Кравченко : [30 жовт. 2025 р. в р-ні Лозової] // Status Quo. – 31.10.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.10.2025/rosiyani-vdarili-po-zaliznicnii-infrastrukturi-u-xarkivskii-oblasti>

Шопінська Є. Сергій Жадан отримав Медаль Свободи в Польщі та виставить її на аукціон : Жадан перетворить свою нагороду на донат для бійців / Єлизавета Шопінська // Думка. – 31.10.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1761821187-sergiy-zhadan-otrimav-medal-svobodi-v-polshchi-ta-vistavit-yiyi-na-auksion>

1.11.2025

Ільїна К. Генштаб зафіксував затишшя на Куп'янському напрямку в суботу : Окупанти протягом 1 листоп. 2025 р. активно штурмували на Вовчан. напрямку / Катерина Ільїна // Думка. – 01.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762007410-genshtab-zafiksuvav-zatishshya-na-kup-yanskomu-napryamku-v-subotu>

Ільїна К. Генштаб показав географію російських штурмів на Харківщині (карта) : Ворог намагався атакувати на двох напрямках в Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 01.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761977438-genshtab-pokazav-geografiyu-rosiyskih-shturmiv-na-harkivshchini-karta>

Протягом п'ятниці, 31 жовтня 2025 р., ворог 16 разів намагалися прорвати лінію оборони на Харківщині.

Ткаленко В. У жовтні Харків атакували 80 разів: серед руйнувань – лікарня, дитсадок та енергетика / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 01.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/rf-obstrilala-harkiv-80-raziv-u-zovtni-poskodzeni-likarni-ditsadok-i-desatki-budinkiv.html>

Ільїна К. У Харкові порахували кількість обстрілів за жовтень : Протягом жовтня від рос. атак постраждало більше ніж сотня харків'ян / Катерина Ільїна // Думка. – 01.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762002748-u-harkovi-porahuvali-kilkist-obstriliv-za-zhovten>

Ільїна К. Харківська ОВА повідомила, куди протягом доби прилетіло в області : Проти мирного населення Харківщини окупанти застосували КАБи та дрони / Катерина Ільїна // Думка. – 01.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761979876-harkivska-ova-povidomila-kudi-protyagom-dobi-priletilo-v-oblasti>

Ільїна К. Ворог атакував село на Харківщині майже 20 дронами : У Золочів. громаді – масована атака рос. дронів / Катерина Ільїна // Думка. – 01.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762008230-vorog-atakuvav-selo-na-harkivshchini-mayzhe-20-dronami>

Ільїна К. Під Куп'янськом під час обстрілу загинув чоловік – прокуратура / Катерина Ільїна // Думка. – 01.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1761985895-pid-kup-yanskom-pid-chas-obstrilu-zaginuvti-cholovik---prokuratura>

Масований обстріл Лозівської громади та гучний вибух у Харкові: головне // Слобід. край. – 01.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/lozova/obstrili-virok-i-nitrati-so-vidbuvalosa-na-harkivsini.html>

У ніч на 31 жовтня 2025 р. агресор масовано атакував критичну інфраструктуру Лозівської громади. Пошкоджень також дістала залізнична інфраструктура в районі Лозової.

У Харкові засуджено колаборантку, яка передавала ворогу інформацію про українських військових через родича з окупованої Луганщини.

2.11.2025

Ільїна К. Українські захисники зупинили 9 російських штурмів в бік Вовчанська : На Півден.-Слобожан. напрямку триває два боєз'їзнення / Катерина Ільїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762092895-ukrayinski-zahisniki-zupinili-9-rosiyskih-shturmiv-v-bik-vovchanska>

Ільїна К. Ворог просунувся на Харківщині – DeepState : У Харків. обл. зафіксовано просування рос. військ / Катерина Ільїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762088091-vorog-prosunuvsia-na-harkivshchini---deepstate>
Розширення зони окупації у районі Кам'янки.

Ільїна К. Фронт у Харківській області: ситуація на ранок 2 листопада (карта) : Укр. оборонці зупинили штурми противника поблизу Піщаного на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762063905-front-u-harkivskiy-oblasti-situatsiya-na-ranok-2-listopada-karta>

Ільїна К. Прикордонники пошкодили міст на Харківщині, яким росіяни підвозили боєприпаси на «нуль» : На Харківщині прикордонники укоротили ворогу зв'язок та ускладнили логістику / Катерина Ільїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762095904-prikordonniki-poshkodili-mist-na-harkivshchini-yakim-rosiyani-pidvozili-boepripasi-na-nul>

Ільїна К. На Харківщині від російського дрона постраждала родина: жінка – в тяжкому стані : Внаслідок ворожих атак на Борів. громаду поранено троє цивіл. осіб : [Ізюм. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762088608-na-harkivshchini-vid-rosiyskogo-drona-postrazhdala-rodina-zhinka---v-tyazhkomu-stani>

Льїна К У Харківській області російські дрони пошкодили енергомережі : У Золочів. громаді село зазнало ворожої дронавої атаки [с. Клинова Новоселівка Золочів. громади] / Катерина Льїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762065569-u-harkivskiy-oblasti-rosiyski-droni-poshkodili-energomerezhi>

Льїна К. У Харківській області ворожий дрон атакував авто: фото з місця : На Харківщині окупанти вдарили по цивільному автомобілю : [с. Одноробівка Золочів. громади] / Катерина Льїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762071142-u-harkivskiy-oblasti-vorozhiy-dron-atakuvav-avto-foto-z-mistsya>

Льїна К. РФ атакувала передмістя Харкова авіабомбою: є поранений : Окупанти здійснили авіаналіт на Циркуни Харків. обл. / Катерина Льїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762093563-rf-atakuvala-peredmistya-harkova-aviabomboyu-e-poraniy>

Льїна К. У Харкові порахували кількість пошкоджених росіянами будинків за жовтень / Катерина Льїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762082805-u-harkovi-porahuvali-kilkist-poshkodzhenih-rosiyanami-budinkiv-za-zhovten>
Впродовж місяця внаслідок ворожих атак пошкоджень зазнав 171 об'єкт житлового сектору Харкова.

Льїна К. Захисникам передали партію «Куп'янських дронів», зроблених людьми з усієї України : На Харківщині військові отримали допомогу від населення / Катерина Льїна // Думка. – 02.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762075404-zahisnikam-peredali-partiyu-kup-yanskikh-droniv-zroblenih-lyudmi-z-usieyi-ukrayini>

3.11.2025

Ларін Ю. Бомбардування та штурми: Генштаб показав карту бойових дій у Харківській області : У Харків. обл. армія росії намагається прорвати лінію оборони на двох напрямках / Юрій Ларін // Думка. – 03.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762150186-bombarduvannya-ta-shturmi-genshtab-pokazav-kartu-boyovih-diy-u-harkivskiy-oblasti>

Шопінська Є. На Харківщині за тиждень – 48 атакованих населених пунктів і десятки постраждалих : Внаслідок атак постраждали 16 людей, ще одна особа отримала поранення від вибуху невідомого предмета / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762181308-na-harkivshchini-za-tizhden-48-atakovanih-naselenih-punktiv-i-desyatki-postrazhdalih>

Ларін Ю. П'ятеро мирних мешканців поранені в Харківській області внаслідок російських ударів – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 12 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 03.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762152833-p-yatero-mirnih-meshkantsiv-poraniy-v-harkivskiy-oblasti-vnaslidok-rosiyskih-udariv-ova>

Гнатюк І. Російські авіабомби атакували Старовірівку Шевченківської громади : У прифронтових селах триває евакуація (відео) : [Куп'ян. р-н] / Ірина Гнатюк // MediaPort. – 03.11.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyski-aviabomby-atakuvaly-starovirivku-shevchenkivskoi-hromady-u-pryfrontoviykh-selakh-tryvaie-evakuatsiia/>

Шопінська Є. На Донеччині загинув випускник ХНУВС, який понад півтора року вважався зниклим безвісти / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.11.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1762176622-na-donechchini-zaginu-vipuschnik-hnuvs-yakiy-ponad-pivtora-roku-vvazhav-sya-zniklim-bezvisti>

Даніїл Шерстобітов – випускник Харківського національного університету внутрішніх справ.

«Написали свою історію кров'ю, потім і звитягою»: у Харкові відзначили 25-річчя 92-ї бригади (фото) // MediaPort. – 03.11.2025. – URL: <https://mediaport.ua/napysaly-svoiu-istoriiu-krov-iu-potom-i-zvytiaho-iu-92-bryhadi-vypovnylosia-25-rokiv/>

Йдеться про 92-гу окрему штурмову бригаду імені кошового отамана Івана Сірка.

Гребенюк Г. Пункти незламності та резервне живлення: Харківщина готується до блекаутів / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 03.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/u-harkivskij-oblasti-cekaut-blekautiv-i-gotuutsa-do-zimi.html>

Кричун Д. Росії виставили рахунок: за що Харків вимагає 40 млн євро : Профспілки позиваються до уряду РФ через руйнування історичної будівлі під час обстрілів : [зруйнований Палац праці] / Дар'я Кричун // Думка. – 03.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762178090-rosiyi-vistavili-rahunok-za-shcho-harkiv-vimagae-40-mln-evro>

4.11.2025

Ларін Ю. На Харківщині окупанти намагалися прорвати позиції Сил оборони 20 разів (карта) : У Харків. обл. найбільше боїв відбувається на Куп'янськ. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762237166-na-harkivshchini-okupanti-namagalysya-prorvati-pozitsiyi-sil-oboroni-20-raziv-karta>

Кричун Д. На Харківщині ворог просунувся в бік Куп'янська – карта DeepState : Росіяни окупували нові території на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762248630-na-harkivshchini-vorog-prosunuv-sya-v-bik-kup-yanska-karta-deepstate>

Шопінська Є. На Харківщині українські воїни успішно відбили три ворожі атаки – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762267502-na-harkivshchini-ukrayinski-voyini-uspishno-vidbili-tri-vorozhi-ataki-genshtab>

Атаки окупантів відбиті біля Вовчанська, Синельникового та Дворічанського на Південно-Слобожанському напрямку.

Лісічкіна А. На Харківщині нацгвардійці «Скіф» знищили диверсійні групи ворога: кадри з фронту : [Півден.-Слобожан. напрямок] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762244001-na-harkivshchini-natsgvardiytsi-skif-znishchili-diversiyni-grupi-voroga-kadri-z-frontu>

Лісічкіна А. Армія РФ обстріляла пожежне депо на Харківщині: є поранені рятувальники : На Харківщині рос. дрони спричинили масштабні пожежі [у різних насел. пунктах області] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762240649-armiya-rf-obstrilyala-pozhezhne-depo-na-harkivshchini-e-poraneni-ryatuvalniki>

Ткаленко В. РФ масовано атакувала передмістя Харкова дронами: є поранені, серед них – рятувальники (фото) [с. Руська Лозова, с. Докучаєвське Роган. громади] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 04.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast->

[online/harkivskij-rajon/rosijski-droni-atakuvali-sela-pid-harkovom-postrazdali-civilni-j-ratuvalniki.html#google_vignette](https://dumka.media/ukr/war/1762247570-na-harkivshchini-rashisti-vbili-fpv-dronami-sobaku-ta-dvoh-tsivilnih-pid-bilim-praporom)

Шопінська Є. На Харківщині росіяни вбили FPV-дронами собаку та двох цивільних під білим прапором : Окупанти вбили беззбройних цивільних у Кругляківці : [Куп'ян. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762247570-na-harkivshchini-rashisti-vbili-fpv-dronami-sobaku-ta-dvoh-tsivilnih-pid-bilim-praporom>

Кричун Д. У Харківській області згорів клуб: збитки оцінюють у понад 1,5 млн грн : Вогонь охопив клуб Борів. громади після атаки РФ / Дар'я Кричун // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762261548-u-harkivskiy-oblasti-zgoriv-klub-zbitki-otsinyuyut-u-ponad-1-5-mln-grn>

Шопінська Є. Уночі росіяни розбили котельню біля Харкова – Синегубов : [у Роган. громаді Харків. р-ну] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 04.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762250767-cherez-obstrili-roganska-gromada-zalishilasya-bez-opalennya---sinegubov>

5.11.2025

Гнатишина О. Генштаб повідомив, в напрямках яких населених пунктів Харківщини намагалася просунутися РФ / Олена Гнатишина // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762352193-genshtab-povidomiv-v-napryamkah-yakih-naselenih-punktiv-harkivshchini-namagalasya-prosunutisya-rf>

Кричун Д. DeepState показав, де на Харківщині РФ окупувала нові території : Росіяни просунулися в напрямку Дворічанського на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762339602-deepstate-pokazav-de-na-harkivshchini-rf-okupuvala-novi-teritoriyi>

Ларін Ю. Стало відомо, де атакує армія РФ на Харківщині (карта) : У Харків. обл. ворог атакує на лівому березі річки Оскіл / Юрій Ларін // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762322747-stalo-vidomo-de-atakue-armiya-rf-na-harkivshchini-karta>

Гнатишина О. Оборонці знищили російську систему «Муром-М» під Вовчанськом: кадри з місця / Олена Гнатишина // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762341774-oborontsi-znishchili-rosiysku-sistemu-murom-m-pid-vovchanskom-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів двоє людей загинули, ще одна – постраждала : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 6 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762324366-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-dvoe-lyudey-zaginuli-shche-odna-postrazhdala>

Ларін Ю. Армія РФ завдала удару по Харківській області: постраждали чотири людини : У Харків. обл. ворог застосував ударні БПЛА : [м. Богодухів] / Юрій Ларін // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762369551-armiya-rf-zavdala-udaru-po-harkivskiy-oblasti-postrazhdali-chotiri-lyudini>

Лісічкіна А. Після удару по котельні під Харковом без тепла залишилися понад 3 тисячі людей: розгорнуто пункти обігріву : [Рогань] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.11.2025. –

URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762353302-pislya-udaru-po-kotelni-pid-harkovom-bez-tepla-zalishilisya-ponad-3-tisyachi-lyudey-rozgornuto-punkti-obigrivu>

Гнатишина О. Російські БПЛА атакували приватний сектор на Харківщині: що відомо : [с. Рубіжне Вовчан. громади] / Олена Гнатишина // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762343316-rosiyski-bpla-atakuvali-privatniy-sektor-na-harkivshchini-de-stalasya-masshtabna-pozhezha>

Кричун Д. Харківщині виділили мільйони на відновлення світла та води після обстрілів: хто отримає гроші / Дар'я Кричун // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762331012-harkivshchini-vidilili-milyoni-na-vidnovlennya-svita-ta-vodi-pislya-obstriliv-hto-otrimae-groshi>

За розпорядженням Кабінету міністрів України, на Харківщині затвердили фінансування інфраструктурних проєктів у восьми громадах загальною сумою 243 млн грн.

Кричун Д. Харківська бригада отримала джип і вантажівку для роботи на передовій : Загалом для ЗСУ литовці привезли 18 автовок / Дар'я Кричун // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762332017-harkivska-brigada-otrimala-dzhip-i-vantazhivku-dlya-roboti-na-peredoviy>

Волонтери з Литви передали 5-й Слобожанській бригаді НГУ два автомобілі для логістики та евакуації під час бойових дій. Це частина великої партії допомоги – загалом литовські волонтери придбали й передали українським підрозділам 18 автомобілів, з яких дев'ять – для Нацгвардії.

Гнатишина О. Словаччина може допомогти модернізувати укриття та навчальні кабінети у підземних школах Харкова / Олена Гнатишина // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762353288-slovachchina-mozhe-dopomogti-modernizuvati-ukrityta-ta-navchalni-kabineti-u-pidzemnih-shkolah-harkova>

До Харкова завітав надзвичайний і повноважний посол Словацької Республіки в Україні Павел Віздал. За даними міськради, вони обговорили напрями подальшої співпраці у сферах освіти, підприємництва та культури.

Лісічкіна А. Харків підписав декларацію про партнерство з Барселоною: про що йдеться / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762339646-harkiv-pidpisav-deklaratsiyu-pro-partnerstvo-z-barselonoyu-pro-shcho-ydetsya>

Документ підписали 4 листопада 2025 р. міський голова Харкова Ігор Терехов та мер м. Барселони (Іспанія) Жауме Коллбоні Куадрато.

6.11.2026

Соболенко А. Втрати Харківщини у жовтні 2025 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Альона Соболенко, Марія Солодовнік, Ганна Цьомик // Суспільне : Харків. – 06.11.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1128788-vtrati-harkivsini-u-zovtni-2025-roku-zgaduemo-zagiblih-zahisnikiv-poimenno/>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів постраждали шість людей: ОВА оприлюднила деталі : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 9 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 06.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762411496-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-postrazhdali-shist-lyudey-ova-oprilyudnila-detali>

Ворог активізувався в Харківській області, відбулася 21 атака (карта) : У Харків. обл. бої точаться біля Вовчанська, Борової та Куп'янська / Юрій Ларін // Думка. – 06.11.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1762409603-vorog-aktivizuvavsya-v-harkivskiy-oblasti-vidbulasya-21-ataka-karta>

Лісічкіна А. На Харківщині аеророзвідники ударили по позиціях армії РФ: знищено техніку та укриття : [Півден.-Слобожан. напрямок] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762434724-na-harkivshchini-aerorozvidniki-udarili-po-pozitsiyah-armiyi-rf-znishcheno-tehniku-ta-ukrittya>

Гнатченко Ю. Армія рф атакувала шість районів Харківщини: якими стали наслідки (фото) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 06.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/bili-po-civilnih-desatkami-bpla-ta-fpv-ak-minula-doba-dla-harkivskoi-oblasti.html>
Минулої доби під обстрілами перебували 9 населених пунктів у Богодухівському, Ізюмському, Лозівському, Чугуївському, Харківському та Куп'янському районах Харківської області.

Ларін Ю. Прокуратура показала наслідки атаки дронів РФ на місто Богодухів на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. росіяни зруйнували склади сільгосппідприємства / Юрій Ларін // Думка. – 06.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762409282-prokuratura-pokazala-naslidki-ataki-droniv-rf-na-misto-bogoduhiv-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Росіяни з артилерії вгнали по селу на Харківщині: фото з місця : [с. Макарове Богодухів. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 06.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762442507-rosiyani-z-artileriyi-vgatili-po-selu-na-harkivshchini-foto-z-mistsya>

Шопінська Є. На Харківщині російський дрон атакував жінку на тому місці, де до цього окупанти вбили двох чоловіків : [Куп'ян. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 06.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762423726-na-harkivshchini-rosiyskiy-dron-atakuvav-zhinku-na-mistsi-de-do-tsogo-okupanti-vbili-dvoh-cholovikiv>

Ларін Ю. Синегубов показав підземні школи, що будуються в Харківській області / Юрій Ларін // Думка. – 06.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762457075-sinegubov-pokazav-pidzemni-shkoli-shcho-buduyutsya-v-harkivskiy-oblasti>
На Харківщині одночасно будують 45 підземних шкіл, які дозволять повернути за парти 40 тисяч дітей.

Гребенюк Г. Нове житло замість зруйнованого: як працює програма «ЄВідновлення» на Харківщині / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 06.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/evidnovlenna-na-harkivsini-skilli-ludej-uze-otrimali-dopomogu.html>

Янінович Н. Ярмарок єднання: мешканці Кегичівки зібрали понад 40 тисяч гривень для земляків на передовій / Надія Янінович // Слобід. край. – 06.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kegicivka/u-kegicivci-vidbuvsya-blagodijnij-armarok-dla-dopomogi-zsu.html>

Кричун Д. Хотів підірвати військовий ешелон на рейках: СБУ зірвала диверсію біля Харкова : Контррозвідка СБУ запобігла вибуху на залізниці / Дар'я Кричун // Думка. – 06.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762415391-hotiv-pidirvati-viyskoviy-eselon-na-reyках-sbu-zirvala-diversiyu-bilya-harkova>

7.11.2025

Ткаленко В. Енергетичний острів та Ситуаційний центр: Харків презентував стратегію Smart City на міжнародному конгресі / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 07.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/harkiv-predstaviv-rozumne-misto-energeticnij-ostriv-i-situacijnij-centr.html>

У Барселоні пройшов міжнародний конгрес Smart City Expo World Congress 2025, присвячений міським інноваціям та сталому розвитку. Під час заходу «Розумні рішення для українських міст: стійкість, інновації, кращі практики» Ігор Терехов розповів про стратегічні кроки, які робить Харків для впровадження стратегії «розумного міста», зазначивши, що після війни майбутнє Харкова – саме за цифровими технологіями.

Ларін Ю. Бої в Харківській області: Генштаб показав місця російських штурмів (карта) : У Харків. обл. точаться запеклі бої на сході та півночі регіону / Юрій Ларін // Думка. – 07.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762495908-boyi-v-harkivskiy-oblasti-genshtab-pokazav-mistsya-rosiyskih-shturmiv-karta>

Лісічкіна А. Стало відомо, де тривають бої з росіянами на Харківщині просто зараз : Ворог намагається просунутися в р-нах Вовчанська та Кам'янки / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762526437-stalo-vidomo-de-trivayut-boyi-z-rosiyanami-na-harkivshchini-prosto-zaraz>

Лісічкіна А. Росія атакувала Харків і 11 населених пунктів області: поранені четверо людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762499260-rosiya-atakuvala-harkiv-i-11-naselenih-punktiv-oblasti-poraneni-chetvero-lyudey>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти вдарили по житловій багатоповерхівці, пошкоджено 20 квартир – ДСНС : [Вільхув., Великобурл., Шевченків. громади] / Юрій Ларін // Думка. – 07.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762497715-na-harkivshchini-okupanti-vdarili-po-zhitloviy-bagatopoverhivtsi-poshkodzheno-20-kvartir-dsns>

Ларін Ю. Армія РФ завдала масованого удару по Чугуєву на Харківщині: що відомо на цей момент : У Харків. обл. ворог використав дрони типу «Шахед» / Юрій Ларін // Думка. – 07.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762494643-armiya-rf-zavdala-masovanogo-udaru-po-chuguevu-na-harkivshchini-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Кричун Д. Стало відомо, як зараз виглядають вулиці Чугуєва, куди влучили 17 «Шахедів» / Дар'я Кричун // Думка. – 07.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762513502-stalo-vidomo-yak-zaraz-viglyadayut-vulitsi-chugueva-kudi-vluchili-17-shahediv>

Ткаленко В. 43-річна жінка загинула унаслідок влучання дрона у житловий будинок на Харківщині (фото) : [Чугуїв. р-н] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 07.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/cuguivskij-rajon/na-harkivsini-dron-kamikadze-vluciv-u-budinok-zaginula-zinka.html>

Кричун Д. Гроші з 2024 року підуть на сховища: на Харківщині облаштовують безпечні школи на 300 млн грн : Барвінкове, Балаклія, Дергачі та інші громади отримають гроші із бюджету 2024 р. / Дар'я Кричун // Думка. – 07.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762503551-groshi-z-2024-roku-pidut-na-shovishcha-na-harkivshchini-oblashtovuyut-bezpechni-shkoli-na-300-mln-grn>

8.11.2025

Льїна К. Харків підписав партнерську угоду зі Старсбургом : Харків розпочав офіційну співпрацю з французьким та німецьким муніципалітетами / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762605226-harkiv-pidpisav-partnersku-ugodu-zi-starsburgom>

Під час підписання угоди сторони підкреслили важливість співпраці з Харковом у період війни.

Льїна К. У Генштабі розповіли, як змінилася ситуація за добу під Куп'янськом і Вовчанськом (карта) / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762582903-u-genshtabi-rozpovili-yak-zminilasya-situatsiya-za-dobu-pid-kup-yanskom-i-vovchanskom-karta>

Ткаленко В. Поблизу Вовчанська фіксуємо накопичення російських військових – Зеленський / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 08.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/zsu-fiksuut-nakopicenna-sil-rf-u-rajoni-vovcanska-prezident.html>

Льїна К. Зеленський повідомив про просування українських військ під Куп'янськом / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762590529-zelenskiy-povidomiv-pro-prosuvannya-ukrayinskih-viysk-pid-kup-yanskom>

Льїна К. По Харківщині росіяни запустили 13 «Іскандерів-М» та 8 КАБ: наслідки атак : Харків. обл. пережила масовану ракетну та авіаатаку / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762587171-po-harkivshchini-rosiyani-zapustili-13-iskanderiv-m-ta-8-kab-naslidki-atak>

Ткаленко В. Загинув газовик, серед поранених – поліцейські: якими стали наслідки масованих обстрілів Харківщини (фото) : [ворог вдарив по енергетич. і газових об'єктах регіону] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 08.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/kombinovana-ataka-na-harkivsinu-odin-zagiblij-devatero-poranenih.html>

Ткаленко В. У Харкові – суттєвий дефіцит електроенергії: метро не працює, зміни в русі наземного транспорту / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 08.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/metro-ne-pracue-nazemnij-transport-zmineno-u-harkovi-serjozni-problemi-zi-svitlom.html>

Льїна К. Зміївська ТЕС зупинилася повністю – Центренерго / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762614025-zmiyivska-tes-zupinilasya-povnistyu---tsentrenergo>

Усі три станції компанії «Центренерго» зупинили генерацію після нічної російської атаки.

Льїна К. На Харківщині внаслідок обстрілу поранено чоловіка : [с. Грушівка Куп'ян. р-ну] / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762593667-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-poraneno-cholovika>

Льїна К. Окупанти вдарили дроном по селищу на Харківщині: пошкоджено енергомережі : Золочів [Богодухів. р-ну] Харків. обл. атакували рос. дрони / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762616917-okupanti-vdarili-dronom-po-selishchu-na-harkivshchini-poshkodzheno-energomerezhi>

Льїна К. Авіаудар по АЗС на Харківщині: кількість постраждалих зросла до 10 : [с. Коротич Харків. р-ну] / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762585882-aviaudar-po-azs-na-harkivshchini-kilkist-postrazhdalih-zrosla-do-10>

Льїна К. Вночі ворог вдарив по Малій Данилівці під Харковом: що відомо : [Харків. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762582357-vnochi-vorog-vdariv-po-maliy-danilivtsi-pid-harkovom-shcho-vidomo>

Льїна К. На Харківщині внаслідок авіаудару по АЗС постраждали 8 людей: кадри з місця влучання : [Пісочин. громада Харків. р-ну] / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762581909-na-harkivshchini-vnaslidok-aviaudaru-po-azs-postrazhdali-8-lyudey-kadri-z-mistsya-vluchannya>

Ткаленко В. Понад пів тисячі посилок знищено унаслідок удару дронів по «Новій пошті» у Чугуєві / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 08.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/cuguiv/u-cuguevi-zniseno-viddilenna-novoi-posti-vtraceno-posilki-na-majze-10-miljoniv-griven.html>

Льїна К. У Харкові не працює метро та частково не курсує наземний електротранспорт : У Харкові через нестачу електроенергії – перебої з громадським транспортом / Катерина Льїна // Думка. – 08.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762583488-u-harkovi-ne-pratsyue-metro-ta-chastkovo-ne-kursue-nazemniy-elektrotransport>

9.11.2025

Льїна К. Генштаб повідомив, що відбувається на фронті у Харківській області (карта) : Ворог активно намагається штурмувати поблизу Вовчанська / Катерина Льїна // Думка. – 09.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762669032-genshtab-povidomiv-shcho-vidbuvaetsya-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Льїна К. Окупанти 11 разів намагалися прорватися на Харківщині – Генштаб / Катерина Льїна // Думка. – 09.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762697467-okupanti-11-raziv-namagalisya-prorvatisya-na-harkivshchini---genshtab>

Льїна К. У Харківській ОВА розповіли, куди поцілили росіяни цієї доби / Катерина Льїна // Думка. – 09.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762671220-u-harkivskiy-ova-rozpovili-kudi-potsilili-rosiyani-tsieyi-dobi>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 6 населених пунктів Харківської області.

Гнатченко Ю. Загарбники скинули КАБ на Лозову: пошкоджень дістали десятки житлових будинків (фото) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 09.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/lozova/skinuli-kab-na-misto-lozova-desatki-poskodzen-zokrema-kriticnoi-infrastrukturi.html>

Рибальченко А. «Нині – нуль генерації»: Зміївська ТЕС повністю зупинилася / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 09.11.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/nini-nul-generaczi%d1%97-zmi%d1%97vska-tes-povnistyu-zupinilasya/>

Гнатченко Ю. Через відсутність напруги у Харківській області скасовують приміські поїзди: перелік / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 09.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/na-harkivsini-masovo-skasovuut-poizdi-cerez-vidsutnist-naprugi-so-vidomo.html>

Льїна К. У Харкові функціонують 39 пунктів безкоштовного харчування : Пункти харчування у Харкові забезпечені альтернативними джерелами енергії / Катерина Льїна // Думка. – 09.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762678900-u-harkovi-funktsionuyut-39-punktiv-bezkoshtovno-harchuvannya>

Льїна К. У Харкові надрукували книгу відомого історика, який зник безвісти на фронті : Книга харків. історика Едуарда Зуба присвячена 1920-м рр. / Катерина Льїна // Думка. – 09.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762700008-u-harkovi-nadrukuvali-knigu-vidomogo-istorika-yakiy-znik-bezvisti-na-fronti>

10.11.2025

Гребенюк Г. Де на Харківщині точаться важкі бої з росіянами: ситуація на 10 листопада / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 10.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/na-harkivsini-zapekli-boi-32-zitknenna-iz-silami-okupantiv-za-dobu.html>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 32 атаки армії РФ: мапа бойових дій : Протягом минулої доби рос. загарбники штурмували на двох напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762755354-na-harkivshchini-za-dobu-vidbili-32-ataki-armiyi-rf-mapa-boyovih-diy>

Лісічкіна А. На Харківщині зараз тривають чотири бої з російською армією – Генштаб : На Харківщині тривають бої на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762785611-na-harkivshchini-zaraz-trivayut-chotiri-boyi-z-rosiyskoyu-armieyu---genshtab>

Карпенко К. Окупанти прорвали кордон на ще одній ділянці Харківської області / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 10.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dvoricna/rosiani-prorvali-kordon-na-harkivsini-v-rajoni-bologivki.html>

Перетин росіянами держкордону в районі села Бологівка Дворічанської громади може бути елементом їхньої підготовки до нових наступальних операцій.

Кричун Д. Першокурсник Каразінського університету [Максим Чаговець] загинув під Запоріжжям : Першокурсник ХНУ віддав життя за Україну на фронті / Дар'я Кричун // Думка. – 10.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762789185-pershokursnik-karazinskogo-universitetu-zaginu-pid-zaporizhzhiam>

Лісічкіна А. Тиждень обстрілів Харківщини: скільки людей постраждало та що зруйнували росіяни : На Харківщині за тиждень від рос. ударів постраждали майже три десятки людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762777301-tizhden-obstriliv-harkivshchini-skilki-lyudey-postrazhdalo-ta-shcho-zruynuvali-rosiyan>

Лісічкіна А. Росія обстріляла два населені пункти Харківщини: що відомо про поранених / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762757187-rosiya-obstrilyala-dva-naseleni-punkti-harkivshchini-shcho-vidomo-pro-poraneni>

Внаслідок обстрілів пошкоджено та зруйновано об'єкти цивільної інфраструктури: у Куп'янському районі – сім приватних будинків у селі Приколотне; у Лозівському районі – залізничну інфраструктуру в селі Орілька.

Шопінська Є. У Харкові відкрили меморіальні дошки на честь двох загиблих захисників : Харків. ліцей № 8 відкрив меморіали загиблим Героям [Євгену Андрусовичу та

Ярославу Ланцову] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 10.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762789368-u-harkovi-vidkrili-memorialni-doshki-na-chest-dvoh-zagiblih-zahisnikiv>

Гребенюк Г. У Харкові відновили рух поїздів метро: резервні маршрути наземного транспорту / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 10.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/metro-harkova-pracue-ale-mozlivi-obmezenna-ruhu-so-vidomo.html>

Ларін Ю. Агент ФСБ хотів встановити розтяжку з гранатою Ф-1 у парку в Харкові: що відомо : Військова контррозвідка Служби безпеки зірвала спробу росіян здійснити теракт у Харкові / Юрій Ларін // Думка. – 10.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762761096-agent-fsb-hotiv-vstanoviti-roztyazhku-z-granatoyu-f-1-u-parku-v-harkovi-shcho-vidomo>

11.11.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу ворог провів 21 штурм: де атакує армія РФ (карта) / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762841718-na-harkivshchini-za-dobu-vorog-proviv-21-shturm-de-atakuje-armiya-rf-karta>

Кричун Д. У Харківській області росіяни від початку доби йшли на штурм майже 30 разів: 18 атак тривають : [Вовчанськ та Куп'янськ] / Дар'я Кричун // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762871261-u-harkivskiy-oblasti-rosiyani-za-dobu-yshli-na-shturm-mayzhe-30-raziv-18-atak-trivayut>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу росіяни обстріляли шість населених пунктів: поранено трьох людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762844144-na-harkivshchini-za-dobu-rosiyani-obstrilyali-shist-naselenih-punktiv-poraneno-troh-lyudey>

Ларін Ю. На Харківщині російський дрон пошкодив нову церкву «московського патріархату»: [Богодухів] / Юрій Ларін // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762868310-na-harkivshchini-rosiyskiy-dron-poshkodiv-novu-tserkvu-moskovskogo-patriarhatu>

Шопінська Є. Окупанти атакували FPV-дроном Козачу Лопань: поранено водія цивільного авто : Внаслідок рос. атаки 70-річний чоловік отримав численні поранення кінцівок / Єлизавета Шопінська // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762860830-okupanti-atakuvali-fpv-dronom-kozachu-lopan-poraneno-vodiya-tsivilnogo-avto>

Лісічкіна А. Ворог пошкодив критичну інфраструктуру на Лозівщині: знеструмлено котельні та припинено теплопостачання / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762843886-vorog-poshkodiv-kritichnu-infrastrukturu-na-lozivshchini-znestrumleno-kotelni-ta-pripineno-teplopostachannya>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок удару дрона постраждали троє людей, серед них – підліток : [с. Рубіжне Чугуїв. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762840132-na-harkivshchini-vnaslidok-udaru-drona-postrazhdali-troe-lyudey-sered-nih-pidlitok>

Шопінська Є. Стало відомо, які громади найбільше витрачають на підтримку ЗСУ в Харківській області : Серед лідерів – прифронтові громади Харківщини / Єлизавета Шопінська // Думка. – 11.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1762872880-stalo-vidomo-yaki-gromadi-naybilshe-vitrachayut-na-pidtrimku-zsu-v-harkivskiy-oblasti>

12.11.2025

Лісічкіна А. Генштаб показав мапу бойових дій на Харківщині: 35 атак за останню добу : Минулої доби росіяни штурмували на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762927605-genshtab-pokazav-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-35-atak-za-ostannyu-dobu>

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де штурмують росіяни в Харківській області 12 листопада : На Харківщині тривають шість боєзіткнень / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762956614-genshtab-povidomiv-de-shturmuyut-rosiyani-v-harkivskiy-oblasti-12-listopada>

Кричун Д. Синегубов прокоментував заяву засновника «Кракена» про нову ділянку вторгнення на Харківщині : Загрози залишаються, ворог не відмовився від планів щодо Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 12.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762947325-zaraz-situatsiya-v-kup-yansku-krashcha-nizh-misyats-tomu-sinegubov>

Лісічкіна А. На Харківщині від російських обстрілів постраждали п'ятеро людей: серед них – 18-річний хлопець / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762929821-na-harkivshchini-vid-rosiyskih-obstriliv-postrazhdali-p-yatero-lyudey-sered-nih-18-richniy-hlopets>

Протягом минулої доби під ударами російської армії опинилися 11 населених пунктів Харківської області.

Гнатченко Ю. Вдарили «Іскандером» та десятками БПЛА: якими стали наслідки обстрілів Харківщини (фото) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 12.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/bili-po-civilnih-raketou-iskander-m-ta-desatkami-bpla-ak-minula-doba-dla-harkivskoi-oblasti.html>

Кричун Д. Харків – під масованою атакою дронів : [Холодногір. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 12.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762932239-harkiv-pid-masovano-yu-atakoyu-droniv>

Ларін Ю. Загарбники повторно обстріляли дронами на оптоволокні Золочів на Харківщині : У Харків. обл. ворог застосовує для ударів FPV на оптоволокні / Юрій Ларін // Думка. – 12.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1762961651-zagarbniki-povtorno-obstrilyali-dronami-na-optovolokni-zolochiv-na-harkivshchini>

Ларін Ю. На Харківщині іноземні партнери будують 7 підземних шкіл – ОВА / Юрій Ларін // Думка. – 12.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1762951361-na-harkivshchini-inozemni-partneri-buduyut-7-pidzemnih-shkil-ova>

Підземні школи у Харківській області будують Литва та Фонд Говарда Баффета (США).

13.11.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбито 27 атак РФ: мапа бойових дій : Росіяни наступають на Півден.-Слобожан. та Куп'янськ. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. –

13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763014030-na-harkivshchini-za-dobu-vidbito-27-atak-rf-mapa-boyovih-diy>

Кричун Д. Вісім атак від початку доби: Генштаб повідоми, де точилися бої на Харківщині : Серія боїв відбулася біля Вовчанська та Куп'янська / Дар'я Кричун // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763044132-visim-atak-vid-pochatku-dobi-geshtab-povidomi-de-tochilisya-boyi-na-harkivshchini>

Кричун К. Терехов повідомив [про] масштаби руйнувань учорашнього обстрілу Харкова : Внаслідок трьох вибухів було вибито 120 вікон : [12 листоп. 2025 р.] / Дар'я Кричун // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763021214-terehov-povidomiv-naslidki-uchorashnogo-obstrilu-harkova>

Кричун Д. Стало відомо, кого росіяни вбили на дорозі в Харківській області : Загинули дві жінки та чоловік : [між с. Богуславка і Борова Ізюм. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763048826-stali-vidomo-kogo-rosiyani-vbili-na-dorozi-v-harkivskiy-oblasti>

Лісічкіна А. Російські дрони пошкодили водонапірну вежу на Харківщині: що відомо : [с. Лютівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763026049-rosiyski-droni-poshkodili-vodonapirnu-vezhu-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. Дрони РФ атакували село на Харківщині: кадри руйнувань [с. Морозова Долина Золочів. громади] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763027376-droni-rf-atakuvali-selo-na-harkivshchini-kadri-ruynuvan>

Шопінська Є. На Харківщині в лікарні помер 16-річний хлопець, який був поранений російським дроном у Рубіжному : [Чугуїв. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763041216-na-harkivshchini-v-likarni-pomer-16-richniy-hlopets-yakiy-buv-poraneniy-rosiyskim-dronom-u-rubizhnomu>

Лісічкіна А. У Харкові створять представництво Ради Європи для Реєстру руйнувань / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763021569-u-harkovi-stvoryat-predstavnitstvo-radi-evropi-dlya-reestru-ruynuvan>

Кричун Д. Понад 5 тисяч дітей Харківщини оздоровили цього року: частина – за кордоном : У межах обл. програми відпочинку цього року оздоровлення пройшли понад п'ять з половиною тисяч дітей / Дар'я Кричун // Думка. – 13.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763019689-ponad-5-tisyach-ditey-harkivshchini-ozdorovili-tsogo-roku-chastina-za-kordonom>

14.11.2025

Гнатишина О. Генштаб розповів, де точаться «найгарячіші» бої на Харківщині 14 листопада / Олена Гнатишина // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763130988-genshtab-rozpoviv-de-tochatsya-naygaryachishi-boyi-na-harkivshchini-14-listopada>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу оборонці відбили 22 атаки росіян (карта) / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763100507-na-harkivshchini-za-dobu-oborontsi-vidbili-22-ataki-rosiyan-karta>

Ларін Ю. Терехов заявив про падіння російського БПЛА «Гербера» в Харкові : [Салтів. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763099424-terehov-zayaviv-pro-padinnya-rosiyskogo-bpla-gerbera-v-harkovi>

Гнатишина О. Росіяни скинули чотири КАБи на село в Харківській області : [с. Березівка Золочів. громади] / Олена Гнатишина // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763135090-rosiyani-skinuli-chotiri-kabi-na-selo-v-harkivskiy-oblasti>

Кричун Д. Дрон поцілів у чоловіка, а КАБ – в об'єкт інфраструктури: дві атаки за день на Куп'янщині / Дар'я Кричун // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763108446-dron-potsiliv-u-cholovika-a-kab-v-ob-ekt-infrastrukturi-dvi-ataki-za-den-na-kup-yanshchini>

Ларін Ю. Дистанція ураження – 145 км: окупанти запустили реактивну КАБ по Лозовій на Харківщині / Юрій Ларін // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763129928-distsantsiya-urazhennya-145-km-okupanti-zapustili-reaktivnu-kab-po-lozoviy-na-harkivshchini>

Кричун Д. Райцентр Харківщини – під атакою ворожої авіації: лунають вибухи : Росіяни атакували Лозову вранці 14 листопада / Дар'я Кричун // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763110547-raytsentr-harkivshchini-pid-atakoyu-vorozhoyi-aviatsiyi-lunayut-vibuhi>

Лісічкіна А. Російські дрони обстріляли село на Харківщині: пошкоджено будинки та енергомережі : Рос. дрони обстріляли Лютівку : [Богодухів. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763110742-rosiyski-droni-obstrilyali-selo-na-harkivshchini-poshkodzheno-budinki-ta-energomerezhi>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли газовиків на Харківщині: ворожий дрон пошкодив службове авто : [с. Черкаські Тишки Харків. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763109291-rosiyani-obstrilyali-gazovikiv-na-harkivshchini-vorozhiy-dron-poshkodiv-sluzhbove-avto>

Також масованих обстрілів зазнало місто Чугуїв, де внаслідок ударів пошкоджено цивільне підприємство; обстріляне село Гусинка Куп'янського району.

Гнатишина О. Дрон РФ влучив в авто поліцейського на Харківщині: чоловік загинув : [загинув боєць полку поліції особливого призначення Денис Лозовий] / Олена Гнатишина // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1763129597-dron-rf-vluchiv-v-avto-politseyskogo-na-harkivshchini-cholovik-zaginu>

Ларін Ю. На Харківщині в руках 80-річної пенсіонерки вибухнув російський FPV-дрон / Юрій Ларін // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763131393-na-harkivshchini-v-rukah-80-richnoyi-pensionerki-vibuhnuv-rosiyskiy-fpv-dron>

Внаслідок детонації російського FPV-дрона жінка загинула у селі Гоптівка Харківської області.

Лісічкіна А. Росіяни поранили військового дроном на Харківщині: його врятував поліцейський / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763122140-rosiyani-poranili-viyskovogo-dronom-na-harkivshchini-yogo-vryatuvav-politseyskiy>

Чередник І. На Харківщині пошкоджено більше 93 тисяч будівель – ОВА : У Харків. обл. триває фіксація руйнувань, завданих рос. агресією / Чередник Ірина // Думка. – 14.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763126877-na-harkivshchini-poshkodzheno-bilshe-93-tisyach-budivel-ova>

15.11.2025

Ільїна К. Генштаб показав, що змінилося на лінії фронту в Харківській області (карта) : Протягом доби на Харківщині зафіксовано 16 ворожих штурмів / Катерина Ільїна // Думка. – 15.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763187431-genshtab-pokazavshcho-zminilosya-na-liniyi-frontu-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. У Генштабі розповіли, як пройшла субота на фронті Харківщини : У Харків. обл. точиться один бій / Катерина Ільїна // Думка. – 15.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763217441-u-genshtabi-rozpovili-yak-proyshla-subota-na-fronti-harkivshchini>

Ільїна К. У Харківській ОВА повідомили, куди влучили 8 російських авіабомб : [Богодухів., Лозів., Харків. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 15.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763188873-u-harkivskiy-ova-povidomili-kudi-vluchili-8-rosiyskih-aviabomb>

Ільїна К. У Лозовій показали наслідки атаки дронів: уражено критичну інфраструктуру : Протягом доби ворог атакував Лозівську громаду КАБами та дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 15.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763192422-u-lozoviy-pokazali-naslidki-ataki-droniv-urazhenno-kritichnu-infrastrukturu>

Ільїна К. На Покровському напрямку загинув штурмовик з Харківщини : Військовий-доброволець [В'ячеслав Малець] з Дергачів загинув на Донеччині / Катерина Ільїна // Думка. – 15.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763205806-na-pokrovskomu-napryamku-zaginuvturmovik-z-harkivshchini>

В'ячеслав Малець – студент Національній академії Ярослава Мудрого. Він став першим в Україні, хто доєднався до ЗСУ через «Контракт 18–24». Ніс службу в складі 3-го штурмового батальйону 92-ї ОШБр імені кошового отамана Івана Сірка, мав посаду гранатометника.

Коломієць А. На фронті загинув відомий український художник та поет [Сергій Науменко] / Аліна Коломієць // УНІАН. – 15.11.2025. – URL: <https://www.unian.ua/lite/stars/sergiy-naumenko-na-viyni-zaginuvtvidomiy-ukrajinskiy-hudozhnik-ta-poet-13196805.html>

16.11.2025

Ільїна К. Генштаб повідомив про ситуацію під Куп'янськом та Вовчанськом (карта) / Катерина Ільїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763274031-genshtab-povidomiv-pro-situatsiyu-pid-kup-yanskom-ta-vovchanskom>

Ільїна К. Під Вовчанськом відбито 4 російських штурми – Генштаб / Катерина Ільїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763302440-pid-vovchanskom-vidbito-4-rosiyskih-shturmi---genshtab>

Ільїна К. На Куп'янському напрямку російський дрон убив поліцейського : Під час виконання бойового завдання на Харківщині загинув лейтенант поліції [Владислав Свиридов] / Катерина Ільїна // Думка. – 16.11.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1763296867-na-kup-yanskomu-napryamku-rosiyskiy-dron-ubiv-politseyskogo>

Льїна К. На Харківщині ворог пошкодив базу відпочинку, покинуту лабораторію та енергомережі : Окупанти били по Харків. обл. авіабомбами та дронами : [обстріляні Куп'ян., Лозів, Чугіїв. р-ни] / Катерина Льїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763275149-na-harkivshchini-vorog-poshkodiv-bazu-vidpochinku-pokinutu-laboratoriyu-ta-energomerezhi>

Льїна К. У Харкові зафіксовано удар «Молнією»: що відомо : Ворог ударив по Холодногір. р-ну Харкова / Катерина Льїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763294097-u-harkovi-zafiksovano-udar-molnieyu-shcho-vidomo>

Льїна К У Харкові російський дрон влучив у дитячий майданчик – Терехов : [Холодногір. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763294895-u-harkovi-rosiyskiy-dron-vluchiv-u-dityachiy-maydanchik---terehov>

Льїна К У Харкові ще один «приліт»: постраждало цивільне підприємство : У Харкові зафіксовано вже другий дронний удар по Холодногір. р-ну / Катерина Льїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763298301-u-harkovi-shche-odin-prilit-postrazhdalo-tsivilne-pidpriemstvo>

Льїна К. 12 тисяч абонентів без світла: у Лозовій розповіли про наслідки нічної атаки / Катерина Льїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763281597-12-tisyach-abonentiv-bez-svitla-u-lozoviy-rozpovili-pro-naslidki-nichnoyi-ataki>

Льїна К. Окупанти вдарили дронами по селу на Харківщині: фото наслідків : У Харків. обл. с. Лютівка постійно потерпає від рос. обстрілів / Катерина Льїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763304229-okupanti-vdarili-dronami-po-selu-na-harkivshchini-foto-naslidkiv>

Льїна К. Підлітки з Харкова, поранені під час обстрілу спортмайданчика, отримали незвичний подарунок : Харків. підлітки поїхали до Варшави на матч збірної України / Катерина Льїна // Думка. – 16.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763298768-pidlitki-z-harkova-poraneni-pid-chas-obstrilu-sportmaydanchika-otrimali-nezvichniy-podarunok>

Хлопці, які минулого року під час гри в футбол потрапили під російський обстріл, після тривалого шляху відновлення поїхали до Польщі на гру національної збірної.

17.11.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу ворог провів 14 штурмів: де атакує армія РФ (карта) : Минулої доби окупанти наступали на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна / Лісічкіна Аліна // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763359534-na-harkivshchini-za-dobu-vorog-proviv-14-shturmiv-de-atakue-armiya-rf-karta>

Шопінська Є. На Куп'янському напрямку росіяни тричі штурмували позиції ЗСУ – Генштаб : У напрямку Вовчанська та Піщаного тривають активні бої / Єлизавета Шопінська // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763391334-na-kup-yanskomu-napryamku-rosiyani-trichi-shturmuvali-pozitsiyi-zsu-genshtab>

Кричун Д. Захищаючи Україну загинула колишня студентка ХДАК : На фронті загинула медик з Дніпра [Анастасія Осінцева, відома під позивним «Пандора»] / Дар'я Кричун // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763389465-zahishchayuchi-ukrayinu-zaginula-kolishnya-studentka-hdak>

Лісічкіна А. Росіяни за тиждень вбили 11 мирних мешканців Харківщини – ОВА : Рос. війська атакували 40 насел. пунктів Харківщини за тиждень / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763390469-rosiyani-za-tizhden-vbili-11-mirnih-meshkantsiv-harkivshchini---ova>

Лісічкіна А. Росіяни на Харківщині убили чотирьох мирних жителів, ще 16 людей – поранені : Протягом минулої доби рос. армія завдала ударів по місту Харків і щонайменше десяти насел. пунктах Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763362740-rosiyani-na-harkivshchini-ubili-chotiroh-mirnih-zhitelev-shche-16-lyudey---poraneni>

Ларін Ю. На Харківщині росіяни ракетами обстріляли багатоповерхівки: три людини загинуло, 10 – поранені : У Харків. обл. під обстріл потрапила Балаклія / Юрій Ларін // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763356883-na-harkivshchini-rosiyani-raketami-obstrilyali-bagatopoverhivki-tri-lyudini-zaginulo-10-poraneni>

Ларін Ю. У Балаклії кількість постраждалих внаслідок удару ракет зросла до 13 осіб, серед них – чотири дитини / Юрій Ларін // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763358109-u-balakliyi-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-udaru-raket-zroslo-do-13-osib-chered-nih-chotiri-ditini>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок ракетного удару загинула 17-річна дівчина, поранено ще дев'ять людей : У Харків. обл. ліквідують наслідки ракетного обстрілу Берестина // Думка. – 17.11.2025. – URL: / Юрій Ларін <https://dumka.media/ukr/war/1763445848-na-harkivshchini-vnaslidok-raketnogo-udaru-zaginula-17-richna-divchina-poraneno-shche-dev-yat-lyudey>

Ларін Ю. Окупанти дронами атакували Великий Бурлук: один чоловік загинув, ще один – поранений / Юрій Ларін // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763358496-okupanti-dronami-atakuvali-velikiy-burluk-odin-cholovik-zaginuvali-shche-odin-poraneni>

Лісічкіна А. Росіяни атакували критичну інфраструктуру в Ізюмі: майже вся громада без світла : Рос. БПЛА атакували енергетич. інфраструктуру Ізюма / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763365055-rosiyani-atakuvali-kritichnu-infrastrukturu-v-izyumi-mayzhe-vsya-gromada-bez-svitla>

Кричун Д. Російський БПЛА пошкодив меморіальні дошки на Харківщині : Ворог обстріляв Старовірівку [Берестин. р-ну] та Великий Бурлук [Куп'ян. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763372700-rosiyskiy-bpla-poshkodiv-memorialni-doshki-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Міжнародний благодійний фонд допоможе в розмінуванні на Харківщині : Харків. регіон потребує допомогу міжнар. гуманіт. організацій / Юрій Ларін // Думка. – 17.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763392404-mizhnarodniy-blagodiyniy-fond-dopomozhe-v-rozminuvanni-na-harkivshchini>

18.11.2025

Шопінська Є. Генштаб повідомив, де штурмують росіяни в Харківській області 18 листопада / Єлизавета Шопінська // Думка. – 18.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763476873-genshtab-povidomiv-de-shturmuyut-rosiyani-v-harkivskiy-oblasti-18-listopada>

Кричун К. На Харківщині ракета РФ забрала життя майстрині спорту з кікбоксингу : Унаслідок нічного обстрілу Берестина загинула 17-річна спортсменка [Карина Бахур] / Дар'я Кричун // Думка. – 18.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763455586-na-harkivshchini-raketa-rf-zabrala-zhittya-maystrini-sportu-z-kikboksingu>

Кричун Д. На Харківщині російський дрон атакував комбайн під час польових робіт : Атака сталася біля Лютівки, техніку пошкоджено, постраждалих немає / Дар'я Кричун // Думка. – 18.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763479094-na-harkivshchini-rosiyskiy-dron-atakuvav-kombayn-pid-chas-polovih-robit>

Кравченко А. Бригаді, що тримає оборону у Харківській області, передали 10 дронів / Андрій Кравченко // Status Quo. – 18.11.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.11.2025/brigadi-shho-trimaje-oboronu-u-xarkivskii-oblasti-peredali-10-droniv>

Шопінська Є. Вагітні, діти та літні люди: «Білий Янгол» провів серію складних евакуацій на Харківщині : Поліцейські врятували сім'ї з найнебезпечніших точок регіону : [Золочів. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 18.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763478902-vagitni-diti-ta-litni-lyudi-biliy-yangol-proviv-seriyu-skladnih-evakuatsiy-na-harkivshchini>

Азаров Д. Діти харківських захисників та захисниць відвідали зоопарк / Денис Азаров // Status Quo. – 18.11.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.11.2025/diti-xarkivskix-zaxisnikiv-ta-zaxisnic-vidvidali-zoopark>

19.11.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу ворог провів 13 штурмів: де атакує армія РФ (карта) : Минулої доби ворог наступав на Півден.-Слобожан. та Куп'янськ. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763532435-na-harkivshchini-za-dobu-vorog-proviv-13-shturmiv-de-atakue-armiya-rf-karta>

Лісічкіна А. Стало відомо, де ЗСУ зараз відбивають атаки російських окупантів на Харківщині : ЗСУ прямо зараз утримують оборону на кількох напрямках : [Вовчанськ, Синельникове, Кам'янка та у напрямку Колодязного й Дворічанського] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763564524-stalo-vidomo-de-zsu-zaraz-vidbivayut-ataki-rosiyskih-okupantiv>

Лісічкіна А. Армія РФ пошкодила залізничну інфраструктуру на Харківщині : Минулої доби рос. війська завдали ударів по Харкову та насел. пунктах Богодухів., Лозів. та Куп'янськ. р-нів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763537372-armiya-rf-poshkodila-zaliznichnu-infrastrukturu-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Масований обстріл Харкова 19 листопада: що відомо на цей момент : У Харкові ворог застосував 19 дронів типу «Герань-2» / Юрій Ларін // Думка. – 19.11.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1763530870-masovaniy-obstril-harkova-19-listopada-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Обстріляні Слобідський, Основ'янський та Немишлянський райони Харкова. Внаслідок російського масованого обстрілу житлових кварталів постраждали 36 людей, пошкоджені більше 10 багатопверхівок.

Гнатишина О. Зеленський відреагував на нічний обстріл Харкова: що він сказав : Він розповів про наслідки ворожої атаки в Харкові та по всій Україні / Олена Гнатишина // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763539515-zelenskiy-vidreaguvav-na-nichniy-obstril-harkova-shcho-vin-skazav>

Лісічкіна А. Кількість постраждалих внаслідок обстрілу Харкова зросла до 46 людей – ОВА : Протягом минулої доби рос. війська завдали ударів по Харкову та восьми насел. пунктах Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763534110-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-obstrilu-harkova-zrosla-do-46-lyudey-ova>

Лісічкіна А. Після масованої атаки по Харкову без світла лишаються 40 тисяч абонентів – мер / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763555327-pislya-masovanoyi-ataki-po-harkovu-bez-svitla-lishayutsya-40-tisyach-abonentiv---mer>

Лісічкіна А. Ракетний удар по Балаклії: куди звертатися мешканцям постраждалих будинків / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763544452-raketniy-udar-po-balakliyi-kudi-zvertatisya-meshkantsyam-postrazhdalih-budinkiv>

Кричун Д. Росіяни вдарили по багатопверхівці на Харківщині – РВА : У Куп'янськ. р-ні за добу зафіксували три атаки по житловій забудові / Дар'я Кричун // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763542943-rosiyani-vdarili-po-bagatopoverhivtsi-na-harkivshchini-rva>

Гнатишина О. На Харківщині під час бойового завдання загинув 42-річний поліцейський [Сергій Шоптенко] / Олена Гнатишина // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1763567475-na-harkivshchini-pid-chas-boyovogo-zavdannya-zaginuv-42-richniy-politseyskiy>

Ткаленко В. Тричі просився на фронт: як офіцер у відставці з Харківщини став командиром взводу / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 19.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/bata-z-harkivsini-ne-vzali-z-persogo-razu-teper-komandir-na-peredovij.html>

Олександр із позивним «Батя» тричі звертався до військкомату, щоб стати на захист України. Сьогодні він командир мінометного взводу в складі 113-ї окремої бригади тероборони, який пройшов фронтовими шляхами Харківщини, Донеччини, Сумщини та Миколаївщини.

Гнатишина О. Харківська міськрада виділила додаткові кошти на підтримку військових : [Йдеться про додаткові 10 млн грн] / Олена Гнатишина // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763566436-harkivska-miskrada-vidilila-dodatkovyi-koshti-na-pidtrimku-viyskovih>

Кричун Д. Vitaliia та «Жоржини» створили колискову на вірш убитого в окупації харківського письменника : Акапельна композиція на слова [Володимира] Вакуленка

з'явилася після прочитання його «Щоденника окупації» / Дар'я Кричун // Думка. – 19.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1763539154-na-harkivshchini-stvorili-koliskovu-na-virsh-ubitogo-v-okupatsiyi-pismennika>

20.11.2025

Лісічкіна А. На Харківщині окупанти за добу здійснили 16 штурмів на двох напрямках (карта) : Рос. армія продовжує інтенсивні штурмові дії на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763618802-na-harkivshchini-okupanti-za-dobu-zdiysnili-16-shturmiv-na-dvoh-napryamkah-karta>

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано нове просування РФ – Deep State (карта) : Deep State підтвердив рух рос. військ у Борів. р-ні / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763633757-na-harkivshchini-zafiksovano-nove-prosuvannya-rf---deep-state-karta>

Лісічкіна А. Армія РФ ударила по залізниці та електромережах на Харківщині: що відомо : Під удар потрапили шість насел. пунктів Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763620699-armiya-rf-udarila-po-zaliznitsi-ta-elektromerezhah-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Кравченко А. Ударом «Шахеда» у Харкові розбито школу (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 20.11.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.11.2025/udarom-saxeda-u-xarkovi-rozbito-skolu-foto>

Кричун Д. Росіяни вранці вбили цивільного поблизу Куп'янська – РВА / Дар'я Кричун // Думка. – 20.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763632896-rosiyani-vrantsi-vbili-tsivilnogo-poblizu-kup-yanska-rva>

Гребенюк Г. FPV-бомбери та «крила-камікадзе»: військовий розповів про «еволюцію» російських БпЛА під Куп'янськом / Галина Гребенюк // Думка. – 20.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/evolucia-droniv-ta-pihoti-rf-u-kupansku-so-vidomo.html>

Кричун Д. У Харкові влада та містяни вшанували 106 дітей, яких убила війна : Терехов та Синегубов поклали квіти до меморіалу загиблим дітям у Харкові / Дар'я Кричун // Думка. – 20.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763624653-u-harkovi-vlada-ta-mistyani-vshanuvali-106-ditey-yakih-ubila-viyna>

Кричун Д. Випускник Каразінського університету не повернувся з бойового завдання на Донеччині : Харків. ун-т повідомив про загибель свого випускника / Дар'я Кричун // Думка. – 20.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763625078-vipusnik-karazinskogo-universitetu-ne-povernuvsya-z-boyovogo-zavdannya-na-donechchini>

Каразінський університет підтвердив загибель свого 28-річного випускника Євгена Безкоровайного, який загинув 14 листопада під час бойового завдання на Донеччині.

21.11.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу ворог провів 12 штурмів: де атакують росіяни (карта) : Минулої доби окупанти наступали на Півден.-Слобожан. та Куп'янськ. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763705515-na-harkivshchini-za-dobu-vorog-proviv-12-shturmiv-de-atakuyut-rosiyani-karta>

Лісічкіна А. Очільник Харківської ОВА спростував чутки про захоплення Куп'янська / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763725865-ochilnik-harkivskoyi-ova-sprostuvav-chutki-pro-zahoplennya-kup-yanska>

Лісічкіна А. Росіяни атакували енергетику та залізниці Харківщини: куди влучив ворог : Протягом доби на Харківщині ворог застосував БпЛА та КАБ, пошкоджено будинки, залізницю та енергомережі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763708339-rosiyani-atakuvali-energetiku-ta-zalznitsi-harkivshchini-kudi-vluchiv-vorog>

Лісічкіна А. Армія РФ атакувала Харків «Герберою»: що відомо : У Харкові вночі зафіксували удар дрона по Слобід. р-ну / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763705136-armiya-rf-atakuvala-harkiv-gerberoyu-shcho-vidomo>

Росіяни скинули три авіабомби на Куп'янщину: є постраждала : [20 листоп. 2025 р.] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763718015-rosiyani-skinuli-tri-aviabombi-na-kup-yanshchinu-e-postrazhdala>

Лісічкіна А. Новий удар по Лозівській громаді: росіяни вивели з ладу електромережі у десятиках сіл Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763705984-noviy-udar-po-lozivskiy-gromadi-rosiyani-viveli-z-ladu-elektromerezhi-u-desyatkah-sil-harkivshchini>

Лісічкіна А. На Харківщині російський обстріл пошкодив відділення екстреної меддопомоги: кадри руйнувань / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763712794-na-harkivshchini-rosiyskiy-obstril-poshkodiv-viddilennya-ekstrenoyi-meddopomogi-kadri-ruynuvan>

Гнатишина О. У мерії Харкова розповіли, як ООН допомагає з демонтажем зруйнованих будинків : Йдеться про будинки, які не підлягають відновленню внаслідок обстрілів Харкова / Олена Гнатишина // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763719018-u-meriyi-harkova-rozpovili-yak-oon-dopomagaе-z-demontazhem-zruynovanih-budinkiv>

Шопінська Є. У Франції вийде нова книжка Жадана про Харків під час війни : Франкомовні критики назвали нову книжку Жадана однією з найсильніших про війну / Єлизавета Шопінська // Думка. – 21.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763629486-u-frantsiyi-viyde-nova-knizhka-zhadana-pro-harkiv-pid-chas-viyni>

22.11.2025

Ільїна К. Генштаб оприлюднив мапу боїв на Харківщині : За добу у Харків. обл. зафіксовано 18 російських штурмів / Катерина Ільїна // Думка. – 22.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763792346-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyiv-na-harkivshchini>

Ільїна К. Ворог окупував два села на Харківщині – DeepState (карта) : Окупаційна армія просунулася поблизу Дворічанського [с. Одрядне та Бологівку] / Катерина Ільїна // Думка. – 22.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763806149-vorog-okupuvav-dva-sela-na-harkivshchini---deepstate-karta>

Ільїна К. У Харківській області через російські обстріли постраждало двоє людей : Ворог атакував Харківщину БпЛА різного типу / Катерина Ільїна // Думка. – 22.11.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1763794092-u-harkivskiy-oblasti-cherez-rosiyski-obstrili-postrazhdalo-dvoe-lyudey>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 8 населених пунктів Харківської області.

Ільїна К. Поліція показала наслідки російських атак у Харківській області / Катерина Ільїна // Думка. – 22.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763797208-politsiya-pokazala-naslidki-rosiyskih-atak-u-harkivskiy-oblasti>

Російські війська завдавали ударів по населених пунктах Чугуївського, Лозівського, Богодухівського та Куп'янського районів, використовуючи різні типи озброєння.

Ільїна К. Село на Харківщині зазнало масованої ворожої атаки : У Харків. обл. окупанти протягом години били по селу [с. Одноробівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Катерина Ільїна // Думка. – 22.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763820425-selo-na-harkivshchini-zaznalo-masovanoi-vorozhoyi-ataki>

23.11.2025

Ільїна К. Генштаб повідомив, де зараз точаться бої у Харківській області : Окупанти не полишають спроб прорвати лінію оборони на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763906888-genshtab-povidomiv-de-zaraz-tochatsya-boyi-u-harkivskiy-oblasti>

Ільїна К. На Харківщині ворог 11 разів за добу намагався прорвати лінію оборони (карта) : Генштаб повідомив про оперативну обстановку на фронті у Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763878874-na-harkivshchini-vorog-11-raziv-za-dobu-namagavsya-prorvati-liniyu-oboroni-karta>

Кричун Д. Синегубов повідомив подробиці масованої атаки на Харків : Росіяни обстріляли Шевченків. та Салтів. р-ни Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763929037-sinegubov-povidomiv-podrobitsi-masovanoi-ataki-na-harkiv>

Кричун Д. У Харкові «Шахед» влучив у будинок у Шевченківському районі: є загиблий і поранені : Росіяни здійснили масовану атаку на Харків увечері 23 листопада / Дар'я Кричун // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763928249-u-harkovi-shahed-vluchiv-u-budinok-u-shevchenkivskomu-rayoni-e-zagibliy-i-poraneni>

Кричун Д. Били по підстанції: мер Харкова повідомив, куди цілили російські «Шахеда» : У Харкові троє загиблих внаслідок нічної атаки / Дар'я Кричун // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763933027-bili-po-pidstantsiyi-mer-harkova-povidomiv-kudi-tsilili-rosiyski-shahedi>

Ільїна К. Окупанти вдарили по Харківщині майже двома десятками дронів: наслідки атак : Внаслідок рос. атак у Харків. обл. пошкоджено приватні будинки / Катерина Ільїна // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763880906-okupanti-vdarili-po-harkivshchini-mayzhe-dvoma-desyatkami-droniv-naslidki-atak>

Ільїна К. Окупанти обстріляли три райони Харківщини – поліція [Харків., Богодухів. та Куп'янськ. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763884320-okupanti-obstrilyali-tri-rayoni-harkivshchini---politsiya>

Льїна К. На Куп'янщині ворог полює дронами за авто: наслідки атак : Окупанти безперервно обстрілюють Куп'ян. р-н Харківщини / Катерина Льїна // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763897603-na-kup-yanshchini-vorog-polyue-dronami-za-avto-naslidki-atak>

Льїна К. Вовчанська громада передала військовим нові пікапи / Катерина Льїна // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763895280-vovchanska-gromada-peredala-viyskovim-novi-pikapi>

24.11.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбито 8 атак РФ: мапа бойових дій : Росіяни наступають на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763964953-na-harkivshchini-za-dobu-vidbito-8-atak-rf-mapa-boyovih-diy>

Лісічкіна А. Російські війська тимчасово призупинили наступ на Куп'янському напрямку : На Харківщині ворог тричі атакував у районі Синельникового та Колодязного / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763993962-rosiyski-viyska-timchasovo-prizupinili-nastup-na-kup-yanskomu-napryamku>

Шопінська Є. Харківщина пережила один із найважчих тижнів: удари по 36 населених пунктах : Внаслідок атак загинуло п'ять людей, серед них 17-річна дівчина / Єлизавета Шопінська // Думка. – 24.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763995413-harkivshchina-perezhila-odin-iz-nayvazhchih-tizhniv-udari-po-36-naselenih-punktah>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки харків'ян постраждали від російських обстрілів за минулий тиждень / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763986420-stalo-vidomo-skilki-harkiv-yan-postrazhdali-vid-rosiyskih-obstriliv-za-minuliy-tizhden>

Ларін Ю. У Терехова повідомили, скільки будівель пошкодили росіяни під час обстрілу 23 листопада / Юрій Ларін // Думка. – 24.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763962724-u-terehova-povidomili-skilki-budivel-poshkodili-rosiyani-pid-chas-obstrilu-23-listopada>

Лісічкіна А. Росіяни били по світлу й теплу в Харкові 23 листопада: скільки мешканців досі без електрики : [рос. війська випустили 15 ударних дронів, які атакували Шевченків., Холодногір. та Немишлян. р-ни міста] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763985156-rosiyani-bili-po-svitlu-y-teplu-v-harkovi-23-listopada-skilki-meshkantsiv-dosi-bez-elektriki>

Ларін Ю. Число загиблих внаслідок обстрілу Харкова зросло до чотирьох осіб: що відомо на цей момент / Юрій Ларін // Думка. – 24.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763962029-chislo-zagiblih-vnaslidok-obstrilu-harkova-zroslo-do-chotiroh-osib-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Удари 23 листопада 2025 р. зафіксовані у Шевченківському, Холодногірському та Салтівському районах.

Кричун Д. У Куп'янську – двоє загиблих, обставини уточнюються : БПЛА та «Град» поцілили по Великобурлуц. та Шевченків. громадах / Дар'я Кричун // Думка. – 24.11.2025. –

URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1763975883-u-kup-yansku-dvoe-zagiblih-obstavini-utochnyuyutsya>

Лісічкіна А. Росіяни атакували дронами ферму на Харківщині: загинуло близько 60 свиней / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1763965630-rosiyani-atakuvali-dronami-fermu-na-harkivshchini-zaginulo-blizko-60-sviney>

25.11.2025

Лісічкіна А. Генштаб показав, де наступали росіяни на Харківщині 24 листопада (карта) : Протягом минулої доби рос. війська штурмували на двох напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764050862-genshtab-pokazav-de-nastupali-rosiyani-na-harkivshchini-24-listopada-karta>

Шопінська Є. Генштаб повідомив, де тривають запеклі бої на Харківщині : [поблизу Петропавлівки (Куп'ян. р-н), у р-ні Вовчанська (Чугуїв. р-н)] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764080239-genshtab-povidomiv-de-trivayut-zapekli-boyi-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни пошкодили залізничні та критичні об'єкти: деталі атак : Росіяни били по Харків. обл. дронами / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764052609-na-harkivshchini-rosiyani-poshkodili-zaliznichni-ta-kritichni-ob-ekti-detali-atak>

Під ударами російських військ опинилися чотири населені пункти Харківської області.

Лісічкіна А. У Харкові дрони РФ пошкодили понад 10 об'єктів культурної спадщини – архітектор : В Іванівці пошкоджено десятки іст. будівель : [Вовчан. громада Чугуїв. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764051949-u-harkovi-droni-rf-poshkodili-ponad-10-ob-ektiv-kulturnoyi-spadshchini---arhitektor>

Кричун Д. Обстріли Куп'янського району пошкодили багатоповерхівку – РВА : [с. Гусинка] / Дар'я Кричун // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764059396-obstrili-kup-yanskogo-rayonu-poshkodili-bagatopoverhivku>

Кричун Д. У райцентрі на Харківщині без світла – 25 тисяч сімей : Внаслідок нічної атаки на Харків. обл. відсутнє водопостачання в Харкові / Дар'я Кричун // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764067445-u-raytsentri-na-harkivshchini-pislyanochi-bez-svitla-25-tisyach-simey>

Шопінська Є. Скільки харків'ян виїхали під час війни: Forbes оприлюднив нові дані про населення області / Єлизавета Шопінська // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764057811-skilki-harkiv-yan-viyihali-pid-chas-viyni-forbes-oprilyudniv-novi-dani-pro-naselennya-oblasti>

Харківська область втратила близько 700 тисяч людей за роки повномасштабної війни.

Кричун Д. Синегубов назвав суму, яку Харківщина витратила на допомогу військовим : Харківщина витрачає на допомогу військовим 70% бюджету : [близько 1 млрд грн] / Дар'я Кричун // Думка. – 25.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764068071-sinegubov-nazvav-sumu-yaku-harkivshchina-vitratila-na-dopomogu-viyskovim>

Шопінська Є. Годинник, який змушує чути війну: харківська розробка здобула 4 нагороди в Європі / Єлизавета Шопінська // Думка. – 25.11.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764060967-godinnik-yakiy-zmushue-chuti-viynu-harkivska-rozrobka-zdobula-4-nagorodi-v-evropi>

Харківська агенція Arriba! нагороджена на престижному міжнародному фестивалі Art Directors Club Awards Europe (ADC Europe) за годинник, який повторює тривоги України. Їхній проєкт – AirRaid Alarm Clock – синхронізується з українською системою оповіщення та відтворює звук повітряної тривоги щоразу, коли вона лунає в Україні. У середньому сирена в Україні звучить 42 рази на добу, і саме цей звук має «розбудити» тих, хто ухвалює рішення стосовно допомоги Україні.

26.11.2025

Ларін Ю. Стало відомо, де атакує армія РФ у Харківській області (карта) : У Харків. обл. ворог веде бойові дії на двох напрямках / Юрій Ларін // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764137095-stalo-vidomo-de-ataku-armiya-rf-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ларін Ю. Передмістя Харкова обстріляли ракетами: що відомо : У Харків. обл. ворог завдав щонайменше чотири удари протягом пів години / Юрій Ларін // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764136144-peredmistya-harkova-obstrilyali-raketami-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. Поліція показала наслідки чергових російських обстрілів на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764143628-politsiya-pokazala-naslidki-chergovih-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini>

Російські війська завдавали ударів по населених пунктах Харківського, Ізюмського, Лозівського та Чугуївського районів, застосовуючи авіабомби та БпЛА.

Гнатишина О. Окупанти гатили дронами і авіабомбами по Куп'янському району – РВА / Олена Гнатишина // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764154761-okupanti-gatili-dronami-i-avabombami-po-kup-yanskomu-rayonu-rva>

Кричун Д. Кабмін виділив гроші на укриття, аварійні ремонти та критичну інфраструктуру: кому дістанеться найбільше на Харківщині : Уряд затвердив розподіл додаткової дотації громадам, що постраждали від рос. агресії / Дар'я Кричун // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1764058129-kabmin-vidiliv-groshi-na-ukrittya-avariyni-remonti-ta-kritichnu-infrastrukturu-komu-distanetsya-naybilshe-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Прокуратура Харківщини випустила фільм про дітей, чиї життя зруйнувала війна / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764158455-prokuratura-harkivshchini-vipustila-film-pro-ditey-chie-zhittya-zruynuvala-viyuna>

Гнатишина О. Харків став прикладом для будівництва підземних шкіл в Україні – Терехов : За його словами, за основу беруть саме харків. досвід / Олена Гнатишина // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764150655-harkiv-stav-prikladom-dlya-budivnitstva-pidzemnih-shkil-v-ukrayini-terehov>

Кричун Д. У Львові відкрили виставку з книжками, що пережили обстріл друкарні в Харкові : Львів. музей історії релігії представив експозицію «Спочатку було Слово» / Дар'я Кричун // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764146932-u-lvovi-vidkrili-vistavku-z-knizhkami-shcho-perezchili-obstril-drukarni-v-harkovi>

Кричун Д. У Харкові можуть запустити перший у країні офіс фіксації збитків – Терехов : Місто претендує на запуск першого в Україні офісу міжнар. системи фіксації руйнувань / Дар'я Кричун // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1764154396-u-harkovi-mozhut-zapustiti-pershiy-u-krayini-ofis-fiksatsiyi-zbitkiv-terehov>

27.11.2025

Лісічкіна А. У Харківській області за добу оборонці відбили 18 атак росіян (карта) / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764223662-na-harkivshchini-za-dobu-oborontsi-vidbili-18-atak-rosiyan-karta>

Шопінська Є. На Харківському напрямку ЗСУ відбили сім атак, одне зіткнення ще триває – Генштаб : Укр. сили стримують нові штурми ворога / Єлизавета Шопінська // Думка. – 27.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764252643-na-harkivskomu-napryamku-zsu-vidbili-sim-atak-odne-zitknennya-shche-trivae-genshtab>

Ткаленко В. «Головна загроза – це знищення переправи»: фронт наблизився до трьох сіл Ізюмщини (відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 27.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/oskil/ziteli-dvoh-sil-izumsini-mozut-zalisitisa-bez-evakuacijnogo-marsrutu.html>

Лісічкіна А. Росія обстріляла на Харківщині чотири населені пункти: по чому бив ворог / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764225988-rosiya-obstrilyala-na-harkivshchini-chotiri-naseleni-punkti-po-chomu-biv-vorog>

Лісічкіна А. Нічний обстріл Старого Салтова на Харківщині: рятувальники показали наслідки російської атаки / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764226398-nichniy-obstril-starogo-saltova-na-harkivshchini-ryatuvalniki-pokazali-naslidki-rosiyskoyi-ataki>

Шопінська Є. «Білі Янголи» евакуювали громадянина Танзанії, який працював учителем англійської мови у Куп'янському районі / Єлизавета Шопінська // Думка. – 27.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764245926-bili-yangoli-evakuyovali-gromadyanina-tanzaniyi-yakiy-pratsyuvav-uchitelem-v-odniy-iz-shkil-kup-yanskogo-rayonu>

Пешков П. В Олексіївській громаді школярі повернулися за парти завдяки новим укриттям / Павло Пешков // Слобід. край. – 27.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/oleksiivka/bezpecni-umovi-v-oleksiivskij-gromadi-oblastuvali-ukritta-dla-dvoh-liceiv.html>

Частину робіт профінансували міжнародні партнери.

Карпенко К. За час повномасштабного вторгнення на Харківщині відновили 125 об'єктів медичної інфраструктури / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 27.11.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/za-ponad-tri-roki-na-harkivsini-zrujnovano-476-obektiv-u-medzakladah.html>

Кричун Д. У Харкові на стіні ліцею увіchnили загиблого героя-прикордонника : На фасаді Харків. фіз.-мат. ліцею встановили меморіал, дошку загиблому майору прикордон. військ / Дар'я Кричун // Думка. – 27.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764231276-u-harkovi-na-stini-litseyu-uvichnili-zagiblogo-geroya-prikordonnika>

Меморіальна дошка присвячена Герою України Олександрю Рибаківу. Відомо, що ще двоє випускників Харківського фізико-математичного ліцею загинули на фронті.

28.11.2025

Ларін Ю. Бої на Харківщині 27 листопада: Де армія РФ проривала фронт (карта) : У Харків. обл. окупанти атакували в районі Вовчанська та Куп'янська / Юрій Ларін // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764309985-boyi-na-harkivshchini-27-listopada-de-armiya-rf-prorivala-front-karta>

Ларін Ю. Deep State заявив про просування контингенту РФ у Вовчанську (карта) : У Харків. обл. ворог намагається обійти Вовчанськ з флангів / Юрій Ларін // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764308622-deep-state-zayaviv-pro-prosuvannya-kontingentu-rf-u-vovchansku-karta>

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де росіяни атакують на Харківщині від ранку 28 листопада / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764341144-genshtab-povidomiv-de-rosiyani-atakuyut-na-harkivshchini-vid-ranku-28-listopada>

Ларін Ю. Окупанти завдали авіаційного удару по Харкову увечері 28 листопада: що відомо на цей момент : У Харкові внаслідок обстрілу постраждала людина та пошкоджена багатоповверхівка: [Немишлян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764360518-okupanti-zavdali-aviatsiynogo-udaru-po-harkovu-uvecheri-28-listopada-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Кричун Д. На приватний будинок в Ізюмі впав ударний дрон: вибуху не було [27 листоп. 2025 р.] / Дар'я Кричун // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764315961-na-privatniy-budinok-v-izyumi-vpav-udarniy-dron-vibuhu-ne-bulo>

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни FPV-дронами вбили двох мирних мешканців : [у с. Караїчне та Графське Вовчан. громади Чугуїв. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764329739-na-harkivshchini-rosiyani-fpv-dronami-vbili-dvoh-mirnih-meshkantsiv>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти обстріляли приватні будинки, серед постраждалих – дитина : [с. Мотузівка Сахновщин. громади] / Юрій Ларін // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764312252-na-harkivshchini-okupanti-obstrilyali-privatni-budinki-sered-postrazhdalih-ditina>

Гнатишина О. Армія РФ атакувала громаду на Харківщині: є загиблий та поранені : Ворог вдарив КАБом по селу в Харків. обл. : [с. Шестакове Старосалтів. громадт] / Олена Гнатишина // Думка. – 28.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764343181-armiya-rf-atakuvala-gromadu-na-harkivshchini-e-zagibliy-ta-poraneni>

29.11.2025

Ільїна К. Генштаб оприлюднив актуальні мапи боїв у Харківській області (карта) : У Генштабі розповіли, як минула доба на фронті у Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 29.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764397429-genshtab-oprilyudniv-aktualni-mapi-boyiv-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. Генштаб показав, як змінилася ситуація на фронті у Харківській області за добу (карта) : Протягом доби в Харків. обл. відбулося 23 ворожі штурми / Катерина Ільїна // Думка. – 29.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764484045-genshtab-pokazav-yak-zminilasya-situatsiya-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti-za-dobu-karta>

Ільїна К. На Харківщині через російські атаки загинуло двоє людей, ще двоє – поранені : Ворог застосував 10 керованих авіабомб по Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 29.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764399281-na-harkivshchini-cherez-rosiyski-ataki-zaginuло-dvoe-lyudey-shche-dvoe---poraneni>

Ільїна К. На Харківщині три жінки постраждали внаслідок російської атаки дрона – ОВА : У Близнюків. громаді дрон влучив у приватний будинок / Катерина Ільїна // Думка. – 29.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764411484-na-harkivshchini-tri-zhinki-postrazhdali-vnaslidok-rosiyskoyi-ataki-drona---ova>

Ільїна К. Військові показали, як виглядає Вовчанськ на 565 день безперервних обстрілів: відео з повітря : У Вовчанську не залишилося не єдиної цілої стіни / Катерина Ільїна // Думка. – 29.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764413850-viyskovi-pokazali-yak-viglyadae-vovchansk-na-565-den-bezperervnih-obstriliv-video-z-povitrya>

Ільїна К. У Німеччині збирають гроші для оновлення бібліотеки у Харківській області : Фонд Лозів. б-ки поповнять коштом нім. благодійників / Катерина Ільїна // Думка. – 29.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1764425067-u-nimechchini-zbirayut-groshi-dlya-onovlennya-biblioteki-u-harkivskiy-oblasti>

30.11.2025

Меньшикова Є. Втрати Харківщини у листопаді 2025 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Єлизавета Меньшикова, Юлія Пашенко // Суспільне : Харків. – 30.11.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1155460-vtrati-harkivsini-u-listopadi-2025-roku-zgaduemo-zagiblih-zahisnikiv-poimenno/>

Ільїна К. Четверо людей постраждали внаслідок російських атак на Харківщині : Окупанти били по Харків. обл. авіабомбами та дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 30.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764484730-chetvero-lyudey-postrazhdali-vnaslidok-rosiyskih-atak-na-harkivshchini>

Ільїна К. У Харківській області окупанти 20 хвилин масовано атакували село: фото наслідків : У Золочів. громаді внаслідок рос. атаки пошкоджено 5 багатоквартирних будинків / Катерина Ільїна // Думка. – 30.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764506525-u-harkivskiy-oblasti-okupanti-20-hvilin-masovano-atakuvali-selo-foto-naslidki>

Ільїна К. У Харківській області ворожий дрон вдарив по спецтехніці: фото з місця влучання : У Золочеві на Харківщині рос. дрон влучив у вантажівку / Катерина Ільїна // Думка. – 30.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764504843-u-harkivskiy-oblasti-vorozhiy-dron-vdariv-po-spetstehnutsi-foto-z-mistsya-vluchannya>

Ільїна К. У Харкові відкрили меморіальну дошку на честь загиблого бійця ГУР / Катерина Ільїна // Думка. – 30.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764502580-u-harkovi-vidkrili-memorialnu-doshku-na-chest-zagiblogo-biytsya-gur>

В Слобідському районі на фасаді Харківського ліцею № 112 відкрили меморіальну дошку на честь воїна ЗСУ Андрія Сергійовича Храпця.

Ільїна К. Корея та Німеччина надали допомогу місту на Харківщині : Златопіль отримав велику партію благодійної допомоги / Катерина Ільїна // Думка. – 30.11.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764514597-koreya-ta-nimechchina-nadala-dopomogu-mistu-na-harkivshchini>

1.12.2025

Кричун Д. Вовчанськ, Піщане й Петропавлівка: Генштаб зафіксував серію зіткнень на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 01.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764599814-vovchansk-pishchane-y-petropavlivka-genshtab-zafiksuvav-seriyu-zitknen-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Зеленський заявив про майже повну зачистку Куп'янська на Харківщині від росіян / Юрій Ларін // Думка. – 01.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764605876-zelenskiy-zayaviv-pro-mayzhe-povnu-zachistku-kup-yanska-na-harkivshchini-vid-rosiyan>

Кричун Д. Росіяни захопили нові території на Харківщині: мапа DeepState : DeepState зафіксував просування росіян біля Дворічанського на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 01.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764591921-rosiyani-zahopili-novi-teritoriyi-na-harkivshchini-mapa-deepstate>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки харків'ян загинуло від російських обстрілів у листопаді : Харків зазнав 47 рос. обстрілів у листопаді / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764581541-stalo-vidomo-skilki-harkiv-yan-zaginuli-vid-rosiyskih-obstriliv-u-listopadi>

Кричун Д. На Харківщині за тиждень обстрілів Росія поранила 14 людей, серед них – дитина : Окупанти обстріляли десятки насел. пунктів Харківщини, пошкодили житло, інфраструктуру та спричинили пожежі / Дар'я Кричун // Думка. – 01.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764596015-na-harkivshchini-za-tizhden-obstriliv-rosiya-porani-la-14-lyudey-sered-nih-ditina>

Ларін Ю. Окупанти розбили будинки та авто на Харківщині: постраждали четверо людей : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 9 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 01.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764571413-okupanti-rozbili-budinki-ta-avto-na-harkivshchini-postrazhdali-chetvero-lyudey>

Кричун Д. Росіяни здійснили атаку на Лозівський район, поранено трьох жінок – ОВА : Внаслідок удару пошкоджені будинки, виникла пожежа / Дар'я Кричун // Думка. – 01.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764587664-rosiyani-zdiysnili-ataku-na-lozivskiy-rayon-poraneno-troh-zhinok-ova>

Ларін Ю. У Харкові російська авіабомба пошкодила єврейське кладовище: кадри з місця : Обстріл у Харкові стався під час Шаббату 28 листопада / Юрій Ларін // Думка. – 30.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764568918-u-harkovi-rosiyska-aviabomba-poshkodila-evreyske-kladovishche-kadri-z-mistsya>
Пошкоджене єврейське кладовище № 3 на Салтівці.

Кричун Д. Спроба росіян підняти триколор у Вовчанську провалилась: відео ліквідації / Дар'я Кричун // Думка. – 30.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764574655-sproba-rosiyan-pidnyati-trikolor-u-vovchansku-provalilas-video-likvidatsiyi>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки ВПО нині проживає у Харкові : У Харкові зареєстровано понад 210 тисяч внутрішньо переміщених осіб / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.11.2025. –

URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764599541-stalo-vidomo-skilki-vpo-nini-prozhivae-u-harkovi>

Шопінська Є. Харківські школярі отримають стипендію, названу на честь полеглого азовця-розвідника : Десять учнів Харківщини стануть стипендіатами ім. Станіслава Партала / Єлизавета Шопінська // Думка. – 30.11.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764592269-harkivski-shkolyari-otrimayut-stipendiyu-nazvanu-na-chest-poleglogo-azovtsya-rozvidnika>

Станіслав Партала – харків'янин, активний учасник Революції Гідності та один з перших добровольців батальйону «Азов».

2.12.2025

Шопінська Є. Ворог атакував одразу кілька населених пунктів Харківщини – Генштаб : Вісім атак відбито, два бої тривають дотепер / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764685093-vorog-atakuvav-odrazu-kilka-naselenih-punktiv-harkivshchini-genshtab>

Кричун Д. Поліція показала, як на ранок виглядають «військові» цілі РФ на Харківщині : За добу ворог обстріляв чотири р-ни Харків. обл. / Дар'я Кричун // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764662303-politsiya-pokazala-yak-na-ranok-viglyadayut-viyskovi-tsili-rf-na-harkivshchini>

Загалом постраждали шестеро цивільних в Печенігах, Золочівській та Близнюківській громадах.

Ларін Ю. На Харківщині окупанти обстріляли магазин і дачні будинки: що відомо / Юрій Ларін // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764654887-na-harkivshchini-okupanti-obstrili-magazin-i-dachni-budinki-shcho-vidomo>

Протягом 1 грудня внаслідок обстрілів сталося 4 пожежі в Богодухівському, Лозівському та Чугуївському районах області.

Ларін Ю. Загарбники обстріляли цивільний автомобіль на Харківщині: поліція заявила про поранених : Харків. поліція розпочала досудове розслідування за фактом обстрілу мирних мешканців [с. Клинова-Новоселівка Золочів. громади] / Юрій Ларін // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764658337-zagarbniki-obstrilyali-tsivilniy-avtomobil-na-harkivshchini-politsiya-zayavila-pro-poraneni>

Шопінська Є. На Куп'янщині внаслідок ворожого удару авіабомбами поранено двох мирних жителів : Літня жінка і чоловік дістали поранення після удару КАБ / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764669728-na-kup-yanshchini-vnaslidok-vorozhogo-udaru-aviamombami-poraneno-dvoh-mirnih-zhiteliv>

Кричун Д. Росіяни атакували райцентр на Харківщині двома БПЛА – мер : Внаслідок ворожого удару в місті постраждала інфраструктура, жертв наразі немає : [Чугуєв] / Дар'я Кричун // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764668185-rosiyani-atakuvali-raytsentr-na-harkivshchini-dvoma-bpla-mer>

Ларін Ю. У Харкові внаслідок обстрілів у листопаді пошкоджені 148 житлових будинків – Терехов : Харків. комунальники протягом місяця відновили 27 покрівель житлових будинків / Юрій Ларін // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764689100-u-harkovi-vnaslidok-obstriliv-u-listopadi-poshkodzheni-148-zhitlovi-budinkiv-terehov>

Кричун Д. Кабмін виділив для військових, які придбали житло на Харківщині, майже 90 млн грн : Мінветеранів перерозподілив бюджет, щоб швидше виплатити компенсації ветеранам та їхнім сім'ям / Дар'я Кричун // Думка. – 02.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764663369-kabmin-vidiliv-dlya-viyskovih-yaki-pridbali-zhitlo-na-harkivshchini-mayzhe-90-mln-grn>

3.12.2025

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де точаться бої на Харківщині 3 грудня : На Харківщині триває два боєз'їзнення з рос. армією / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764771115-genshtab-povidomiv-de-tochatsya-boyi-na-harkivshchini-3-grudnya>

Ларін Ю. Бої за Вовчанськ і Куп'янськ: Генштаб показав, де атакує ворог (карта) : У Харків. обл. росія пожвавили наступальні дії / Юрій Ларін // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764742135-boyi-za-vovchansk-i-kup-yansk-genshtab-pokazav-de-atakue-vorog-karta>

Кричун Д. Сирський спростував заяви РФ про контроль Куп'янська та повідомив про просування ЗСУ в місті / Дар'я Кричун // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764756792-sirskiy-sprostuvav-zayavi-rf-pro-kontrol-kup-yanska-ta-povidomiv-pro-prosuвання-zsu-v-misti>

Ларін Ю. Обстріли на Харківщині: за добу стало відомо про трьох постраждалих : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 4 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764744222-obstrili-na-harkivshchini-za-dobu-stalo-vidomo-pro-troh-postrazhdalih>

Ларін Ю. Окупанти завдали ракетного удару по Харкову: Синегубов назвав район : [Слобід. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764786645-okupanti-zavdali-raketnogo-udaru-po-harkovu-sinegubov-nazvav-rayon>

Лісічкіна А. Армія РФ атакувала Харків 3 грудня: є постраждалі : У Шевченків. р-ні Харкова стався вибух 3 грудня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764765225-armiya-rf-atakuvala-harkiv-3-grudnya-e-postrazhdali>

Гнатишина О. У Харкові внаслідок вибуху загинула одна людина – Терехов : Також відомо про двох постраждалих у Харкові / Олена Гнатишина // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1764767416-u-harkovi-vnaslidok-vibuhu-zagинуla-odna-lyudina-terehov>

Лісічкіна А. Російська атака по Золочівщині: з'явилися кадри руйнувань : На Харківщині російська авіація та дрони вдарили по Одноробівці / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764775568-rosiyska-ataka-po-zolochivshchini-z-yavilisya-kadri-ruynuvan>

Кричун Д. Внаслідок атаки РФ частина райцентру на Харківщині – без світла : [Лозова] / Дар'я Кричун // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764746506-vnaslidok-ataki-rf-chastina-raytsentru-na-harkivshchini-bez-svitla>

Кричун Д. У Харкові російська авіабомба пошкодила понад 200 могил на єврейському кладовищі : [28 листопада 2025 р.]: коментар равина / Дар'я Кричун // Думка. – 03.12.2025. –

URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764760057-u-harkovi-rosiyska-aviabomba-poshkodila-ponad-200-mogil-na-evreyskomu-kladovishchi-komentar-ravin>

Кричун Д. Уряд визначив, що на Харківщині відновлюватимуть першочергово : Віцепрем'єр Олексій Кулеба провів нараду з керівниками прифронтових областей і громад у Харкові / Дар'я Кричун // Думка. – 03.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764755099-uryad-viznachiv-shcho-na-harkivshchini-vidnovlyuvatimut-pershochergovo>

4.12.2025

DeepState підтвердили просування росіян у Вовчанську: оновлена мапа: Росіяни просунулися біля насел. пункту Тихе на півночі Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764845794-deepstate-pidtvverdili-prosuvannya-rosiyan-u-vovchansku-onovlena-mapa>

Ларін Ю. Основні бої на Харківщині тривають біля Вовчанська – Генштаб (карта): У Харків. обл. збільшився тиск окупантів на півночі регіону / Юрій Ларін // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764828483-osnovni-boyi-na-harkivshchini-trivayut-bilya-vovchanska-genshtab-karta>

Кричун Д. Генштаб повідомив, на якому з харківських напрямків росіяни призупинили штурми : На Харківщині ЗСУ відбили три рос. штурми від початку доби / Дар'я Кричун // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764858597-genshtab-povidomiv-na-yakomu-z-harkivskih-napryamkiv-rosiyan-prizupinili-shturmi>

Ларін Ю. Бази відпочинку, будинки та авто: що минулої доби обстріляв ворог на Харківщині : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали місто Харків і 5 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764830690-bazi-vidpochinku-budinki-ta-avto-shcho-minuloyi-dobi-obstrilyav-vorog-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Палаючі будинки та вигорілі авто: поліція показала наслідки обстрілів Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764835561-palayuchi-budinki-ta-vigorili-avto-politsiya-pokazala-naslidki-obstriliv-harkivshchini>

Минулої доби російські війська обстріляли місто Харків та населені пункти Богодухівського, Чугуївського та Куп'янського районів.

Кричун Д. Росіяни за допомоги FPV-дронів атакували Богодухівський район: знищено будинок : Рос. війська вдарили FPV-дронами по селу Леміщене / Дар'я Кричун // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764858883-rosiyani-za-dopomogi-fpv-droniv-atakuvali-harkivskiy-rayon-znishcheno-budinok>

Кричун Д. На Куп'янщині внаслідок ударів двох БПЛА поранено жінку – РВА : У кількох громадах Куп'ян. р-ну зафіксовано нові ворожі удари / Дар'я Кричун // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764840857-na-kup-yanshchini-vnaslidok-udariv-dvoh-bpla-poarneno-zhinku>

Кричун Д. Харківський університет [імені В. Н.] Каразіна отримав збитків на 1,9 млрд грн: екологи порахували шкоду від обстрілів : Екоінспекція завершила розрахунок шкоди, завданої довкіллю через руйнування корпусів ХНУ Каразіна після серії рос. обстрілів /

Дар'я Кричун // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764771342-harkivskiy-karazina-otrimav-zbitkiv-na-1-9-mlrd-grn-ekologi-porahuvali-shkodu-vid-obstriliv>

Кричун Д. У Харкові відкрили центр для дітей, які пережили війну: працюватиме за моделлю «Барнахус» : У місті почав роботу центр, де діти, які постраждали від війни, зможуть отримати правову, психол. та соціал. допомогу / Дар'я Кричун // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1764836335-u-harkovi-vidkrili-tsentr-dlya-ditey-yaki-perezhili-viynu-pratsyuvatime-za-modellyu-barnahus>

Ларін Ю. Франція втілює проекти в галузі критичної інфраструктури Харкова на суму 15 млн євро – посол / Юрій Ларін // Думка. – 04.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1764834971-frantsiya-vtilyue-proekti-v-galuzi-kritichnoyi-infrastrukturi-harkova-na-sumu-15-mln-evro-posol>

5.12.2025

Ларін Ю. Бої на Харківщині: ворог дещо знизив активність наступу (карта) : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Юрій Ларін // Думка. – 05.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764914900-boyi-na-harkivshchini-vorog-deshcho-zniziv-aktivnist-nastupu-karta>

Лісічкіна А. Скільки будівель у Харкові постраждали від обстрілів РФ: офіційні дані : [понад 11,6 тис. пошкодж. об'єктів, серед яких – житлові квартири] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764926266-skilki-budivel-u-harkovi-postrazhdali-vid-obstriliv-rf-ofitsiyni-dani>

Ларін Ю. Армія РФ обстріляла цивільні підприємства в Харкові та області: що відомо : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 7 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 05.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764917009-armiya-rf-obstrilyala-tsivilni-pidpriemstva-v-harkovi-ta-oblasti-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. У Харкові зафіксували удар БПЛА – Терехов : Невстановлений БПЛА влучив у Шевченків. р-ні Харкова / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764950696-u-harkovi-zafiksuvali-udar-bpla---terehov>

Гнатишина О. В Ізюмі російський дрон пошкодив житловий будинок: що відомо / Олена Гнатишина // Думка. – 05.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764949842-v-izyumi-rosiyskiy-dron-poshkodiv-zhitloviy-budinok-shcho-vidomo>

Кричун Д. Росіяни з БПЛА обстріляли вантажівку на дорозі в Харківській області : Упродовж доби рос. війська завдали серії ударів по Кіндрашів., Шевченків. та Куп'ян. громадах / Дар'я Кричун // Думка. – 05.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1764923687-rosiyani-z-bpla-obstrilyali-vantazhiku-na-dorozi-v-harkivskiy-oblasti>

6.12.2025

Ларін Ю. Наступ окупантів пожвавився на лівому фланзі Вовчанська на Харківщині – Генштаб (карта) : У Харків. обл. ворог наступає у Вовчанську та в напрямку Куп'янська / Юрій Ларін // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765001297-nastup-okupantiv-pozhvavivsya-na-livomu-flanzi-vovchanska-na-harkivshchini-genshtab-karta>

Ларін Ю. Ворог атакує на Харківщині, один бій триває просто зараз – Генштаб : У Харків. обл. ворог намагається просунутися від кордону вглиб території регіону : [Півден.-

Слобожан., Куп'янськ. напрямки] / Юрій Ларін // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765032672-vorog-atakue-na-harkivshchini-odin-biy-trivae-prosto-zaraz-genshtab>

Ларін Ю. Зеленський вручив бойовий прапору полку штурмовиків із Харкова : Харків'янин, герої України Олег Ширяєв отримав із рук глави держави бойовий прапор підрозділу / Юрій Ларін // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765017268-zelenskiy-vruchiv-boyoviy-praporu-polku-shturmovikiv-iz-harkova>
Президент України вручив бойовий прапор 225 Окремому штурмовому полку Сухопутних військ ЗСУ, який прославився боями в Курській області.

Ларін Ю. Сформована у Харкові 127 бригада отримала почесне найменування: указ Зеленського / Юрій Ларін // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765016471-sformovana-u-harkovi-127-brigada-otrimala-pochesne-naymenuvannya-ukaz-zelenskogo>
127 окрема важка механізована бригада Сухопутних військ Збройних Сил України отримала почесне найменування «Харківська».

Ларін Ю. Армія РФ запустила керовану авіабомбу по селу біля Чугуєва: що відомо / Юрій Ларін // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765009249-armiya-rf-zapustila-kerovanu-aviabombu-po-selu-bilya-chugueva-shcho-vidomo>
У селі Коробочкине Чугуївського району зафіксовано ворожий авіаудар.

Ларін Ю. У Харкові вшанували пам'ять загиблих захисників України / Юрій Ларін // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765022337-u-harkovi-vshanuvali-pam-yat-zagiblih-zahisnikiv-ukrayini>
Міський голова Ігор Терехов разом із сім'ями загиблих захисників сьогодні, 6 грудня, в День Збройних Сил України, вшанував пам'ять полеглих воїнів.

Ларін Ю. У Лісопарку знайшли цілий БПЛА «Молнія»: Терехов повідомив про підриг дрона на місці : Харків. вибухотехніки вирішили не вилучати заряджений дрон / Юрій Ларін // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765024185-u-lisoparku-znayshli-tsiliy-bpla-molniya-terehov-povidomiv-pro-pidriv-drona-na-mistsi>

Як Харків допомагає тим, хто його захищає : Напередодні Дня Збройних Сил України команда «Успішного Харкова» збрала й передала допомогу для 92-ї окремої штурм. бригади ім. Івана Сірка // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/blog/1765004889-yak-harkiv-dopomagaе-tim-hto-yogo-zahishchae>

Ільїна К. У Харкові пройшла виставка до Міжнародного дня волонтера (фоторепортаж) : Харків. волонтери організували виставку до свого свята / Катерина Ільїна // Думка. – 06.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765003303-u-harkovi-proyshla-vistavka-do-mizhnarodnogo-dnya-volontera-fotoreportazh>

7.12.2025

Ларін Ю. На Харківщині ворог штурмував позиції Сил оборони 15 разів (карта) : У Харків. обл. ворог не змінює намірів та намагається прорватися вглиб території регіону : [за добу 6 груд. 2025 р.] / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765089203-na-harkivshchini-vorog-shturmuvav-pozitsiyi-sil-oboroni-15-raziv-karta>

Ларін Ю. Генштаб повідомив про дві атаки на Вовчанськ протягом 7 грудня : У Харків. обл. росіяни в районі Куп'янська з початку доби не наступали / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765118618-genshtab-povidomiv-pro-dvi-ataki-na-vovchansk-protyagom-7-grudnya>

Ларін Ю. Армія РФ завдала ракетного удару по Печенізькій дамбі на Харківщині – соцмережі / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765100296-armiya-rf-zavdala-raketnogo-udaru-po-pechenizkiy-dambi-na-harkivshchini-sotsmerezhi>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти знищили переправи через Печенізьке водосховище: схема об'їзду : У Харків. обл. не функціонують мости, переправи і дамба через Печенізь. водосховище / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765106997-na-harkivshchini-okupanti-znishchili-perepravi-cherez-pechenizke-vodoshovichche-shema-ob-yizdu>

Ларін Ю. Окупанти обстріляли гуртожиток на Харківщині: що відомо : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 3 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765088886-okupanti-obstrilyali-gurtozhitok-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Загарбники fprv-дронами атакувати багатоповверхівку на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. під обстрілом опинилося с. Івашки [Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765108769-zagarniki-fprv-dronami-atakuvati-bagatopoverhivku-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. Окупанти бомбою зруйнували сільгосппідприємство на Харківщині: що відомо : У Харків. обл. ворог щодня застосовує тактичну авіацію : [с. Митрофанівка Куп'ян. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765101432-okupanti-bomboyu-zruynuvali-silgosppidpriemstvo-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Внаслідок ракетного удару по переправі на Харківщині загинула людина : У Харків. обл. ворог завдав удару по Старому Салтову / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765118217-vnaslidok-raketnogo-udaru-po-perepravi-na-harkivshchini-zaginula-lyudina>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів загинуло двоє мирних мешканців, ще семеро – поранені : [Куп'ян. та Чугуїв. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765112172-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-zaginulo-dvoe-mirnih-meshkantsiv-shche-semero-poraneni>

Ларін Ю. Зеленський нагородив мера Харкова Терехова орденом «За мужність» II ступеня / Юрій Ларін // Думка. – 07.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765109450-zelenskiy-nagorodiv-mera-harkova-terehova-ordenom-za-muzhnist-ii-stupenya>

8.12.2025

Ларін Ю. Ворог минулої доби звузив сектор атак до двох населених пунктів на Харківщині (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765174146-vorog-minuloyi-dobi-zvuziv-sektor-atak-do-dvoh-naselenih-punktiv-na-harkivshchini-karta>

На Харківщині протягом минулої доби окупанти атакували 6 разів у районі Вовчанська та в бік Піщаного.

Ларін Ю. На Харківщині за добу внаслідок російських обстрілів п'ять людей загинули, ще 11 – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 10 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765177201-na-harkivshchini-za-dobu-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-p-yat-lyudey-zaginuli-shche-11-poraneni>

Гнатишина О. Окупанти «Молнією» атакували село на Харківщині: кадри з місця : [с. Баранівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Олена Гнатишина // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765185231-okupanti-molnieyu-atakuvali-selo-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Обстріли Харківщини за останню добу: які громади постраждали від РФ :Через обстріли Вовчан. громади загинули двоє чоловіків, ще вісім осіб отримали поранення / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765182042-obstrili-harkivshchini-za-ostannyu-dobu-yaki-gromadi-postrazhdali-vid-rf>

Гнатишина О. Російські окупанти поцілили дроном по автомобілю на Харківщині : [с. Клинова-Новоселівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Олена Гнатишина // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765193479-rosiyski-okupanti-potsilili-dronom-po-avtomobilyu-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Загарбники атакували ферму на Харківщині, сталася пожежа – ДСНС [с. Коробчине Чугуїв. р-ну Харків. обл.] / Юрій Ларін // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765173609-zagarbniki-atakuvali-fermu-na-harkivshchini-stalasya-pozhezha-dsns>

Лісічкіна А. На Куп'янщині росіяни за добу вбили чотирьох мирних жителів: деталі обстрілів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765187976-na-kup-yanshchini-rosiyani-za-dobu-vbili-chotiroh-mirnih-zhitelev-detali-obstriliv>

Ларін Ю. Окупанти позбавили життя подружжя пенсіонерів біля Куп'янську на Харківщині: що відомо : [трагедія сталася у сел. Куп'янськ-Вузловий] / Юрій Ларін // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765174565-okupanti-pozbavili-zhittya-podruzzhya-pensioneriv-bilya-kup-yansku-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

9.12.2025

Шопінська Є. На Куп'янському напрямку день минув без наступу ворога – Генштаб ; На Півден.-Слобожан. напрямку відбулось одне боєзіткнення / Єлизавета Шопінська // Думка. – 08.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765291522-na-kup-yanskomu-napryamku-den-minuv-bez-nastupu-voroga-genshtab>

Шопінська Є. На сході загинув льотчик із Харкова, який здійснив понад 200 бойових вильотів : Харків. штурман [Євгеній Іванов] загинув у повітрі, виконуючи бойову місію / Єлизавета Шопінська // Думка. – 09.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765268761-na-shodi-zaginuv-lotchik-iz-harkova-shcho-zdiysniv-ponad-200-boyovih-vilotiv>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів поранено трьох мирних мешканців – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 8 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 09.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765262770-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-poraneno-troh-mirnih-meshkantsiv-ova>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти застосували тактичну авіацію і атакували 12 разів (карта) : У Харків. обл. ворог з літаків вдарив по Куп'ян. р-ну / Юрій Ларін // Думка. – 09.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765260406-na-harkivshchini-okupanti-zastosuvali-taktichnu-aviatsiyu-i-atakuvali-12-raziv-karta>

Лісічкіна А. Росіяни скинули три авіабомби на Харківщину: пошкоджено навчальний заклад та будинки : Росіяни вдарили трьома КАБами по Золочів. громаді / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765265526-rosiyani-skinuli-tri-aviabombi-na-harkivshchinu-poshkodzhenon-navchalniy-zaklad-ta-budinki>

Кричун Д. Поранених із Куп'янського району евакуюють до харківських лікарень три дні поспіль : У Куп'ян. р-ні протягом 6–8 грудня зафіксували три атаки / Дар'я Кричун // Думка. – 09.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765269493-poranenih-iz-kup-yanskogo-rayonu-evakuyuyut-do-harkivskih-likaren-tri-dni-pospil>

Шопінська Є. Ворог пошкодив газову інфраструктуру: кілька сіл на Харківщині залишились без газу : Чотири села на межі з РФ відключені від газу / Єлизавета Шопінська // Думка. – 09.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765265432-vorog-poshkodiv-gazovu-infrastrukturu-kilka-sil-na-harkivshchini-zalishilis-bez-gazu>

Кричун Д. В Ізюмі провели траурну панахиду після завершення ідентифікації 449 жертв російських злочинів / Дар'я Кричун // Думка. – 09.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765277343-v-izyumi-proveli-traurnu-panahidu-pislya-zavershennya-identifikatsiyi-449-zhertv-rosiyskih-zlochiniv>

В Ізюмі вшанували пам'ять 449 людей, убитих під час російської окупації, робота з ідентифікації яких тривала три роки.

10.12.2025

Шопінська Є. Сили оборони відбили шість атак на Південно-Слобожанському напрямку – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 10.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765378238-sili-oboroni-vidbili-shist-atak-na-pivdenno-slobozhanskomu-napryamku-genshtab>

На Харківщині армія РФ намагається просунутися під Куп'янськом та Петропавлівкою.

Ларін Ю. Ворог штурмував чотири населені пункти на Харківщині 9 грудня (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 10.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765347557-vorog-shturmuval-chotiri-naseleni-punkti-na-harkivshchini-9-grudnya-karta>

Російські безпілотники спалили ліцей у Харківській області // Kharkiv Today. – 10.12.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyski-bezpilotnyky-znyshchyly-litsey-na-kharkivshchyni>
Окупанти завдали ударів по ліцею у Підсередньому Великобурлуцької громади Куп'янського району.

Ларін Ю. На Харківщині надали допомогу жінці, яка постраждала внаслідок бомбардування села Подоли – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 3 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 10.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765348168-na-harkivshchini-nadali-dopomogu-zhintsi-yaka-postrazhdala-vnaslidok-bombarduvannya-sela-podoli-ova>

Лісічкіна А. У Харкові вшанують пам'ять 11 загиблих випускників шкіл: де встановлять меморіальні дошки / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.12.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1765374772-u-harkovi-vshanuyut-pam-yat-11-zagiblih-vipuschnikiv-shkil-de-vstanovlyat-memorialni-doshki>

Шопінська Є. У Харкові помер студент ХПІ [Анатолій Бондар], який був тяжко поранений на фронті / Єлизавета Шопінська // Думка. – 10.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765367991-u-harkovi-pomer-student-hpi-yakiy-buv-tyazhko-poraneniy-na-fronti>

Шопінська Є. Стрічка харківського режисера увійшла до найкращих документальних фільмів року за версією США : Харків'янин Мстислав Чернов отримав міжнар. визнання за фільм «2000 метрів до Андріївки» / Єлизавета Шопінська // Думка. – 10.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1765267633-strichka-harkivskogo-rezhisera-uviyshla-do-naykrashchih-dokumentalnih-filmiv-roku-za-versieyu-ssha>

Мстислав Чернов – харківський режисер, який знімає фільми про повномасштабну війну РФ проти України. М. Чернов став першим українцем, який отримав «Оскар», найпрестижнішу кінопремію у світі (за документальний фільм «20 днів у Маріуполі»).

11.12.2025

Ларін Ю. Генштаб показав, де ворог намагається прорвати оборону на Харківщині (карта) : У Харків. обл. бої поживалися на півночі та сході регіону / Юрій Ларін // Думка. – 11.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765433156-genshtab-pokazav-de-vorog-namagaetsya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini-karta>

Кричун Д. У Харківській області ліквідували двох темношкірих солдатів РФ : На Куп'ян. напрямку бригада знищила 22 окупантів та захопила квадроцикли, мотоцикли та дрони / Дар'я Кричун // Думка. – 11.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765442812-u-harkivskiy-oblasti-likvidovali-dvoh-temnoshkirih-soldativ-rf>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілу загинув літній чоловік – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 4 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 11.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765435454-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-zaginuvti-litniy-cholovik-ova>

Російські війська обстріляли Богодухівський, Ізюмський, Чугуївський райони. Чоловік загинув у селі Замулівка Вовчанської громади Чугуївського району. У Ков'ягах Богодухівського району пошкоджено цивільне підприємство.

Гнатченко Ю. Окупанти пошкодили вишку мобільного зв'язку в Боровій : [Ізюм. р-н] / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 11.12.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/borova/okupacijni-vijska-poskodili-visku-mobilnogo-zvazku-na-izumsini.html>

Шопінська Є. На Харківщині ворог вдарив FPV-дроном по авто: загинув 69-річний чоловік : [поблизу с. Верхній Салтів Чугуїв. р-ну] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 11.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765439465-na-harkivshchini-vorog-vdariv-fpv-dronom-po-avto-zaginuvti-69-richniy-cholovik>

Лісічкіна А. Росіяни скинули чотири авіабомби на Харківщину: куди влучили КАБ : На Харківщині 11 грудня рос. авіація завдала ударів по Золочів. громаді / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765449411-rosiyani-skinuli-chotiri-aviabombi-na-harkivshchinu-kudi-vluchili-kab>

Шопінська Є. На Харківщині окупанти вбили мотоцикліста FPV-дроном і замінували місце удару : Росіяни поцілили у цивільного й підготували повторний удар : [с. Новоплатонівка

Ізюм. р-ну] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 11.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765440681-na-harkivshchini-okupanti-vbili-mototsiklista-fpv-dronom-i-zaminuvali-mistse-udaru>

Лісічкіна А. Рятувальники показали, як гасили обстріляне росіянами сільгосппідприємство на Харківщині : [с. Підсереднє Великобурлуц, громади Куп'ян. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765443339-ryatuvalniki-pokazali-yak-gasili-obstrilyane-rf-silgosppidприємство-na-harkivshchini>

12.12.2025

Ларін Ю. Генштаб повідомив, де точилися бої на Харківщині (карта) : У Харків. обл. ворог переходить кордон із півночі / Юрій Ларін // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765521099-genshtab-povidomiv-de-tochilisya-boyi-na-harkivshchini-karta>

Гнатишина О. Генштаб повідомив, які локації охопили бої на Харківщині 12 грудня / Олена Гнатишина // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765548984-genshtab-povidomiv-yaki-lokatsiyi-ohopili-boyi-na-harkivshchini-12-grudnya>

Кричун Д. ЗСУ звільнили частину Куп'янська від росіян – DeepState : Звільнена площа – 40,2 км² / Дар'я Кричун // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765533986-zsu-zvilnili-tsentr-kup-yanska-vid-rosiyan-deepstate>

Лісічкіна А. Зеленський відвідав Куп'янськ на Харківщині, де ще нещодавно точилися вуличні бої / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765543323-zelenskiy-vidvidav-kup-yansk-na-harkivshchini-de-shche-neshchodavno-tochilisya-vulichni-boyi>

Гнатишина О. Зеленський вручив нагороди військовим під час свого візиту до Куп'янська / Олена Гнатишина // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1765551653-zelenskiy-vruchiv-nagorodi-viyskovim-pid-chas-svogo-vizitu-do-kup-yanska>

Кричун Д. «Хартія» назвала кількість ліквідованих та полонених росіян під час операції в Куп'янську : Сили оборони зупинили прорив РФ північніше Куп'янська / Дар'я Кричун // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765536409-hartiya-nazvala-kilkist-likvidovanih-ta-poloneni-rosiyan-pid-chas-operatsiyi-v-kup-yansku>

Ларін Ю. Окупанти обстріляли Харківську область, поранено двоє людей – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 5 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765521780-okupanti-obstrilyali-harkivsku-oblast-poraneno-dvoe-lyudey-ova>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли заправку на Харківщині: ДСНС оприлюднила кадри наслідків удару : На Харківщині удар рос. дрона по автозаправній станції спричинив пожежу та поранення шістьох людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765545079-rosiyani-obstrilyali-zapravku-na-harkivshchini-dsns-oprilyudnila-kadri-naslidkiv-udaru>

Під обстріл потрапили Нововодолазька та Мереш'янська громади Харківського району, Краснокутська громада Богодухівського району та Великобурлуцька громада Куп'янського району.

Лісічкіна А. Прокуратура показала наслідки російських обстрілів Харківщини за добу : Рос. дрони атакували два села на Харківщині : [сел. Високий Харків. р-ну, с. Новоплатонівка Ізюм. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765524139-prokuratura-pokazala-naslidki-rosiyskih-obstriliv-harkivshchini-za-dobu>

Кричун Д. Поранений під час обстрілу Куп'янськ-Вузлового чоловік потрапив до лікарні Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765539349-poraneni-pid-chas-obstrilu-kup-yansk-vuzlovogo-cholovik-potrapiv-do-likarni-harkova>

Лісічкіна А. Армія РФ атакувала Нововодолазьку громаду на Харківщині: є постраждалі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765535746-armiya-rf-atakuvala-novovodolazku-gromadu-na-harkivshchini-e-postrazhdali>

Лісічкіна А. Перша леді України відвідала Харківщину: стало відомо, які лікарні отримують нове обладнання : Фондація Зеленської передає потужне медобладнання лікарням Харківщини [– Обл. клініч. лікарні, Центру протезування та реабілітації, Обл. дитячій лікарні] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765546064-persha-ledi-ukrayini-vidvidala-harkivshchinu-stalo-vidomo-yaki-likarni-otrimayut-nove-obladnannya>

13.12.2025

Ільїна К. Генштаб оновив дані про ситуацію на фронті у Харківській області (карта) : В районі Вовчанська укр. захисники відбили 5 ворожих накатів / Катерина Ільїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765606815-genshtab-onoviv-dani-pro-situatsiyu-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. Генштаб повідомив, як пройшла субота на фронті у Харківській області : На Вовчан. напрямку триває одне боєз'ясування / Катерина Ільїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765637510-genshtab-povidomiv-yak-proyshla-subota-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti>

Ільїна К. Зеленський вручив орден командирів Харківської бригади / Катерина Ільїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765634282-zelenskiy-vruchiv-orden-komandiru-harkivskoyi-brigadi>

Командир 127 окремої важкої механізованої Харківської бригади Олег Черкашин відзначений орденом Богдана Хмельницького I ступеня.

Ільїна К. Харків відвідав представник НАТО в Україні: що відомо про візит / Катерина Ільїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765610393-harkiv-vidvidav-predstavnik-nato-v-ukrayini-shcho-vidomo-pro-vizit>

Старший представник НАТО в Україні Патрік Тернер ще раз підтвердив готовність Альянсу до надання довгострокової підтримки Україні та відзначив стійкість Харкова в умовах щоденних обстрілів.

Ільїна К. У Харкові російський БПЛА поцілив у адміністративний центр : Молнія вдарила у дах адмінцентру Київ. р-ну Харкова / Катерина Ільїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765636429-u-harkovi-rosiyskiy-bpla-potsiliv-u-administrativniy-tsentr>

Льїна К. У Харківській області [протягом минулої доби] від російських ударів постраждало 9 людей – ОВА : Ворог атакував на Харківщині АЗС, склади та приватні будинки / Катерина Льїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765609438-u-harkivskiy-oblasti-vid-rosiyskih-udariv-postrazhdalo-9-lyudey---ova>

Льїна К. На Харківщині внаслідок атаки дрона по цивільному авто постраждала 10-річна дівчинка : [Чугуїв. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765637091-na-harkivshchini-vnaslidok-ataki-drona-po-tsivilnomu-avto-postrazhdala-10-richna-divchinka>

Льїна К. У лікарні помер один із постраждалих внаслідок обстрілу АЗС на Харківщині : [житель Нововодолаз. громади] / Катерина Льїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765607729-u-likarni-pomer-odin-iz-postrazhdalih-vnaslidok-obstrilu-azs-na-harkivshchini>

Льїна К. У Харкові відкрили Центр психологічного розвантаження для рятувальників / Катерина Льїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765621297-u-harkovi-vidkrili-tsentr-psihologichnogo-rozvantazhennya-dlya-ryatuvalnikiv>

Льїна К. Росіяни придумали черговий фейк про «живий щит» із цивільних на Куп'янщині : Рос. пропаганда звинувачує укр. військових у «захопленні заручників» на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 13.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765630407-rosiyani-pridumali-chergoviy-feyk-pro-zhiviy-shchit-iz-tsivilnih-na-kup-yanshchini>

14.12.2025

Льїна К. Захисники зупинили 11 російських штурмів на Харківщині – Генштаб (карта) : Окупанти намагалися наступати у бік насел. пунктів Піщане та Моначинівка / Катерина Льїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765693544-zahisniki-zupinili-11-rosiyskih-shturmiv-na-harkivshchini---genshtab-karta>

Льїна К. Поблизу Синельникового та Вовчанська відбито 5 штурмів – Генштаб : Окупанти тричі атакували на Куп'ян. напрямку / Катерина Льїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765721566-poblizu-sinelnikovogo-ta-vovchanska-vidbito-5-shturmiv---genshtab>

Льїна К. Щоб знищити трубу, якою ворог проникав у Куп'янськ, військові скинули з дронів 3 тони вибухівки : Військові показали, як знищували шлях потрапляння окупантів в Куп'янськ на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765715251-shchob-znishchiti-trubu-yakoyu-vorog-pronikav-u-kup-yansk-viyskovi-skinuli-z-droniv-3-toni-vibuhivki>

Льїна К. Окупанти розстріляли двох цивільних у Куп'янську Харківської області – Канашевич : Рос. військові вбили місцевих прямо у будинку / Катерина Льїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765719667-okupanti-rozstrilyali-dvoh-tsivilnih-u-kup-yansku-harkivskoyi-oblasti---kanashevich>

Льїна К. Протягом доби по Харківщині ворог застосував авіабомбу та 25 дронів – ОВА : У обласній адміністрації розповіли, куди поцілили рос. дрони на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765695826-protyagom-dobi-po-harkivshchini-vorog-zastosuvav-aviabombu-ta-25-droniv---ova>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Київський і Шевченківський райони Харкова, 4 населені пункти Харківської області.

Ільїна К. Окупанти скинули три авіабомби на село у Харківській області: фото наслідків : [с. Баранівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Катерина Ільїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765712586-okupanti-skinuli-tri-aviabombi-na-selo-u-harkivskiy-oblasti-foto-naslidkiv>

Мякушко С. На Харківщині FPV-дрони атакували зерновози: одна вантажівка згоріла : [с. Лютівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 14.12.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/vorog-be-po-agrariah-fpv-droni-znisili-zernovoz-u-prikordonnomu-seli.html>

Ільїна К. У харківському метро зазвучало піаніно, евакуйоване з Бахмуту : Вивезений з Бахмуту музичний інструмент встановили у метро та провели перший концерт / Катерина Ільїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1765707644-u-harkivskomu-metro-zazvuchalo-pianino-evakuyovane-z-bahmutu>

Ільїна К. Майже 40 дітей з Харківської області безкоштовно відпочинуть на Закарпатті : Поїздки профінансувало угорське міністерство / Катерина Ільїна // Думка. – 14.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765726138-mayzhe-40-ditey-z-harkivskoyi-oblasti-bezkoshtovno-vidpochinut-na-zakarpatti>

15.12.2025

Шопінська Є. Генштаб повідомив про штурми та триваюче зіткнення на Харківському напрямку / Єлизавета Шопінська // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765807904-genshtab-povidomiv-pro-shturmi-ta-trivayuche-zitknennya-na-harkivskomu-napryamku>

На Куп'янському напрямку триває бій, атаки на Південно-Слобожанському напрямку відбиті.

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки людей постраждало на Харківщині від обстрілів РФ за тиждень : Протягом тижня Харківщина зазнала понад 40 ворожих ударів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765793481-stalo-vidomo-skilki-lyudey-postrazhdali-na-harkivshchini-cherez-obstrili-za-tizhden>

Ларін Ю. На Харківщині за добу росіяни застосували більше 30 безпілотників – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 11 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765780933-na-harkivshchini-za-dobu-rosiyani-zastosuvali-bilshe-30-bezpilotnikiv-ova>

Кричун Д. Росіяни з неба атакували громаду в передмісті Харкова : Рос. літаки скинули 3 КАБ поблизу Дергачів / Дар'я Кричун // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765803645-rosiyani-z-neba-atakuvali-gromadu-v-peredmisti-harkova>

Кричун Д. У мережі з'явилося відео порятунку цивільної родини з трьома дітьми із підвалу в Куп'янську : Росіяни зігнали 14 цивільних в підвал багатоповерхівки в Куп'янську / Дар'я Кричун // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765787935-u-merezhi-z-yavilosya-video-poryatunku-tsivilnoyi-rodini-z-troma-ditmi-iz-pidvalu-v-kup-yansku>

Ларін Ю. Харківська ОВА з резервного фонду на паливо для генераторів отримала 12 млн грн – уряд : Харків. обл. отримала ресурс для стабільного проходження осінньо-зимового періоду / Юрій Ларін // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765802562-harkivska-ova-z-rezervnogo-fondu-na-palivo-dlya-generatoriv-otrimala-12-mln-grn-uryad>

Лісічкіна А. У Канаді відкрили виставку харківської дитячої студії Aza Nizi Maza: серед гостей – оскароносний режисер : Харків. діти показали свої роботи на Salon du livre de Montréal / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1765798639-u-kanadi-vidkrili-vistavku-robit-harkivskih-ditey-sered-gostey---oskaronosniy-rezhiser>

Роботи, показані в Монреалі, створювалися дітьми у бомбосховищах Харкова. Серед гостей експозиції були: французький режисер, лауреат премії «Оскар» Мішель Хазанавічус та історикinja Марсі Шор, авторка книги «Українська ніч. Історія революції зблизка».

Кричун Д. Тіна Кароль приїхала до «хартійців» на Куп'янському напрямку : Співачка та гурт «Жадан і Собаки» приїхали на передову, щоб особисто подякувати військовим / Дар'я Кричун // Думка. – 15.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765799205-tina-karol-priyihala-do-hartiysiv-na-kup-yanskomu-napryamku>

16.12.2025

Ларін Ю. Генштаб повідомив, де окупанти атакують на Харківщині : [на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] / Юрій Ларін // Думка. – 16.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765866480-genshtab-povidomiv-de-okupanti-atakuyut-na-harkivshchini>

Кричун Д. Росіян, які засіли на олійному заводі у Вовчанську, знищили під час спроби мотоштурму / Дар'я Кричун // Думка. – 16.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765892980-rosiyan-yaki-zasili-na-oliynomu-zavodi-u-vovchansku-znishchili-pid-chas-sprobi-motoshturmu>

Кричун Д. Стало відомо, які села Куп'янщини протягом доби атакували «Шахеди» та «Ланцети» : [Аркадівка, Великий Бурлук, Куп'янськ, Куп'янськ-Вузловий] / Дар'я Кричун // Думка. – 16.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765880400-stalo-vidomo-yaki-sela-kup-yanshchini-protyagom-dobi-atakuvali-shahedi-ta-lantseti>

Ларін Ю. На Харківщині ворог повторно обстріляв будинок культури : [у сел. Великий Бурлук Куп'ян. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 16.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765865651-na-harkivshchini-vorog-povtorno-obstrilyav-budinok-kulturi>

Кричун Д. Росіяни вдарили по Лозівському району: постраждали двоє дітей : Рос. БПЛА вдарив по приватному будинку в с. Червоне / Дар'я Кричун // Думка. – 16.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765881672-rosiyani-vdarili-po-lozivskomu-rayoni-postrazhdali-dvoe-ditey>

Шопінська Є. У Харкові презентували нову модель підтримки ВПО для прифронтових громад : Харків прийняв понад 210 тис. ВПО і пропонує системне рішення / Єлизавета Шопінська // Думка. – 16.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765870203-u-harkovi-prezentovali-novu-model-pidtrimki-vpo-dlya-prifrontovih-gromad>

17.12.2025

Кричун Д. Генштаб повідомив, який із харківських напрямків став найгарячішим 16 грудня : Рос. війська посилили тиск на Куп'ян. та Півден.-Слобожан. напрямках / Дар'я Кричун // Думка. – 16.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765895661-genshtab-povidomiv-yakiy-iz-harkivskih-napryamkiv-stav-naygaryachishim-16-grudnya>

Ларін Ю. На Харківщині ворог штурмував 33 рази, найбільше – в районі Куп'янська (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765952095-na-harkivshchini-vorog-shturmuvav-33-razi-naybilshe-v-rayoni-kup-yanska-karta>

Лісічкіна А. Бійці 92-ї бригади підсмажили понад тисячу російських солдатів у Куп'янську: кадри бойової роботи / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765973875-biytsi-92-yi-brigadi-pidsmazhili-ponad-tisyachu-rosiyskih-soldativ-u-kup-yansku-kadri-boyovoyi-roboti>

Лісічкіна А. На Харківщині дрони ЗСУ влаштували росіянам «мотопробіг до пекла»: кадри з фронту : Укр. FPV-дрони спалили мотоцикли й техніку РФ під Кам'янкою на Харківщині : [Ізюм. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765956323-na-harkivshchini-droni-zsu-vlashtuvali-rosiyanam-motoprobig-do-pekla-kadri-z-frontu>

Кричун Д. Дрон влучив у двір на Харківщині: у Великобурлуцькій громаді поранили чоловіка : За добу на Харківщині постраждало четверо людей / Дар'я Кричун // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765956626-dron-vluchiv-u-dvir-na-harkivshchini-u-velikoburlutskiy-gromadi-poraniy-cholovik>

Минулої доби російські війська завдали ударів по населених пунктах Богодухівського, Ізюмського, Куп'янського та Лозівського районів Харківської області.

Ларін Ю. Прокуратура назвала зброю, якою ворог атакував Червоне на Харківщині: кадри з місця : [Куп'ян., Лозів. та Богодухів. р-ни атаковані дронами «Герань-2»] / Юрій Ларін // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765953629-prokuratura-nazvala-zbroyu-yakoyu-vorog-atakuvav-chervone-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Ворожий обстріл пошкодив медзаклад на Харківщині – РВА : За добу окупанти обстріляли об'єкти інфраструктури та житло цивільних на Куп'янщині / Дар'я Кричун // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765964747-vorozhiy-obstril-poshkodiv-medzaklad-na-harkivshchini-rva>

Лісічкіна А. Російський БпЛА атакував село на Харківщині: постраждав чоловік : Ворожий дрон спричинив пожежу в приватному секторі Куп'ян. р-ну / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765956737-rosiyskiy-bpla-atakuvav-selo-na-harkivshchini-postrazhdav-cholovik>

Чередник І. Фільм харківського режисера потрапив у шортліст премії Оскар : Док. фільм Мстислава Чернова [«2000 метрів до Андріївки»] увійшов до короткого списку премії Оскар / Чередник Ірина // Думка. – 17.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1765966744-film-harkivskogo-rezhisera-potrapiv-u-shortlist-premiyi-oskar>

18.12.2025

Ларін Ю. Бої на Харківщині: Генштаб показав місця основного удару ворога (карта) : У Харків. обл. протягом доби зафіксовано 9 рос. штурмів / Юрій Ларін // Думка. –

18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766038021-boyi-na-harkivshchini-genshtab-pokazav-mistsya-osnovnogo-udaru-voroga-karta>

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де росіяни намагаються прорвати оборону на Харківщині 17 грудня : ЗСУ відбили штурми противника на Півден.-Слобожан. напрямку Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765980958-genshtab-povidomiv-de-rosiyani-namagayutsya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini-17-grudnya>

Кричун Д. На Харківщині росіяни намагалися прорвати лінію оборони понад 30 разів : Атаки зафіксовані біля Курилівки, Піщаного, Вовчанська та ще восьми насел. пунктів / Дар'я Кричун // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1773814071-na-harkivshchini-rosiyani-namagalisy-a-prorvati-liniyu-oboronu-ponad-30-raziv>

Лісічкіна А. Росіяни вдарили по зерносховищу на Харківщині: кадри руйнувань за добу : Поліція показала наслідки ворожих ударів по кількох р-нах Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1773820629-rosiyani-vdarili-po-zernoshovishchu-na-harkivshchini-kadri-ruynuvan-za-dobu>

Лісічкіна А. Внаслідок удару російського БПЛА у Харкові загинула одна людина – Терехов : [Холодногір. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1773825432-vnaslidok-udaru-rosiyskogo-bpla-u-harkovi-zaginula-odna-lyudina---terehov>

Кричун Д. На Харківщині російський дрон вдарив по авто з цивільними: у лікарні – двоє людей : Росіяни атакували цивіл. населення Борів. громади : [Ізюм. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766051563-na-harkivshchini-rosiyskiy-dron-vdariv-po-avto-z-tsivilnimi-v-likarni-dvoe-lyudey>

Ларін Ю. Ворог застосував по Харківщині 14 БПЛА, тип дев'яти – ще встановлюють фахівці : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 2 населені пункти Харків. обл. : [с. Гаврилівка Ізюм. р-ну, с. Заміст Куп'ян. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766040466-vorog-zastosuvav-po-harkivshchini-14-bpla-tip-dev-yati-shche-vstanovlyuyut-fahivtsi>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли будинки на Куп'янщині: пошкоджено дві домівки : Росіяни пошкодили приватні будинки у Куп'ян. та Кіндрашів. громадах / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766049128-rosiyani-obstrilyali-budinki-na-kup-yanshchini-poshkodzhen-dvi-domivki>

Лісічкіна А. На Харківщині сім'ям загиблих поліцейських вручили медалі «За оборону України» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1765979521-na-harkivshchini-sim-yam-zagiblih-politseyskih-vruchili-medali-za-oboronu-ukrayini>

19.12.2025

Ларін Ю. Бої в Харківській області: Де наступає ворог (карта) : У Харків. обл. росіяни штурмують позиції біля 11 насел. пунктів / Юрій Ларін // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766124752-boyi-v-harkivskiy-oblasti-de-nastupae-vorog-karta>

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де зараз росіяни намагаються прорвати оборону на Харківщині : ЗСУ відбили штурми противника на Півден.-Слобожан. та Куп'ян.

напрямах / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766154530-genshtab-povidomiv-de-zaraz-rosiyani-namagayutsya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. «Фронт постійно рухається»: куди вже долітають російські дрони на Харківщині : На Харківщині продовжується рух фронту, через що ситуація у прикордон. громадах залишається небезпечною / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766154306-front-postiyno-ruhaetsya-kudi-vzhe-dolitayut-rosiyski-droni-na-harkivshchini>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів за добу одна людина загинула, семеро – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 12 насел. пунктів Харків. обл. : [Богодухів., Куп'янськ., Ізюм., Харків., Лозів., Чугуїв. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766126715-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-za-dobu-odna-lyudina-zaginula-semero-poraneni>

Кричун Д. За добу в Куп'янському районі загинуло двоє людей і щонайменше семеро поранених : КАБ по Благодатівці й FPV по Осиновому, Куп'янський район – під вогнем / Дар'я Кричун // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766134804-za-dobu-v-kup-yanskomu-rayoni-zaginulo-dvoe-lyudey-i-shchonaymenshe-semero-poraneni>

Ларін Ю. На Харківщині російська ракета від РСЗВ влучила у багатоквартирний будинок / Юрій Ларін // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766125151-na-harkivshchini-rosiyska-raketa-vid-rszv-vluchila-u-bagatokvartirniy-budinok>

У селі Одноробівка Золочівської громади Богодухівського району внаслідок російського обстрілу пошкоджені музична школа та житлові будинки.

Ларін Ю. Росіяни завдали удару «Шахедом» по приватному сектору на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. на місці обстрілу почалася пожежа : [с. Рідний Край Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766124329-rosiyani-zavdali-udaru-shahedom-po-privatnomu-sektoru-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Ільїна К. Харківський осередок ГО «Захист Держави» продовжує діяльність, спрямовану на підтримку українських захисників / Катерина Ільїна // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766125762-harkivskiy-oseredok-go-zahist-derzhavi-prodovzhue-diyalnist-spryamovanu-na-pidtrimku-ukrayinskih-zahisnikiv>

Під час поїздки військовим було передано автомобіль для виконання службових і бойових завдань, дрони та інше нагально потрібне спорядження.

Кричун Д. Ветерани, діти та колишні полонені: хто отримав гроші з обласного бюджету Харківщини : Понад 60% звернень погодили виплату одноразової грошової допомоги / Дар'я Кричун // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1766141754-veterani-diti-ta-kolishni-poloneni-hto-otrimav-groshi-z-oblasnogo-byudzhetu-harkivshchini>

Лісічкіна А. У Харкові створять комунальний «Ветеранський центр»: що відомо / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766159479-u-harkovi-stvoryat-komunalniy-veteranskiy-tsentr-shcho-vidomo>

Чередник І. Фото з Харкова потрапило до добірки кращих світових світлин 2025 року : Знімок, зроблений у Харкові, потрапив до щорічної підсумкової добірки від The New York

Times / Ірина Чередник // Думка. – 19.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766144576-foto-z-harkova-potrapilo-do-dobirki-krashchih-svitovih-svitlin-2025-roku>

До переліку найкращих фото потрапив кадр автора Девіда Гуттенфельдера, зроблений 24 липня у Харкові. На ньому зображено жінку, яка виносить своїх собак із будинку після вибуху, спричиненого російськими бомбами.

20.12.2025

Ільїна К. Генштаб повідомив, де окупанти штурмували протягом п'ятниці на Харківщині (карта) : Ворог продовжує спроби просунутися на двох напрямках у Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766211770-genshtab-povidomiv-de-okupanti-shturmuvali-protyagom-p-yatnitsi-na-harkivshchini-karta>

Ільїна К. Протягом дня на Харківщині росіяни атакували 15 разів: подробиці від Генштабу / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766240666-protyagom-dnya-na-harkivshchini-rosiyani-atakuvali-15-raziv-podrobitsi-vid-genshtabu>

Ільїна К. Мер Ізюма розповів про наслідки масштабного авіаудару по місту : По Ізюму на Харківщині окупанти запустили 10 авіабомб / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766249295-mer-izyuma-rozpoviv-pro-naslidki-masshtabnogo-aviaudaru-po-mistu>

Ільїна К. В Ізюмі зросла кількість загиблих внаслідок масованого авіаудару : [загинуло двоє людей] / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766247786-v-izyumi-zrosla-kilkist-zagiblih-vnaslidok-masovanogo-aviaudaru>

Ільїна К. На Харківщині поліцейський [Ігор Шулепов], який отримав поранення 12 грудня, помер в лікарні : Чоловік потрапив під обстріл у Нововодолаз. громаді / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766247268-na-harkivshchini-politseyskiy-yakiy-otrimav-poranennya-12-grudnya-pomer-v-likarni>

Ільїна К. У Чугуївському районі внаслідок атаки дрона по цивільному авто постраждав чоловік / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766212644-u-chuguyivskomu-rayoni-vnaslidok-ataki-drona-po-tsivilnomu-avto-postrazhdav-cholovik>

Ільїна К. У Харкові змінюють підхід до підтримки ветеранського бізнесу: що відомо : Харків. депутати проголосували за нову систему фінансової підтримки ветеранів / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766226230-u-harkovi-zminyuyut-pidhid-do-pidtrimki-veteranskogo-biznesu-shcho-vidomo>

У Харкові запровадять ваучерну підтримку ветеранів для започаткування та розвитку власної справи.

Ільїна К. У Харкові з'явилася вулиця імені загиблого рятувальника / Катерина Ільїна // Думка. – 20.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766216828-u-harkovi-z-yavilasya-vulitsya-imeni-zagiblogo-ryatuvalnika>

Колишню вул. Третю, розташовану в Новобаварському районі Харкова, перейменували на вул. Артема Костири.

21.12.2025

Льїна К. На Харківщині триває 8 російських штурмів – Генштаб : У Харків. обл. окупанти вели активні бойові дії протягом неділі / Катерина Льїна // Думка. – 21.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766326554-na-harkivshchini-trivae-8-rosiyskih-shturmiv---genshtab>

Льїна К. Харківська ОВА розповіла про руйнації внаслідок російських ударів протягом доби : Ворог застосовував по Харківщині авіабомби та дрони / Катерина Льїна // Думка. – 21.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766299426-harkivska-ova-rozpovila-pro-ruynatsiyi-vnaslidok-rosiyskih-udariv-protyagom-dobi>

Льїна К. У Великому Бурлуку російська «Герань-2» влучила у приватні будинки / Катерина Льїна // Думка. – 21.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766307238-u-velikomu-burluku-rosiyska-geran-2-vluchili-u-privatni-budinki>

Льїна К. Окупанти завдали ракетного удару по селу на Харківщині: пошкоджено школу : У Золочів. громаді ворог ракетою потропив будинки / Катерина Льїна // Думка. – 21.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766325085-okupanti-zavdali-raketnogo-udaru-po-selu-na-harkivshchini-poshkodzheno-shkolu>

Російські війська завдали ракетного удару по селу Одноробівка Золочівської громади.

Льїна К. В Ізюмі з-під завалів дістали тіла загиблого подружжя: кадри з місця трагедії // Думка. – 21.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766299426-harkivska-ova-rozpovila-pro-ruynatsiyi-vnaslidok-rosiyskih-udariv-protyagom-dobi>

Льїна К. В Ізюмі внаслідок авіаудару загинула патрульна поліцейська [Ірина Байда] : Жінка загинула у власному домі разом з чоловіком / Катерина Льїна // Думка. – 21.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766313397-v-izyumi-vnaslidok-aviaudaru-zaginula-patrulna-politseyska>

Льїна К. У Харківському екопарку показали лисицю, яку врятували після обстрілу / Катерина Льїна // Думка. – 21.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766319271-u-harkivskomu-ekoparku-pokazali-lisitsyu-yaku-vryatuvali-pislya-obstrilu>

Тварину знайшли близько року тому після обстрілу на вулиці в одному з сіл Борівської громади. Люди спочатку вдома доглядали лисичку, але, коли через постійні обстріли довелося евакуюватися, передали її до екопарку.

22.12.2025

Гребенюк Г. Де на Харківщині росіяни атакували позиції ЗСУ: ситуація на 22 грудня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 22.12.2025. – URL: https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/situacia-na-harkivsini-22-grudna-genstab-povidomiv-pro-novi-sturmi.html#google_vignette

У Харківській області минулої доби Сили оборони України відбили 22 ворожі атаки на Південно-Слобожанському та Куп'янському напрямках.

Кричун Д. Росіяни почали штурмувати село в 45 км від Харкова – Генштаб / Дар'я Кричун // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766413022-rosiyani-pochali-shturmuvati-selo-v-45-km-vid-harkova-genshtab>

Ворог атакував на Південно-Слобожанському напрямку у районі населеного пункту Сотницький Козачок та у бік Вільчі.

Ларін Ю. На Харківщині росіяни почали штурмувати Сотницький Козачок 18 грудня: що відомо : У Харків. обл. ворог намагається прорватися з півночі : [Золочів. громада Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766386382-na-harkivshchini-rosiyani-pochali-shturmuвати-sotnitskiy-kozachok-18-grudnya-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Синегубов повідомив про кількість жертв і наслідки обстрілів за тиждень на Харківщині : Протягом минулого тижня ворожих ударів зазнали щонайменше 30 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766415640-sinegubov-povidomiv-pro-kilkist-zhertv-i-naslidki-obstriliv-za-tizhden-na-harkivshchini>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти спалили житловий будинок на дві родини: кадри з місця : [с. Баранівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766385438-na-harkivshchini-okupanti-spalili-zhitloviy-budinok-na-dvi-rodini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Уночі росіяни запустили ударний БПЛА на харківське село: пошкоджено понад п'ять домівок : БПЛА типу «Герань-2» атакували Приколотне : [Куп'ян. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766392163-unochi-rosiyani-zapustili-udarniy-bpla-na-harkiske-selo-poshkodzheno-ponad-p-yat-domivok>

Шопінська Є. На Донеччині загинув 23-річний випускник харківського вишу : На фронті загинув випускник ХНУВС [Артем Степанець] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766389320-na-donechchini-zaginu-v-23-richniy-vipuschnik-harkivskogo-vishu>

Ларін Ю. Зеленський відзначив державними нагородами двох енергетиків із Харківської області : Харків. енергетики беруть участь у подоланні наслідків рос. агресії : [В'ячеслав Доверов, Олександр Козлоков] / Юрій Ларін // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766417548-zelenskiy-vidznachiv-derzhavnimi-nagorodami-dvoh-energetikiv-iz-harkivskoyi-oblasti>

Ларін Ю. У Харкові назвали підприємства, які найбільше постраждали внаслідок обстрілів : У Харків. обл. внаслідок рос. вторгнення у перші місяці зупинилися або релокувалися 80% підприємств / Юрій Ларін // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766390649-u-harkovi-nazvali-pidpriemstva-yaki-naybilshe-postrazhdali-vnaslidok-obstriliv>

Шопінська Є. Стало відомо, скільки техніки та агропідприємств пошкоджено на Харківщині через війну / Єлизавета Шопінська // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766391205-stalo-vidomo-skilki-tehniki-ta-agropidpriemstv-poshkodzheno-na-harkivshchini-cherez-viynu>

Харківщина втратила понад 630 агропідприємств і тисячу одиниць техніки через обстріли.

Кричун Д. Під Харковом планують побудувати спільне укриття для ліцею та вишу, щоб повернути офлайн навчання / Дар'я Кричун // Думка. – 22.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766391256-pid-harkovom-planuyut-pobuduvati-spilne-ukrittia-dlya-litseyu-ta-vishu-shchob-povernuti-oflayn-navchannya>

У Малій Данилівці збудують спільне протирадіаційне укриття для ліцею та Державного біотехнологічного університету, щоб відновити очне навчання.

23.12.2025

Ларін Ю. На Харківщині ворог атакує 10 населених пунктів (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766470026-na-harkivshchini-vorog-atakuje-10-naselenih-punktiv-karta>

Ларін Ю. На Харківщині ворог обстріляв приватні житлові будинки – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 3 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766471748-na-harkivshchini-vorog-obstrilyav-privatni-zhitlovi-budinki-ova>

Шопінська Є. Правоохоронці зафіксували руйнування після обстрілів Куп'янського району / Єлизавета Шопінська // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766476090-pravoohorontsi-zafiksuvali-ruynuvannya-pislya-obstriliv-kup-yanskogo-rayonu>

Шопінська Є. На Харківщині внаслідок обстрілу пошкоджено автомобіль: що відомо : У Куп'ян. р-ні ворог пошкодив автомобіль у Грушівці / Єлизавета Шопінська // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766479748-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-poshkodzheno-avtomobil-shcho-vidomo>

Шопінська Є. Росіяни атакували «Молнією» село на Харківщині: що відомо : [с. Клинова-Новоселівка (Олександрівка) Золочів. громади Богодухів. району] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766490482-rosiyani-atakuvali-fpv-dronom-selo-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Під Харковом упав російський БПЛА, внаслідок чого сталася пожежа – ДСНС : [сел. Солоницівка Харків. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1766468407-pid-harkovom-upav-rosiyskiy-bpla-vnaslidok-chogo-stalasya-pozhezha-dsns>

Шопінська Є. На Харківщині розслідують обстріл житлового будинку у Богодухівському районі : Атака двох FPV-дронів по с. Івано-Шийчине розслідується як воєнний злочин / Єлизавета Шопінська // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766489759-na-harkivshchini-rozsliduyut-obstril-zhitlovogo-budinku-u-bogoduhivskomu-rayoni>

Кричун Д. Кожна сьома гривня – на фронт: скільки Харківщина віддала армії в 2025 році : Надходження від військового збору в області зросли майже у чотири рази за рік / Дар'я Кричун // Думка. – 23.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1766482470-kozhna-soma-grivnya-na-front-skilki-harkivshchina-viddala-armiyi-v-2025-rotsi>

24.12.2025

Чередник І. У «базовому документі» про завершення війни передбачено виведення військ РФ з Харківщини : Проект угоди про завершення війни передбачає вихід рос. військ із Харків. обл. / Ірина Чередник // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766565746-zelenskiy-vpershe-oprilyudniv-20-punktiv-bazovogo-dokumenta-pro-zakinchennya-viyni>

Президент України Володимир Зеленський вперше публічно розповів про зміст документа.

Ларін Ю. Ворог наступає на Харківщині: де тривають бої (карта) : У Харків. обл. ворог наступає на двох напрямках / Юрій Ларін // Думка. – 24.12.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1766556358-vorog-nastupae-na-harkivshchini-de-trivayut-boyi-karta>

Ларін Ю. Загарбники вдарили по Харківщині ракетами і 12 дронами – Синегубов : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 11 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766559391-zagarbniki-vdarili-po-harkivshchini-raketami-i-12-dronami-sinegubov>

Ларін Ю. Армія РФ обстріляла енергооб'єкт у Харкові, постраждала людина: що відомо на цей час : [Шевченків. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766600423-armiya-rf-obstrilyala-energoob-ekt-u-harkovi-postrazhdala-lyudina-shcho-vidomo-na-tsey-chas>

Ларін Ю. Ракетний обстріл ТЕЦ під Харковом: Загинула одна людина, 11 – поранені : У Харків. р-ні росіяни застосували ракетну зброю заради обстрілу ТЕЦ / Юрій Ларін // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766571840-raketniy-obstril-tets-pid-harkovom-zaginula-odna-lyudina-11-poraneni>

Кричун Д. Синегубов заявив про збільшення кількості поранених внаслідок ракетного удару по ТЕЦ під Харковом : Росіяни здійснили серію ракетних ударів близько 10 ранку / Дар'я Кричун // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766572553-sinegubov-zayaviv-pro-zbilshennya-kilkosti-poraneni-vnaslidok-rakethogo-udaru-po-tets-pid-harkovom>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілу спалахнув приватний житловий будинок : [Богодухів. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766555612-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-spalahnuv-privatniy-zhitloviy-budinok>

Ларін Ю. Загарбники вдарили дроном «Молнія» по селищу Золочів на Харківщині: кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766575254-zagarbniki-vdarili-dronom-molniya-po-selishchu-zolochiv-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Харківщина очолила антирейтинг за кількістю обстріляних дитсадків : В Україні не працюють тисячі закладів дошкільної освіти через війну / Дар'я Кричун // Думка. – 24.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766564174-harkivshchina-ocholila-antireyting-za-kilkistyu-obstrilyanih-ditsadkiv>

25.12.2025

Ларін Ю. Ворог намагався 15 разів прорвати позиції на Харківщині (карта) : У Харків. обл. окупанти наступають із двох напрямків / Юрій Ларін // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766643482-vorog-namagavsya-15-raziv-prorvati-pozitsiyi-na-harkivshchini-karta>

Кричун Д. ДПСУ назвала два харківських села на кордоні, де активно штурмують росіяни : Росіяни штурмують кордон у Богодухів. та Куп'ян. р-нах / Дар'я Кричун // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766647065-dpsu-nazvala-dva-harkivskih-sela-na-kordoni-de-aktivno-shturmuyut-rosiyani>

Росіяни почали активно штурмувати в напрямку Сотницького Козачка в Богодухівському районі та Дворічанського в Куп'янському районі.

Ларін Ю. Армія РФ окупувала більшу частину Вовчанська – Deep State / Юрій Ларін // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766644379-armiya-rf-okupuvala-bilshu-chastinu-vovchanska-deep-state>

Шопінська Є. Ворог п'ять разів атакував на Вовчанському напрямку – Генштаб : Бій у Глушківці триває / Єлизавета Шопінська // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766673521-vorog-p-yat-raziv-atakuvav-na-vovchanskomu-napryamku-genshtab>

Шопінська Є. Поліція показала, як виглядає Харківщина після ворожих ударів за добу : Внаслідок ворожих обстрілів одна людина загинула, ще кілька мешканців отримали поранення / Єлизавета Шопінська // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766650121-politsiya-pokazala-yak-viglyadae-harkivshchina-pislya-vorozhih-udariv-za-dobu>

Обстрілів зазнали місто Харків, населені пункти Харківського, Куп'янського, Лозівського, Богодухівського та Чугуївського районів.

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів за добу загинула людина, ще 17 – постраждали : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 13 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766645863-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-za-dobu-zaginula-lyudina-shche-17-postrazhdali>

Нічний авіаудар по Харківській області: ДСНС повідомила про масштабну пожежу : У Харків. обл. росіяни обстріляли Дергачі / Юрій Ларін // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766643196-nichniy-aviaudar-po-harkivskiy-oblasti-dsns-povidomila-pro-masshtabnu-pozhezhu>

Шопінська Є. Окупанти за добу поранили трьох мешканців Куп'янського району – Канашевич : Ворог атакував Куп'ян. р-н із застосуванням авіабомб і дронів / Єлизавета Шопінська // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766654368-okupanti-za-dobu-poranili-troh-meshkantsiv-kup-yanskogo-rayonu-kanashevich>

Кричун Д. Терехов повідомив про наслідки учорашніх атак: окрім ТЕЦ, били по котельнях : Об'єктами атаки 24 грудня стали світло, тепло і транспорт / Дар'я Кричун // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766649529-terehov-povidomiv-naslidki-uchorashnih-atak-okrim-tets-bili-po-kotelnyah>

Ларін Ю. У Харкові проживають 210 тисяч ВПО – Терехов : Харків. комунал. підприємства працевлаштовують переселенців / Юрій Ларін // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766649623-u-harkovi-prozhivayut-210-tisyach-vpo-terehov>

Ларін Ю. На Харківщині фінансування «Армії відновлення» на рік склало 169 млн грн : Харків. центр зайнятості підтримував протягом 2025 р. роботодавців та безробітних громадян / Юрій Ларін // Думка. – 25.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766659349-na-harkivshchini-finansuvannya-armiyi-vidnovlennya-na-rik-sklalo-169-mln-grn>

26.12.2025

Чередник І. Бої не вщухають: українські захисники відбивають атаки ворога на Харківщині : ЗСУ стримують атаки ворога на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках /

Ірина Чередник // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766764762-boyi-ne-vshchuhayut-ukrayinski-zahisniki-vidbivayut-ataki-voroga-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Окупанти просунулися в Харківській області – Deep State : Рос. армія атакує на Куп'ян. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766757510-okupanti-prosunulisya-v-harkivskiy-oblasti-deep-state>
Російські війська просунулися в районі села Дворічанське Куп'янського району Харківської області.

Ларін Ю. Терехов заявив про обстріл Харкова керованими авіабомбами: що відомо : У Харкові було чути вибухи бомб : [Шевченків. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766757736-terehov-zayaviv-pro-obstril-harkova-kerovanimi-aviabombami-shcho-vidomo>

Кричун Д. Росіяни обстріляли Харків модифікованими бомбами з Білгородської області – прокуратура / Дар'я Кричун // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766763992-rosiyani-obstrilyali-harkiv-modifikovanimi-bombami-z-bilgorodskoyi-oblasti-prokuratura>

У Харкові встановили місця падіння двох керованих авіабомб: одна впала на Клочківській (Шевченківський район міста), інша – на Кільцевій (Харківський район Харківської області).

Чередник І. Зросла кількість постраждалих від атаки на Харків : У Харкові внаслідок обстрілу загинуло 2 людей, ще 8 – постраждало / Ірина Чередник // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766763190-zrosla-kilkist-postrazhdalih-vid-ataki-na-harkiv>

Чередник І. У Харкові від обстрілу постраждало немовля : У Харкові внаслідок обстрілу є загиблій і постраждали, серед яких – малюк : [Шевченків. р-н] / Ірина Чередник // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766759734-u-harkovi-vid-obstrilu-postrazhdalo-nemovlya>

Кричун Д. Правоохоронці показали пошкоджену бібліотеку на Харківщині після атаки дронів : Рос. війська атакували три райони Харків. обл. керованими авіабомбами та дронами : [Харків., Куп'ян. та Лозів. р-ни обл.] / Дар'я Кричун // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766733569-pravoohorontsi-pokazali-poshkodzhenu-biblioteku-na-harkivshchini-pislya-ataki-droniv>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілу приватного будинку постраждав 63-річний чоловік : [с. Пристін Куп'ян. громади] / Юрій Ларін // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766731031-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-privatnogo-budinku-postrazhdav-63-richniy-cholovik-ova>

Ларін Ю. Окупанти обстріляли газопровід у Харкові: що відомо : Унаслідок обстрілу в Харкові без газу залишилися 140 абонентів / Юрій Ларін // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766738348-okupanti-obstrilyali-gazoprovod-u-harkovi-shcho-vidomo>

Чередник І. На фронті загинув випускник харківського університету : На Донеччині загинув випускник Харків. держ. біотехнол. ун-ту [Микола Ткачун] / Чередник Ірина // Думка. – 26.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766750060-na-fronti-zaginu-vipusknik-harkivskogo-universitetu>

27.12.2025

Льїна К. Генштаб оприлюднив мапу боїв на Харківщині за 26 грудня : Харків. обл. протягом доби зафіксовано 21 боєзіткнення / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766815813-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyiv-na-harkivshchini-za-26-grudnya>

Льїна К. Харківські бійці оприлюднили відео знищення російської «кавалерії» : Окупанти намагаються атакувати на конях / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766824512-harkivski-biytsi-oprilyudnili-video-znishchennya-rosiyskoyi-kavaleriyi>

Льїна К. У Харківській області внаслідок російських ударів загинуло 4 людей, ще 7 – постраждали / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766818576-u-harkivskiy-oblasti-vnaslidok-rosiyskih-udariv-zaginulo-4-lyudey-shche-7---postrazhdali>

Льїна К. Над Харковом збили бойовий дрон – Терехов : У Харкові військові знищили ворожий безпілотник [над Слобід. р-ном] / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766827572-nad-harkovom-zbili-boyoviy-dron---terehov>

Льїна К. На Харківщині ворожий дрон полював на цивільного чоловіка : У Дергач. громаді чоловік отримав поранення через дронуву атаку / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766848866-na-harkivshchini-vorozhiy-dron-polyuvav-za-tsivilnim-cholovik>

Льїна К. Окупанти атакували передмістя Харкова авіабомбами : Ворог ударив по Малоданилів. громаді Харківщини / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766849935-okupanti-atakuvali-peredmistya-harkova-aviabombami>

Льїна К. У Харківській області ворожий дрон поцілив у цивільне авто: світлини з місця влучання : На Харківщині ворог обстріляв с. Петрівку : [Харків. р-н Харків. обл.] / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766845954-u-harkivskiy-oblasti-vorozhiy-dron-potsiliv-u-tsivilne-avto-svitlini-z-mistsya-vluchannya>

Льїна К. У Чугуєві ворожий дрон поцілив у багатоповерхівку: що відомо про наслідки / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766818215-u-chuguevi-vorozhiy-dron-potsiliv-u-bagatopoverhivku-shcho-vidomo-pro-naslidki>

Льїна К. У Чугуєві внаслідок влучання БпЛА зруйновано квартиру: подробиці від поліції / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766826748-u-chuguevi-vnaslidok-vluchannya-bpla-zruynovano-kvartiru-podrobitsi-vid-politsiyi>

Льїна К. До найближчого магазину 20 км: на Харківщині доправили допомогу у важкодоступну зону : У Золочів. громаду поліція змогла доставити гуманітар. допомогу / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766835798-do-nayblizhchogo-magazina-20-km-na-harkivshchini-dopravili-dopomogu-u-vazhkodostupnu-zonu>

Льїна К. Терехов хоче створити спецфонд для підтримки прифронтових територій : Через фонд компенсуватимуть збитки людям і бізнесу, які постраждали від війни / Катерина Льїна // Думка. – 27.12.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766833133-terehov-hoche-stvoriti-spetsfond-dlya-pidtrimki-prifrontovih-teritoriy>

28.12.2025

Ларін Ю. Росіяни з початку доби провели 10 штурмів на Харківщині, один – триває досі : У Харків. обл. росіяни продовжують тиснути на позиції Сил оборони / Юрій Ларін // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766953333-rosiyani-z-pochatku-dobi-proveli-10-shturmiv-na-harkivshchini-odin---trivae-dosi>

Льїна К. На Куп'янському напрямку відбито чотири штурми: Генштаб показав, де атакує ворог : Протягом доби окупанти 11 разів намагалися прорвати оборонні рубежі на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766902374-na-kup-yanskomu-napryamku-vidbito-chotiri-shturmi-genshtab-pokazav-de-atakue-vorog>

Льїна К. На Куп'янському напрямку українські дронари знищили замаскований танк: кадри влучання : Бійці підрозділу «Сапсан» знищили ворожу техніку на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766910891-na-kup-yanskomu-napryamku-ukrayinski-dronari-znishchili-zamaskovaniy-tank-kadri-vluchannya>

Льїна К. Генштаб повідомив, де точилися бої у неділю на Харківщині : На Півден.-Слобожан. напрямку зафіксовано сім штурмів / Катерина Льїна // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766931576-genshtab-povidomiv-de-tochilisya-boyi-u-nedilyu-na-harkivshchini>

Кричун Д. Харківські поліцейські показали фото з місць обстрілів, де постраждали цивільні : За добу на Харківщині РФ обстріляла три райони області / Дар'я Кричун // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766994310-harkivski-politseyski-pokazali-foto-z-mists-obstriliv-de-postrazhdali-tsivilni>

Протягом доби росіяни здійснили обстріли Богодухівського, Куп'янського та Ізюмського районів.

Льїна К. У Купянському районі росіяни пошкодили млин / Катерина Льїна // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766932416-u-kupyanskomu-rayoni-rosiyani-poshkodili-mlin>

Учора, 27 грудня, російські війська атакували селище Великий Бурлук.

Льїна К. На Харківщині ворог вдарив «Молнією» по селищу: є постраждала : У Золочеві на Харківщині ворожий дрон пошкодив приватні будинки / Катерина Льїна // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766925117-na-harkivshchini-vorog-vdariv-molnieyu-po-selishchu-e-postrazhdala>

Льїна К. Зеленський присвоїв звання Героя України керівнику харківського спецпідрозділу : Командир підрозділу «Омега» став Героєм України / Катерина Льїна // Думка. – 28.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766909058-zelenskiy-prisvoyiv-zvannya-geroya-ukrayini-kerivniku-harkivskogo-spetspidrozdilu>
Володимир Зеленський присвоїв звання Героя України з врученням ордена «Золота Зірка» полковнику Максиму Сергійовичу Ярошу.

29.12.2025

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де ворог атакує на Харківщині 29 грудня : На Харківщині ворог 13 разів атакував позиції ЗСУ / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.12.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1767018236-genshtab-povidomiv-de-vorog-atakue-na-harkivshchini-29-grudnya>

Ларін Ю. Армія РФ активно наступає в районі Вовчанська на Харківщині – Генштаб (карта) : У Харків. обл. рос. армія близько двох років безперервно проводить наступальну операцію / Юрій Ларін // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766988901-armiya-rf-aktivno-nastupae-v-rayoni-vovchanska-na-harkivshchini-genshtab-karta>

Ларін Ю. Росіяни з початку доби провели 10 штурмів на Харківщині, один – триває досі / Юрій Ларін // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766953333-rosiyani-z-pochatku-dobi-proveli-10-shturmiv-na-harkivshchini-odin---trivae-dosi>

Лісічкіна А. За тиждень росіяни на Харківщині вбили п'ятьох мирних жителів, ще 33 людини – поранені : За тиждень рф атакувала 34 насел. пункти Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767010390-za-tizhden-rosiyani-na-harkivshchini-vbili-p-yatoh-mirnih-zhiteliv-shche-33-lyudini---poraneni>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів поранено трьох людей – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 4 насел. пункти Харків. обл. : [у Богодухів., Ізюм., Куп'ян. р-нах] / Юрій Ларін // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766990255-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-poraneno-troh-lyudey-ova>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки мешканців Харківщини підірвалися на мінах у 2025 році : ДСНС Харківщини продовжує очищати території від вибухонебезпечних предметів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1767021128-stalo-vidomo-skilki-meshkantsiv-harkivshchini-pidirvalisya-na-vibuhivkah-u-2025-rotsi>

Із початку війни вибухонебезпечні предмети стали причиною загибелі 109 людей та травмування 329 осіб.

Кричун Д. Канашевич повідомив подробиці обстрілу, де постраждала літня жінка : Рос. атака та надзвичайні події зафіксовані у Великобурлуц. і Шевченків. громадах / Дар'я Кричун // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767001137-kanashevich-povidomiv-podrobitsi-obstrilu-de-postrazhdala-litnya-zhinka>

Лісічкіна А. У Харківській області відкрили новий Центр безпеки : Поліція, рятувальники і медики об'єдналися у новому Центрі безпеки на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1766996233-na-harkivshchini-vidkrili-noviy-tsentr-bezpeki>

У Наталинській громаді Берестинського району відкрили новий Центр безпеки.

30.12.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу ворог провів 17 штурмів: де наступає армія РФ (карта) : Росіяни наступають на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767074822-na-harkivshchini-za-dobu-vorog-proviv-17-shturmiv-de-nastupae-armiya-rf-karta>

Кричун Д. Генштаб повідомив, де на Харківщині ЗСУ відбили чотири штурми росіян / Дар'я Кричун // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767104647-genshtab-povidomiv-de-na-harkivshchini-zsu-vidobrazil-chotiri-shturmi-rosiyan>

Лісічкіна А. Стало відомо, як нині виглядає розбитий росіянами Куп'янськ : Нові кадри показують наслідки обстрілів та масштаби руйнувань у місті / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767085604-stalo-vidomo-yak-nini-viglyadae-rozbitiy-rosiyanami-kup-yansk>

Лісічкіна А. Російські війська атакували Куп'янщину FPV-дроном: є поранений / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767077015-rosiyski-viyska-atakuvali-kup-yanshchinu-fpv-dronom-e-poraneniya>

Шопінська Є. На Харківщині у лікарні помер старший солдат ЗСУ, який пройшов полон : У лікарні обірвалося життя військового, який воював з 2015 р. / Єлизавета Шопінська // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767101318-na-harkivshchini-u-likarni-pomer-starshiy-soldat-zsu-yakiy-proyshov-polon>

Едуард Давидюк, старший солдат 113-ї окремої бригади територіальної оборони ЗСУ, потрапив у полон у жовтні 2024 р., був звільнений у межах обміну у травні 2025 р. Попри лікування, хірургічне втручання та реабілітацію, організм не витримав наслідків пережитого.

Лісічкіна А. У Краматорську поставили ялинку з фотографіями загиблих волонтерів: серед них – харків'яни / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767075785-u-kramatorsku-posadili-yalinku-z-fotografiyami-zagiblih-volonteriv-sered-nih---harkiv-yani>

Лісічкіна А. Жадан знявся у короткометражці ССО про український спротив у Маріуполі : Сергій Жадан і укр. артисти знялися у фільмі «Розплата» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1766998077-harkivskiy-pismennik-znyavsya-u-korotkometrazhti-sso-pro-tragediyu-v-mariupoli>

Шопінська Є. Пивоваров зустрівся з Будановим і передав ГУР новорічний подарунок на мільйони: що відомо : Харків. артист зробив новоріч. подарунок укр. розвідці / Єлизавета Шопінська // Думка. – 30.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767080597-pivovarov-zustrivsya-z-budanovim-i-peredav-gur-novorichniy-podarunok-na-milyoni-shcho-vidomo>

31.12.2025

Равлюк Ю. Втрати Харківщини у грудні 2025 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Юлія Равлюк // Суспільне : Харків. – 31.12.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1179270-vtrati-harkivsini-u-grudni-2025-roku-zgaduemo-zagiblih-zahisnikiv-poimenno/>

Ларін Ю. Генштаб повідомив про 12 російських штурмів на Харківщині (карта) : У Харків. обл. триває наступ рос. окупац. армії / Юрій Ларін // Думка. – 31.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767161338-genshtab-povidomiv-pro-12-rosiyskih-shturmiv-na-harkivshchini-karta>

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де точаться бої з росіянами на Харківщині 31 грудня : На Півден.-Слобожан. напрямку зафіксовано п'ять штурмів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 31.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767190812-genshtab-povidomiv-de-tochatsya-boyi-z-rosiyanami-na-harkivshchini-31-grudnya>

Кричун Д. Поліція показала місця влучання КАБ та БПЛА на Харківщині : Минулої доби під вогнем опинилися Куп'ян. і Лозів. р-ни Харків. обл. / Дар'я Кричун // Думка. – 31.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767166245-politsiya-pokazala-mistsya-yluchannya-kab-ta-bpla-na-harkivshchini>

Кричун Д. Росіяни вдарили по Харківщині 31 грудня: що відомо : За добу рос. війська кілька разів били по громадах Куп'ян. р-ну / Дар'я Кричун // Думка. – 31.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767171935-rosiyani-vdarili-po-harkivshchini-31-grudnya-shcho-vidomo>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти вбили пенсіонера: що відомо : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 4 насел. пункти Харків. обл. : [с. Грушівка Куп'ян. р-ну, с. Василівка Чугуїв. р-ну, Златопіль Лозів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 31.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767163674-na-harkivshchini-okupanti-vbili-pensionera-shcho-vidomo>

Кричун Д. Уночі росіяни атакували зернове підприємство на Харківщині: кадри з місця : [м. Златопіль Лозів. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 31.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767176963-unochi-rosiyani-atakuvali-zernove-pidpriemstvo-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

На Харківщині за рік провели майже 7 тисяч евакуаційних місій – ОВА : Харків. обл. прозвітувала Уряду про ключові результати року / Дар'я Кричун // Думка. – 31.12.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1767181210-na-harkivshchini-za-rik-proveli-mayzhe-7-tisyach-evakuatsiynih-misiy-ova>

1.01.2026

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки харків'ян загинули через обстріли у 2025 році / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767265938-stalo-vidomo-skilki-harkiv-yan-zaginuli-cherez-obstrili-u-2025-rotsi>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 13 атак армії РФ: мапа бойових дій : Протягом минулої доби рос. загарбники штурмували на двох напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767253058-na-harkivshchini-za-dobu-vidbili-13-atak-armiyi-rf-mapa-boyovih-diy>

Шопінська Є. Ворог зробив одну спробу прориву на Південно-Слобожанському напрямку – Генштаб : Куп'ян. напрямок залишається спокійним / Єлизавета Шопінська // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767277219-vorog-zrobiv-odnu-sprobu-prorivu-na-pivdenno-slobozhanskomu-napryamku-genshtab>

Ларін Ю. На Харківщині росіяни обстріляли цивільних людей, поранено двоє – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 8 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767252112-na-harkivshchini-rosiyani-obstrilyali-tsilvilnih-lyudey-poraneno-dvoe-ova>

Лісічкіна А. Президент прокоментував атаки РФ по Харківщині у новорічну ніч : Зеленський відреагував на нічні обстріли Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767264328-prezident-prokomentuvav-ataki-rf-po-harkivshchini-u-novorichnu-nich>

Шопінська Є. Армія РФ обстріляла Харків керованими авіабомбами з реактивним двигуном – прокуратура : Рос. віська використали модернізовану керовану авіабомбу для атаки / Єлизавета Шопінська // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767279174-armiya-rf-obstrilyala-harkiv-kerovanimi-aviabombami-z-reaktivnim-dvigunom-prokuratura>

Лісічкіна А. Росіяни скинули авіабомбу на харківський Екопарк: нові деталі від ОВА / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767263704-rosiyani-skinuli-aviabombu-na-harkivskiy-ekopark-novi-detali-vid-ova>

Лісічкіна А. Поранені леви та загиблі птахи: Фельдман прокоментував удар по харківському Екопарку / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767265149-poraneni-levi-ta-zagibli-ptahi-feldman-prokomentuvav-udar-po-harkivskomu-ekoparku>

Шопінська Є. Терехов повідомив про атаку ворожих дронів у Холодногірському районі Харкова : Рос. дрони поцілили у промзону / Єлизавета Шопінська // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767280616-terehov-povidomiv-pro-ataku-vorozhogo-drona-u-holodnogirskomu-rayoni-harkova>

Лісічкіна А. Армія РФ скинула авіабомбу на передмістя Харкова – Синегубов / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767260140-armiya-rf-skinula-aviabombu-na-peredmistya-harkova---sinegubov>

На Харківщині у Малоданилівській територіальній громаді авіаційна бомба влучила за межами одного з населених пунктів.

Шопінська Є. Харківщина на першому місці в Україні за кількістю повітряних тривог у 2025 році : В Харків. обл. зафіксували понад 2 тис. тривог / Єлизавета Шопінська // Думка. – 01.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767271624-harkivshchina-na-pershomu-mistsi-v-ukrayini-za-killistyu-povitryanih-trivog-u-2025-rotsi>

2.01.2026

Ларін Ю. Бої на Харківщині: Генштаб повідомив, що відбувається під Куп'янськом / Юрій Ларін // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767334255-boyi-na-harkivshchini-genshtab-povidomiv-shcho-vidbuvaetsya-pid-kup-yanskom>

Шопінська Є. Ворог двічі атакував позиції Сил оборони на Південно-Слобожанському напрямку – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767363141-vorog-dvichi-atakuvav-pozitsiyi-sil-oboroni-na-pivdenno-slobozhanskomu-napryamku-genshtab>

Кричун Д. Обстріли Харкова у грудні: мерія підрахувала пошкоджені будинки / Дар'я Кричун // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767344625-obstrili-harkova-u-grudni-meriya-pidrahuvala-poshkodzheni-budinki>

Ларін Ю. Синегубов заявив про двох поранених внаслідок обстрілів на Харківщині 1 січня : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 7 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767336088-sinegubov-zayaviv-pro-dvoh-poranenih-vnaslidok-obstriliv-na-harkivshchini-1-sichnya>

Чередник І. У Харкові ракетним ударом РФ пошкоджено понад 20 будинків – Терехов : [Київ. р-н] / Ірина Чередник // Думка. – 02.01.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767369331-u-harkovi-raketnim-udarom-rf-poshkodzheno-ponad-20-budinkiv---terehov>

Кричун Д. У центрі Харкова дві балістичні ракети влучили в житловий будинок – Синегубов / Дар'я Кричун // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767359805-u-tsentri-harkova-dvi-balistichni-raketi-vluchili-v-zhitloviy-budinok-sinegubov>

Лісічкіна А. «Просто по житловій забудові»: Зеленський відреагував на ракетний удар по Харкову : Росіяни атакували Харків ракетами 2 січня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767360568-prosto-po-zhitloviy-zabudovi-zelenskiy-vidreaguvav-na-raketniy-udar-po-harkovu>

Кричун Д. Терехов повідомив про важкопораненого на місці удару: загальна кількість постраждалих – 16 : Росіяни поцілили двома ракетами по центру Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767361458-terehov-povidomiv-pro-vazhkoporanenogo-na-mistsi-udaru-zagalna-kilkist-postrazhdalih-16>

Лісічкіна А. Російська атака на Харків 2 січня: серед 19 постраждалих є немовля / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767363309-rosiyska-ataka-na-harkiv-2-sichnya-sered-19-postrazhdalih-e-nemovlya>

Ларін Ю. У Харкові з-під завалів зруйнованого будинку вилучили тіло дитини / Юрій Ларін // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767383202-u-harkovi-z-pid-zavaliv-zruynovanogo-budinku-viluchili-tilo-ditini-shcho-vidomo>

Шопінська Є. У Харкові кількість поранених зросла до 25 осіб – Синегубов / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767366548-u-harkovi-kilkist-poranениh-zrosla-do-25-osib-sinegubov>

Кричун Д. У Харкові внаслідок вибуху пошкоджені тепло-, газо- та електромережі / Дар'я Кричун // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767363757-u-harkovi-vnaslidok-vibuhu-poshkodzheni-teplo--gazo--ta-elektromerezhi>

Ларін Ю. Армія РФ завдала удару дроном по житлу людей на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. росіяни обстріляли с. Черноглазівка [Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767354140-armiya-rf-zavdala-udaru-dronom-po-zhitlu-lyudey-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. Ворог завдав удару по Чугуєву на Харківщині: коментар мера та ДСНС : У Харків. обл. рос. армія застосувала дрони проти населення Чугуєва та Великого Бурлука / Юрій Ларін // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767333356-vorog-zavdav-udaru-po-chuguevu-na-harkivshchini-komentar-mera-ta-dsns>

Чередник І. «Золоте серце» для Харкова: президент нагородив керівника гуманітарного центру / Ірина Чередник // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767354335-zolote-sertse-dlya-harkova-prezident-nagorodiv-kerivnika-gumanitarnogo-tsentru>

Голова правління благодійної організації «Координаційний гуманітарний центр» Євген Анатолійович Коляда нагороджений відзнакою «Золоте серце».

Кричун Д. Шість родин рятувальників із Харківщини отримали президентські нагороди посмертно [– медалі «За оборону України»] / Дар'я Кричун // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767347101-shist-rodin-ryatuvalnikiv-iz-harkivshchini-otrimali-prezidentski-nagorodi-posmertno>

Кричун Д. У Харкові родинам загиблих прикордонників передали державні нагороди : [ордени та медалі за мужність і службу державі] : Відбувся пам'ятний захід для родин військових із Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 02.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767338351-u-harkovi-rodinam-zagiblih-prikordonnikiv-peredali-derzhavni-nagorodi>

3.01.2026

Ларін Ю. Генштаб повідомив про вісім ворожих атак у Харківській області (карта) : У Харків. обл. рос. армія найбільш активно діє в районі Вовчанська / Юрій Ларін // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767420481-genshtab-povidomiv-pro-visim-vorozhih-atak-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. На Куп'янському напрямку знищено закопаний під землю танк: відео з фронту : Укр. захисники знищили 6 одиниць ворожої техніки та 10 окупантів під Куп'янськом / Катерина Ільїна // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767448498-na-kup-yanskomu-napryamku-znishcheno-zakopaniy-pid-zemlyu-tank-video-z-frontu>

Ларін Ю. У Харкові число загиблих внаслідок ракетного удару зросло до двох осіб, ще 31 – постраждали / Юрій Ларін // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767420180-u-harkovi-chislo-zagiblih-vnaslidok-raketnogo-udaru-zroslo-do-dvoh-osib-shche-31-postrazhdali>

Ільїна К. Пошуково-рятувальна операція в Харкові триватиме ще два дні – Синегубов : У Харкові майже добу проводяться безперервні пошукові дії на місці ракет. удару / Катерина Ільїна // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767434948-poshukovo-ryatuvalna-operatsiya-v-harkovi-trivatime-shche-dva-dni---sinegubov>

Ільїна К. У Харкові під завалами знайшли тіло матері загиблого 3-річного хлопчика – прокуратура : Молоду жінку, яку вночі витягли з-під завалів ідентифікували як матір трирічного хлопчика, якого виявили раніше / Катерина Ільїна // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767427273-u-harkovi-pid-zavalami-znayshli-tilo-materi-zagiblogo-3-richnogo-hlopchika---prokuratura>

Ільїна К. ОВА розповіла про стан постраждалих внаслідок ракетного удару по Харкову : У лікарні залишається 7 поранених харків'ян / Катерина Ільїна // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767424898-ova-rozpovila-pro-stan-postrazhdalih-vnaslidok-raketnogo-udaru-po-harkovu>

Ільїна К. У Харкові внаслідок ракетного удару пошкоджено архітектурну пам'ятку, де жив Остап Вишня : Будинок, в якому жили двоє укр. письменників, зазнав значних пошкоджень / Катерина Ільїна // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767441470-u-harkovi-vnaslidok-raketnogo-udaru-poshkodzheno-arhitekturnu-pam-yatku-de-zhiv-ostap-vishnya>

У Харкові внаслідок атаки пошкоджена пам'ятка історії та архітектури – житловий будинок на вулиці Сумській, 122. Там жили відомі письменники-гумористи, брати Остап Вишня (П. М. Губенко – у 1926–1930 рр.) і Василь Чечвянський (В. М. Губенко – у 1930–1936 рр.).

Льїна К. На Куп'янщині внаслідок удару ворожого дрона загинуло 4 людей : У Харків. обл. окупанти обстріляли с. Петропавлівка / Катерина Льїна // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767438565-na-kup-yanshchini-vnaslidok-udaru-vorozhogo-drona-zaginulo-4-lyudey>

Льїна К. На Харківщині окупанти обстріляли агропідприємство: фото з місця атаки : У м. Лозова пошкоджено сільгоспідприємство / Катерина Льїна // Думка. – 03.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767421927-na-harkivshchini-okupanti-obstrilyali-agropidpriemstvo-foto-z-mistsya-ataki>

4.01.2026

Ларін Ю. На Харківщині в рази зросла кількість спроб окупантів прорвати оборону ЗСУ (карта) : У Харків. обл. ворог за добу атакував 33 рази / Юрій Ларін // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767507927-na-harkivshchini-v-razi-zrosla-kilkist-sprob-okupantiv-prorvati-oboronu-zsu-karta>

Льїна К. Генштаб повідомив, де тривають бої на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767536205-genshtab-povidomiv-de-trivayut-boyi-na-harkivshchini>

Українські воїни зупинили три атаки ворога в районах Вовчанська, Стариці, Приліпки та у бік Ізбицького.

Льїна К. У росіян з'явилася нова дата захоплення Куп'янська: що відомо / Катерина Льїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767538332-u-rosiyan-z-yavilasya-nova-data-zahoplennya-kup-yanska-shcho-vidomo>

Льїна К. У Харкові зафіксовано удар безпілотною по промзоні : [Холодногір. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767518517-u-harkovi-zafiksovano-udar-bezpilotnika-po-promzoni>

Льїна К. Під завалами у Харкові знайдено тіла ще двох загиблих внаслідок ракетного удару : Кількість загиблих у Харкові зросла до чотирьох людей / Катерина Льїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767507659-pid-zavalami-u-harkovi-znaydeno-tila-shche-dvoh-zagiblih-vnaslidok-raketnogo-udaru>

Льїна К. У Харкові під завалами знайшли рештки тіла п'ятої жертви ракетного удару / Катерина Льїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767526728-u-harkovi-pid-zavalami-znayshli-reshtki-tila-p-yatoyi-zhertvi-raketnogo-udaru>

Льїна К. У Харкові збільшилася кількість загиблих внаслідок ракетного удару 2 січня : На місці влучання ракет знайшли фрагменти тіла шостого загиблого / Катерина Льїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767540278-u-harkovi-zbilshilasya-kilkist-zagiblih-vnaslidok-raketnogo-udaru-2-sichnya>

Льїна К. У Харківській області окупанти пошкодили автомайстерню та приватні будинки – ОВА / Катерина Льїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767509337-u-harkivskiy-oblasti-okupanti-poshkodili-avtomaysternyu-ta-privatni-budinki---ova>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 4 населені пункти Харківської області.

Ільїна К. Окупанти вдарили «Молніями» по Золочеву на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767527584-okupanti-vdarili-molniami-po-zolochevu-na-harkivshchini>

Ільїна К. Під Харковом окупанти дронами потрощили приватні будинки: світлини з місця : У Печеніз. громаді показали наслідки нічної ворожої атаки / Катерина Ільїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767526297-pid-harkovom-okupanti-dronami-potroshchili-privatni-budinki-svitlini-z-mistsya>

Німецькі благодійники передали громаді на Харківщині автомобіль швидкої допомоги : Чугуїв. громада отримала допомогу від європ. партнерів / Катерина Ільїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767515173-nimetski-blagodiyniki-peredali-gromadi-na-harkivshchini-avtomobil-shvidkoyi-dopomogi>

Ільїна К. У Харкові збирають дані загиблих військових для цифрового меморіалу : Дані транслюватимуть на цифровій стелі біля держ. прапору / Катерина Ільїна // Думка. – 04.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767531577-u-harkovi-zbirayut-dani-zagiblih-viyskovih-dlya-tsifrovogo-memorialu>

5.01.2026

Левченко Д. Росіяни наступали в районах дев'яти населених пунктів Харківщини / Дар'я Левченко // Гвара Медіа. – 5.01.2026. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-nastupali-v-rajonah-devyati-naselenih-punktiv-harkivshhini/>

Соболенко А. На Куп'янському напрямку росіяни знов намагалися використати газопровід для просування: чи вдалося зупинити штурм / Альона Соболенко // Суспільне : Харків. – 5.01.2026. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1205648-na-kupanskomu-napramku-rosiani-znov-namagalisa-vikoristati-gazoprovid-dla-prosuvanna-ci-vdalosa-zupiniti-sturm/>
Українські бійці зупинили штурм та ліквідували щонайменше 40 росіян.

«Хартія» полонила гастарбайтера з Куби, який штурмував Куп'янськ // Kharkiv Today. – 5.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/khartiytsi-polonyly-hastarbaytera-z-kuby-yakyy-shturmuvav-kupyansk>

Лісічкіна А. Російські війська обстріляли Харків та сім населених пунктів області за добу: поранена жінка / Аліна Лісічкіна // Думка. – 5.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767596214-rosiyski-viyska-obstrilyali-harkiv-ta-sim-naselenih-punktiv-oblasti-za-dobu-poranena-zhinka>

Дашківська І. Ворог атакує Харків ракетами: зафіксовано щонайменше 5 ударів (оновлено) : [Слобід. р-н] / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 05.01.2026. – URL: <https://censor.net/ua/n3593874>

Кричун Д. Волонтер повідомив про масштабну пожежу внаслідок обстрілу Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 05.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767611264-volonter-povidomiv-pro-masshtabnu-pozhezhu-vnaslidok-obstrilu-harkova>
Під атакою – промзона в Слобідському районі.

Кричун Д. Військові з дрона зняли, як у новому році виглядає центр Куп'янська : У Куп'янську тривають вуличні бої, частина міста зайнята ворожими солдатами / Дар'я Кричун // Думка. – 5.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767616686-viyskovi-z-drona-znyali-yak-u-novomu-rotsi-viglyadae-tsentr-kup-yanska>

Левченко Д. У Куп'янську-Вузловому внаслідок обстрілу постраждала жінка / Дар'я Левченко // Гвара Медіа. – 5.01.2026. – URL: <https://gwaramedia.com/u-kupyansku-vuzlovomu-vnaslidok-obstrilu-postrazhdala-zhinka/>

Над Харковом нікому збивати російські безпілотники, – Стерненко : У Харкові немає працюючих розрахунків ППО – стверджує волонтер // Kharkiv Today. – 5.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/sternenko-zayavyv-shcho-raketnu-ataku-rosiyan-na-kharkiv-korehuvaly-vorozhi-drony>

Із загиблюю харківською доброволицею попрощаються на Байковому кладовищі : Лана «Саті» Чорногорська загинула на Півдні України // Kharkiv Today. – 5.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/v-ostannyu-put-provodyat-zahyblu-kharkivsku-dobrovolytsyu>
Лана Чорногорська – мисткиня, культурна діячка та активістка, яка загинула під час виконання бойового завдання 1 січня. Вона воювала у складі Української добровольчої армії.

Солодовнік М. Три роки привозять з Німеччини подарунки для дітей у Харків: історія волонтерів / Марія Солодовнік, Єлизавета Пшенична // Суспільне : Харків. – 5.01.2026. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1206344-tri-roki-privozat-z-nimeccini-podarunki-dla-ditej-u-harkiv-istoria-volonteriv/>

Чередник І. Понад 4,7 тисячі нових домівок: як працює «Відновлення» на Харківщині / Ірина Чередник // Думка. – 5.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767601762-ponad-4-7-tisyachi-novih-domivok-yak-pratsyue-evidnovlennya-na-harkivshchini>

Рибальченко А. Харківщина увійшла до регіонів із найбільшою кількістю закритих ФОПів / Аріна Рибальченко // Гвара Медіа. – 5.01.2026. – URL: <https://gwaramedia.com/harkivshhina-uvijshla-do-regioniv-iz-najbilshoyu-kilkisty-zakritih-fopiv/>
За 11 місяців 2025 р. на Харківщині припинили свою діяльність 20481 підприємець. Це третій показник в Україні.

6.01.2026

Кричун Д. Росіяни притихли на Куп'янському напрямку: Генштаб не зафіксував нових атак : Бої тривають біля Вовчанська, Стариці та Приліпки / Дар'я Кричун // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767709351-rosiyani-pritihli-na-kup-yanskomu-napryamku-genshtab-ne-zafiksuvav-novih-atak>

Шопінська Є. В Куп'янську українські бійці успішно вистежили і взяли в полон ворожого коригувальника / Єлизавета Шопінська // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767696899-v-kup-yansku-ukrayinski-biytsi-uspishno-vistezhili-i-vzyali-v-polon-vorozhogo-koriguvalnika>

Лісічкіна А. За добу росіяни обстріляли 5 населених пунктів Харківської області: поранено двоє людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767681565-za-dobu-rosiyani-obstrilyali-5-naselenih-punktiv-harkivskoyi-oblasti-poraneno-dvoe-lyudey>

Росіяни знову б'ють по Харкову з реактивних систем залпового вогню «Торнадо-С» // Kharkiv Today. – 6.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-distayut-do-kharkova-reaktyvnymy-systemamy-zalpovoho-vohnnyu>
5 січня ворог атакував 5 ракетами Немишлянський район Харкова.

Харків втратив частину генерації // Kharkiv Today. – 6.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkiv-vtratyv-chastynu-heneratsiyi>
5 січня ворог цілеспрямовано бив по енергетиці Харкова, на місці спалахнули пожежі. Під час атаки був поранений один зі співробітників підприємства критичної інфраструктури Немишлянського району Харкова.

Токар Ю. «Болить нестерпно»: у Харкові внаслідок удару рф 2 січня загинули волонтер «Санич» і студент ХНУРЕ / Юлія Токар // MediaPort. – 6.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/bolyt-nesterpno-u-kharkovi-vnaslidok-udaru-rf-2-sichnia-zahynuly-volonter-sanych-i-student-khnure/>

Загинули волонтер Олександр, відомий у волонтерських колах як «Санич» та студент Харківського національного університету радіоелектроніки Віталій Прудніков. У загиблого студента залишилися дружина та чотиримісячна донька.

Кричун Д. Російські безпілотники пошкодили чотири будинки на Куп'янщині: кадри з місця / Дар'я Кричун // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767689957-rosiyski-bezpilotniki-poshkodili-chotiri-budinki-na-kup-yanshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Монах із Чехії допоміг вивезти родину з небезпечного села на Харківщині : До порятунку родини з прифронт. зони також долучилися поліцейські та благодійники, [представники благодійної організації «Троянда на руці»] / Дар'я Кричун // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767705316-monah-iz-chehiyi-dopomig-vivezti-rodinu-z-nebezpechnogo-sela-na-harkivshchini>

Із села поблизу Вовчанської громади, яке розташоване поблизу зони бойових дій, евакуювали жінку з дитиною та 15 домашніх тварин.

Чередник І. У Куп'янську досі залишаються сотні людей: як триває евакуація на Харківщині / Ірина Чередник // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767694434-u-kup-yansku-dosi-zalishayutsya-sotni-lyudey-yak-trivae-evakuatsiya-na-harkivshchini>

Кравченко А. Зруйновані обстрілами харківські багатоповерхівки. Фото до та після відновлення / Андрій Кравченко // Status Quo. – 6.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/06.01.2026/u-xarkovi-vidnovleno-160-budinkiv-za-rik-foto>
На кінець 2025 р. в Харкові було відновлено або перебувало на завершальному етапі капремонту понад 160 житлових багатоповерхівок.

Кричун Д. За рік у Харкові з'явилося більше 11 тисяч приватних підприємців / Дар'я Кричун // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1767701447-za-rik-u-harkovi-z-yavilosya-bilshe-11-tisyach-privatnih-pidpriemtsiv>

Кричун Д. Нова книгарня «Vivat» у Тернополі збирає кошти на харківський спецпідрозділ «Кракен» : Харків. вид-во «Vivat» відкрило ювілейну, 20-ту книгарню / Дар'я Кричун // Думка. – 6.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767696493-nova-knigarnya-vivat-u-ternopoli-zbirae-koshti-na-harkivskiy-spetspidrozdil-kraken>

7.01.2026

Кравченко А. Харківська область на 1-му місці за кількістю зруйнованих об'єктів культури / Андрій Кравченко // Status Quo. – 7.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/07.01.2026/xarkivska-oblast-na-1-mu-misci-za-kilkistyu-zruinovanix-objektiv-kulturi>

Російська армія пошкодила 344 пам'ятки культурної спадщини на Харківщині.

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де точаться бої з росіянами на Харківщині 7 січня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 7.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767795154-genshtab-povidomiv-de-tochatsya-boyi-z-rosiyanami-na-harkivshchini-7-sichnya>

На Південно-Слобожанському напрямку Сили оборони відбили шість атак ворожих військ, ще чотири зіткнення тривають. Ворог намагається просунутися в районах населених пунктів Вовчанські Хутори, Вовчанськ, Стариця, Зелене, Тихе та у бік населених пунктів Вільча й Тернова. На Куп'янському напрямку противник вісім разів намагався йти вперед на позиції наших військ в районах населених пунктів Степова Новоселівка, Піщане, Борівська Андріївка та у бік Нової Кругляківки й Куп'янська.

Гребенюк Г. «Тросові переправи» та бої за лікарню: Федоренко розповів про тактику РФ у Куп'янську / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 7.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/dedlajn-do-lutogo-putin-vimagae-povernuti-kupansk-za-bud-aku-cinu.html>

Окупанти намагаються налагодити логістику через річку Оскіл за допомогою тросів та «повітряних мостів».

Російська армія обстріляла ферму на Харківщині : [обстріляні с. Новомиколаївка Куп'ян. р-ну, с. Велика Бабка Чугуїв. р-ну, де пошкоджено ферму] // Kharkiv Today. – 7.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-armiya-obstrilyala-fermu-na-kharkivshchyni>

Поліцейські евакуювали жительку Куп'янська за допомогою робота, [автомобіля-безпілотної] // Kharkiv Today. – 7.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/avtomobil-robot-evakuyuvav-zhytelku-kupyanska>

Терехов назвав суму, яка потрібна на відновлення Харкова // Kharkiv Today. – 7.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/terekhov-nazvav-sumu-yaka-potribna-na-vidnovlennya-kharkova>

Російська армія за час повномасштабної війни різною мірою пошкодила понад 12 500 будівель та продовжує обстрілювати будинки та об'єкти критичної інфраструктури. За попередніми оцінками, на відновлення потрібно близько 10,5 млрд євро.

Понад 545 мільярдів гривень збитків зазнало довкілля Харківщини через напад Росії // Kharkiv Today. – 13.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ponad-545-milyardiv-hryven-zbytkiv-zaznalo-dovkillya-kharkivshchyny-cherez-napad-rosiyi>

Цьомик Г. У 2025 році на платформі «Куп'янський дрон» зареєструвалися майже 900 людей: скільки БПЛА передали Силам оборони / Ганна Цьомик, Роман Кривко // Суспільне : Харків. – 7.01.2026. – URL: https://suspilne.media/kharkiv/1207212-u-2025-roci-na-platformi-kupanskij-dron-zareestruvalisa-majze-900-ludej-silki-bpla-peredali-silam-oboroni/?utm_source=copylink&utm_medium=ps

Зареєстровані громадяни пройшли навчання для того, щоб збирати FPV-дрони для Сил оборони, та у 2025 р. вони зібрали 1294 FPV-дрони.

У 2025 році Харків отримав рекордну кількість тролейбусів // Kharkiv Today. – 7.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-2025-rotsi-kharkiv-otrymav-rekordnu-kilkist-troleybusiv>
Харків став основним отримувачем вживаних тролейбусів в Україні. Місто отримало із Чехії (з м. Брно) 26 тролейбусів Škoda різних моделей.

8.01.2026

Майже 30 штурмів [за добу] відбили Сили оборони у Харківській області, росіяни «промацували» Тернову // Kharkiv Today. – 8.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/mayzhe-30-shturmiv-vidbyly-syly-oborony-u-kharkivskiy-oblasti-rosiyany-promatsuvaly-ternovu>

Це стало рекордом від початку 2026 р.

Шопінська Є. Ворог зазнав відсічі на Південно-Слобожанському та Куп'янському напрямках – Генштаб : Ще три ворожі атаки тривають / Єлизавета Шопінська // Думка. – 8.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767882083-vorog-zaznav-vidsichi-na-pivdenno-slobozhanskomu-ta-kup-yanskomu-napryamkah-genshtab>

Українська авіація відпрацювала по оточених росіянах у центрі Куп'янська // Kharkiv Today. – 8.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ukrayinska-aviatsiya-vidpratsyuvala-po-otochenykh-rosiyanakh-u-tsentri-kupyanska>

Російські обстріли пошкодили будинки та автомобіль на Куп'янщині // MediaPort. – 8.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyski-obstrily-poshkodyly-budynky-ta-avtomobil-na-kup-ianshchyni/>

Чередник І. Терехов розповів, яка зараз ситуація з ППО в Харкові / Ірина Чередник // Думка. – 8.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1767864900-terehov-rozpoviv-yaka-zaraz-situatsiya-z-ppo-v-harkovi>

Від початку повномасштабного вторгнення місто регулярно зазнає ударів ракетами С-300 та С-400, які долітають до Харкова орієнтовно за одну хвилину. Окрім цього, ворог застосовує безпілотики та балістичні ракети. Якийсь відсоток повітряних цілей військові збивають, але багато долітає до Харкова. Засобів ППО у Харкові недостатньо.

Токар Ю. На Харківщині діють аварійні та погодинні відключення світла / Юлія Токар // MediaPort. – 8.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/na-kharkivshchyni-diiut-avariyni-ta-pohodynni-vidkliuchennia-svitla/>

Содома О. «Сьогодні тату – це про життя». Lamarch разом з окремою артилерійською бригадою НГУ запустили соціальний проєкт / Олексій Содома // ЛЮК. – 8.01.2026. – URL: <https://lyuk.media/news/free-blood-type-tattoos/>

Тату-студія Lamarch спільно з артилерійською бригадою Національної гвардії України реалізували проєкт із безкоштовного нанесення татуювань із групою крові для військових. Ініціатива покликана підвищити безпеку бійців у бойових умовах та допомогти медикам швидше орієнтуватися під час надання допомоги.

Кравченко А. Харків'яни стали частіше застрягати в ліфтах. Що робити в цьому випадку / Андрій Кравченко // Status Quo. – 8.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.01.2026/xarkivnyani-145-raziv-zastryavali-u-liftax-zatizden>

Через війну та часті відключення електроенергії (блекаути, обстріли енергосистеми) ця проблема стала масовою з 2022 р.

У Харкові за рік висадили 700 дерев біля будинків // Kharkiv Today. – 8.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/mynuloho-roku-v-kharkovi-vysadyly-700-derev-bilya-budynkiv>

Чмут Т. Мистецтво, що воює: художниця з Близнюків перетворює гільзи на донати (фото) / Тетяна Чмут // Слобід. край. – 8.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/bliznuki/mistectvo-so-voue-hudoznica-z-bliznukiv-peretvorue-gilzi-na-donati.html>
Професійна художниця та керівниця студії «Візуарт» із Близнюківської громади Анастасія Мовчан розписує гільзи і збирає донати.

«Між необхідністю і ризиком»: харків'ян запрошують на лекцію про театр під час війни // MediaPort. – 8.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/mizh-neobkhdnistiu-i-ryzykom-kharkiv-ian-zaproshuiut-na-lektsiiu-pro-teatr-pid-chas-viyny/>
Лекторка – Ірина Чужинова, кандидатка мистецтвознавства, старша викладачка кафедри театрознавства Харківського національного університету мистецтв.

9.01.2026

Лісічкіна А. Бої на Харківщині 8 січня: Генштаб показав карту наступу армії РФ : У Харків. обл. протягом доби зафіксовано 12 боєзіткнень [на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 9.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767938992-boyi-na-harkivshchini-8-sichnya-genshtab-pokazav-kartu-nastupu-armiyi-rf>

Лісічкіна А. Військові показали, як на Вовчанському напрямку знищують ворожу артилерію : Підрозділ артилер. розвідки ARES щодня знаходить та ліквідовує ворожі гармати й гаубиці на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 9.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767951046-viyskovi-pokazali-yak-na-vovchanskomu-napryamku-znishchuyut-vorozhu-artileriyu>

Дрон привів у полон казаха на Харківщині // Kharkiv Today. – 9.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dron-polonyv-kazakha-na-kharkivshchyni>
Воїни 14-ї окремої механізованої бригади імені князя Романа Великого взяли в полон громадянина Казахстану, який воював на боці РФ.

Кравченко А. Росіяни вдарили по залізниці у Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.01.2026/rosiyani-vdarili-po-zaliznici-u-xarkivskii-oblasti>
8 січня 2026 р. російські війська вдарили по місту Барвінкове Ізюмського району. Ворог застосував дрони «Герань-2» та «Ланцет».

Шопінська Є. На Харківщині росіяни обстріляли територію приватного підприємства : Ворог атакував сел. Великий Бурлук [Куп'ян. р-ну] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 9.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767947656-na-harkivshchini-rosiyani-obstrili-teritoriyu-privatnogo-pidpriemstva>

Кравченко А. Авіабомба знесла кілька поверхів 9-поверхівки [у селищі Ківшарівка Куп'янського району Харківської області 6 січня 2026 р.] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.01.2026/aviabomba-znesla-kilka-poverxiv-9-poverxivki>

Шопінська Є. Вибухи в районному центрі Харківщини: місто під атакою РФ : У Лозовій пролунали вибухи [9 січня] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 9.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767954637-vibuhi-v-rayonnomu-tsentr-harkivshchini-misto-pid-atakoyu-rf>

Кравченко А. В одній з громад Харківської області майже не лишилося людей / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.01.2026/v-odnii-z-gromad-xarkivskoyi-oblasti-maize-ne-lisilosya-lyudei>

У Петропавлівській громаді Харківської області із 5,5 тис. людей залишилося 38, з яких – двоє дітей.

Лісічкіна А. У харківських ліцеях відкрили меморіальні дошки загиблomu льотчику та розвіднику: що відомо : У ліцеях № 85 та № 163 вшанували пам'ять Дмитра Кокоріна та Данила Отроценка / Аліна Лісічкіна // Думка. – 9.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1767959915-u-harkivskih-litseyah-vidkrili-memorialni-doshki-zagiblomu-lotchiku-ta-rozvidniku-shcho-vidomo>

Кравченко А. У Харкові протестували «План Б» на випадок зупинки електротранспорту через блекаут / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.01.2026/u-xarkovi-protestuvali-plan-b-na-vipadok-zupinki-elektrotransportu-cherez-blekaut>

Через часті блекауту, викликані російськими атаками на енергосистему, багато міст запровадили заміну трамваїв і тролейбусів автобусами. У Харкові 7 січня протестували роботу п'яти автобусів з другої партії гуманітарної допомоги від італійських партнерів (від м. Турина).

На Харківщині очищатимуть воду за допомогою сонця / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.01.2026/na-xarkivshhini-ocishhatimut-vodu-za-dopomogoyu-soncyu>

Гуманітарний проект Clear Drop реалізовуватимуть зі швейцарськими партнерами у Лозівській громаді Харківської області. Іноземний інвестор та партнерські організації планують забезпечити громаду сонячними панелями та сучасним обладнанням для очищення води.

Тарасенко Є. Фільм Мстислава Чернова вдруге номінували на премію Гільдії режисерів США / Єлизавета Тарасенко // Гвара медіа. – 9.01.2026. – URL: <https://gwaramedia.com/film-mstislava-chernova-vdruge-nominuvali-na-premiyu-gildii-rezhiseriv-ssha/>

Харківський режисер Мстислав Чернов був номінований вдруге на премію Гільдії режисерів Америки (DGA) за документальний фільм «2000 метрів до Андріївки». Раніше, у 2024 р., М. Чернов отримав премію Гільдії режисерів США за документальну стрічку «20 днів у Маріуполі».

10.01.2026

Андрієвська О. ЗСУ відбили 17 атак РФ у Харківській області [на Південно-Слобожанському та Куп'янському напрямках] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 10.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/10.01.2026/zsu-vidbili-17-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Левченко Д. Росіяни намагаються наступати в напрямку Борової та Куп'янська-Вузлового на Харківщині / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 10.01.2026. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-namagayutsya-nastupati-v-napryamku-borovoï-ta-kupyanska-vuzlovogo-na-harkivshhini/>

Андрієвська О. За добу РФ атакувала Харків і 5 населених пунктів області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 10.01.2026. – URL:

<https://www.sq.com.ua/ukr/novini/10.01.2026/za-dobu-rf-atakuvala-xarkiv-i-5-naselenix-punktiv-oblasti>

Обстріляні Харків, Куп'янський (сmt. Ківишарівка, сmt. Великий Бурлук), Харківський (сmt. Безлюдівка), Лозівський райони (м. Лозова).

Лісічкіна А. Російські війська завдали ракетного удару по Слобідському району Харкова: кадри наслідків : Окупанти вдарили ракетою по Харкову 9 січня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768025670-rosiyski-viyska-zavdali-raketnogo-udaru-po-slobidskomu-rayonu-harkova-kadri-naslidki>

Ракета ввечері 9 січня влучила «Іскандером» по території гаражного кооперативу.

Соболенко А. Ракетна атака на Харків 10 січня: росіяни вдарили по об'єкту інфраструктури [Слобідського району Харкова] : Важливо / Альона Соболенко // Суспільне : Харків. – 10.01.2026. – URL: https://suspilne.media/kharkiv/1210442-armia-rf-atakuvala-harkiv-10-sicna-so-vidomo/?utm_source=copylink&utm_medium=ps

Уламки ракети впали поруч з багатопверховими будинками.

Лісічкіна А. Росіяни завдали по Харкову подвійного ракетного удару: оновлені дані від Терехова : Рос. ракети летіли в інфраструктуру Слобід. р-ну Харкова / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768060067-rosiyani-zavdali-po-harkovu-podviynogo-raketnogo-udaru-onovleni-dani-vid-terehova>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли будинок у Куп'янську: під завалами можуть бути дві жінки / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768043615-rosiyani-obstrilyali-budinok-u-kup-yansku-pid-zavalami-mozhut-buti-dvi-zhinki>

Лісічкіна А. Росіяни атакували критичну інфраструктуру на Харківщині: у Лозівській громаді пролунало вісім вибухів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768040032-rosiyani-atakuvali-kritichnu-infrastrukturu-na-harkivshchini-u-lozivskiy-gromadi-prolunalo-visim-vibuhiv>

Лісічкіна А. Ворожі дрони вдарили по Лозовій: рятувальники гасили пожежу на підприємстві / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768026366-vorozhi-droni-vdarili-po-lozoviy-ryatuvalniki-gasili-pozhezhu-na-pidpriemstvi>

11.01.2026

Андрієвська О. ЗСУ відбили 15 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 11.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.01.2026/zsu-vidbili-15-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Ільїна К. Генштаб повідомив, де тривають бої на Харківщині : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Катерина Ільїна // Думка. – 11.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768141067-genshtab-povidomiv-de-trivayut-boyi-na-harkivshchini>

Федоркова Т. Російська армія просунулася у Вовчанську – DeepState / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 11.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/roziyska-armiia-prosunulasia-u-vovchansku-deepstate/>

Ільїна К. Генштаб показав, де зупинили окупантів під Куп'янськом та Вовчанськом (карта) : Ворог веде активні бойові дії в Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 11.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768113318-genshtab-pokazav-de-zupinili-okupantiv-pid-kup-yanskom-ta-vovchanskom-karta>

Ільїна К. На Харківщині прикордонники знищили техніку та більше десятка укриттів ворога [на Південно-Слобожанському напрямку] / Катерина Ільїна // Думка. – 11.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768137481-na-harkivshchini-prikordonniki-znishchili-tehniku-ta-bilshe-desyatka-ukrittiv-voroga>

Ільїна К. У Харківській області внаслідок російських атак постраждали 8 людей : На Харківщині ворог бив по інфраструктур. об'єктах, залізниці та житловій забудові / Катерина Ільїна // Думка. – 11.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768114204-u-harkivskiy-oblasti-vnaslidok-rosiyskih-atak-postrazhdali-8-lyudey>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали місто Харків і 9 населених пунктів Харківської області.

Андрієвська О. Серія вибухів у Харкові: вночі [11 січня] Слобідський район атакували БПЛА / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 11.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.01.2026/nicnii-udar-po-slobidskomu-raionu-xarkiv-atakuvav-dron-molniya>

Ільїна К. У Боровій на Харківщині окупанти КАБом розтрощили багатоповерхівку: кадри з місця атаки : [Ізюм. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 11.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768115255-u-boroviy-na-harkivshchini-okupanti-kabom-roztroshchili-bagatopoverhivku-kadri-z-mistsya-ataki>

Ільїна К. Окупанти обстріляли Великий Бурлук на Харківщині : Ворожа армія тричі за добу обстріляла насел. пункти Куп'ян. р-ну / Катерина Ільїна // Думка. – 11.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768128045-okupanti-obstrilyali-velikiy-burluk-na-harkivshchini>

Андрієвська О. Золочів атакували дрони «Молнія» / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 11.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.01.2026/zolociv-atakuvali-droni-molniya>

У центрі Харкова завершили розбір завалів після ракетного удару 2 січня: загинули семеро людей // Kharkiv Today. – 11.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-tsentri-kharkova-zavershyly-rozbir-zavaliv-pislya-raketnoho-udaru-2-sichnya-zahnuliy>

Трифонов Р. Роман зі словом. «Хартія» / Роман Трифонов // MediaPort. – 11.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/roman-zi-slovom-khartiia/>

Назва 13-ї бригади оперативного призначення Національної гвардії України «Хартія», яка стоїть на обороні Харкова та Харківської області, походить із співзвучності, яку обіграв поет Сергій Жадан. Назва визначилася збігом першого складу в цьому слові і в назві міста. Плюс творче арт, плюс хартія-документ, який несе значення угоди, – заяви про спільні цінності, заради яких люди об'єднуються і які готові захищати.

12.01.2026

Ларін Ю. У Харківській області бої тривають біля 15 населених пунктів (карта) : У Харків. обл. ворог наступає широким фронтом / Юрій Ларін // Думка. – 12.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768198678-u-harkivskiy-oblasti-boyi-trivayut-bilya-15-naselenih-punktiv-karta>

Лісічкіна А. На Харківщині Сили оборони відбили шість атак РФ: одне боєзіткнення триває : На Куп'ян. напрямку ворог намагався наступати у бік двох насел. пунктів, [Петропавлівки та Курилівки] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768227367-na-harkivshchini-sili-oboroni-vidbili-shist-atak-rf-odne-boezitknennya-trivae>

Загарбники «Шахедом» спалили житловий будинок на Харківщині : У Харків. обл. ворог обстріляв Великий Бурлук [Куп'ян. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 12.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768197635-zagarniki-shahedom-spalili-zhitloviy-budinok-na-harkivshchini>

Кричун Д. Росіяни пошкодили енергомережі в Богодухівському районі : Окупанти вранці обстріляли Івашки [Золочів. громади] / Дар'я Кричун // Думка. – 12.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768213489-rosiyani-poshkodili-energomerezhi-v-bogoduhivskomu-rayoni>

Кобзар Н. «Прилетіло 10 КАБів»: каплиця на Харківщині потрапила під російський обстріл (фото) : [каплиця великомученика Юрія Укр. греко-католиц. церкви в Ізюмі] / Наталія Кобзар // Status Quo. – 12.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/12.01.2026/priletilo-10-kabiv-kaplicya-na-xarkivshhini-potrapila-pid-rosiiskii-obstril-foto>

Кричун Д. Росіяни вдарили по інфраструктурному об'єкту на Харківщині: частково зникло світло : В Куп'ян. р-ні за ніч пошкоджено житловий будинок та об'єкт інфраструктури через удари дронів і артилерію / Дар'я Кричун // Думка. – 12.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768210137-rosiyani-vdarili-po-infrastrukturnomu-ob-ektu-na-harkivshchini-chastkovo-zniklo-svitlo>

Кравченко А. Росіяни завдали удару по залізниці в Харківській області : [с. Маяк Богодухів. р-ну] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 12.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/12.01.2026/rosiyani-zavdali-udaru-po-zalznici-v-xarkivskii-oblasti>

Кричун Д. Харківський політех повідомив про трагічну втрату на фронті : Військовий [Сергій Литвиненко] пробув на фронті понад три роки / Дар'я Кричун // Думка. – 12.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768203357-harkivskiy-politeh-povidomiv-pro-tragichnu-vtratu-na-fronti>

У Харкові немає місця для пам'яті. Триває конкурс проєктів меморіалу на честь загиблих воїнів // Kharkiv Today. – 12.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-tsentri-kharkova-zyavytsya-memorial-na-chest-zahyblykh-voyiniv>

Підрозділ ГУР МО «Кракен» прагне вшанувати полеглих воїнів і створює перший меморіал пам'яті на честь загиблих побратимів. «Кракен» проводить конкурс проєктів пам'ятного монументу, який буде споруджено у центрі Харкова.

Содома О. Фільм «2000 метрів до Андріївки» увійшов до довгого списку премії BAFTA / Олексій Содома // ЛЮК. – 12.01.2026. – URL: <https://lyuk.media/news/2000-meters-to-andriyivka-9/>

Фільм створений харківським режисером Мстиславом Черновим, лауреатом премії «Оскар». BAFTA – Британська академія кінематографічного та телевізійного мистецтва.

13.01.2026

Понад 545 мільярдів гривень збитків зазнало довкілля Харківщини через напад Росії // Kharkiv Today. – 13.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ponad-545-milyardiv-hryven-zbytkiv-zaznalo-dovkillya-kharkivshchyny-cherez-napad-rosiyi>

Шопінська Є. Внаслідок обстрілів на Харківщині постраждали мирні мешканці, серед них – вагітна жінка / Єлизавета Шопінська // Думка. – 13.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768291517-vnaslidok-obstriliv-na-harkivshchini-postrazhdali-mirni-meshkantsi-sered-nih-vagitna-zhinka>

Минулої доби окупанти обстрілювали Харків та населені пункти Чугуївського, Куп'янського, Богодухівського, Ізюмського та Харківського районів.

По Харкову ударила ворожа «Молнія» // Kharkiv Today. – 13.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/po-kharkovu-udaryla-molniya>

Дрон завдав удару увечері 13 січня по Слобідському району.

Уночі РФ атакувала дитячий туберкульозний санаторій у Харкові // Kharkiv Today. – 13.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/unochi-rf-atakuvala-dytyachyy-tuberkuloznyy-sanatoriy-u-kharkovi>

Удар стався в ніч на 13 січня у Шевченківському районі міста. Цей санаторій – непрацююча установа, постраждалих не було.

Кравченко А. РФ вдарила по терміналу «Нової пошти» у передмісті Харкова, [сmt Коротич Харківського району Харківської області]: загинули 4 людини / Андрій Кравченко // Status Quo. – 13.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.01.2026/rf-vdarila-po-terminalu-novoyi-posti-u-peredmisti-xarkova-zaginuli-4-lyudini>

Кричун Д. Четвертий удар по терміналу «Нової пошти» на під'їзді до Харкова: загорілося пів тисячі квадратів / Дар'я Кричун // Думка. – 13.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768299889-chetvertiy-udar-po-terminalu-novoyi-poshti-na-pid-yizdi-do-harkova-zagorilosya-piv-tisyachi-kvadarativ>

Термінал «Нової пошти» в сmt Коротич Харківській області вже вчетверте зазнало руйнувань з початку повномасштабної війни.

Загинули в укритті: у ХОВА повідомили подробиці російської атаки на «Нову пошту» // Kharkiv Today. – 13.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zahynuly-v-ukrytti-u-khova-povidomyly-podrobytsi-rosiyskoyi-ataky-na-novu-poshtu>

Ворог застосував ракети та «шахеда». Одна з ракет прицільно вдарила по укриттю, там загинуло двоє співробітників.

Андрієвська О. Росіяни атакували АЗС у передмісті Харкова / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 13.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.01.2026/rosiyani-atakuvali-azs-u-peredmisti-xarkova>

Вночі «Шахеда» атакували Дергачі та Руську Лозову. У Дергачах дрони пошкодили автозаправну станцію (АЗС) та приватне цивільне підприємство. У Руській Лозовій зруйновано два приватних будинки.

Шопінська Є. На Харківщині росіяни пошкодили будинок та службовий автомобіль: що відомо : Ворог обстріляв насел. пункти Куп'ян. р-ну / Єлизавета Шопінська // Думка. – 13.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768294075-na-harkivshchini-rosiyani-poshkodili-budinok-ta-sluzhboviy-avtomobil-shcho-vidomo>

Майже третина школярів у Харкові навчається по кілька днів у підземних школах // Kharkiv Today. – 13.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-kharkivskykh-shkolyariv-mozhut-navchatysya-u-pidzemnykh-shkolakh>

Класи облаштували у 19 локаціях під землею.

14.01.2026

Кравченко А. Росіяни просунулися у Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.01.2026/rosiyani-prosunulisya-u-xarkivskii-oblasti>

Росіяни просунулися на Борівському напрямку приблизно на 3 км, захопивши поля, лісосмуги та посадки, та наблизилися до села Нова Кругляківка.

Рибальченко А. Армія РФ, імовірно, просунулася біля Лозової Борівської громади / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 14.01.2026. – URL: <https://gwaramedia.com/armiya-rf-jmovirno-prosunulasya-bilya-lozovoï-borivskoï-gromadi/>

Ларін Ю. Генштаб показав, де атакує окупаційний контингент Росії в Харківській області (карта) : У Харків. обл. ворог намагається просунутися в районах 6 насел. пунктів / Юрій Ларін // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768371148-genshtab-pokazav-de-atakue-okupatsiyniy-kontingent-rosiyi-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Лісічкіна А. Росіяни атакували позиції ЗСУ на Харківщині 11 разів: три боєзіткнення тривають : На Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках відбито атаки ворога / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768399964-rosiyani-atakuvali-pozitsiyi-zsu-na-harkivshchini-11-raziv-tri-boezitknennya-trivayut>

На Харківщині нацгвардійці поховали російських бійців у тунелі: відео операції : Оператори дронів 5 Слобожан. бригади «Скіф» завдали точного удару по укриттю окупантів на Півден.-Слобожан. напрямку / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768379472-na-harkivshchini-natsgvardiytsi-pohovali-rosiyskih-biytsiv-u-tuneli-video-operatsiyi>

Кричун Д. Харківська 92-а бригада затрофеїла російський танк «Кульбаба» з новітнім захистом / Дар'я Кричун // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768376145-harkivska-92-a-brigada-zatrofeyila-rosiyskiy-tank-kulbaba-z-novitnim-zahistom>

Росіяни пошкодили спортивний об'єкт у Харкові та били ракетою по садибі у Зміївській громаді // Kharkiv Today. – 14.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-poshkodyly-sportyvnyy-obyekt-u-kharkovi-ta-byly-raketoyu-po-sadybi-u-zmiiyivskiy>

Упродовж минулої доби російська армія обстрілювала Харків та чотири райони області, були поранені восьмеро людей.

Кричун Д. Російський дрон атакував авто на чугуївській трасі : FPV-дрони та «Герань-2» пошкодили будинки, автомобілі та об'єкти інфраструктури : [Куп'ян. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768381695-rosiyskiy-dron-atakuvav-avto-na-chuguyivskiy-trassi>

Кравченко А. Дитина, що каталася на санчатах, потрапила під обстріл у Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.01.2026/ditina-shho-katalasya-na-sancatax-potrapila-pid-obstril-u-xarkivskii-oblasti>

13 січня росіяни завдали авіаційного удару по селу Волоська Балаклія Куп'янського району. Поранення отримав 11-річний хлопчик, який на момент удару катався на санчатах неподалік будинку.

Лісічкіна А. Російський дрон «Молнія» влучив у ліцей на Харківщині: що відомо : [Золочів] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768388473-rosiyskiy-dron-molniya-vluchiv-u-litsey-na-harkivshchhini-shcho-vidomo>

Росія була по енергетиці у Харківській області // Kharkiv Today. – 14.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiya-byla-po-enerhetytsi-na-kharkivshchyni>

Чередник І. Харків був готовий до ударів по енергетиці, Київ – ні: Шмигаль прокоментував енергокризу / Ірина Чередник // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768392979-harkiv-buv-gotoviy-do-udariv-po-energetitsi-kiyiv-ni-shmigal-prokomentuvav-energokrizu>

Під час пленарного засідання Верховної Ради перший віцепрем'єр-міністр – міністр енергетики Денис Шмигаль заявив, що Харків значно краще підготувався до можливих атак на енергетичну інфраструктуру, ніж столиця.

Лісічкіна А. Дрони доставили в Куп'янськ 9 тонн гуманітарки: відео від військових / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768384424-droni-na-harkivshchhini-dostavili-9-tonn-gumanitarki-v-kup-yansk>

Тарасенко Є. У Києві презентували виставку, присвячену війні на Харківщині / Єлизавета Тарасенко // Гвара медіа. – 14.01.2026. – URL: <https://gwaramedia.com/u-kiyvi-prezentuvali-vistavku-prisvyachenu-vijni-na-harkivshhini/>

Виставка «Крізь морок. Світло пам'яті», створена командою Skeiron, базується на цифрових матеріалах, зібраних під час фіксації руйнувань і злочинів війни в Харківській області з 2022 р.

15.01.2026

Окупанти посилили атаки на півночі Харківської області : Розширилася сіра зона навколо руїн Вовчанська // Kharkiv Today. – 15.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyan-atkyvizuvalysya-na-pivnochi-kharkivshchyny>

Ворог атакував українські позиції поблизу Харкова : [росіяни намагалися наступати на Липці] // Kharkiv Today. – 15.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/natshvardiytsi-vidbyly-vorozhyy-shturm-u-kharkivskomu-rayoni>

Кричун Д. У мережу залили перше відео роботи зенітних дронів: ЗСУ перехопили ворожу «Молнію» на Харківщині : Бійці 57-ї бригади знищили рос. дрони-камікадзе «Молнія» біля Вовчанська / Дар'я Кричун // Думка. – 15.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768482925-u-merezhu-zalili-pershe-video-roboti-zenitnih-droniv-zsu-perehoplyuyut-vorozhu-molniyu-na-harkivshchini>

Шорохова А. РФ обстріляла 8 населених пунктів Харківщини: пошкоджені будинки, авто та залізнична інфраструктура / Ангеліна Шорохова // Цензор.НЕТ. – 15.01.2026. – URL: <https://censor.net/ua/n3595550>

Ручисенко Р. Рашисти б'ють балістикою по передмістю Харкова / Роман Русиченко // Цензор.НЕТ. – 15.01.2026. – URL: <https://censor.net/ua/n3595626>

Кричун Д. Росія зруйнувала великий об'єкт критичної інфраструктури в передмісті Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 15.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768487779-u-peredmisti-harkova-rosiya-zruynovala-velikiy-ob-ekt-kritichnoyi-infrastrukturi>

Андрієвська О. На Харківщині дрони буквально полюють на автівки / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 15.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.01.2026/na-xarkivshhini-droni-bukvalno-polyuyut-na-avtivki>

Постраждали поліцейські, енергетики та прикордонники, які виконували свої обов'язки з евакуації та відновлення інфраструктури.

Російська армія атакувала Великий Бурлук: пошкоджені будинки, спалахнула пожежа : Фото // MediaPort. – 15.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyska-armiia-atakuvala-velykyy-burluk-poshkodzheni-budynky-spalakhnula-pozhezha/>

Кравченко А. Росіяни вкотре атакували залізницю у Харківській області : [Лозів. р-н] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 15.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.01.2026/rosiyani-vkotre-atakuvali-zaliznicyu-u-xarkivskii-oblasti>

Кравченко А. Російським ударом по «Новій пошті» знищено майже 2700 посилок [на суму близько 10 млн грн в смт Коротич 13 січня 2026 р.] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 15.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.01.2026/rosiiskim-udarom-po-novii-posti-znishhenomaize-2700-posilok>

Кравченко А. Харків краще за інші міста України підготувався до енергетичної кризи – Зеленський / Андрій Кравченко // Status Quo. – 15.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.01.2026/xarkiv-krashhe-za-insi-mista-ukrayini-pidgotuvavsya-do-energeticnoyi-krizi-zelenskii>

«Говорить Харків». Сергій Жадан вирушає в радіотур // Kharkiv Today. – 15.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/serhiy-zhadan-vyrushaye-v-radiotur-ukrayinoyu>

Радіотур розпочнеться 16 січня 2026 р. С. Жадан та інші ведучі радіо відвідають як прифронтові, так і тилові міста, від Охтирки до Львова. Проект відбувається за підтримки Посольства Королівства Нідерландів в Україні.

Кравченко А. До Харкова прибув павлін, врятований у Покровську (відео) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 15.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.01.2026/do-xarkova-pribuv-pavlin-vryatovanii-u-pokrovsku-video>

Волонтери евакуювали павича із зони бойових дій до харківського «Фельдмана Екопарку».

16.01.2026

Лісічкіна А. На півночі Харківщини фіксують загострення: військові показали, як відбивають атаки росіян : 159-та бригада активно наносить вогневе ураження по виявленій живій силі противника на Вовчан. напрямку / Аліна Лісічкіна // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768559892-na-pivnochi-harkivshchhini-fiksuyut-zagostrennya-viyskovi-pokazali-yak-vidbivayut-ataki-rosiyan>

Ларін Ю. На Харківщині росіяни атакують біля 12 населених пунктів (карта) : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Юрій Ларін // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768543716-na-harkivshchini-rosiyani-atakuyut-bilya-12-naselenih-punktiv-karta>

Чередник І. Розвідник з Харківщини, відзначений медаллю «За відвагу», загинув на війні : Воїн тривалий час вважався зниклим безвісти / Ірина Чередник // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768563915-rozvidnik-z-harkivshchini-vidznacheniy-medallyu-za-vidvagu-zagynuv-na-viyni>

Сергій Іщук – випускник Харківської гуманітарно-педагогічної академії.

Ларін Ю. На Харківщині окупанти обстріляли амбулаторію та енергетичний об'єкт: деталі від ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 10 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768546033-na-harkivshchini-okupanti-obstrilyali-ambulatoriyu-ta-energetichniy-ob-ekt-detali-vid-ova>

Кричун Д. У Харкові та області відключення світла збільшать до 6–8 годин на день : Альтернатива для Харківщини – імпорту електроенергії з-за кордону / Дар'я Кричун // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768554694-u-harkovi-ta-oblatsi-vidklyuchennya-svitla-zbilshat-do-6-8-godin-na-den>

Кричун Д. Харківщина – серед лідерів за встановленою потужністю резервної генерації / Дар'я Кричун // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768559565-harkivshchina-sered-lideriv-za-vstanovlenoyu-potuzhnistyu-rezervnoyi-generatsiyi>

У 2025 р. регіони, включно з Харківщиною, ввели в експлуатацію понад 760 МВт потужностей розподіленої генерації, прискорюючи підключення обладнання.

Харків'янам нагадали, як шукати пункти незламності на випадок погіршення ситуації з енергетикою // Kharkiv Today. – 16.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivyanam-nahadaly-yak-shukaty-punkty-nezlamnosti-na-vypadok-pohirshennya-sytuatsiyi-v>

У Харкові працює 101 «пункт незламності», в області – 841. До них можна приходити під час повітряних тривог. Метрополітен у місті працює як укриття цілодобово. «Пункти незламності» розташовані переважно у ліцях. Щодня, окрім понеділка, там видають гарячі обіди.

Ларін Ю. У Харкові вперше показали будівництво підземної лікарні «Ковчег»: кадри з місця : Харків. обл. лікарня отримає протягом 2–3 років підземне відділення / Юрій Ларін // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768572921-u-harkovi-vpershe-pokazali-budivnitstvo-pidzemnoyi-likarni-kovcheg-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. Онлайн чи очно: що чекає на школи Харківщини через стан енергетики : Рішення про канікули або заочне навчання залежатиме від споживання енергії та можливостей опалювального сезону на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/osvita/1768554402-onlayn-chi-ochno-shcho-chekae-na-shkoli-harkivshchini-cherez-stan-energetiki>

Кричун Д. Кулеба включив двох харків'ян, [представників Харківської ОВА та міської ради], до групи, яка створить національний маршрут пам'яті / Дар'я Кричун // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768474494-kuleba-vklyuchiv-dvoh-harkiv-yan-do-grupi-yaka-stvorit-natsionalnyi-marshrut-pam-yati>

Національний маршрут місцями пам'яті – це державний проєкт в Україні, що об'єднує ключові локації трагедій і героїзму російсько-української війни, створюючи єдину систему меморіалізації.

Кричун Д. Ракетний удар по терміналу «Нової пошти» під Харковом знищив корм та ліки для безпритульних тварин : UAnimals відправляє нову партію допомоги для тварин Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768552161-raketniy-udar-po-terminalu-novoyi-potshti-pid-harkovom-znishchiv-dopomogu-dlya-bezpritulnih-tvarin>

Чередник І. Харківський гурт ТНМК зібрав понад півтора мільйона для українських захисників : Музиканти допоможуть, в тому числі, добровольчому батальйону «Реванш», створеному у Харкові та Києві в перші дні війни / Ірина Чередник // Думка. – 16.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768575569-harkivskiy-gurt-tnmk-zibrav-ponad-pivtora-milyona-dlya-ukrayinskih-zahisnikiv>

17.01.2026

Андрієвська О. ЗСУ відбили 14 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 17.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.01.2026/zsu-vidbili-14-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Ільїна К. Ворог чотири рази намагався витіснити оборонців в районі Петропавлівки на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 17.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768659637-vorog-chotiri-razi-namagavsya-vitisniti-oborontsiv-v-rayoni-petropavlivki-na-harkivshchini>

Росіяни били по будинках та зерноскховищу на Харківщині // Kharkiv Today. – 17.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-byly-po-budynkakh-ta-zernoskhovishchu-na-kharkivshchini>

Окупанти минулої доби цілили з різних видів озброєння по населених пунктах Чугуївського, Куп'янського, Харківського та Богодухівського районів.

Ільїна К. Вбили жінку на зупинці, поранили ще чотирьох: прокуратура розповіла про ворожі удари по Харківщині : Протягом дня окупанти атакували два райони Харків. обл. : [Куп'ян. та Богодухів. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 17.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768666868-vbili-zhinku-na-zupintsi-poranili-shche-chotiroh-prokuratura-rozpovila-pro-vorozhi-udari-po-harkivshchini>

Гергелюк О. Ворог вдруге за день атакував критичну інфраструктуру Харкова : [Слобід. р-н] / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 17.01.2026. – URL: <https://censor.net/ua/n3595961>

Андрієвська О. Харків тричі за вечір атакований «Молнією» (оновлено) : [Слобід. та Основ'ян. р-ни] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 17.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.01.2026/u-xarkovi-vveceri-dron-molniya-vluciv-u-budivlyu-v-slobidskomu-raioni>

Андрієвська О. У Харкові після серії вибухів пошкоджено об'єкт критичної інфраструктури [в Індустріальному районі] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 17.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.01.2026/u-xarkovi-pislya-seriyi-vibuxiv-poskodzeno-objekt-kriticnoyi-infrastrukturi>

Токар Ю. Російські дрони атакували Великий Бурлук: пошкоджені будинки, зайнялася пожежа / Юлія Токар // MediaPort. – 17.01.2026. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyski-drony-atakuvaly-velykyy-burluk-poshkodzheni-budynky-zaynialysia-pozhezhi/>

Ільїна К. На Харківщині окупанти вдарили дроном по магазину та поліцейському авто: фото влучань : Золочів Харків. обл. двічі за день зазнав дронівих атак / Катерина Ільїна // Думка. – 17.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768653007-na-harkivshchini-okupanti-vdarili-dronom-po-magazinu-ta-politseyskomu-avto-foto-vluchan>

18.01.2026

Ільїна К. На Харківщині триває 6 боїв – Генштаб : Окупанти активно намагаються вибити Сили оборони із займаних позицій на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 18.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768746241-na-harkivshchini-trivae-6-boyiv---genshtab>

Ільїна К. ЗСУ відбили 14 атак на Харківщині, ворог штурмував райони восьми насел. пунктів – Генштаб / Катерина Ільїна // Думка. – 18.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768717401-zsu-vidbili-14-atak-na-harkivshchini-vorog-shturmuvav-rayoni-vosmi-naselenih-punktiv---genshtab>

Ільїна К. Харківські спартанівці знищили за місяць 340 окупантів : Харків. бригада Нацгвардії відзвітували за місяць роботи на фронті : [Покров. напрямок] / Катерина Ільїна // Думка. – 18.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768744184-harkivski-spartanivtsi-znishchili-za-misyats-340-okupantiv>

Ільїна К. У Харківській області росіяни вбили 3 людей, ще 11 – постраждали : Ворог бив по Харківщині ракетами, авіабомбами та дронами : [обстріляні м. Харків і 12 насел. пунктів Харків. обл.; у Харкові – Індустріал., Слобід. і Холодногір. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 18.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768719765-u-harkivskiy-oblasti-rosiyani-vbili-3-lyudey-shche-11---postrazhdali>

Гребенюк Г. Удар «Шахеда» по приватному будинку: в Харкові загинула 20-річна жінка (фото, відео) : [Холодногір. р-н] / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 18.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/prame-vlucanna-v-budinok-u-harkovi-zaginula-20-ricna-divcina-foto-video.html>

Ільїна К. У Золочеві на Харківщині росіяни атакували дроном парк : На Харківщині «Молнія» вибухнула у парку посеред селища / Катерина Ільїна // Думка. – 18.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768752064-u-zolochevi-na-harkivshchini-rosiyani-atakuvali-dronom-park>

Ільїна К. Вночі ворог тричі обстріляв Куп'янський район: є загиблий : Росіяни атакували «Геранями» Великий Бурлук і Приколотне на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 18.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768731091-vnochi-vorog-trichi-obstrilyav-kup-yanskiy-rayon-e-zagibliy>

19.01.2026

Ларін Ю. Генштаб показав, де армія РФ атакує в Харківській області (карта) : У Харків. обл. ворог наступає з двох напрямків / Юрій Ларін // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768803005-genshtab-pokazav-de-armiya-rf-atakue-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Шопінська Є. На Південно-Слобожанському напрямку зафіксовано дев'ять атак ворога – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768832100-na-pivdenno-slobozhanskomu-napryamku-zafiksovano-dev-yat-atak-voroga-genshtab>

Шопінська Є. Військові показали, як зачищають Куп'янськ попри атаки FPV-дронів окупантів / Єлизавета Шопінська // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768823363-viyskovi-pokazali-yak-zachishchayut-kup-yansk-popri-ataki-fpv-droniv-okupantiv>

Кричун Д. За тиждень Харківщину атакували 12 ракет та 75 «Шахедів» – ОВА : За тиждень під обстрілами – 30 насел. пунктів Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768823712-za-tizhden-harkivshchinu-atakuvali-12-raket-ta-75-shahediv-ova>

Ларін Ю. На Харківщині ворог обстріляв інфраструктуру та АЗС: що відомо : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 5 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768805000-na-harkivshchini-vorog-obstrilyav-infrastrukturu-ta-azs-shcho-vidomo>

Кричун Д. Чотири ракети атакували критичну інфраструктуру Харкова – Терехов : У Новобовар. р-ні впав рос. БПЛА / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768812673-chotiri-raketi-atakuvali-kritichnu-infrastrukturu-harkova-terehov>

Кричун Д. У Харкові пролунав вибух: мер повідомив, який район – під обстрілом : [Слобід. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768809855-u-harkovi-prolunav-vibuh-mer-povidomiv-yakiy-rayon-pid-obstrilom>

Кричун Д. Росія вдруге за день вдарила по Харкову : Рос. БПЛА атакував центр Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768818910-rosiya-vdruge-za-den-vdarila-po-harkovu>

Кричун Д. Армія РФ здійснила повторний обстріл Харкова – мер : Росіяни обстріляли Слобід. р-н Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768810123-armiya-rf-zdiysnila-povtorniy-obstril-harkova-mer>

Кричун Д. Терехов повідомив про наслідки удару «Шахеда» по Харкову 19 січня : Рос. БПЛА атакував Салтів. р-н Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768819353-terehov-povidomiv-naslidki-udaru-shaheda-po-harkovu-19-sichnya>

Кричун Д. Внаслідок третьої масованої атаки за день у Харкові загинула людина : У Слобід. р-ні виявили тіло на місці обстрілу / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768830031-vnaslidok-tretoi-masovanoi-ataki-za-den-u-harkovi-zaginula-lyudina>

Шопінська Є. Внаслідок ракетного удару по Харкову постраждали 8 мирних мешканців – ОВА : Кількість постраждалих від обстрілу зростає / Єлизавета Шопінська // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768832675-vnaslidok-raketnogo-udaru-po-harkovu-postrazhdali-8-mirnih-meshkantsiv-ova>

Кричун Д. З'явилися фото з приватного сектору в Харкові, куди впала російська бомба : У Слобід. р-ні загинула 69-річна жінка, 10 поранених / Дар'я Кричун // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768833736-z-yavilisya-foto-z-privatnogo-setktoru-v-harkovi-kudi-vpala-rosiyska-bomba>

Шопінська Є. Російські дрони атакували сільгосппідприємство на Харківщині: що відомо : Дрони «Молнія» завдали удару по господарству «Колос» : [Золочів. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768828591-rosiyski-droni-atakuvali-silgosppidприємство-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти знищили приватний житловий будинок ударами FPV-дронів – Коваленко : У Харків. обл. ворог обстріляв с. Івашки : [Золочів. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768849520-na-harkivshchini-okupanti-znishchili-privatniy-zhitloviy-budinok-udarami-fpv-droniv-kovalenko>

Шопінська Є. На Харківщині внаслідок обстрілу постраждав водій, який розвозив мешканцям хліб : Ворог поцілив по цивільному авто з хлібом : [Ізюм. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 19.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768830067-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-postrazhdav-vodiy-yakiy-rozvoziv-meshkantsyam-hlib>

20.01.2026

Ларін Ю. Генштаб повідомив про високу активність наступу армії РФ на півночі Харківської області (карта) : У Харків. обл. ворог наступає на Куп'ян. та Півден.-Слобожан. напрямках / Юрій Ларін // Думка. – 20.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768889286-genshtab-povidomiv-pro-visoku-aktivnist-nastupu-armiyi-rf-na-pivnochi-harkivskoyi-oblasti-karta>

Шопінська Є. Генштаб зафіксував серію атак противника на кількох населених пунктах Харківщини : На Харків. напрямку ворог здійснив дев'ять атак / Єлизавета Шопінська // Думка. – 20.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768918719-genshtab-zafiksuvav-seriyu-atak-protivnika-na-kilkoh-naselenih-punktah-harkivshchini>

Шопінська Є. Під час штурмів на Харківщину прикордонники за тиждень ліквідували 131 окупанта : У ході спроб прориву поранено 111 росіян / Єлизавета Шопінська // Думка. – 20.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768910224-pid-chas-shturmiv-na-harkivshchinu-prikordonniki-gart-za-tizhden-likvidovali-131-okupanta>

Ларін Ю. Синегубов повідомив про масштаби руйнувань внаслідок серії обстрілів на Харківщині 19 січня : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків та 6 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 20.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768890628-sinegubov-povidomiv-pro-masshtabi-ruynuvan-vnaslidok-seriyi-obstriliv-na-harkivshchini-19-sichnya>

Ларін Ю. У Харкові кількість постраждалих внаслідок авіаудару [19 січня] збільшилася до 13 осіб – ДСНС / Юрій Ларін // Думка. – 20.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768888806-u-harkovi-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-avia-udaru-zbilshilasya-do-13-osib-dsns>

Ларін Ю. Під Харковом внаслідок удару БПЛА загорілося авто, пошкоджені будинки, кафе і кіоски : [м. Мерефа Харків. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 20.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768888203-pid-harkovom-vnaslidok-udaru-bpla-zagorilosya-avto-poshkodzheni-budinki-kafe-i-kioski>

21.01.2026

Кричун Д. Генштаб показав карту бойових дій на Харківщині 20 січня : Генштаб зафіксував активні штурми на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Дар'я Кричун // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768975940-genshtab-pokazav-kartu-boyovih-diy-na-harkivshchini-20-sichnya>

Лісічкіна А. Генштаб назвав населені пункти Харківщини, де ЗСУ відбивають російські штурми 21 січня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769004769-genshtab-nazvav-naseleni-punkti-harkivshchini-de-zsu-vidbivayut-rosiyski-shturmi-21-sichnya>

Чередник І. На Харківщині дрони прикордонників знищили артилерію ворога: відео операції : БпЛА прикордон. бригади ліквідували три гармати, вантажівку та склад боєприпасів ворога за 23 км від кордону / Ірина Чередник // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769009407-na-harkivshchini-droni-prikordonnikiv-znishchili-artileriyu-voroga-video-operatsiyi>

Ларін Ю. Стало відомо, чи є російська ствольна артилерія на окупованих територіях на північ від Харкова / Юрій Ларін // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768988146-stalo-vidomo-chi-e-rosiyska-stvolna-artileriya-na-okupovanih-teritoriyah-na-pivnich-vid-harkova>

Ворог не має можливості заводити ствольну артилерію на окуповані території на північ від Харкова. Постріли артилерії можуть здійснюватися тільки з території Белгородської області.

Ларін Ю. «Хартія» знищила більше 90 росіян, які наважилися атакувати під Липцями в Харківській області / Юрій Ларін // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768986979-hartiya-znishchila-bilshe-90-rosiyan-yaki-navazhilisya-atakuvati-pid-liptsyami-v-harkivskiy-oblasti>

Лісічкіна А. Поліція показала наслідки обстрілів Харківщини за добу: Внаслідок ворожих обстрілів на Харківщині постраждали п'ятеро людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768982582-politsiya-pokazala-naslidki-obstriliv-harkivshchini-za-dobu>

Упродовж минулої доби російські війська завдавали ударів по населених пунктах Куп'янського, Богодухівського, Ізюмського, Чугуївського та Лозівського районів Харківської області.

Лісічкіна А. У Харкові впав ворожий дрон – Терехов : [у Слобід. р-ні] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768996654-u-harkovi-vpav-vorozhiy-dron---terehov>

Кричун Д. На Харківщині FPV-дрон здетонував в руках: загинув чоловік : Трагедія сталася у с. Івашки : [Золочів. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1768975501-na-harkivshchini-fpv-dron-zdetonuvav-v-rukah-zaginuv-cholovik>

Кричун Д. Уночі РФ вдарила по селу на Харківщині: кадри з місця / Дар'я Кричун // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768975205-unochi-rf-vdarila-po-selu-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Уночі на 21 січня російський безпілотник атакував село Перемога в Золочівській громаді Богодухівського району.

Ларін Ю. Армія РФ завдала удару «Шахедом» по приватним будинкам у Чугуєві на Харківщині – мер / Юрій Ларін // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768975554-armiya-rf-zavdala-udaru-shahedom-po-privatnim-budinkam-u-chuguevi-na-harkivshchini-mer>

Ларін Ю. На Харківщині без світла перебуває більше півмільйона абонентів – Синегубов / Юрій Ларін // Думка. – 21.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1768979264-na-harkivshchini-bez-svitla-perebuvaе-bilshe-pivmilyona-abonentiv-sinegubov>

22.01.2026

Ларін Ю. Генштаб показав карту, де відбулися 15 російських атак на Харківщині / Юрій Ларін // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769062071-genshtab-pokazav-kartu-de-vidbulisya-15-rosiyskih-atak-na-harkivshchini>

Шопінська Є. З початку року на Харківщині внаслідок обстрілів загинули 20 людей, серед них – дитина : Рос. обстріли поранили 98 мешканців Харківщини / Єлизавета Шопінська // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769097412-z-pochatku-roku-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-zaginuli-20-lyudey-sered-nih-ditina>

Кричун Д. На Харківщині від початку року фіксується збільшення кількості обстрілів із РСЗВ – Токар : За одну добу росіяни обстріляли Харків КАБ та з РСЗВ «Торнадо» / Дар'я Кричун // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769097840-na-harkivshchini-vid-pochatku-roku-fiksuetsya-zbilshennya-kilkosti-obstriliv-iz-rszv-tokar>

Ларін Ю. Армія РФ поранила 74-річну мирну мешканку в Харківській області – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 3 насел. пункти Харків. обл. : [Богодухів. р-н: с. Губарівка та с. Катричівка ; Ізюм. р-н: с. Студенок] / Юрій Ларін // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769063390-armiya-rf-poraniла-74-richnu-mirnu-meshkanku-v-harkivskiy-oblasti-ova>

Кричун Д. Вдень РФ скинула чотири КАБ на Харківщину: де впали бомби : Удар завдали по відкритій території Золочів. громади вдень 22 січня : [неподалік с. Гресі] / Дар'я Кричун // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769091364-vden-rf-skinula-chotiri-kab-na-harkivshchinu-de-vpali-bombi>

Окупанти обстріляли приватний будинок і п'ятиповерхівку на Харківщині: кадри з місця : [с. Калинова Новоселівка Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769061590-okupanti-obstrilyali-privatniy-budinok-i-p-yatipoverhivku-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Шопінська Є. Росіяни атакували цивільне авто з волонтерами, які везли хліб на Харківщині: двоє людей загинули [22 січня] : Окупанти атакували Козачу Лопань і Руську Лозову : [Харків. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769086404-rosiyani-atakuvali-tsivilne-avto-z-volonterami-yaki-dostavlyali-hlib-meshkantsyam-na-harkivshchini-e-zagibli-ta-poraneniy>

Шопінська Є. На Куп'янщині російській FPV-дрон пошкодив авто «швидкої»: двоє медиків отримали поранення : Ворог обстріляв приватні будинки та автомобіль «екстренки» / Єлизавета Шопінська // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769078508-na-kup-yanshchini-rosiyskiy-fpv-dron-poshkodiv-avto-shvidkoyi-dvoe-medikiv-otrimali-poranennya>

Шопінська Є. На Харківщині поліцейські врятували самотню 82-річну пенсіонерку з-під обстрілів : «Білі Янголи» евакуювали літню жінку з Великобурлуц. громади [Куп'ян. р-ну] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 22.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769076044-na-harkivshchini-politseyski-vryatuvali-samotnyu-82-richnu-pensionerku-z-pid-obstriliv>

23.01.2026

Deep State заявив про просування росіян у районі Вовчанська на Харківщині (карта) : У Харків. обл. ворог не припиняє наступу на Півден.-Слобожан. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 23.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769148076-deep-state-zayaviv-pro-prosuvannya-rosiyan-u-rayoni-vovchanska-na-harkivshchini-karta>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів за добу поранено п'ятьох мирних мешканців – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 7 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 23.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769149628-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-za-dobu-poraneno-p-yatoh-mirnih-meshkantsiv-ova>

Лісічкіна А. Росіяни атакували автівки мирних мешканців Харківщини: кадри наслідків / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769154895-rosiyani-atakuvali-avtivki-mirnih-meshkantsiv-harkivshchini-kadri-naslidkiv>

Під обстрілами та ударами безпілотників перебували населені пункти Чугуївського, Куп'янського, Харківського, Ізюмського та Богодухівського районів.

Лісічкіна А. Росіяни атакували дроном Харків – Терехов : Рос. дрон атакував Індустріал. р-н Харкова / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769181248-rosiyani-atakuvali-dronom-harkiv---terehov>

Ларін Ю. Поліція Харківщини показала атакований російським «Шахедом» будинок: кадри з місця : У Харків. обл. ворог обстріляв сел. Великий Бурлук : [Куп'ян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 23.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769149302-politsiya-harkivshchini-pokazala-atakovaniy-rosiyskim-shahedom-budinok-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. ОВА повідомила вік загиблих від удару російського дрона на Харківщині : Рос. дрон на Харківщині забрав життя 70-річного чоловіка та 58-річної жінки : [атакован автомобіль поблизу сел. Прудянка Харків. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769179886-ova-povidomila-vik-zagiblih-vid-udaru-rosiyskogo-drona-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Росіяни знищили смітєвоз на Харківщині: комунальники встигли врятуватися : [Руська Лозова Харків. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769174905-rosiyani-znishchili-smittevoz-na-harkivshchini-komunalniki-vstigli-vryatuvatisya>

Соболенко А. Як харківці адаптуються до знеструмлень та відсутності опалення: розповіді жителів міста / Альона Соболенко, Єлизавета Пшенична // Суспільне : Харків. – 23.01.2026. – URL: <https://susplne.media/kharkiv/1221678-ak-harkivci-adaptuutsa-do->

[znestrumlen-ta-vidsutnosti-opalenna-dumki-ziteliv-mista/?utm_source=copylink&utm_medium=ps](https://www.sq.com.ua/ukr/korisno_znati/23.01.2026/pyat-smertei-na-odne-narodzennya-demograficna-kriza-na-xarkivshhini-pogliblyujetsya)

Кобзар Н. П'ять смертей на одне народження: демографічна криза на Харківщині поглиблюється / Наталія Кобзар // Status Quo. – 23.01.2026. – URL: https://www.sq.com.ua/ukr/korisno_znati/23.01.2026/pyat-smertei-na-odne-narodzennya-demograficna-kriza-na-xarkivshhini-pogliblyujetsya

Кравченко А. На Харківщині з'явилися випадки смертей від переохолодження / Андрій Кравченко // Status Quo. – 23.01.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.01.2026/na-xarkivshhini-zyavilisya-vipadki-smertei-vid-pereoxolodzennya>

Розповідається про життя Козачої Лопані (Харківський район Харківської області) під час війни. У селищі Козача Лопань зараз, під час лютих морозів, немає ні газу, ні світла, практично немає зв'язку, немає інтернету.

24.01.2026

Ільїна К. Генштаб показав географію російських спроб прорватися на Харківщині (карта) : У Харків. обл. захисники зупинили 6 рос. штурмів протягом доби / Катерина Ільїна // Думка. – 24.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769237331-genshtab-pokazav-geografiyu-rosiyskih-sprob-prorvatisya-na-harkivshchini-karta>

Ткаленко В. Скільки разів рф атакувала позиції Сил оборони на Харківщині (мапа бойових дій) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 24.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/skilki-atak-rosian-zirvali-zsu-na-harkivsini-za-dobu.html>

Ільїна К. В районі Вовчанська ворог пошкодив українську логістику: подробиці про ситуацію від DeepState / Катерина Ільїна // Думка. – 24.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769249396-v-rayoni-vovchanska-vorog-poshkodiv-ukrayinsku-logistiku-podrobitsi-pro-situatsiyu-vid-deepstate>

Ільїна К. Пологовий будинок, коледж, енергооб'єкти: у ОВА розповіли про наслідки ворожих атак на Харківщині : По території Харків. обл. вдарили майже півсотнею дронів / Катерина Ільїна // Думка. – 24.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769237897-pologoviy-budinok-koledzh-energoob-ekti-u-ova-rozpovili-pro-naslidki-vorozhih-atak-na-harkivshchini>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 6 населених пунктів Харківської області.

Ларін Ю. Горіли будинки: Терехов заявив про масовану атаку дронів типу «Шахед» на Харків : У Харкові протягом ночі зафіксовано 25 влучань «Шахедів» / Юрій Ларін // Думка. – 24.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769227480-gorili-budinki-terehov-zayaviv-pro-masovanu-ataku-droniv-tipu-shahed-na-harkiv>

Ільїна К. Уже 31: у Харкові продовжує рости кількість постраждалих внаслідок масованої атаки : Серед постраждалих у Харкові – двоє дітей : [Індустріал. і Немишлян. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 24.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769253421-uzhe-31-u-harkovi-prodovzhue-rosti-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-masovanoyi-ataki>

Ільїна К. У Харкові мерія підрахувала, скільки будинків пошкоджено внаслідок нічної масованої атаки : У Харкові майже 40 будівель зазнали руйнувань внаслідок рос. атаки / Катерина Ільїна // Думка. – 24.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769242656-u-harkovi-meriya-pidrahuvala-skilki-budinkiv-poshkozheno-vnaslidok-nichnoyi-masovanoyi-ataki>

[harkovi-meriya-pidrahuvala-skilki-budinkiv-poshkodzhenovnaslidok-nichnoyi-masovanoyi-ataki](#)

Льїна К. Били 18 годин поспіль: на Харківщині через російські удари 15 тисяч жителів залишаються без світла : Лозівська громада після тривалої ворожої атаки має проблеми з водо- та електропостачанням / Катерина Льїна // Думка. – 24.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769244294-bili-18-godin-pospil-na-harkivshchini-cherez-rosiyski-udari-15-tisyach-zhiteliv-zalishayutsya-bez-svitla>

Ткаленко В. «Схуд на 25 кілограмів»: історія бійця, який чотири місяці тримав позицію під Куп'янськом : [нацгвардієць Юрій із позивним Капа] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 24.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/120-dniv-pid-kupanskom-istoria-nacgvardijca-z-pozivnim-kapa.html>

Ткаленко В. «Присвячено Харкову та Силам оборони»: Жадан, Тіна Кароль і «Хартія» випустили спільний кліп (фото, відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 24.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/kultura/klip-nic-prisvacenij-harkovu-ta-vijskovim-znali-u-metropoliteni.html>

25.01.2026

Льїна К. Генштаб повідомив, які населені пункти Харківщини є ціллю окупантів (карта) : Ворог веде наступальні дії на двох напрямках у Харків. обл. / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769321673-genshtab-povidomiv-yaki-naseleni-punkti-harkivshchini-e-tsillyu-okupantiv-karta>

Льїна К. На Харківщині ворог атакував агропідприємство, приватні будинки та авто – ОВА : За добу на Харківщині від рос. атак постраждало 2 людей / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769323500-na-harkivshchini-vorog-atakuvav-agropidpriemstvo-privatni-budinki-ta-avto--ova>

Пешков П. Під ворожими ударами 24 січня були 11 населених пунктів Харківщини : [обстріляні Холодногір. р-н Харкова; Куп'ян., Харків., Богодухів., Чугуїв. р-ни області] / Павло Пешков // Слобід. край. – 25.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/minuloi-dobi-vorog-atakuvav-cotiri-rajoni-harkivsini-ta-oblasnih-centr.html>

Льїна К. У Харкові зафіксовано удар «Шахедом» – Терехов : Вночі росіяни знов атакували Харків дроном : [Холодногір. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769322095-u-harkovi-zafiksovano-udar-shahedom---terehov>

Льїна К. Ворог «Шахедом» атакував Харків – мер : У Харкові зафіксовано влучання рос. дрона : [Індустріал. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769324719-vorog-shahedom-atakuvav-harkiv---mer>

Льїна К. У Харкові ворог вдарив дронами по двох районах міста : У Харкові зафіксовано вже четверту атаку дрона за ранок : [Слобід. і Немишлян. р-ни] / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769338602-u-harkovi-vorog-vdariv-dronami-po-dvoh-rayonah-mista>

Льїна К. У Харкові російський дрон поцілив біля торговельного центру (оновлено) : На Салтівці ворожий БпЛА влучив у ТЦ / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769345877-u-harkovi-rosiyskiy-dron-potsiliv-v-torgivelniiy-tsentr>

Льїна К. У Київському районі Харкова – ще одне влучання дрона в багатоповерхівку : Рос. БПЛА поцілив у житловий будинок / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769352338-u-kiyivskomu-rayon-harkova---shche-odne-vluchannya-drona-v-bagatopoverhivku>

Пешков П. Окупанти не припиняють тероризувати прикордонну громаду на Харківщині / Павло Пешков // Слобід. край. – 25.01.2026. – URL: // Слобід. край. – 26.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/selo-u-zolocivskij-gromadi-bulo-atakovane-bezpilotnikom.html>

Уночі 25 січня ворог ударив безпілотником по селу Цанівка Золочівської громади Богодухівського району.

Льїна К. У Харківській області російський дрон поранив жінку : Війська рф вчергове атакували Куп'янщину / Катерина Льїна // Думка. – 25.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769330283-u-harkivskiy-oblasti-rosiyskiy-dron-poraniv-zhinku>

26.01.2026

Шопінська Є. Українські війська відбили п'ять атак ворога на Харківському напрямку – Генштаб / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769436744-ukrayinski-viyska-vidbili-p-yat-atak-voroga-na-harkivskomu-napryamku-genshtab>

Гребенюк Г. Дев'ять атак біля Вовчанська та сім під Куп'янськом: карта бойових дій на 26 січня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 26.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/kudi-sune-vorog-na-harkivsini-perelik-naselenih-punktiv.html>

Кричун Д. Мер Харкова заявив, що місто пережило один з найнапруженіших тижнів: 35 обстрілів : За тиждень росіяни поранили 46 харків'ян / Дар'я Кричун // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769429274-mer-harkova-zayaviv-shcho-misto-perezghilo-odin-z-naynapruzhenishih-tizhniv-35-obstriliv>

Минулого тижня на Харківщині через обстріли загинули троє людей, ще понад 50 поранені : Внаслідок обстрілів постраждали 52 людини, серед них – дитина / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769429501-minulogo-tizhnya-na-harkivshchini-cherez-obstrili-zaginuli-troe-lyudey-shche-ponad-50-poraneni>

Ларін Ю. Синегубов повідомив, що вчора обстріляли окупанти на Харківщині : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 10 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769409241-sinegubov-povidomiv-shcho-vchora-obstrilyali-okupanti-na-harkivshchini>

Шопінська Є. Ворожий дрон пошкодив скління будинків у Київському районі Харкова – ОВА / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769435100-u-harkovi-vorozhiy-dron-poshkodiv-sklinnya-budinkiv-u-kiyivskomu-rayoni-ova>

Кричун Д. У Немишлянському районі Харкова після вибуху дрона вибило вікна – мер : Росіяни запустили «Молнію» по Харкову / Дар'я Кричун // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769433459-u-nemishlyanskomu-rayoni-harkova-pislya-vibuhu-drona-vibilo-vikna-mer>

Чередник І. Росіяни завдали ракетного удару по Харкову: є постраждалі : У Харкові ввечері 26 січня пролунали вибухи : [Індустріал. р-н] / Ірина Чередник // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769451235-rosiyani-zavdali-raketnogo-udaru-po-harkovu-e-postrazhdali>

Лісічкіна А. Ракетний удар по Харкову: в Індустріальному районі пошкоджено дитячий садок / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1769451918-raketniy-udar-po-harkovu-v-industrialnomu-rayoni-poshkodzheno-dityachiy-sadok>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли Золочів із РСЗО: загинув чоловік / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769431525-rosiyani-obstrilyali-zolochiv-iz-rszo-zagynuv-cholovik>

Кричун Д. Три дні поспіль російські «Шахеда» атакують райцентр на Харківщині: фото з місця : За ці дні Лозова пережила масовані атаки, руйнування інфраструктури та приватних будинків / Дар'я Кричун // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769429737-tri-dni-pospil-rosiyski-shahedi-atakuyut-raytsentr-na-harkivshchini-foto-z-mistsya>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілу без світла залишаються до 80% абонентів – Синегубов : У Харкові ліквідують наслідки рос. терорист. атаки на енергетич. об'єкт / Юрій Ларін // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769464073-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-bez-svitla-zalishayutsya-do-80-abonentiv-sinegubov>

Кричун Д. Зеленський доручив посилити ППО для Харкова : Харківщина – серед регіонів з найскладнішою ситуацією / Дар'я Кричун // Думка. – 26.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769433089-zelenskiy-doruchiv-posiliti-ppo-dlya-harkova>

27.01.2026

Ларін Ю. Бої на Харківщині: Генштаб повідомив про сім російських штурмів (карта) : У Харків. обл. ворог найбільш активний у районі Вовчанська / Юрій Ларін // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769494022-boyi-na-harkivshchini-genshtab-povidomiv-pro-sim-rosiyskih-shturmiv-karta>

Ларін Ю. У Харкові внаслідок атаки на енергетичну інфраструктуру пошкоджено 19 будинків – мерія : [в Індустріал. р-ні внаслідок комбінованої атаки ввечері 26 січня] / Юрій Ларін // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769494264-u-harkovi-vnaslidok-ataki-na-energetichnu-infrastrukturu-poshkodzheno-19-budinkiv-meriya>

Ларін Ю. На Харківщині за добу внаслідок обстрілі одна людина загинула, восьмеро – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 11 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769496315-na-harkivshchini-za-dobu-vnaslidok-obstrili-odna-lyudina-zagynula-vosmero-poraneni>

Кричун Д. Терехов повідомив про удар «Молнії» по Харкову : Рос. дрон впав у Київ. р-ні / Дар'я Кричун // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769523762-terehov-povidomiv-pro-udar-molniyi-po-harkovu>

Ларін Ю. Окупанти атакували пасажирський потяг у Харківській області: що відомо / Юрій Ларін // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769526800-okupanti-atakuvali-pasazhirskiy-potyag-u-harkivskiy-oblasti-shcho-vidomo>

27 січня пасажирський поїзд потрапив під ворожий удар у Барвінківській громаді Ізюмського району.

Ларін Ю. Число загиблих внаслідок обстрілу пасажирського потяга на Харківщині зросло до чотирьох осіб – Зеленський / Юрій Ларін // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769542830-chislo-zagiblih-vnaslidok-obstrilu-pasazhirskogo-potyaga-na-harkivshchini-zroslo-do-chotiroh-osib-zelenskiy>

Шопінська Є. Росіяни пошкодили інфраструктуру та житлові будинки на Ізюмщині: що відомо : В Ізюм. р-ні зафіксували влучання БпЛА та КАБів / Єлизавета Шопінська // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769522459-rosiyani-poshkodili-tsivilnu-infrastrukturu-ta-zhitlovi-budinki-na-izyumshchini-shcho-vidomo>

У громадах Ізюмського району російські удари пошкодили ЛЕП, колії та житлові будинки.

Кричун Д. Росіяни скинули КАБ на село в Куп'янському районі – РВА : Уночі ворог обстріляв кілька селищ Куп'ян. р-ну / Дар'я Кричун // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769504525-rosiyani-skinuli-kab-na-selo-v-kup-yanskomu-rayoni-rva>

Шопінська Є. Армія РФ атакувала село на Харківщині: пошкоджено будинок, двоє поранених : БпЛА «Герань-2» атакував Миколаївку на Харківщині : [Берестин. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769498823-armiya-rf-atakuvala-selo-na-harkivshchini-poshkodzhenobudynok-dvoe-poranenih>

Кричун Д. Зеленський вручив Героя України командиру бригади «Ахіллес» [Юрію Федоренку], яка воює на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769499370-zelenskiy-vruchiv-geroya-ukrayini-komandiru-brigadi-ahilles-yaka-voyue-na-harkivshchini>

Кричун Д. У Харкові після обстрілу без світла залишаються 40% абонентів – Терехов / Дар'я Кричун // Думка. – 27.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769506269-u-harkovi-pislya-obstrilu-bez-svitla-zalishayutsya40-abonentiv---terehov>

28.01.2026

Ларін Ю. Загарбники переключили активність на північ Харківської області: що відомо : У Харків. обл. ворог перемістив акцент на Вовчан. громаду / Юрій Ларін // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769609822-zagarbniki-pereklyuchili-aktivnist-na-pivnich-harkivskoyi-oblasti-shcho-vidomo>

Ларін Ю. На Харківщині за добу внаслідок обстрілів щонайменше чотири людини загинуло, ще семеро – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 16 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769583265-na-harkivshchini-za-dobu-vnaslidok-obstriliv-shchonaymenshe-chotiri-lyudini-zaginulo-shche-semero-poraneni>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли медичну установу на Харківщині: кадри наслідків / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769587927-rosiyani-obstrilyali-medichnu-ustanovu-na-harkivshchini-kadri-naslidkiv>

Російські війська застосовували керовані авіаційні бомби та безпілотні літальні апарати, обстрілюючи населені пункти Куп'янського, Богодухівського, Чугуївського, Харківського та Ізюмського районів. Внаслідок обстрілів є загиблі та поранені. Медичну установу пошкоджене у селищі Піски-Радьківські (Ізюмський район).

Чередник І. На Харківщині після обстрілу пасажирського поїзда одна людина вважається зниклою безвісти – прокуратура : На місці трагедії виявили рештки п'яти тіл / Ірина Чередник // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769606184-na-harkivshchini-pislya-obstrilu-pasazhirskogo-poyizda-odna-lyudina-vvazhaetsya-znikloyu-bezvisti---prokuratura>

Окупанти, попередньо – трьома дронами типу «Герань-2», обстріляли пасажирський потяг «Чоп – Київ – Барвінкове». У поїзді перебувало понад 155 пасажирів. Два влучання зафіксовано біля поїзду, ще одне – у вагон. Сталась пожежа.

Кричун Д. FPV-дрон влучив у цивільне авто на Куп'янщині: жінку та чоловіка ушпиталили до Харкова : Рос. безпілотники атакували Великобурлуц. громаду у ніч проти 27 січня / Дар'я Кричун // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769594160-fpv-dron-vluchiv-u-tsilivne-avto-na-kup-yanshchini-zhinku-ta-cholovika-ushpitalili-do-harkova>

Кричун Д. Правоохоронці показали фото з місць обстрілів Харківщини уночі 27 січня : Рос. безпілотники атакували с. Мартове та сел. Печеніги [Чугуїв. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769585800-pravoohorontsi-pokazali-fono-z-mists-obstriliv-harkivshchini-unochi-27-sichnya>

Лісічкіна А. Із небезпечного району Харківщини евакуювали сім родин: серед них – 12 дітей : Сім родин евакуювали з прифронтового села Вишневе на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769592445-iz-nebezpechnogo-rayonu-harkivshchini-evakuyovali-sim-rodin-sered-nih---12-ditey>

Лісічкіна А. Шмигаль анонсував постачання енергетичного обладнання для Харківщини: деталі : Харківщина потребує сучасного обладнання для швидкого відновлення після обстрілів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769615055-shmigal-anonsuvav-postachannya-energetichnogo-obladnannya-dlya-harkivshchini-detali>

Лісічкіна А. У Харкові відкрили меморіальні дошки загиблим випускникам ліцею № 126 [Іллі Ковалю та Івану Сідаку] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769609807-u-harkovi-vidkrili-memorialni-doshki-zagiblim-vipusknikam-litseyu-126>

29.01.2026

Ларін Ю. Генштаб повідомив про сильну активність окупантів на півночі Харківської області (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 29.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769666728-genshtab-povidomiv-pro-silnu-aktivnist-okupantiv-na-pivnochi-harkivskoyi-oblasti-karta>

Шопінська Є. На Харківських напрямках тривають активні боєз'їткнення: ворог атакував 21 раз : Ворог намагається наступати у напрямках Вовчанська та Куп'янська / Єлизавета Шопінська // Думка. – 29.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769696354-na-harkivskih-napryamkah-trivayut-aktivni-boezitknennya-vorog-atakuvav-21-raz>

Лісічкіна А. Російські війська просунулися в районі Вовчанська на Харківщині – DeepState / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769679391-rosiyski-viyska-prosunulisya-v-rayoni-vovchanska-na-harkivshchini---deepstate>

Шопінська Є. У Куп'янському районі обстріл FPV-дроном пошкодив авто «екстренки»: Росіяни завдали ворожих ударів по селах Куп'ян. р-ну / Єлизавета Шопінська // Думка. – 28.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769682950-u-kup-yanskomu-rayoni-obstril-fpv-dronom-poshkodiv-avto-ekstrenki>

Ларін Ю. На Харківщині росіяни позбавили життя мирного мешканця – ОВА: [с. Хатне Великобурлуц. громади Куп'ян. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 29.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769668047-na-harkivshchini-rosiyani-pozbavili-zhittya-mirnogo-meshkantsya-ova>

Терехов сказав, скільки харківських комунальників пішли до війська: [понад 1000 людей] // Kharkiv Today. – 29.01.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/terekhov-skazav-skilky-kharkivskykh-komunalnykiv-sluzhat>

Ткаленко В. Зі «швидкої» – на війну: історія медицині, яка рятує життя бійців на Харківщині / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 29.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/ratue-zitta-pid-obstrilami-istoria-feldserki-92-osbr-z-harkivsini.html>

Фельдшерка швидкої допомоги Аліна з Харківщини у 2024 р. пішла служити до 92-ї окремої штурмової бригади імені Івана Сірка.

Кричун Д. Стало відомо, скільки харків'ян з'явилися на світ від початку року / Дар'я Кричун // Думка. – 29.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769697555-stalo-vidomo-skilki-harkiv-yan-z-yavilisya-na-svit-vid-pochatku-roku>

Упродовж січня в Харкові народилися 223 дитини, а загальна кількість немовлят від початку повномасштабної війни перевищила 10,3 тисячі.

30.01.2026

Гребенюк Г. Де наступає ворог у Харківській області: ситуація на фронті 30 січня / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 30.01.2026. – URL: https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/de-na-harkivsini-zaraz-najvazce-rankovi-dani-genstabu.html#google_vignette

Ларін Ю. На Харківщині значно зросла активність штурмових дій армії РФ (карта): У Харків. обл. ворог активізувався на двох напрямках / Юрій Ларін // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769753140-na-harkivshchini-znachno-zroslo-aktivnist-shturnovih-diy-armiyi-rf-karta>

Лісічкіна А. Із початку року РФ убила 36 мирних мешканців Харківщини – поліція: На Харківщині з початку року зафіксували 436 рос. обстрілів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769779555-iz-pochatku-roku-rf-ubila-36-mirnih-meshkantsiv-harkivshchini---politsiya>

Лісічкіна А. Росія атакує Харківщину новими дронами-камікадзе «Італмас»: що про них відомо: Три удари дронів-камікадзе зафіксовані на Харківщині з початку року / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769780835-rosiya-atakue-harkivshchinu-novimi-dronami-kamikadze-italmas-shcho-pro-nih-vidomo>

Чередник І. Атака дронами на потяг на Харківщині [27 січ. 2026 р.]: один з пасажирів дістав ампутацію пальців : Начальник ГУНП у Харків. обл. Петро Токар розповів про стан потерпілих від удару по потягу Барвінкове – Чоп / Ірина Чередник // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769783022-ataka-dronami-na-potyag-na-harkivshchini-odin-z-pasazhiriv-distav-amputatsiyu-paltsiv>

На сьогоднішній день зафіксовано, що загинули 6 осіб.

Ларін Ю. Армія РФ завдала ракетного удару по цивільному підприємству під Харковом : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 4 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769754756-armiya-rf-zavdala-raketnogo-udaru-po-tsivilnomu-pidpriemstvi-pid-harkovom>

Протягом минулої доби внаслідок обстрілів Харківської області одна людина загинула, двоє постраждали. Цивільне підприємство пошкоджено у селищі Докучаєвське Харківського району.

Ларін Ю. Загарбники дронами обстріляли адміністративну будівлю у Великому Бурлуці на Харківщині: кадри з місця : [Куп'ян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769755891-zagarbniki-dronami-obstrilyali-administrativnu-budivlyu-u-velikomu-burlutsi-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. Росіяни ракетою пошкодили харківську фабрику Philip Morris – ЗМІ : [сел. Рогань Харків. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769772042-rosiyani-raketoyu-poshkodili-harkivsku-fabriku-philip-morris---zmi>

Філін Морріс Інтернешнл (англ. Philip Morris International, PMI) – американська транснаціональна тютюнова компанія.

Лісічкіна А. Зеленський підтвердив удар РФ по американській компанії у Харківській області / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769773259-zelenskiy-pidтверdiv-udar-rf-po-amerikanskiy-kompaniyi-u-harkivskiy-oblasti>

Унаслідок ракетного удару в Харківській області постраждали склади американської компанії «Philip Morris».

Ларін Ю. Загарбники дронами обстріляли адміністративну будівлю у Великому Бурлуці на Харківщині: кадри з місця : [Куп'ян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769755891-zagarbniki-dronami-obstrilyali-administrativnu-budivlyu-u-velikomu-burlutsi-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. На Харківщині знайшли ворожий дрон, який не розірвався : Ворог застосував FPV-дрони та БПЛА «Герань-2» по селах Куп'янщини / Дар'я Кричун // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769766787-na-harkivshchini-znayshli-vorozhiy-dron-yakiy-ne-rozirvavsya>

Старостіна А. З прифронтового села Харківщини евакуювали три родини з дітьми : [с. Вишневе Чугуїв. р-ну] / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 30.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/cuguivskij-rajon/evakuacia-na-harkivsini-policejski-vratuvali-tri-roditi-iz-ditmi.html>

Ларін Ю. На Харківщині за час повномасштабного вторгнення вигоріло 30 тис. га лісу – голова лісагентства / Юрій Ларін // Думка. – 30.01.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1769762433-na-harkivshchini-za-chas-povnomasshtabnogo-vtorgnennya-vigorilo-30-tis-ga-lisu-golova-lisagentstva>

Кричун Д. Електрика і вода для громад: Кабмін розписав понад 100 млн грн на Харківщину : Уряд затвердив перелік проєктів для Харків. обл. в межах «Програми відновлення України III» / Дар'я Кричун // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1769676132-elektrika-i-voda-dlya-gromad-kabmin-rozpisav-ponad-100-mln-grn-na-harkivshchinu>

Кричун Д. Стало відомо, у скількох пунктах незламності на Харківщині можна поїсти : Пункти обігріву та харчування готові до надзвичайних ситуацій та атак на інфраструктуру / Дар'я Кричун // Думка. – 30.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769768371-stalo-vidomo-u-skilkoh-punktah-nezlamnosti-na-harkivshchini-mozhna-poyisti>

На Харківщині функціонують 841 пункт Незламності. Минулого тижня пункти Незламності на Харківщині відвідали понад 8 тисяч людей, від початку року – близько 30 тисяч.

31.01.2026

Ткаленко В. Понад 30 спроб наступу російської армії зафіксували на Харківщині за добу / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 31.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk-na-harkivsini-za-dobu-vidbili-ponad-30-rosijskih-atak.html>

Ільїна К. У Харківській області триває сім боїв: деталі від Генштаба : З початку дня 31 січня на Харківщині відбулося 20 боїв / Катерина Ільїна // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769868689-u-harkivskiy-oblasti-trivae-sim-boyiv-detali-vid-genshtaba>

Ільїна К. Куп'янськ-Вузловий перебуває під повним контролем Сил Оборони України – DeepState / Катерина Ільїна // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769842725-kup-yansk-vuzloviy-perebuvaе-pid-povnim-kontrolem-sil-oboroni-ukrayini---deepstate>

Ларін Ю. Окупанти вдруге за день обстріляли БПЛА місто Харків – Терехов / Юрій Ларін // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769885316-okupanti-vdruge-za-den-obstrilyali-bpla-misto-harkiv-terehov>

Ільїна К. Мер Харкова розповів, куди влучив російський БПЛА : У Харкові дрон влучив у гаражний кооператив : [Салтів. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769874920-mer-harkova-rozpoviv-kudi-vluchiv-rosiyskiy-bpla>

Ільїна К. У Золочеві окупанти розбили шість будинків: фото руйнувань / Катерина Ільїна // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769846900-u-zolochevi-okupanti-rozbili-shist-budinkiv-foto-ruynuvan>

Ільїна К. В Ізюмському районі ворожий дрон поцілив у вантажівку : Росіяни атакували автомобіль в с. Студенок на Харківщині : [Ізюм. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769844763-v-izyumskomu-rayoni-vorozhiy-dron-potsiliv-u-vantazhivku>

Ткаленко В. Стрибки напруги в Харкові: частина міста без світла, метро не працює / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 31.01.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-harkovi-pereboi-z-elektrikou-ta-timcasovo-zupinilosa-metro.html>

Льїна К. У Харкові призупинили роботу наземного електротранспорту : Через відсутність світла у Харкові не ходять трамваї та тролейбуси / Катерина Льїна // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1769854848-u-harkovi-prizupinili-robotu-nazemnogo-elektrotrasporta>

Льїна К. На Харківщині пасажирів потягів пересаджують на автобуси : У Харків. обл. потяги дублюють автобусами / Катерина Льїна // Думка. – 31.01.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1769863335-na-harkivshchini-pasazhiriv-potyagiv-peresadzhuyut-na-avtobusi>

З міркувань безпеки пасажирів на дільниці Лозова – Барвінкове – Краматорськ продовжують пересаджувати на автобуси з об'їзним маршрутом.

1.02.2026

Пащенко Ю. Втрати Харкова та області у січні 2026 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Юлія Пащенко // Суспільне : Харків. – 01.02.2026. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1203862-vtrati-harkova-ta-oblasti-u-sicni-2026-roku-zgaduemo-zagiblih-zahisnikiv-poimенно/>

Льїна К. На Харківщині за добу зафіксовано 37 спроб росіян прорвати лінію оборони – Генштаб (карта) / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769926216-na-harkivshchini-za-dobu-zafiksovano-37-sprob-rosiyan-prorvati-liniyu-oboroni---genshtab-karta>

Льїна К. У Харкові підрахували кількість російських обстрілів за січень : У січні Харків зазнав 75 рос. атак / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769951540-u-harkovi-pidrahuvali-kilkist-rosiyskih-obstriliv-za-sichen>

Льїна К. У Харківській ОВА розповіли про руйнування та постраждалих внаслідок російських обстрілів : Через ворожі атаки поранення отримали дві мешканки Харківщини / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769927289-u-harkivskiy-ova-rozpovili-pro-ruynuvannya-ta-postrazhdalih-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv>
Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 5 населених пунктів Харківської області.

Льїна К. У Харкові зафіксовано влучання ворожого БПЛА – Синегубов : [Немишлян. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769943477-u-harkovi-zafiksovano-vluchannya-vorozhogo-bpla---sinegubov>

Льїна К. У Харкові зафіксовано другу за день атаку дрона : У Шевченків. р-ні Харкова зафіксовано влучання ворожого БПЛА / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769948169-u-harkovi-zafiksovano-drugu-za-den-ataku-drona>

Льїна К. Російський безпілотник спричинив пожежу у Великому Бурлуці: фото з місця : [Куп'ян. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769955532-rosiyskiy-bezpilotnik-sprichiniv-pozhezhu-u-velikomu-burluku-foto-z-mistsya>

Льїна К. Дві продавчині магазину госпіталізовані внаслідок російської атаки на Харківщині: Поліцейські задокументували наслідки ворожого удару по Вовчан. громаді : [Чугуїв. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1769958258-dvi-prodavchini-magazinu-gospitalizovani-vnaslidok-rosiyskoyi-ataki-na-harkivshchini>

Льїна К. На Харківщині ворог вдарив по магазину: є постраждалі : У Чугуїв. р-ні зафіксовано влучання БПЛА по торгівел. точках : [с. Хотімля] / Катерина Льїна // Думка. – 01.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1769957119-na-harkivshchini-vorog-vdariv-po-magazinu-e-postrazhdali>

Карпенко К. З Вовчанської громади евакуювали дев'ять людей // Слобід. край. – 01.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/na-harkivsini-z-nebezpecnoizoni-evakuovali-civilnih.html>

2.02.2026

Гребенюк Г. Де на Харківщині точаться важкі бої з окупантами: ситуація на 2 лютого / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 02.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/situacia-na-linii-zitknenna-u-harkivskij-oblasti-2-lutogo.html>

Ларін Ю. На Харківщині росіяни штурмують 11 населених пунктів (карта) : Рос. армія, попри сильні морози, не зупиняє активних наступальних дій / Юрій Ларін // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770012416-na-harkivshchini-rosiyani-shturmuyut-11-naselenih-punktiv-karta>

Кричун Д. На Харківщині ЗСУ відбили п'ять атак ворога – Генштаб : Рос. війська намагалися просунутися на двох основних напрямках Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770041691-na-harkivshchini-zsu-vidbili-p-yat-atak-voroga-genshtab>

Шопінська Є. Із початку року через російські обстріли у Харкові пошкоджено понад 280 житлових будинків / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770044285-iz-pochatku-roku-cherez-rosiyski-obstrili-u-harkovi-poshkodzhenoponad-280-zhitlovihbudinkiv>

Гребенюк Г. «Молнії», «Ланцети» та «Шахеда»: чим ворог бив по Харківщині минулої доби / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 02.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/rosiani-vipustili-rj-droniv-na-harkivsinu-kudivlucili.html>

Гребенюк Г. Нова загроза – малі дрони: Терехов підбив підсумки січня у Харкові / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 02.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/ne-tilki-sahedi-terehov-nazvav-novu-nebezpeku-dla-mistan.html>

Шопінська Є. За тиждень ворожих атак по Харківщині загинули 9 мирних жителів – ОВА : Внаслідок обстрілів поранення отримали 24 цивільних / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770038241-za-tizhden-vorozhih-atak-po-harkivshchini-zaginuli-9-mirnih-zhiteliv-ova>

Шопінська Є. З'явилися кадри наслідків ворожого удару по ринку у Харкові : Рос. дрон атакував Слобід. р-н Харкова : [Кінний ринок] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770045150-z-yavilisya-kadri-naslidkiv-vorozhogo-udaru-po-rinku-u-harkovi>

Ткаленко В. РФ завдала авіаудару по Харківщині – влучили у приватний житловий сектор (фото) : [с. Гороховатка Ізюм. р-ну] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 02.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/izumskij-rajon/rf-vdarila-aviacieu-po-harkivsini-poskodzeno-privatnij-sektor.html>

Карпенко К. Смерть від переохолодження і постійні обстріли: яка ситуація на прикордонні Дергачівської громади / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 02.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/u-kozacij-lopani-na-harkivsini-colovik-zamerz-u-domi-ak-zive-prikordonna.html>

Лісічкіна а. Російські дрони атакували Золочів на Харківщині: кадри руйнувань : Рос. дрони пошкодили приватний будинок та автомобіль на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770029874-rosiyski-droni-atakuvali-zolochiv-na-harkivshchini-kadri-ruynuvan>

Чередник І. Росіяни вдарили по житловим будинкам на Ізюмщині: фото з місця «прильотів» / Ірина Чередник // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770030941-rosiyani-vdarili-po-zhitlovim-budinkam-na-izyumshchini-foto-z-mistsya-prilotiv>

Лісічкіна А. Росіяни атакували передмістя Харкова: що відомо : Наразі відомостей про руйнування та постраждалих немає : [Малоданилів. громада Харків. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770022090-rosiyani-atakuvali-peredmistya-harkova-shcho-vidomo>

Кричун Д. У Харкові живуть понад 212 тисяч переселенців: скільки серед них дітей та пенсіонерів : ВПО у Харкові 2026 – кількість переселенців, гуртожитки та гуманітарна допомога / Дар'я Кричун // Думка. – 02.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770033788-u-harkovi-zhivut-ponad-212-tisyach-pereselentsiv-skilki-sered-nih-ditey-ta-pensioneriv>

3.02.2026

Гребенюк Г. 16 штурмів за добу: де на Харківщині ворог намагався прорвати оборону / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/de-na-harkivsini-najgaracise-karta-boiv-za-dobu.html>

Кричун Д. На Харківщині ЗСУ відбили дві атаки росіян, ще чотири бої тривають : Ворог атакує під Куп'янськом і на Південно-Слобожанському напрямку / Дар'я Кричун // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770127519-na-harkivshchini-zsu-vidbili-dvi-ataki-rosiyan-shche-chotiri-boyi-trivayut>

Кричун Д. ЗСУ відновили контроль над частиною Куп'янська: мапа DeepState / Дар'я Кричун // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770126785-zsu-vidnovili-kontrol-nad-chastinoyu-kup-yanska-mapa-deepstate>

Кричун Д. Внаслідок російських обстрілів на Харківщині загинула жінка, ще п'ятеро – поранені : Ворожі атаки пошкодили житло, дитсадок та об'єкти енергетичної інфраструктури / Дар'я Кричун // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1770101473-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini-zagibla-zhinka-shche-p-yatero-poraneni>

Протягом 2 лютого 2026 р. російські війська завдали ударів по Харкову та 16 населених пунктах Харківської області.

Гребенюк Г. Масований удар по енергетиці та житлових будинках: наслідки атаки на Харків та область / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/harkiv-i-oblast-pid-masovanim-vognem-kudipocilili-rosiani.html>

У ніч проти 3 лютого та протягом минулої доби ворог цілеспрямовано бив по енергетичній інфраструктурі, під удар потрапили також житлові будинки, дитячий садок і магазини.

Кричун Д. У Харкові пролунав вибух – мер : Росіяни вдарили БПЛА по Харкову : [Шевченків. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770110206-u-harkovi-prolunav-vibuh-mer>

Ларін Ю. Атака на Харків тривала шість годин поспіль – Терехов / Юрій Ларін // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770095226-ataka-na-harkiv-trivala-shistgodin-pospil-terehov>

Протягом 6 годин по Харкову били КАБи, «Шахеда», «Молнії» і ракети. Постраждала енергетична інфраструктура, яка заживлює місто.

Карпенко К. ТЕЦ-5 практично зруйнована: Терехов розповів про наслідки нічної атаки на Харків / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/budinkiv-bez-tepla-moglo-buti-bilse-terehov-pro-nicnu-taku-na-harkiv.html>

Ткаленко В. Через пошкодження інфраструктури в Харкові оголосили надзвичайну ситуацію / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/masovaniy-obstril-harkivsini-poskodzeno-tec-ta-pidstancii-bez-tepla-ponad-100-tisac-ludej.html>

Ларін Ю. У Харкові внаслідок масованої атаки армії РФ на енергосистему без опалення залишилися більше 800 будинків – мер : Харків. комунальники зіллють теплоносій у будинках, які живляться від найбільшої ТЕЦ / Юрій Ларін // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770094258-u-harkovi-vnaslidok-masovanoyi-ataki-armiyi-rf-na-energositemu-bez-opalennya-zalishilisya-bilshe-800-budinkiv-mer>

У Харкові внаслідок масованої комбінованої атаки на енергосистему без опалення у двадцятиградусний мороз залишилися 820 будинків.

Кричун Д. У Харкові без опалення залишилися 110 тис. домівок – Мінрозвитку / Дар'я Кричун // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770103974-u-harkovi-bez-opalennya-zalishilisya-110-tis-domivok-minrozvitku>

Теплопостачання призупинене для 110 тис. абонентів.

Ткаленко В. Російський БПЛА влучив у багатоповерхівку в Харкові – Терехов (оновлено) : [Салтів. р-н] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/vorozij-dron-atakuvav-saltivskij-rajon-harkova.html>

Шопінська Є. Внаслідок обстрілу багатоповерхівки на Салтівці постраждали 7 людей – ОВА / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770132140-pislya-obstrilu-bagatopoverhivki-na-saltivtsi-postrazhdali-7-lyudey-ova>

Ларін Ю. На Харківщині вночі збили близько 40 дронів типу «Шахед» – Синегубов / Юрій Ларін // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770113797-na-harkivshchini-vnochi-zbili-blizko-40-droniv-tipu-shahed---sinegubov>

Шопінська Є. Росіяни атакували Золочів: пошкоджено дорожнє полотно та будівлі: Ворожий БПЛА пошкодив казначейство та магазин / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770105864-rosiyani-atakuvali-zolochiv-poshkodzheno-dorozhne-polотно-ta-budivli>

Шопінська Є. Російська авіація вдарила КАБами по Харківщині: що відомо : Ворожі літаки застосували КАБи по Золочівській громаді / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770112979-rosiyska-aviatsiya-vdarila-kabami-po-harkivshchini-shcho-vidomo>

Перша авіабомба влучила по околиці села Ковалі, дві інші поблизу села Петрівка.

Шопінська Є. На Харківщині російські обстріли пошкодили школу та дитсадок: кадри з місця : Росіяни обстріляли КАБами Куп'ян. р-н / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770114889-na-harkivshchini-rosiyski-obstrili-poshkodili-shkolu-ta-ditsadok-kadri-z-mistsya>

Гребенюк Г. Лозова без опалення, у Харкові – аварійні відключення: Синегубов про наслідки нічної атаки / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/bez-svitla-ta-opalenna-so-vidbuvaetsa-v-harkovi-ta-lozovij-pisla-obstrilu.html>

Старостіна А. Обстріли Пролісенської громади посилюються: через удар дронів ущент згорів будинок : [с. Юрченкове Чугуїв. р-ну] / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/prolisne/obstril-sela-urcenkove-na-harkivsini-nacalnik-prolisnenskoi-sva-rozkryv-detali.html>

Старостіна А. Волонтери та поліція евакуювали 14 дітей з небезпечних сіл Харківщини : [с. Вишневе та Гонтарівка Чугуїв. р-ну] / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/evakuacia-na-harkivsini-ziteliv-visnevogo-i-gontarivki-dostavili-u-bezpeku.html>

Шопінська Є. Зеленський вручив орден військовому, який рятував людей після обстрілу потяга на Харківщині / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770117147-zelenskiy-vruchiv-orden-viyskovomu-yakiy-ryatuvav-lyudey-pislya-obstrilu-potyaga-na-harkivshchini>

Сержант 93-ї окремої механізованої бригади «Холодний Яр» Владислав Рожковський, на позивний Омар, отримав орден «За мужність» за героїчні дії під час російської терористичної атаки ударними дронами на пасажирський потяг у Харківській області минулого тижня.

Кричун Д. У Харкові облаштують пункт обігріву всередині потягу – мер : У місті працюють понад 100 пунктів незламності / Дар'я Кричун // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770120196-u-harkovi-oblashtubt-punkt-obigrivu-vseredini-potyagu-mer>

Карпенко К. Цілодобове метро, намети та вагони: Терехов розповів, де харків'яни можуть зігрітися вночі / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/metro-u-harkovi-pracuvatime-cilodobovo.html>

Старостіна А. У Дергачівській громаді відкрили першу підземну школу / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 03.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/pidzemni-skoli-na-harkivsini-u-dergacivskij-gromadi-zavivsa-bezpecnij-prostir.html>

Шопінська Є. Харківщина отримає допомогу від Латвії для вирішення проблем із теплом – Шмигаль : Латвія надасть обладнання для стабілізації теплопостачання / Єлизавета Шопінська // Думка. – 03.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770104631-harkivshchina-otrimae-dopomogu-vid-latviyi-dlya-virishennya-problem-iz-teplom-shmigal>

4.02.2026

Чередник І. Генштаб повідомив, де зараз атакують росіяни на Харківщині / Ірина Чередник // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770214212-genshtab-povidomiv-de-zaraz-atakuyut-rosiyani-na-harkivshchini>

Ларін Ю. На Харківщині за добу постраждали 16 людей: Синегубов повідомив про наслідки обстрілів 3 лютого : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 11 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770187427-na-harkivshchini-za-dobu-postrazhdali-16-lyudey-sinegubov-povidomiv-pro-naslidki-obstriliv-3-lyutogo>

Ларін Ю. Окупанти за ніч кілька разів обстріляли Харків: що відомо на цей момент : У Харкові ворог застосував дрони та ракети / Юрій Ларін // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770183495-okupanti-za-nich-kilka-raziv-obstrilyali-harkiv-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Протягом ночі на 4 лютого 2026 р. окупанти завдали ракетних ударів по передмістю Харкова, Салтівському та Київському районах.

Кричун Д. Атака на Харків касетними боєприпасами: прокуратура повідомила мету та наслідки обстрілу : На місці нічного обстрілу знайшли не розірвані ракети / Дар'я Кричун // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770203665-ataka-na-harkiv-kasetnimi-boepripasami-prokuratura-povidomila-prichini-ta-naslidki-obstrilu>

Вночі 4 лютого 2026 р. російські війська атакували Харків із реактивної системи залпового вогню «Торнадо-С», застосувавши касетні боєприпаси. Противник свідомо вибирає таку зброю для удару по місту, щоб максимізувати площу ураження.

Кричун Д. Удар по дому з дітьми: На Харківщині дрон поцілив в оселю 5-місячного немовляти / Дар'я Кричун // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770191662-udar-po-domu-z-ditmi-na-harkivshchini-dron-potsiliv-v-oselyu-5-misyachnogo-nemovlya>

Унаслідок удару дрона в селищі Кам'яна Яруга Чугуївського району травмовано п'ятимісячного хлопчика та ще кількох членів родини.

Лісічкіна А. Росіяни атакували Ізюмщину авіабомбами та дронами: кадри наслідків : Одна людина постраждала, пошкоджено приватні будинки та господарчі споруди / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770198140-rosiyani-atakuvali-izyumshchinu-aviabombami-ta-dronami-kadri-naslidki>

Лісічкіна А. Червоний Хрест передав Харкову генератори для пунктів незламності: деталі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770210902-chervoniy-hrest-peredav-harkovu-generatori-dlya-punktiv-nezlamnosti-detali>

Лісічкіна А. Кліп харківського гурту зібрав для «Хартії» 0,5 млн грн: що придбали за ці кошти : «Жадан і Собаки» зібрали півмільйона гривень на роботизований комплекс для «Хартії» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770197686-clip-harkivskogo-gurtu-zibrav-dlya-hartiyi-0-5-mln-grn-shcho-pridbali-za-tsi-koshti>

5.02.2026

Ларін Ю. Генштаб показав, де армія ФР провела дев'ять атак у Харківській області : (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770271778-genshtab-pokazav-de-armiya-fr-provela-dev-yat-atak-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Кричун Д. Генштаб назвав два міста на Харківщині біля, яких зафіксував нові бої / Дар'я Кричун // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770301080-genshtab-nazvav-dva-mista-na-harkivshchini-bilya-yakih-zafiksuvav-novi-boyi>
Росіяни намагаються прорватися у бік Куп'янська, ще двічі вони атакували біля Вовчанська.

Ларін Ю. Синегубов розповів, що окупанти обстріляли 4 лютого на Харківщині : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 8 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770273085-sinegubov-rozpoviv-shcho-okupanti-obstrilyali-4-lyutogo-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Загарбники вранці 5 лютого завдали комбінованого удару по Харкову: що відомо на цей момент : У Харкові рос. армія застосувала ракети та дрони : [Слобід. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770268298-zagarbniki-vrantsi-5-lyutogo-zavdali-kombinovanogo-udaru-po-harkovu-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Кричун Д. У Харкові після ударів по енергетиці без тепла залишилися 100 тис. сімей – Шмигаль : Міністр енергетики приїхав до Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770298283-u-harkovi-pislya-udariv-po-energetitsi-bez-tepla-zalishilisya-100-tis-simey-shmigal>

Ларін Ю. Терехов заявив про важкі руйнування та погіршення ситуації в енергосистемі Харкова внаслідок обстрілу 5 лютого : У Харкові введені і аварійні, і планові графіки відключення електроенергії / Юрій Ларін // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770286735-terehov-zayaviv-pro-vazhki-ruynuvannya-ta-pogirshennya-situatsiyi-v-energosissemi-harkova-vnaslidok-obstrilu-5-lyutogo>

Ларін Ю. Обстріли критичної інфраструктури в Україні – це злочин проти людства: представник ООН виступив у Харкові : До Харкова прибув Координатор системи ООН в Україні Матіас Шмале / Юрій Ларін // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770307106-obstrili-kritichnoyi-infrastrukturi-v-ukrayini-tse-zlochin-proti-lyudstva-predstavnik-oon-vistupiv-u-harkovi>

Шопінська Є. Перший у 2026 році обмін: з полону повернулися 157 військових та цивільних : [серед них – харківські захисники] / Єлизавета Шопінська // Думка. –

05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770301416-pershii-u-2026-rotsi-obmin-z-polonu-povernulisia-157-viyskovih-ta-tsivilnih>

Шопінська Є. Стало відомо, які об'єкти на Харківщині відновлять за кошти Європи : Для громад Харківщини відібрали 9 проєктів на відновлення / Єлизавета Шопінська // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1770286824-stalo-vidomo-yaki-ob-ekti-na-harkivshchini-vidnovlyat-za-koshti-evropi>

Шопінська Є. Харківщина отримає додаткове обладнання для ремонтів енергооб'єктів – Шмигаль : Після атак на об'єкти енергетики Харківщина посилює захист / Єлизавета Шопінська // Думка. – 05.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770304934-harkivshchina-otrimae-dodatkovе-obladnannya-dlya-remontiv-energoob-ektiv-shmigal>

Старостіна А. Ветерани та «Кракен» відкрили пункти обігріву в Харкові / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 05.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/punkti-obigrivu-v-harkovi-vid-kradenu-ak-znajti.html>

6.02.2026

Лісічкіна А. Стало відомо, де армія РФ наступає на Харківщині 6 лютого : На Куп'ян. напрямку Харківщини противник не атакував / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770387540-stalo-vidomo-de-armiya-rf-nastupae-na-harkivshchini-6-lyutogo>

Ларін Ю. Стало відомо, де атакує армія РФ в Харківській області : (карта) : На Харківщині протягом доби зафіксовано 5 рос. атак / Юрій Ларін // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770358106-stalo-vidomo-de-atakue-armiya-rf-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Ларін Ю. Армія РФ окупувала порожній населений пункт на півночі Харківської області – Deep State : У Харків. обл. с. Дігтярне є крайнім північ. насел. пунктом / Юрій Ларін // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770357773-armiya-rf-okupuvala-porozhniy-naseleniy-punkt-na-pivnochi-harkivskoyi-oblasti-deep-state>

Лісічкіна А. Поліція показала наслідки російських обстрілів Харківщини: пошкоджені будинки, АЗС та «швидка» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770363425-politsiya-pokazala-naslidki-rosiyskih-obstriliv-harkivshchini-poshkodzheni-budinki-azs-ta-shvidka>

Минулої доби російські війська завдавали ударів по населених пунктах Ізюмського, Лозівського, Куп'янського та Чугуївського районів Харківської області.

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських ударів постраждали шестеро людей: що обстріляв ворог : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 10 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770360743-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-udariv-postrazhdali-shestero-lyudey-shcho-obstrilyav-vorog>

Чередник І. Цілеспрямований удар по «швидким»: медики показали наслідки атак на Харківщині : Вчора рос. дрони атакували автомобілі екстреної мед. допомоги на Харківщині : [с. Бахтин Ізюм. р-ну, с. Грушівка Куп'ян. р-ну] / Чередник Ірина // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770381475-tsilespryamovaniy-udar-po-shvidkim-mediki-pokazali-naslidki-atak-na-harkivshchini>

Кричун Д. АЗС, електромережі та школа: що пошкодили обстріли на Куп'янщині за добу : Куп'ян. р-н під ударами БПЛА, росіяни використали FPV-дрони і «Молнію» / Дар'я Кричун // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770373126-azs-elektromerezh-ta-shkola-shcho-poshkodili-obstrili-na-kup-yanshchini-za-dobu>

Ларін Ю. Окупанти завдали удару по критичній інфраструктурі на Харківщині: що відомо : У Лозовій соціальні об'єкти переходять на альтернативні джерела живлення / Юрій Ларін // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770392740-okupanti-zavdali-udaru-po-kritichniy-infrastrukturi-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Чередник І. Ворожий дрон підпалив будинок на Харківщині: кадри з місця обстрілу : Вдень у с. Шипувате Куп'ян. р-ну внаслідок атаки ворожого БПЛА загорівся житловий будинок / Ірина Чередник // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770391525-vorozhiy-dron-pidpaliv-budinok-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya-obstrilu>

Чередник І. На війні від удару ворожого «Ланцету» загинув харківський журналіст [Сергій Фісун]: Він працював кореспондентом на харків. телебаченні та був членом Нац. спілки журналістів України / Ірина Чередник // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770387593-na-viyni-vid-udaru-vorozhogo-lantsetu-zaginu-v-harkivskiy-zhurnalist>

5 лютого 2026 р., виконуючи бойове завдання, загинув Сергій Фісун, офіцер Десантно-штурмових військ ЗСУ та харківський журналіст. Він був випускником історичного факультету Харківського національного університету імені В. Н. Каразіна.

Кричун Д. Зеленського утретє просять зробити Вовчанськ, який тримається понад 500 днів, містом-героєм : Ініціатори звернулися до Президента з вимогою дати державну оцінку обороні прикордон. міста Харків. обл. / Дар'я Кричун // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770367273-zelenskogo-utrete-prosyat-zrobi-vovchanska-yakiy-trimavsya-ponad-500-dniv-mistom-geroem>

Кричун Д. Стало відомо, скількох захисників із Харківщини обміняли 5 лютого : Додому повернулися оборонці з Харкова, Чугуєва, Ізюма, а також Харків. та Богодухів. р-нів : [7 захисників] / Дар'я Кричун // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770364521-stalo-vidomo-skillkoh-zhiteliv-harkivshchini-obminyali-5-lyutogo>

Ільїна К. Денис Парамонов: Ми передали дитячим лікарням потужні зарядні станції, щоб реанімації працювали безперебійно / Катерина Ільїна // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770363494-denis-paramonov-mi-peredali-dityachim-likarnyam-potuzhni-zaryadni-stantsiyi-shchob-reanimatsiyi-pratsyuvali-bezperebiyno>

Кричун Д. Харківщина отримає підтримку з медицини та енергетики від французів – облрада : У Франції відбулися переговори голови Харків. облради та президентки Єврометрополії Страсбурга / Дар'я Кричун // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/politics/1770373953-harkivshchina-otrimae-pidtrimku-z-meditini-ta-energetiki-vid-frantsuziv-oblrada>

Карпенко К. Відпочинок для дітей, техніка та евакуація: як укр. міста підтримують прифронтові громади Харківщини / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 06.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/plic-o-plic-aku-pidtrimku-otrimuut-prifrontovi-gromadi-harkivsini.html>

Кричун Д. У Харкові японський волонтер, якого нагородив Зеленський, перестав роздавати гарячі обіди : Хліб та макарони продовжать роздавати / Дар'я Кричун // Думка. – 06.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770362954-u-harkovi-yaponskiy-volonter-yakogo-nagorodiv-zelenskiy-perestav-razdavati-garyachi-obidi>

Безкоштовне кафе Фумінорі Цучіко тимчасово припинило приготування їжі через перебої з водою та електроенергією.

7.02.2026

Ільїна К. На Харківщині Генштаб нарахував 12 російських спроб прорвати оборонні рубежі : (карта) : Протягом доби ворог активно вів наступальні дії на Півден.-Слобожан. напрямку / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770445097-na-harkivshchini-genshtab-narahuvav-12-rosiyskih-sprob-prorvati-oboronni-rubezhi-karta>

Ільїна К. Понад два десятки дронів та КАБ: Харківська ОВА розповіла, куди поцілив ворог : У Харків. обл. внаслідок обстрілів одна людина загинула, 5 – постраждали / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770447543-ponad-dva-desyatki-droniv-ta-kab-harkivska-ova-rozpovila-kudi-potsiliv-vorog>

Ільїна К. У Барвінковому на Харківщині дрон поцілив у потяг : На Харківщині зафіксовано атаку на залізниці / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770449727-u-barvinkovomu-na-harkivshchini-dron-potsiliv-u-potyag>

Ільїна К. На Харківщині ворог полює дронами на цивільних: одна людина загинула : Росіяни вдарили FPV-дронами по цивіл. населенню Дергачів. громади / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770446643-na-harkivshchini-vorog-polyue-dronami-na-tsivilnih-odna-lyudina-zaginula>

Ільїна К. За крок від ворога: у Вовчанську евакуювали пораненого бійця, який провів на позиціях 275 днів : Захисника Вовчанська евакуював НРК [назем. роботиз. комплекс] лише з четвертої спроби / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770458470-za-krok-vid-voroga-u-vovchansku-evakuyovali-poranenogo-biytsya-yakiy-proviv-na-pozitsiyah-275-dniv>

Ільїна К. Харківськам зенітникам передали потужний багатоцільовий авіаційний комплекс : На Харківщині військові отримали нове обладнання для захисту неба / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770464270-harkivskam-zenitnikam-peredali-potuzhniy-bagatotsiloviy-aviatsiyiy-kompleks>

Ільїна К. З полону повернувся залізничник Куп'янської дистанції [Олександр Лазаренко]: що відомо про захисника : Захисник з Харківщини провів в полоні понад три роки / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770465447-z-polonu-povernuvsya-zaliznichnik-kup-yanskoyi-distantsiyi-shcho-vidomo-pro-zahisnika>

Ільїна К. Щоб пережити морози: харків'янам видали «теплі» набори : У Харкові 400 родин, які опинилися без опалення, отримали спеціальні набори / Катерина Ільїна // Думка. – 07.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770471754-shchob-perezhati-morozi-harkivyanam-vidali-tepli-nabori>

Мешканці Новобаварського району Харкова отримали допомогу для забезпечення першочергових потреб. Набори надав один з благодійних фондів. До пакунку входять павербанки, ліхтарі, термоси, теплі шкарпетки, зимові спальні мішки.

8.02.2026

Льїна К. Генштаб оновив мапи боїв на Харківщині : (карта) / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770532439-genshtab-onoviv-mapi-boyiv-na-harkivshchini-karta>

Льїна К. Генштаб повідомив, як пройшла неділя на фронті у Харківській області / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770560268-genshtab-povidomiv-yak-proyshla-nedilya-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti>

Льїна К. ЗСУ вибили ворога з Чугунівки на Харківщині та поповнили обмінний фонд : Росіяни знову передчасно похвалилися «перемогою» у Харків. обл. / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770566902-zsu-vibili-voroga-z-chugunivki-na-harkivshchini-ta-popovnili-obminniy-fond>

Льїна К. Електромережі, залізниця, житло: Синегубов розповів про наслідки ворожих атак на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770531939-elektromerezhi-zalznitsya-zhitlo-sinegubov-rozpoviv-pro-naslidki-vorozhih-atak-na-harkivshchini>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 7 населених пунктів Харківської області.

Льїна К. Російська «Молнія» вдарила по Золочеву на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770548097-rosiyska-molniya-vdarila-po-zolochevu-na-harkivshchini>

Льїна К. У Харківській області росіяни накрили село авіабомбами : У Золочів. громаді окупанти вдарили трьома КАБАми по селу [Дуванка] / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770541465-u-harkivskiy-oblasti-rosiyani-nakrili-selo-aviabombami>

Льїна К. По Козачій Лопані на Харківщині росіяни завдали авіаудару : [Харків. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770563978-po-kozachiy-lopani-na-harkivshchini-rosiyani-zavdali-aviaudaru>

Льїна К. Під Харковом ворог атакував дроном багатоповерхівку: є постраждалих : Окупанти атакували один з районів Чугуєва Харків. обл. / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770531349-pid-harkovom-vorog-atakuvav-dronom-bagatopoverhivku-e-postrazhdaliy>

Льїна К. На Харківщину прямує 21 вантажівка енергетичного обладнання – Кулеба : Харків. обл. забезпечать мобільним енергетич. обладнанням / Катерина Льїна // Думка. – 08.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770555746-na-harkivshchinu-pryamue-21-vantazhivka-energetichnogo-obladnannya---kuleba>

Обладнанням придбано коштом Національного резерву.

9.02.2026

Кричун Д. Харків став частиною ініціативи 1982 року, яку заснував мер Хіросіми : Терехов приєднався до мерів, які публічно виступають проти ядерної зброї / Дар'я Кричун //

Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770640471-harkiv-stav-chastinoyu-initsiati-1982-roku-yaku-zasnuvav-mer-hirosimi>

Харків тепер офіційно – частина міжнародної ініціативи «Мери за мир». Організацію заснував у 1982 р. мер Хіросіми після подій Другої світової війни. Станом на лютий 2026 р. до «Мери за мир» вступили 8,5 тис. міст зі 166 країн.

Лісічкіна А. Російська армія намагається просуватися на Харківщині: де тривають бої : Рос. солдати атакують одразу на двох напрямках Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770646798-rosiyska-armiya-namagaetsya-prosuvatisya-na-harkivshchini-de-trivayut-boyi>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти провели 22 атаки (карта) : У Харків. обл. ворог найбільше тиснув на Куп'ян. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770617364-na-harkivshchini-okupanti-proveli-22-ataki-karta>

Ларін Ю. Армія РФ просунулася в районі державного кордону на півночі Харківської області – Deep State : У Харків. обл. більше 2 км держ. кордону перетворилися на «сіру зону» / Юрій Ларін // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770619957-armiya-rf-prosunulasya-v-rayoni-derzhavnogo-kordonu-na-pivnochi-harkivskoyi-oblasti-deep-state>

Російський окупаційний контингент просунувся біля села Тихе Вовчанської громади.

Лісічкіна А. Полк, який воює на Харківщині, вивів зі строю майже півтисячі російських солдат за січень: кадри ліквідації : Екіпажі «Ахіллесу» продовжують виконувати бойові завдання на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770635528-polk-yakiy-voyue-na-harkivshchini-viviv-zi-stroyu-mayzhe-pivtisyachi-rosiyskih-soldat-za-sichen-kadri-likvidatsiyi>

Шопінська Є Харків пережив 22 обстріли за тиждень: пошкоджені ринок та житлові будинки : Ворог атакував місто майже щодня / Єлизавета Шопінська // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770646761-harkiv-perezviv-22-obstrili-zatizhden-poshkodzheni-rinok-ta-zhitlovi-budinki>

Лісічкіна А. У Харкові зафіксовано друге влучання російської «Молнії» – Терехов : [Шевченків. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770632210-u-harkovi-zafiksovano-druge-vluchannya-rosiyskoyi-molnii---terehov>

Кричун Д. Стало відомо, кого росіяни уночі вбили у власному будинку на Харківщині : Рятувальники дістали тіла загиблих із-під завалів будинку / Дар'я Кричун // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770643929-stalo-vidomo-kogo-rosiyani-unochi-vbili-u-vlasnomu-budinku-na-harkivshchini>

У Богодухові у ніч на 9 лютого 2026 р. росіяни вбили мати та дитину у власному домі.

Ларін Ю. Російська авіація повторно відбомбилася у прикордонні на Харківщині: що відомо : У Харків. обл. ворог застосовує керовані авіабомби : [с. Дубівка Дергачів. громади Харків. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770665780-rosiyska-aviatsiya-povtorno-vidbombilasya-u-prikordonni-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Окупанти вчетверте за добу обстріляли селище Золочів на Харківщині – Коваленко / Юрій Ларін // Думка. – 09.02.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1770664392-okupanti-vchetverte-za-dobu-obstrilyali-selishche-zolochiv-na-harkivshchini-kovalenko>

Шопінська Є. Документальна стрічка про нечуючого харків'янина перемогла на премії SIMA 2026 : Фільм «Віктор» відзначили на міжнар. кінопремії / Єлизавета Шопінська // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1770638860-dokumentalna-strichka-pro-nechuyuchogo-harkiv-yanina-peremogla-na-premiyi-sima-2026>

У документальному фільмі «Віктор» розповідається історія нечуючого харків'янина під час перших днів війни.

Кричун Д. Іноземним партнерам дозволили фінансувати харківський БФ: що це означає : До переліку додали ще дві організації, тепер їх 74 / Дар'я Кричун // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770632793-inozemnim-partneram-dozvolili-finansuvati-harkivskiy-bf-shcho-tse-oznachae>

Харківський фонд «Карітас Харків» став 74-м у списку неурядових організацій України.

Кричун Д. Справу навідника на ТЕЦ-5 у Харкові передали до суду : Підозрюваному загрожує довічне позбавлення волі / Дар'я Кричун // Думка. – 09.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770628732-spravu-navidnika-na-tets-5-u-harkovi-peredali-do-sudu>

10.02.2026

Ларін Ю. Бої на Харківщині: Генштаб оприлюднив дані про ситуацію на фронті на ранок 10 лютого (карта) : У Харків. обл. продовжується стратегічний наступ рос. армії / Юрій Ларін // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770703741-boyi-na-harkivshchini-genshtab-oprilyudniv-dani-pro-situatsiyu-na-fronti-na-ranok-10-lyutogo-karta>

Ларін Ю. На Харківщині просто зараз триває російський штурм : У Харків. обл. ворог із початку доби проявляв активність тільки на Півден.-Слобожан. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770732757-na-harkivshchini-prosto-zaraz-trivae-rosiyskiy-shturm>

Ларін Ю. На Харківщині за добу внаслідок обстрілів постраждали шестеро людей, троє з них – діти : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 9 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770705275-na-harkivshchini-za-dobu-vnaslidok-obstriliv-postrazhdali-shestero-lyudey-troe-z-nih-diti>

Шопінська Є. Поліція показала наслідки російських обстрілів у Харківській області : Через ворожі атаки постраждали троє дітей : [обстріляні Харків., Куп'янськ., Богодухів. та Чугуїв. р-ни] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770710193-politsiya-pokazala-naslidki-rosiyskih-obstriliv-u-harkivskiy-oblasti>

Лісічкіна А. Російські обстріли пошкодили газопостачання на Харківщині: де зараз немає блакитного палива : На Харківщині рос. обстріли пошкодили газову інфраструктуру в Дергачів. громаді / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770714355-rosiyski-obstrili-poshkodili-gazopostachannya-na-harkivshchini-de-zaraz-nemae-blakitnogo-paliva>

Кричун Д. Росіяни вдарили по АЗС на Харківщині: є постраждалі : Рос. FPV-дрон атакував Золочів / Дар'я Кричун // Думка. – 10.02.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770724212-rosiyani-vdarioi-po-azs-na-harkivshchini-e-postrazhdali>

Кричун Д Три КАБи впали в одному селі на Харківщині: що відомо : У Куп'ян. р-ні пошкоджено будинки та адміністративні об'єкти / Дар'я Кричун // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770717691-tri-kabi-vpali-v-odnomu-seli-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Загарбники обстріляли передмістя Харкова: уражено школу та критичну інфраструктуру : У Харків. обл. під обстріл потрапила Малоданилів. громада : [Харків. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770706413-zagarbniki-obstrilyali-peredmistya-harkova-urazhenno-shkolu-ta-kritichnu-infrastrukturu>
Внаслідок атаки дрона типу «Шахед» пошкоджено навчальний заклад і об'єкт критичної інфраструктури.

Кричун Д На Харківщині російський дрон вдарив по машині з гуманітарним хлібом: кадри з місця : Машина повністю згоріла : [с. Оскіл Піско-Радків. старостин. округу Ізюм. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770711828-na-harkivshchini-rosiyskiy-dron-vdariv-po-mashini-z-gumanitarnim-hlibom-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. На Харківщині оголосили надзвичайну ситуацію регіонального рівня: що відомо : У Харкові регіональна комісія з надзвичайних ситуацій ухвалила низку рішень щодо ситуації в енергетиці / Юрій Ларін // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770741031-na-harkivshchini-ogolosili-nadzvichaynu-situatsiyu-regionalnogo-rivnya-shcho-vidomo>

Ларін Ю. У Харкові встановили меморіальну дошку доценту, який з перших днів воював проти російської окупації : Харків. медик Єгор Желнін загинув на Бахмут. напрямку у 2023 р. / Юрій Ларін // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770740004-u-harkovi-vstanovili-memorialnu-doshku-dotsentu-yakiy-z-pershih-dniv-voyuvav-proti-rosiyskoyi-okupatsiyi>
Єгор Желнін – хірург-стоматолог і викладач. Останні три роки життя працював доцентом кафедри стоматології ХНУ імені В. Н. Каразіна. Желнін героїчно загинув 17 серпня 2023 р.

Кричун Д. Харківський гурт ТНМК зібрав для ГУР понад пів мільйона гривень : Під час свого туру музикати з Харкова зітрали більше 670 тис. грн / Дар'я Кричун // Думка. – 10.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770719220-harkivskiy-gurt-tnmk-zibrav-dlya-gur-ponad-piv-milyona-griven>

11.02.2026

Чередник І. Генштаб повідомив, де росіяни наступають на Харківщині 11 лютого : На Куп'ян. напрямку ворожих атак не зафіксовано / Ірина Чередник // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770819247-genshtab-povidomiv-de-rosiyani-nastupayut-na-harkivshchini-11-lyutogo>

Кричун Д. Під Вовчанськом росіяни тричі штурмували позиції ЗСУ : РФ не полишає спроб просунутися на Харківщині, ворожі війська продовжують штурмові дії / Дар'я Кричун // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770790682-pd-vovchanskom-rosiyani-trichi-shturmuvali-pozitsiyi-zsu>

Ларін Ю. Російські окупанти завдали серію ракетних ударів по Харківській області: що відомо : У Харкові було чути щонайменше сім вибухів, які пролунали в області / Юрій Ларін // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770835836-rosiyski-okupanti-zavdali-seriyu-raketnih-udariv-po-harkivskiy-oblasti-shcho-vidomo>

Кричун Д. Росіяни вдарили по мікроавтобусу на Харківщині: є постраждалі : Росіяни за добу атакували дві АЗС на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770789993-rosiyani-vdarili-po-mikroavtobusu-na-harkivshchini-e-postrazhdali>

Протягом доби 10 лютого, росіяни атакували цивільні об'єкти в Богодухівському, Куп'янському та Ізюмському районах, внаслідок чого сталися пожежі.

Ткаленко В. РФ атакувала авто медичної допомоги на Харківщині: є загибла та поранені (фото) : [м. Балаклія] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 11.02.2026. – URL: [URL:slk.kh.ua/oblast-online/balaklia/bezpilotnik-rf-vluciv-v-avtomobil-medikiv-na-izumsini.html](https://slk.kh.ua/oblast-online/balaklia/bezpilotnik-rf-vluciv-v-avtomobil-medikiv-na-izumsini.html)

Ларін Ю На Харківщині внаслідок російського обстрілу загинули троє дітей і їхній батько: кадри з місця : У Харків. обл. ворожий безпілотною зруйнував приватний житловий будинок : [м. Богодухів] / Юрій Ларін // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770785319-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskogo-obstrilu-zaginuli-troe-ditey-i-yihniy-batko-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. Зеленський відреагував на російський обстріл, який забрав життя трьох дітей на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770798509-zelenskiy-vidreaguval-na-rosiyskiy-obstril-yakiy-zabrav-zhittya-troh-ditey-na-harkivshchini>

Чередник І. Армія РФ завдала удару по авто медиків на Харківщині: загинула людина : [на автодорозі Київ – Харків – Довжанський поблизу с. Борщівка Ізюм. р-ну] / Ірина Чередник // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770817506-na-izyumshchini-dron-vluchiv-u-avto-simeynoyi-meditsini-e-zagibla-ta-poraneni>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли Золочів на Харківщині: поранено двох дітей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770825420-rosiyani-obstrilyali-zolochiv-na-harkivshchini-poraneno-dvoh-ditey>

Ларін Ю. Окупанти обстріляли парк у Золочеві на Харківщині: кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770813114-okupanti-obstrilyali-park-u-zolochevi-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Росіяни атакували маршрутку біля Екопарку під Харковом : Під обстрілом опинилася маршрутка в сел. Лісне / Дар'я Кричун // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770805216-rosiyani-atakuvali-marshrutku-bilya-ekoparku-pid-harkovom>

Ткаленко В. У передмісті Харкова обстріляли приміський автобус: рейси тимчасово скасовано : [Мала Данилівка] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 11.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/mala-danilivka/cerez-obstril-marsrutki-zupinili-rejsi-do-lisnogo.html>

Кричун Д. Ракетний удар по Харківщині 10 лютого: куди влучила російська С-300 : Росіяни вдарили по селу [Одрадному] в Куп'ян. р-ні / Дар'я Кричун // Думка. – 11.02.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770798949-raketniy-udar-po-harkivshchini-10-lyutogo-kudi-vluchila-rosiyska-s-300>

Ларін Ю. Загарбники дронами обстріляли другу за день маршрутку біля Харкова: кадри з місця : У Харків. р-ні росіяни били по Руській Лозовій / Юрій Ларін // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770816372-zagarbniki-dronami-obstrilyali-drugu-za-den-marshrutku-bilya-harkova-kadri-z-mistsya>

Пешков П. Неможливо відновити через небезпеку: де у Дергачівській громаді немає газу та світла / Павло Пешков // Слобід. край. – 11.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/u-aki-sela-dergacivskoi-gromadi-nemozlivo-povernuti-gaz-ta-svitlo-cerez-postijnu-nebezpeku.html>

Шопінська Є. На Харківщині окупанти зруйнували більше пам'яток, ніж у будь-якій іншій області України – Мінкульт : Харківщина лідирує за руйнуваннями культурної спадщини / Єлизавета Шопінська // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1770715019-na-harkivshchini-okupanti-zruynuvali-bilshe-pamyatok-nizh-u-bud-yakiy-inshiy-oblasti-ukrayini-minkult>

12.02.2026

Ларін Ю. Генштаб повідомив про 10 російських штурмів на Харківщині : (карта) : У Харків. обл. ворог відновив наступ під Куп'янськом після дводенного затишшя / Юрій Ларін // Думка. – 11.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770876390-genshtab-povidomiv-pro-10-rosiyskih-shturmiv-na-harkivshchini-karta>

Старостіна А. Троє загиблих і 20 поранених: наслідки ударів рф по Харківщині за добу / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 12.02.2026. – URL: slk.kh.ua/news/nadvichajni-podiya/obstrili-harkivsini-12-lutogo-sinegubov-nazvav-naslidki.html

Протягом минулої доби російські війська атакували одразу 15 населених пунктів Харківщини, застосовуючи різні види озброєння, серед яких ракети, крилаті боєприпаси, безпілотники та дрони.

Ларін Ю. На Харківщині число постраждалих від обстрілу магазину збільшилося до 10 осіб – прокуратура : У Харків. обл. ввечері 11 лютого окупанти обстріляли двоповерховий магазин у Барвінковому : [Ізюм. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 12.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770875389-na-harkivshchini-chislo-postrazhdalih-vid-obstrilu-magazina-zbilshilosya-do-10-osib-prokuratura>

Кричун Д. Росіяни атакували село на Харківщині керованими авіабомбами – РВА : Три громади Куп'янського району опинилися під обстрілами / Дар'я Кричун // Думка. – 12.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770885817-rosiyani-atkuvali-selo-na-harkivshchini-kerovanimi-aviabombami-rva>

Ларін Ю. У Лозовій на Харківщині внаслідок комбінованої атаки дві людини загинули, ще шестеро – постраждали : У Харків. обл. ворог масовано обстріляв м. Лозова / Юрій Ларін // Думка. – 12.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770878444-u-lozoviy-na-harkivshchini-vnaslidok-kombinovanoyi-ataki-dvi-lyudini-zaginuli-shche-shestero-postrazhdali>

Старостіна А. Житло для ветеранів зі статусом ВПО: у Печенігах поділилися першими результатами програми / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 12.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/pecenigi/zitlovi-vauceri-dla-ubd-ak-otrimati-na-harkivsini.html>

Учасники бойових дій на Харківщині, які мають статус ВПО, можуть подати заяву на житловий ваучер номіналом 2 млн грн.

Миронова Л. Евакуація на захід та нові експонати: як живе музей у Змієві під час вторгнення: [будинок купця Горохова, де народилася перша укр. композиторка Ольга Смінітська] / Ліна Миронова // Слобід. край. – 12.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zmiiv/kudi-zniklo-ajce-dinozavra-zi-zmieva-direktor-muzeu-rozkriv-detali.html>

Кричун Д. Харківський гурт передав бійцям морської піхоти авто за чверть мільйона гривень: Музиканти придбали для військових Mitsubishi L200 / Дар'я Кричун // Думка. – 12.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1770798074-harkivskiy-gurt-peredav-biysyam-morskoyi-pihoti-avto-za-chvert-milyona-griven>

Кричун Д. Японський волонтер, якого нагородив Зеленський, повідомив, коли відновить роботу його кафе в Харкові: Через морози обладнання вийшло з ладу / Дар'я Кричун // Думка. – 12.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770886761-yaponskiy-volonter-yakogo-nagorodiv-zelenskiy-povidomiv-koli-vidnovit-robotu-yogo-kafe-v-harkovi>

Шопінська Є. Через обстріли на Харківщині без світла залишаються понад 69 тис. абонентів – обленерго: У Харків. обл. знеструмлено 195 насел. пунктів / Єлизавета Шопінська // Думка. – 12.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770900721-cherez-obstrili-na-harkivshchini-bez-svitla-zalishayutsya-ponad-69-tis-abonentiv-oblenergo>

13.02.2026

Гребенюк Г. У Харківській області за добу зафіксовано 14 бойових зіткнень – Генштаб ЗСУ / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 13.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/de-na-harkivsini-tocatsa-boi-z-okupantami-dani-na-13-lutogo.html>

Чередник І. Генштаб розповів, де росіяни наступають на Харківщині 13 лютого: На Куп'ян. напрямку наступал. дій поки не зафіксовано / Ірина Чередник // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770992404-u-genshtabi-rozpovili-de-rosiyani-nastupayut-na-harkivshchini-13-lyutogo>

Ларін Ю. Найбільш активні бої на Харківщині тривають у районі Вовчанська: (карта): У Харків. обл. ворог наступає біля Вовчанська та Куп'янська / Юрій Ларін // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770962671-naybilsh-aktivni-boyi-na-harkivshchini-trivayut-u-rayoni-vovchanska-karta>

Гребенюк Г. Окупанти гатили по Харківщині КАБами, «Герань-2» та FPV-дронами: якими стали наслідки / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 13.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/na-harkivsini-rosiani-vbili-zinku-na-vlasnomu-podviri-so-vidomo.html>

Протягом минулої доби під російським вогнем опинилися 10 населених пунктів Харківської області.

Ларін Ю. Синегубов повідомив про трьох нових загиблих внаслідок російських обстрілів на Харківщині: що відомо / Юрій Ларін // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770964550-sinegubov-povidomiv-pro-troh-novih-zagiblih-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. Російські «Герані» пошкодили дев'ять житлових будинків на Харківщині: кадри руйнувань : [Золочів] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770988204-rosiyski-gerani-poshkodili-dev-yat-zhitlovih-budinkiv-na-harkivshchini-kadri-ruynuvan>

Росіяни атакували Золочів на Харківщині «Молнією»: кадри руйнувань: На Золочівщині росіяни пошкодили будинок та електромережі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770971519-rosiyani-atakuvali-zolochiv-na-harkivshchini-molnieyu-kadri-ruynuvan>

Ларін Ю. На Харківщині російський FPV-дрон убив жінку – прокуратура : У Харків. обл. ворог застосував дрони по Золочеву та Розсохуватому / Юрій Ларін // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770964126-na-harkivshchini-rosiyskiy-fpv-dron-ubiv-zhinku-prokuratura>

Кричун Д. Правоохоронці показали докази воєнних злочинів РФ на Харківщині : Одна жінка загинула, ще четверо людей постраждали : [Ізюм. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770970807-pravoohorontsi-pokazali-dokazi-voennih-zlochiv-rf-na-harkivshchini>

Кричун Д. У Куп'янському районі знайшли тіла трьох цивільних, які загинули напередодні – РВА : Жертви обстрілів буди знайдені в селах Ноовосинове та Куп'янськ-Вузловий / Дар'я Кричун // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1770973163-u-kup-yanskomu-rayoni-znayshli-tila-trooh-tsilnih-yaki-zaginuli-naperedodni-rva>

Лісічкіна А. У Харкові знесли бюст комуністичного діяча : (фотофакт) : У Харкові демонтували погруддя Зубарєву / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770970074-u-harkovi-znesli-byust-komunistichnogo-diyacha-fotofakt>

О. Г. Зубарєв (1916–1942) – вчитель географії, перший секретар Харківського підпільного обкому комсомолу, замучений та вбитий гестапо, Герой Радянського Союзу.

Чередник І. Перший підземний садок у Харкові: деталі проєкту за 221 млн грн : Завершити роботи планують до кінця 2027 р. / Ірина Чередник // Думка. – 13.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1770985917-pershiy-pidzemniy-sadok-u-harkovi-detali-proektu-za-221-mln-grn>

14.02.2026

Ільїна К. Генштаб повідомив про російські штурми на Харківщині : Ворог настував одразу на кількох напрямках у Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 14.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771078890-genshtab-povidomiv-pro-rosiyski-shturmi-na-harkivshchini>

Ільїна К. Окупанти 15 разів атакували на Південно-Слобожанському напрямку на Харківщині : (карта) : Ворог активізувався на одному з напрямків на Харківщині та «затих» на іншому / Катерина Ільїна // Думка. – 14.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771049927-okupanti-15-raziv-atakuvali-na-pivdenno-slobozhanskomu-napryamku-na-harkivshchini-karta>

Ільїна К. Синегубов розповів, куди влучили 11 російський дронів у Харківській області : За добу на Харківщині ворог пошкодив приватне житло, електромережі, агротехніку / Катерина Ільїна // Думка. – 14.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771050453-sinegubov-rozpoviv-kudi-vluchili-11-rosiyskiy-droniv-u-harkivskiy-oblasti>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 7 населених пунктів Харківської області.

Ільїна К. Ворог масовано атакував дронами прикордоння Харківщини: фото наслідків : У Дергачів. громаді окупанти дронами полювали за автівкою / Катерина Ільїна // Думка. – 14.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771052463-vorog-masovano-atakuvav-dronami-prikordonnya-harkivshchini-foto-naslidkiv>

Ільїна К. На Харківщині нагородили військового за оборону Ізюма : Військовий з Барвінків. громади Харківської області відзначений медаллю / Катерина Ільїна // Думка. – 14.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771064923-na-harkivshchini-nagorodili-viyskovogo-za-oboronu-izyuma>

Дмитра Олександровича нагороджено медаллю «Захиснику Вітчизни» за мужність та самовідданість під час захисту України.

Ільїна К. Харківські військові зробили містянам подарунок до Дня закоханих : Нацгвардійці влаштували концерт у харків. метро / Катерина Ільїна // Думка. – 14.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771059058-harkivski-viyskovi-zrobili-mistyanam-podarunok-do-dnya-zakohanih>

Військовий оркестр 5 Слобожанської бригади «Скіф» НГУ подарував харків'янам нову концертну програму.

15.02.2026

Ільїна К. Генштаб показав найгарячіші точки фронту на Харківщині : (карта) : Окупанти вели активні бойові дії на двох напрямках у Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 15.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771136472-genshtab-pokazav-naygaryachishi-tochki-frontu-na-harkivshchini-karta>

Ільїна К. Генштаб розповів про активність окупантів у Харківській області протягом дня : Протягом неділі на Харківщині ворог атакував три рази / Катерина Ільїна // Думка. – 15.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771164911-genshtab-rozpoviv-pro-aktivnist-okupantiv-u-harkivskiy-oblasti-protyagom-dnya>

На Південно-Слобожанському напрямку противник двічі атакував у бік населених пунктів Ветеринарне та Вовчанські Хутори. На Куп'янському напрямку ворог намагався просуватися в районі Піщаного.

Старостіна А. Бої тривають: російські війська намагалися прорвати оборону біля Вовчанська / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 15.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/aka-situacia-na-fronti-15-lutogo-zvedenna-genstabu.html>

Ларін Ю. Окупанти дроном спалили житловий будинок на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. ворог обстріляв с. Івашки [Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 15.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771181438-okupanti-dronom-spalili-zhitloviy-budinok-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Старостіна А. Залишилися руїни: прикордонники показали зруйнований Куп'янськ на архівних кадрах / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 15.02.2026. – URL:

<https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/akij-viglad-narazi-mae-kupansk-kadri-vid-prikordonnivkiv.html>

Карпенко К. Між невідомістю та порятунком : Як ускладнюється евакуація з прифронтових громад Харківщини / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 15.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/spec-proekti/evakuacia-pid-obstrilami-ak-na-harkivsini-vivozat-ludej.html>

Ільїна К. Харківська міськрада повідомила, чому не зносять пам'ятник Висоцькому / Катерина Ільїна // Думка. – 15.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771147585-harkivska-miskrada-povidomila-chomu-ne-znosyat-pam-yatnik-visotskomu>

Український інститут національної пам'яті вважає, що особистість Володимира Висоцького не підпадає під дію Закону України «Про засудження та заборону пропаганди російської імперської політики в Україні і деколонізацію топонімів». Крім того, пам'ятник Висоцькому перебуває на балансі комунального підприємства «Харківський Палац спорту», яке у результаті збройної агресії РФ було пошкоджено у вересні 2024 р. На сьогодні підприємство не працює і немає коштів для проведення робіт з консервації пошкоджених спортивних споруд, на проведення демонтажу пам'ятника Висоцькому.

Під Харковом евакуювали майже два десятки коней, власник яких втік до РФ // Думка. – 15.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771160793-pid-harkovom-evakuyuvaili-mayzhe-dva-desyatki-koney-vlasnik-yakih-vtik-do-rf>

Поліцейські разом із волонтерами евакуювали усіх коней зі Старосалтівської громади (Чугуївський район Харківської області).

16.02.2026

Ларін Ю. Армія РФ пішла на штурм ще одного прикордонного населеного пункту на Харківщині : (карта) : У Харків. обл. протягом минулої доби відбулося п'ять рос. штурмів / Юрій Ларін // Думка. – 16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771222030-armiya-rf-pishla-na-shturm-shche-odnogo-prikordonnogo-naselenogo-punktu-na-harkivshchini-karta>

Російський окупаційний контингент намагався атакувати в напрямку села Ветеринарне Харківського району Харківської області.

Чередник І. На Харківщині прикордонники знешкодили FPV на оптоволокну, який летів на розвідників / Ірина Чередник // Думка. – 16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771232466-na-harkivshchini-prikordonniki-zneshkodili-fpv-na-optovolokni-yakiy-letiv-na-rozvidnikiv>

Лісічкіна А. За тиждень росіяни вбили трьох малюків на Харківщині, ще семеро дітей – поранені : Окупанти вдарили по 41 насел. пункту Харків. обл. за тиждень / Аліна Лісічкіна // Думка. – 16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771244100-za-tizhden-rosiyani-vbili-troh-malyukiv-na-harkivshchini-shche-semero-ditey---poraneni>

Ларін Ю. Терехов повідомив про три обстріли за тиждень, але закликав харків'ян не розслаблятися : [усі обстріли сталися у Шевченків. р-ні м. Харкова] / Юрій Ларін // Думка. – 16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771244744-terehov-povidomiv-pro-tri-obstrili-za-tizhden-ale-zaklikav-harkiv-yan-ne-rozslablyatisya>

Шопінська Є. Росіяни обстріляли житлові будинки та цивільне авто на Харківщині: що відомо : Авіація РФ вдарила КАБом по Козачій Лопані / Єлизавета Шопінська // Думка. –

16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771245893-na-harkivshchini-rosiyani-obstrilyali-zhitlovi-budinki-ta-tsivilne-avto-shcho-vidomo>

Кричун Д. Російський дрон вибухнув на приватному подвір'ї в Харківському районі: фото з місця : [сел. Слатине] / Дар'я Кричун // Думка. – 16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771239771-rosiyskiy-dron-vibuhnuv-na-privatnomu-podvir-yi-v-harkivskomu-rayoni-foto-z-mistsya>

Ларін Ю. Прокуратура повідомила про п'ятьох постраждалих внаслідок обстрілу на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. ворог застосував дрон типу «Герань-2» : [с.Тетянівка Куп'ян. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771222614-prokuratura-povidomila-pro-p-yatoh-postrazhdalih-vnaslidok-obstrilu-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Шмигаль заявив про передачу Харкову 90 тис. «пакунків тепла»: що всередині / Дар'я Кричун // Думка. – 16.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771244537-shmigal-zayaviv-pro-peredachu-harkovu-90-tis-pakunkiv-tepla-shcho-vseredini>
«Пакунки тепла» містять речі для зігрівання та автономного живлення під час блекаутів.

17.02.2026

Ларін Ю. Генштаб повідомив, що відбувається на фронті в Харківській області (карта) : У Харків. обл. пожвавішали бойові дії / Юрій Ларін // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771308349-genshtab-povidomiv-shcho-vidbuvaetsya-na-fronti-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Кричун Д. РФ вдарила по Харкову – мер : [Індустріал. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771338484-rf-vdarila-po-harkovu-mer>

Ларін Ю. Синегубов уточнив місце влучання російського БПЛА в Харкові : Росіяни застосували для обстрілу житлового кварталу в Харкові дрон : [Індустріал. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771339716-sinegubov-utochniv-mistse-vluchannya-rosiyskogo-brda-v-harkovi>

Ларін Ю. На Харківщині через російські БПЛА закрилося пересувне відділення Укрпошти: що відомо : У Харків. обл. ворог протягом доби кілька разів обстріляв дронами Борівську громаду : [Ізюм. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771335593-na-harkivshchini-cherez-rosiyski-bpla-zakrilosya-peresuvne-viddilennya-ukrposhti-shcho-vidomo>

Шопінська Є. Ворожий безпілотною атакував приватний сектор на Харківщині: що відомо: У місті Ізюм зафіксовано атаку БПЛА «Молнія» / Єлизавета Шопінська // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771339683-vorozhiy-bezpilotnik-atakuвав-privatniy-sektor-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Кричун Д. Росіяни скинули КАБ на село в Харківській області: двох постраждалих забрала «швидка» : [Кіндрашів. громада Куп'ян. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771328209-rosiyani-skinuli-kab-na-selo-v-harkivskiy-oblasti-dvoh-postrazhdalih-zabrала-shvidka>

Ларін Ю. Загарбники дронами знищили будинок і машини на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. ворог обстріляв с. Лютівку [Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. –

17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771342840-zagarbniki-dronami-znishchili-budinok-i-mashini-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли покинуту хату на Харківщині: кадри руйнувань : Рос. війська завдали удару по с. Сковородинівка на Харківщині: [Богодухів. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771327463-rosiyani-obstrilyali-pokinutu-hatu-na-harkivshchini-kadri-ruynuvan>

Кричун Д. Поліціянти врятували з села на Харківщині п'ятьох дітей: що відомо: Багатодітну родини евакуювали за допомоги поліції та волонтерів : [із с. Кирилівка Вовчан. громади Чугуїв. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771321027-politseyski-vryatuvali-z-sela-na-harkishchini-p-yatoh-ditey-shcho-vidomo>

Шопінська Є. На Харківщині провели в останню путь старшого лейтенанта, який загинув під Покровськом : Військовий пройшов бойовий шлях від АТО до повномасштабної війни / Єлизавета Шопінська // Думка. – 17.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771330665-na-harkivshchini-proveli-v-ostannyu-put-starshogo-leytenanta-yakiy-zaginu-v-pid-pokrovskom>

В Балаклії попрощалися зі старшим лейтенантом Євгеном Колганом, який загинув під час виконання бойового завдання на Донеччині. Є. Колган – випускник Одеського інституту Сухопутних військ.

18.02.2026

Ларін Ю. Генштаб повідомив про сім російських атак за 17 лютого на Харківщині : (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771394843-genshtab-povidomiv-pro-sim-rosiyskih-atak-za-17-lyutogo-na-harkivshchini-karta>

Лісічкіна А. Генштаб назвав населені пункти Харківщини, де ЗСУ відбивають російські штурми 18 лютого / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771424511-genshtab-nazvav-naseleni-punkti-harkivshchini-de-zsu-vidbivayut-rosiyski-shturmi-18-lyutogo>

Ларін Ю. ОВА повідомила про наслідки обстрілів у Харківській області 17 лютого : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 12 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771397397-ova-povidomila-pro-naslidki-obstriliv-u-harkivskiy-oblasti-17-lyutogo>

Кричун Д. На Харківщині ударні БПЛА зруйнували приймальню нардепа : Приймальня депутата Павловського в Барвінковому не витримала ворожого удару : [Ізюм. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/politics/1771412917-na-harkivshchini-udarni-bpla-zruynuvali-priymalnyu-nardepa>

Ларін Ю. Загарбники атакували будинок культури на Харківщині: кадри з місця : У Харків. обл. ворог застосував БПЛА типу «Шахед» : [с. Довжик Золочів. громади Богодухів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771434464-zagarbniki-atakuvali-budinok-kulturi-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Жінці, яка загинула від обстрілу Куп'янщини, відірвало ноги – Канашевич : Росіяни атакували с. Комісарове в Куп'ян. р-ні : [17 лют. 2026 р.] / Дар'я Кричун // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771409704-zhintsi-yaka-zaginu-la-vid-obstrilu-kup-yanshchini-vidirvalo-nogi-kanashevich>

Чередник І. На Харківщині з-під обстрілів евакуювали людей разом з домашніми тваринками : Людей вивезли з Куп'янщини та Вовчанщини / Ірина Чередник // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771428584-na-harkivshchini-z-pid-obstriliv-evakuyovali-lyudey-razom-z-domashnimi-tvarinkami>

Ільїна К. Денис Парамонов: Забезпечили пункт незламності в Харкові потужним генератором та надали гарячі обіди містянам / Катерина Ільїна // Думка. – 18.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771407765-denis-paramonov-zabezpechili-punkt-nezlamnosti-v-harkovi-potuzhnim-generatorom-ta-nadali-garyachi-obidi-mistyanam>
Йдеться про Благодійний фонд Дениса Парамонова.

19.02.2026

Ларін Ю. На Харківщині росіяни штурмували позиції Сил оборони шість разів : (карта) : У Харків. обл. ворог зосередив зусилля навколо п'яти насел. пунктів / Юрій Ларін // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771481262-na-harkivshchini-rosiyani-shturmuvali-pozitsiyi-sil-oboroni-shist-raziv-karta>

Шопінська Є. На Харківщині з початку року обстріли забрали життя 62 людей, серед яких 5 дітей – МВС : Від початку року зафіксовано майже 740 обстрілів / Єлизавета Шопінська // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771493457-na-harkivshchini-z-pochatku-roku-obstrili-zabrali-zhittya-62-lyudey-sered-yakih-5-ditey-mvs>

Ларін Ю. ОВА повідомила, що росіяни обстріляли на Харківщині : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 7 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771482442-ova-povidomila-shcho-rosiyani-obstrilyali-na-harkivshchini>

Шопінська Є. Російські обстріли пошкодили приватні будинки на Куп'янщині: що відомо : [с. Грушівка та Гусинка Кіндрашів. громади, сел. Приколотне Вільхуват. громади Куп'ян. р-ну] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771492467-rosiyski-obstrili-poshkodili-privatni-budinki-na-kup-yanshchini-shcho-vidomo>

Миронова Л. 746 мешканців під постійними обстрілами: що відбувається на прикордонні Золочівської громади / Ліна Миронова // Слобід. край. – 19.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/ponad-10-udariv-dronami-za-dobu-situacia-v-oleksandrivskomu-okruzi.html>

Ларін Ю. Окупанти завдали значних руйнувань критичній інфраструктурі Лозової на Харківщині: що відомо / Юрій Ларін // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771479310-okupanti-zavdali-znachnih-ruynuvan-kritichniy-infrastrukturi-lozovoyi-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Старостіна А. Росіяни атакували Дворічний Кут на Харківщині: загинуло близько 100 свиней : [Харків. р-н] / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 19.02.2026. – URL: https://www.slk.kh.ua/oblast-online/solonicivka/obstril-dvuricnogo-kutu-19-lutogo-aki-naslidki.html#google_vignette

Лісічкіна А. Російський дрон розтрощив машину харківських зоозахисників на Донбасі: кадри наслідків / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.02.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1771492113-rosiyskiy-dron-roztroshchiv-mashinu-harkivskih-zoozahisnikiv-na-donbasi-kadri-naslidkiv>

Лісічкіна А Скільки людей зараз проживають у Куп'янську: актуальні дані : На території Куп'ян. громади залишаються 985 людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771488992-skilki-lyudey-zaraz-prozhivayut-u-kup-yansku-aktualni-dani>

Кричун Д. У боях за Вовчанськ загинув еколог, який пішов на фронт у перший день повномасштабного вторгнення : Військовий добровільно доєднався до лав ЗСУ 24 лют. 2022 р. : [працівник екологічної інспекції Юрій Куркін] / Дар'я Кричун // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771485911-u-boyah-za-vovchansk-zaginuvt-ekolog-yakiy-pishov-na-front-u-pershiy-den-povnomasshtabnogo-vtorgnennya>
Про це повідомили в Державній екологічній інспекції у Харківській області.

Кричун Д. На Харківщині у 2025 році через підриви загинули 13 цивільних: серед постраждалих – семеро дітей : Загалом сталося понад 60 інцидентів / Дар'я Кричун // Думка. – 19.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771516000-na-harkivshchini-u-2025-rotsi-cherez-pidrivi-zaginuli-13-tsivilnih-sered-postrazhdalih-semero-ditey>

Ткаленко В. Харківщина стала лідером в Україні за проектом «Армія відновлення» / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 19.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/17-tisac-griven-na-misac-ak-pracue-armia-vidnovlenna-na-harkivsini.html>

Учасники проекту залучені до відбудови територій, які постраждали через бойові дії, заготівлі дров до опалювального сезону, ремонтно-відновлювальних робіт, зокрема на об'єктах критичної інфраструктури. Крім цього, люди допомагають ЗСУ: плетуть маскувальні сітки, виготовляють окопні свічки, шують одяг та готують їжу для військових.

20.02.2026

Ларін Ю. На Харківщині за добу ворог провів 16 атак : (карта) : У Харків. обл. ворог наступає з двох напрямків / Юрій Ларін // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771567746-na-harkivshchini-za-dobu-vorog-proviv-16-atak-karta>

Гребенюк Г. Де на Харківщині ЗСУ стримують російські штурми: ситуація на 20 лютого / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 20.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/na-linii-zitknenna-na-harkivsini-trivaut-boi-so-vidomo.html>

Чередник І. Удар з повітря: на Харківщині вибухнув склад боєприпасів росіян : Дронарі бригади «Гарт» показали на відео, як вони знищили рос. склад боєприпасів / Ірина Чередник // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771590098-udar-z-povitrya-na-harkivshchini-vibuhnuv-sklad-boeprispasiv-rosiyan>

Гребенюк Г. Зруйновані ферми, підприємства та будинки: наслідки обстрілів Харківщини за добу / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 20.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/po-harkivsini-rosiani-gatili-dronami-raketami-ta-kabami-aki-naslidki.html>

Минулої доби російські війська завдали ударів по Харкову та 11 населених пунктах області.

Кричун Д. Росія вдарила по агропідприємствах на Харківщині: поліція показала наслідки атак : Внаслідок обстрілів постраждали троє працівників підприємств / Дар'я Кричун // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771575535-rosiya-vdarila-po-agropidpriemstvah-na-harkivshchini-politsiya-pokazala-naslidki-atak>

Протягом доби із 19 на 20 лютого 2026 р. російські війська атакували цивільну інфраструктуру Харкова та чотирьох районів області.

Гребенюк Г. Ранковий удар по Харкову: куди влучив російський «Іскандер-М» та які наслідки (фото) : [Слобід. р-н] / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 20.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-harkovi-raketa-priletila-u-spalniy-rajon-so-vidomo.html>

Ларін Ю. Був витік газу: Терехов повідомив про наслідки ракетного удару по Харкову : Харків. комунальники ліквідують наслідки удару по Слобід. р-ну / Юрій Ларін // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771565941-buv-vitik-gazu-terehov-povidomiv-pro-naslidki-raketnogo-udaru-po-harkovu>

Чередник І. Росіяни вдарили FPV-дроном по Харківщині: поранено жінку : [с. Безруки Дергачів. громади Харків. р-ну] / Ірина Чередник Ірина // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771592575-rosiyani-vdarili-fpv-dronom-po-harkivshchini-poraneno-zhinku>

Лісічкіна А. Російський обстріл заводу на Харківщині: рятувальники шукають чотирьох людей під завалами / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771585908-rosiyskiy-obstril-zavodu-na-harkivshchini-ryatuvalniki-shukayut-chotiroh-lyudey-pid-zavalami>

Окупанти вдарили по заводу з переробки скла у селищі Малинівка Чугуївського району.

Лісічкіна А. На Куп'янщині російських дрон вбив двох поліцейських підрозділу «Білі Янголи» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771594520-na-kup-yanshchini-rosiyskih-dron-vbiv-dvoh-politseyskih-pidrozdil-bili-yangoli>

20 лютого 2026 р. загинули працівники поліції Юлія Келеберда та Євген Колган. Їхній броньований автомобіль був уражений ворожим безпілотником типу «Ланцет» поблизу села Середній Бурлук Куп'янського району.

Чередник І. Нагороджений «Золотим Хрестом»: на Харківщині попрощалися із 37-річним сержантом : За бойові звитяги воїн був нагороджений держ. нагородами «Золотий Хрест» та «За незламність духу» / Ірина Чередник // Думка. – 20.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771594916-nagorodzheniy-zolotim-hrestom-na-harkivshchini-poproshchalisya-iz-37-richnim-serzhantom>

У Деречах попрощалися з сержантом 92-ої окремої штурмової бригади ЗСУ Володимиром Литкою. Він був випускником Харківського національного медичного університету.

Янінович Н. 230 тисяч гривень для фронту: як у Кегичівці Масницю відсвяткували (фото) / Надія Янінович // Слобід. край. – 20.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kegicivka/masnica-z-donatom-kegicivska-gromada-zibrala-230-tisac-griven-dla-zsu.html>

Щоб допомогти у зборі коштів, яке проходило під час свята, люди їхали з найвіддаленіших куточків громади – селищна рада організувала підвезення.

21.02.2026

Ларін Ю. Бої на Харківщині: Генштаб повідомляє про активність окупантів біля Куп'янська : У Харків. обл. ворог наступає з півночі та сходу / Юрій Ларін // Думка. – 21.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771654774-boyi-na-harkivshchini-genshtab-povidomlyae-pro-aktivnist-okupantiv-bilya-kup-yanska>

Ткаленко В. Генштаб розкрив деталі атак російської армії у Харківській області / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 21.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/genstab-rf-12-raziv-atakuvala-sili-oboroni-na-harkivsini.html>

Протягом доби російські війська здійснили 12 штурмів позицій Сил оборони на Харківщині.

Ткаленко В. Російська армія атакувала Харків і три райони області: є загиблі та поранені / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 21.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/fpv-droni-ta-gerani-aki-naslidki-obstriliv-harkova-ta-oblasti.html>

Ільїна К. Окупанти вдарили по селу на Харківщині з артилерії: які наслідки : У Борів. громаді зафіксовано удар з РСЗВ / Катерина Ільїна // Думка. – 21.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771658043-okupanti-vdarili-po-selu-na-harkivshchini-z-artileriyi-yaki-naslidki>

Ільїна К. У Малинівці на Харківщині під завалами заводу виявили тіла ще двох загиблих – ДСНС : [Чугуїв. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 21.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771655448-u-malinitvsi-na-harkivshchini-pid-zavalami-zavodu-viyavili-tila-shche-dvoh-zagiblih---dsns>

Ткаленко В. РФ атакувала центр Чугуєва: пошкоджено будинок і лікарню / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 21.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/cuguiv/vlucanna-bpla-u-centralnij-castini-cugueva-vibiti-vikna-u-bagatopoverhivci.html>

Ільїна К. Загинув у свій день народження: на Харківщині попрощалися з військовим : У Дергачів. громаді поховали військового, тіло якого повернули під час обміну тілами : [Руслан Дигало] / Катерина Ільїна // Думка. – 21.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771673665-zaginu-u-svii-den-narodzhennya-na-harkivshchini-poproshchalisya-z-viyskovim>

Захисник народився у Козачій Лопані, де закінчив місцеву школу. Навчався у Харківському національному університеті будівництва та архітектури.

22.02.2026

Ільїна К. Генштаб оновив мапу боїв у Харківській області : Військові розповіли, як минула доба на лінії боєз'ясування на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 22.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771741203-genshtab-onoviv-mapu-boyiv-u-harkivskiy-oblasti>

Старостіна А. Військові РФ активізують наступ на Куп'янському напрямку / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 22.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/aka-situacia-na-fronti-22-lutogo-na-harkivsini-zvedenna-genstabu.html>

Ільїна К. У Куп'янську росіяни по телефону попросилися у полон: як проходила спецоперація / Катерина Ільїна // Думка. – 22.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771774818-u-kup-yansku-rosiyani-po-telefonu-poprosilisya-u-polon-yak-prohodila-spetsoperatsiya>

Ільїна К. По Харківській області протягом доби росія запустила майже 40 дронів: наслідки : Внаслідок обстрілів на Харківщині постраждали 6 людей / Катерина Ільїна // Думка. – 22.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771742044-po-harkivskiy-oblasti-protyagom-dobi-rosiya-zapustila-mayzhe-40-droniv-naslidki>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 12 населених пунктів Харківської області.

Ільїна К. Прокуратура показала наслідки атаки на село в Лозівському районі: постраждало п'ятеро людей : На Харківщині рос. «Герань-2» потрощила приватні будинки : [с. Артільне Лозів. р-ну] / Катерина Ільїна // Думка. – 22.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771742822-prokuratura-pokazala-naslidki-ataki-na-selo-v-lozivskomu-rayoni-postrazhdalo-p-yatero-lyudey>

Старостіна А. FPV-дрон влучив у автомобіль Укрпошти на Харківщині / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 22.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/bogoduhivskij-rajon/fpv-dron-poskodiv-avtomobil-ukrposti-u-harkivskij-oblasti.html>
Російський дрон атакував село Клинова-Новоселівка Богодухівського району.

Ільїна К. Харківському підрозділу задонатили на «Вампірів» понад 4 млн грн: хто благодійник : Харків, підрозділ НГУ відкрив найбільший в своїй історії збір / Катерина Ільїна // Думка. – 22.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771767564-harkivskomu-pidrozdlu-zadonatili-na-vampiriv-ponad-4-mln-grn-hto-blagodiynik>
Харківська бригада НГУ «Хартія» отримала великий донат від харківського футбольного клубу на великі гексакоптери «Вампіри».

Старостіна А. Терехов назвав результати впровадження диференціації тривог у Харкові / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 22.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/diferencijovana-sistema-opovisenna-u-harkovi-aki-rezultati.html>

Харків отримав 2271 годину додаткового часу, тобто майже 100 діб для повноцінної роботи та життя завдяки впровадженню диференційованої системи оповіщення про повітряну небезпеку.

23.02.2026

Лісічкіна А. Генштаб повідомив, де штурмують росіяни в Харківській області 23 лютого : На Харківщині від ранку зафіксовано один рос. штурм / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771855742-genshtab-povidomiv-de-shturmuyut-rosiyani-v-harkivskiy-oblasti-23-lyutogo>

Ларін Ю. ОВА назвала кількість постраждалих внаслідок російських обстрілів на Харківщині : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 8 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771828940-ova-nazvala-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini>

Гребенюк Г. Четверо постраждалих на Харківщині: де влучили безпілотники та ракети минулої доби / Галина Гребенюк // Слобід. край. – 23.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/rosiani-vdarili-po-troh-rajonah-harkivsini-ta-harkovu-so-zrujnovano.html>

Ларін Ю. Армія РФ завдала серію ракетних ударів по Харкову: що відомо : У Харкові було чути близько п'яти вибухів : [Холодногір. і Слобід. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771823187-armiya-rf-zavdala-seriyu-raketnih-udariv-po-harkovu-shcho-vidomo>

Лісічка А. Ракетний удар по Харкову 23 лютого: яка кількість пошкоджених будинків : У Харкові пошкоджено сім приватних будинків після ранкової атаки : [Основ'ян. р-н] / Аліна Лісічка // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771838308-raketniy-udar-po-harkovu-23-lyutogo-yaka-kilkist-poshkodzhениh-budinkiv>

Кричун Д. РФ атакувала Харків: мер повідомив про вибух : У Харкові «Шахед» впав у Немишлян. р-ні / Дар'я Кричун // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771861349-rf-atakuvala-harkiv-mer-povidomiv-pro-vibuh>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок удару БПЛА постраждали п'ятеро людей: кадри з місця : У Харків. обл. ворог обстріляв с. Артільне : [Куп'ян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771824009-na-harkivshchini-vnaslidok-udaru-bpla-postrazhdali-p-yatero-lyudey-kadri-z-mistsya>

Миронова Л. Обстріл Барвінкового 22 лютого: ворог атакував сільгосптехніку (фото) : [Ізюм. р-н] / Ліна Миронова // Слобід. край. – 23.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/barvinkove/prilit-u-civilne-gospodarstvo-barvinkovogo-poskodzeno-cotiri-avtivki.html>

Шопінська Є. Росіяни обстріляли колишній дитячий будинок на Харківщині: що відомо / Удар БПЛА пошкодив дах і вікна будівлі : [сел. Золочів Богодухів. р-ну] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771843585-rosiyani-obstrilyali-kolishniy-ditsadok-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Кричун Д. На Харківщині дрони вбили трьох цивільних, ще один – у лікарні : Рос. безпілотники атакували Куп'ян. р-н, є загиблі та поранені серед місцевих жителів / Дар'я Кричун // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771843040-na-harkivshchini-droni-vbili-troh-tsivilnih-shche-odin-u-likarni>

Кричун Д. Росіяни розстріляли автомобіль відомого волонтера біля Куп'янська: фото з місця : Авто Христова розстріляли дрони під Гусинкою, волонтер у крові / Дар'я Кричун // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771853459-rosiyani-rozstrilyali-avtomobil-vidomogo-volontera-bilya-kup-yanska-foto-z-mistsya>

Лісічка А. Поранення Дениса Христова на Харківщині: офіц. інформація прокуратури : На Куп'янщині внаслідок атаки рос. FPV-дрона поранено волонтера / Аліна Лісічка // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771862635-poranennya-denisa-hristova-na-harkivshchini-ofitsiyna-informatsiya-prokuraturi>

Кричун Д. Із Куп'янського району роботи забрали тіло вбитого цивільного – Канашевич : Росіяни 22 лютого вбили цивільного в Андріївці / Дар'я Кричун // Думка. – 23.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771835895-iz-kup-yanskogo-rayonu-roboti-zabrali-tilo-vbitogo-tsivilnogo-kanashevich>

НРК – це наземний роботизований комплекс, платформа з дистанційним керуванням. Такі системи використовуються для виконання завдань там, де можна уникнути ризику для життя людини.

Чмут Т. Млинці за донат: у Савинцях проводжали зиму і збирали гроші на ЗСУ (фото) / Татьяна Чмут // Слобід. край. – 23.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/savinci/mlinci-za-donat-u-savincach-provodzali-zimu-i-zbirali-grosi-na-zsu.html>

У селищі Савинці Ізюмського району святкували Масницю на підтримку ЗСУ. Учні місцевого ліцею, вихованці дитячого простору «New Day», батьки та члени молодіжної ради селища випікали смаколики, виготовляли ляльки-масниці та збирали кошти для військових.

Старостіна А. У метро Харкова відбудеться концерт-реквієм до роковин повномасштабної війни / Анастасія Старостіна // Слобід. край. – 23.02.2026. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/koncert-u-metro-harkova-24-lutogo-de-i-koli.html>

24.02.2026

Кравченко А. За чотири роки війни росіяни вбили більше 2 тисяч мирних людей в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 24.02.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.02.2026/za-cotiri-roki-viini-rosiyani-vbili-bilse-2-tisyac-mirnix-lyudei-v-xarkivskii-oblasti>

Мегаполіс на фронті. Як змінився Харків за чотири роки повномасштабної війни // Kharkiv Today. – 24.02.2026. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/novi-mistyany-vtracheni-pamyatky-bezkoshtovni-tramvayi-yak-zminyvsya-kharkiv-za-chotyry>

Чотири роки тому харків'яни вперше прокинулися під звуки обстрілу. 24 лютого 2022 р. Харків став прифронтовим містом – і досі не припиняє ним бути. Велика війна докорінно змінила мегаполіс: склад населення, структуру витрат, робочі місця та відпочинок.

Ларін Ю. Бої на Харківщині: Генштаб показав, де ворог провів чотири атаки : (карта) : У Харків. обл. триває так званий «стратегічний наступ» арміє рф / Юрій Ларін // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771913063-boyi-na-harkivshchini-genshtab-pokazav-de-vorog-proviv-chotiri-ataki-karta>

Кричун Д. Синегубов назвав два напрямки, у яких встановлюють антидронові коридори на Харківщині : У р-ні Вовчанська двоє водіїв отримали поранення внаслідок обстрілу / Дар'я Кричун // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771926369-sinegubov-nazvav-dva-napryamki-u-yakih-vstanovlyuyut-antidronovi-koridori-na-harkivshchini>

Чередник І. FPV-дрони та КАБи: росіяни вдарили по дитячому будинку на Харківщині : За добу рос. війська били по Харкову та чотирьох районах області керованою авіацією і безпілотниками / Ірина Чередник // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771920245-fpv-droni-ta-kabi-rosiyani-vdarili-po-dityachomu-budinku-na-harkivshchini>

Упродовж минулої доби російські війська масовано обстрілювали Харків і населені пункти Куп'янського, Ізюмського, Чугуївського та Богодухівського районів.

Кричун Д. Росіяни вдарили по Харкову та області КАБами та дронами: за добу 11 поранених : За добу в Харків. обл. поранено 11 людей, серед них 7-річна і 13-річна дівчинки / Дар'я Кричун // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771916431-rosiyani-vdarili-po-harkovu-ta-oblasti-kabami-ta-dronami-za-dobu-11-poraneni>

Азаров Д. Дрони РФ завдали удару по газовидобувній інфраструктурі в Харківській області – Нафтогаз / Денис Азаров // Status Quo. – 24.02.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.02.2026/droni-rf-zavdali-udaru-po-gazovidobuvnii-infrastrukturi-v-xarkivskii-oblasti-naftogaz>

Ларін Ю. На Харківщині на віддаленні від лінії фронту окупанти атакували припарковані вантажівки : У Харків. обл. росіяни поранили мирних мешканців / Юрій Ларін // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771914356-na-harkivshchini-na-viddalenni-vid-liniyi-frontu-okupanti-atakuvali-priparkovani-vantazhivki>

Неподалік Валок Богодухівського району на віддаленні від лінії фронту окупанти атакували припарковані вантажівки.

Чередник І. Росіяни вдруде вдарили по енергетиці Харківщини під час роботи рятувальників : Під обстрілом опинилася Валків. громада / Ірина Чередник // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771925823-rosiyani-vdruge-vdarili-po-energetitsi-harkivshchini-koli-pratsyuvali-ryatuvalniki>

Кричун Д. Російський БПЛА влучив у мікроавтобус на Харківщині: подробиці : Внаслідок обстрілів РФ поранено трьох цивільних : [обстріляні села Куп'ян. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771922850-rosiyskiy-bpla-vluchiv-u-mikroavtobus-na-harkivshchini-podrobitsi>

Лісічкіна А. Російські дрони вдарили по трасі М-03 на Харківщині: кадри ліквідації наслідків : На трасі М-03 поблизу Шарівки дорожники ліквідували наслідки атаки рос. дронів : [Богодухів. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771917026-rosiyski-droni-vdarili-po-trasi-m-03-na-harkivshchini-kadri-likvidatsiyi-naslidkiv>

Кричун Д. На Харківщині не вдається евакуювати поранену родину з двома дітьми: мати в надважкому стані : Обстріл стався 20 лютого [у с. Новоосинове Куп'ян. р-ну] / Дар'я Кричун // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771925365-na-harkivshchini-ne-vdaetsya-evakuyuvati-poranenu-rodinu-z-dvoma-ditmi-mati-v-nadvazhkomu-stani>

Кричун Д. Харків'яни з гурту «Курган & Agregat» отримали ордени від Зеленського: хто ще з області в списку / Дар'я Кричун // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1771924667-harkiv-yani-z-gurtu-kurgan-agregat-otrimali-ordeni-vid-zelenskogo-hto-shche-z-oblasti-v-spisku>

Ларін Ю. У Харкові на хвилину мовчання зупинився центр міста : Харків'яни вшанували хвилиною мовчання пам'ять загиблих за чотири роки повномасштабної війни / Юрій Ларін // Думка. – 24.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1771917679-u-harkovi-na-hvilinu-movchannya-zupinivsya-tsentr-mista>

25.02.2026

Лісічкіна А Генштаб повідомив, скільки разів росіяни намагалися прорвати оборону на Харківщині 25 лютого : На фронті тривають боєз'ясування на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772028849-genshtab-povidomiv-skilki-raziv-rosiyani-namagalisya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini-25-lyutogo>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти штурмують дев'ять населених пунктів : (карта) : У Харків. обл. протягом минулої доби відбулося 14 рос. штурмів / Юрій Ларін // Думка. – 25.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772000471-na-harkivshchini-okupanti-shturmuyut-dev-yat-naselenih-punktiv-karta>

Лісічка А. Російські війська обстріляли чотири райони Харківщини: кадри руйнувань : На Харківщині пошкоджено будинки та ліцей через обстріли РФ / Аліна Лісічка // Думка. – 25.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772005710-rosiyski-viyska-obstrilyali-chotiri-rayoni-harkivshchiny-kadri-ruynuvan>

Минулої доби російські війська обстрілювали Харківський, Куп'янський, Ізюмський та Чугуївський райони області.

Лісічка А. Харків атакував російський бойовий дрон – Терехов : У Києві р-ні Харкова зафіксували влучання рос. БПЛА / Аліна Лісічка // Думка. – 25.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772025939-harkiv-atakuvav-rosiyskiy-boyoviy-dron---terehov>

Ларін Ю. Виробництво електрики на стічних водах у Харкові: Терехов звернувся до головного політичного союзника Макрона : У Харкові із робочим візитом перебував колишній прем'єр-міністр Франції, голова парламент. фракції Габріель Атталь / Юрій Ларін // Думка. – 25.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772026231-virobnitstvo-elektriki-na-stichnih-vodah-u-harkovi-terehov-zvernuvsya-do-golovnogopolitichnogoso-yuzznika-makrona>

Чередник І. НБУ випустив пам'ятну 10-гривневу монету, присвячену Харківщині : До роковин повномасштаб. війни Нацбанк випустив монету, присвячену Харків. області / Чередник Ірина // Думка. – 25.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772035366-nbu-vipustiv-pam-yatnu-10-grivnevu-monetu-prisvyachenu-harkivshchiny>

Азаров Д. У Харкові помер професор, який допомагав військовим з посттравматичним розладом / Денис Азаров // Status Quo. – 25.02.2026. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.02.2026/u-xarkovi-pomer-profesor-yakii-dopomagav-viiskovim-z-posttravmaticnim-rozladom>

Помер професор кафедри педагогіки та психології управління соціальними системами НТУ «ХПІ», кандидат психологічних наук Андрій Черкашин. Крім викладацької та наукової діяльності, він займався реабілітацією психічного здоров'я військовослужбовців, які брали участь у бойових діях і отримали посттравматичний стресовий розлад.

26.02.2026

Кричун Д. Генштаб зафіксував 20 ворожих атак на Харківщині : Окупанти штурмували у бік 10 насел. пунктів області / Дар'я Кричун // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772088792-na-harkivshchiny-genshtab-zafiksuvav-20-vorozhih-atak>

Шопінська Є. Внаслідок нічного обстрілу у Харкові пошкоджено газопровід, електромережі та десятки будинків – мер / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772097797-vnaslidok-nichnogo-obstrilu-u-harkovi-poshkodzhenogazoprovid-elektromerezhi-ta-desyatki-budinkiv-mer>

У ніч на 26 лютого 2026 р. Харків зазнав комбінованого обстрілу з дронів і балістичних ракет. Руйнування зафіксовано на 12 локаціях у Шевченківському, Київському, Слобідському, Салтівському та Новобаварському районах.

Ларін Ю. У Харкові внаслідок обстрілу постраждало щонайменше четверо людей – Синегубов / Юрій Ларін // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772075184-u-harkovi-vnaslidok-obstrilu-postrazhdalo-shchonaymenshe-chetvero-lyudey-sinegubov>

Ларін Ю. Кількість постраждалих внаслідок масованої атаки на Харків зросла до 7 осіб – мер / Юрій Ларін // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772075695-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-masovanoyi-ataki-na-harkiv-zroslo-do-7-osib-mer>

Ларін Ю. Окупанти влучили у приватний житловий будинок у Харкові, на місці – пожежа та завали : [Салтів. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772074791-okupanti-vluchili-u-privatniy-zhitloviy-budinok-u-harkovi-na-mistsi-pozhezha-ta-zavali>

Кричун Д. У Харкові ракета впала в Центральному парку : [Шевченків. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772091355-u-harkovi-raketa-vpala-v-tsentrlnomu-parku>

РФ запустила по Харківщині чотири «Іскандера», два впали в обласному центрі – Синегубов : Під обстрілом опинилася будівля Дитячої південної залізниці в Харкові : [Шевченків. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772088206-rf-zaputyla-po-harkivshchini-chotiri-iskandera-dva-vpali-v-oblasnomu-tsentri-sinegubov>

Кричун Д. Дрон на оптоволокну вперше долетів до Харкова (фотофакт) : Безпілотник залетів із Малоданилів. громади, розвернувся в місті й ударив по авто в сел. Лісне : [Харків. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772089479-dron-na-optovolokni-vpershe-doletiv-do-harkova-fotofakt>

Кричун Д. Росіяни вдарили по передмістю Харкова: постраждала родина з двома дітьми : У Рай-Оленівці БПЛА впав біля багатоповерхівки : [Харків. р-н Харків. обл.] / Дар'я Кричун // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772087528-rosiyani-vdarili-po-peredmistyu-harkova-postrazhdala-rodina-z-dvoma-ditmi>

Чередник І. Зеленський присвоїв звання Героя України командирі харківської бригади «Спартан», [полковнику Олексію Хільченку] / Ірина Чередник // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772099398-prezident-prisvoyiv-zvannya-geroya-ukrayini-komandiru-harkivskoyi-brigadi-spartan>

Кричун Д. «Гром» із Хартії став Героєм України: Зеленський присвоїв звання : Іщенко ліквідував близько 200 окупантів / Дар'я Кричун // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772099724-grom-iz-hartiyi-stav-geroem-ukrayini-zelenskiy-prisvoyiv-zvannya-posmertno>

Звання Героя України отримав борець 13-ї бригади оперативного призначення НГУ «Хартія» Андрій Іщенко на псевдо «Гром».

Шопінська Є. На Харківщині відзначили родину загиблого героя орденом «За мужність» : У Новій Водолазі вшанували пам'ять загиблого Артема Ломакіна / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772104273-na-harkivshchini-vidznachili-rodinu-zagiblogo-geroya-ordenom-za-muzhnist>

Шопінська Є. Харківська режисерка, [засновниця театру «Нафта» Ніна Хижна] отримала престижну премію імені Леся Курбаса : Нагороду присудили за танцювальну виставу «Тут буде сад» / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1772112270-harkivska-rezhiserka-otrimala-prestizhnu-premiyu-imeni-lesya-kurbasa>

У своїй роботі Н. Хижна досліджує політичне тіло, війну, безпеку, екологію та соціальну дбайливість.

Шопінська Є. Роман харківської авторки [Аліни Дихман] про деокупований Ізюм потрапив до топ-премії книжкових блогерів : «Сніжний Ізюм» і харків. автори серед найобговорюваніших книг року / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772103181-roman-harkivskoyi-avtorki-pro-deokupovaniy-izyum-potrapiv-do-top-premiyi-knizhkovih-blogeriv>

Шопінська Є. Харківський письменник Жадан отримає звання почесного доктора у польському виші : Вроцлав. ун-т присвоїть харків'янину почесний докторський титул / Єлизавета Шопінська // Думка. – 26.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772092604-harkivskiy-pismennik-zhadan-otrimae-zvannya-pochesnogo-doktora-u-polskomu-vishi>

В обґрунтуванні зазначено, що його творчість є «безкомпромісним і проникливим, глибоко закарбованим у пам'яті свідченням війни».

27.02.2026

Ларін Ю. Кривавий бій, який подарував шанс українському Харкову : Росія від самого початку вторгнення в Україну в 2014 р. оголошувала Харків «руським городом». Саме тут вперше виявив себе вже ліквідований ватажок бойовиків «ДНР» «Моторола», який 12 років тому штурмував будівлю Харківської ОДА / Юрій Ларін // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772179624-krivaviy-biy-yakiy-podaruvav-shans-ukrayinskomu-harkovu>

Ларін Ю. На Харківщині – майже 20 російських штурмів (карта) : У Харків. обл. ворог активізувався на Вовчан. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772172350-na-harkivshchini-mayzhe-20-rosiyskih-shturmiv-karta>

Чередник І. Генштаб розказав, де атакують росіяни в Харківській області 27 лютого : Противник двічі атакував у бік Вовчанська та Синельникового / Чередник Ірина // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772203094-genshtab-rozkazav-de-atakuyut-rosiyani-v-harkivskiy-oblasti-27-lyutogo>

Лісічкіна А. Росіяни застосовували хімзброю під час штурму Вовчанська: деталі від СБУ : Під час штурму Вовчанська росіяни застосовували хім. зброю у 2024–2025 рр. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772203676-rosiyani-zastosovovali-himzbroyu-pid-chas-shturmu-vovchanska-detali-vid-sbu>

Хімічні боєприпаси скидали з квадрокоптерів на оборонні позиції українських військ, щоб змусити бійців залишити окопи під прямим вогнем ворога. Протягом вересня 2024 – червня 2025 рр. зафіксовано щонайменше 14 таких скидів.

Ларін Ю. Стало відомо, що окупанти обстріляли 26 лютого на Харківщині : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали місто Харків і 13 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772174273-stalo-vidomo-shcho-okupanti-obstrilyali-26-lyutogo-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. У Харкові російський дрон влучив по території навчального закладу – Терехов : Рос. армія атакувала Харків дроном 27 лютого : [Новобавар. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772182636-u-harkovi-rosiyskiy-dron-vluchiv-na-teritoriyu-navchalnogo-zakladu---terehov>

Кричун Д. Харків вдруге за день – під атакою ударних БПЛА : Дрон упав в Основ'ян. р-ні / Дар'я Кричун // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772188980-harkiv-vdruge-za-den-pid-atakoyu-udarnih-bpla>

Чередник І. Росіяни вдарили безпілотниками по Харківщині: серед постраждалих – двоє дітей : У Харків. р-ні після удару БПЛА поранені п'ятеро мирних жителів : [с. Верхня Роганка] / Ірина Чередник // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772202602-rosiyani-vdarili-bezpilotnikami-po-harkivshchini-sered-postrazhdalih---dvoe-ditey>

Лісічкіна А. На Харківщині російський «Італмас» влучив у приватний будинок: кадри руйнувань : У Золочеві на Харківщині зафіксували влучання БПЛА в приватний будинок / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772189377-na-harkivshchini-rosiyskiy-italmas-vluchiv-u-privatniy-budinok-kadri-ruynuvan>

Ларін Ю. На Харківщині ворог обстріляв дім із людьми: загинув чоловік, його дружина – поранена : [Куп'ян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772171749-na-harkivshchini-vorog-obstrilyav-dim-iz-lyudmi-zaginuvti-cholovik-yogo-druzhina-poranena>

У Харківській області рятувальники залучалися до гасіння 6 пожеж, спричинених ворожими обстрілами у Ізюмському, Харківському, Куп'янському та Чугуївському районах області, а також у Київському районі Харкова.

Шопінська Є. На Куп'янщині з-під завалів вилучили друге тіло загиблої після нічної атаки ворога : Внаслідок нічного удару по Підсередньому загинули дві людини : [Куп'ян. р-н] / Єлизавета Шопінська // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772181590-na-kup-yanshchini-z-pid-zavaliv-viluchili-druge-tilo-zagibloyi-pislya-nichnoyi-ataki-voroga>

Кричун Д. Через війну Харківщина втратила майже 60% туристичного збору : Область втратила 59% надходжень порівняно з 2021 р. / Дар'я Кричун // Думка. – 27.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1772177437-cherez-viynu-harkivshchina-vtratila-mayzhe-60-turistichnogo-zboru>

28.02.2026

Ільїна К. Генштаб показав три точки на Харківщині, де атакує ворог (карта) : Протягом доби ворог атакував на двох напрямках у Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772259304-genshtab-pokazav-tri-tochki-na-harkivshchini-de-atakue-vorog-karta>

Ільїна К. Ракети, КАБи та майже 60 дронів: Синегубов розповів про наслідки російських ударів на Харківщині : Внаслідок ворожих обстрілів у Харків. обл. постраждали 7 людей / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772260933-raketi-kabi-ta-mayzhe-60-droniv-sinegubov-rozpoviv-pro-naslidki-rosiyskih-udariv-na-harkivshchini>

Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали місто Харків і 19 населених пунктів Харківської області. У Харкові ворог атакував БПЛА Новобаварський, Основ'янський, Шевченківський, Салтівський райони.

Ільїна К. У Харкові зафіксовано масовану атаку дронів – Терехов : По Холодній Горі вдарила група дронів / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1772273828-u-harkovi-zafiksovano-masovu-ataku-droniv---terehov>

Ільїна К. У Харкові зафіксовано удар ворожого БпЛА: куди поцілив дрон : У Шевченків. р-ні Харкова дрон здетонував біля нежитлового будинка / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772294626-u-harkovi-zafiksovano-udar-vorozhogo-bpla-kudi-potsiliv-dron>

Ільїна К. Окупанти вдарили по Борівській громаді на Харківщині КАБом та дронами: чотири атаки за добу : Протягом 27 лютого Борівщина пережида авіаудар та атаки дронів : [Ізюм. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772261288-okupanti-vdarili-po-borivskiy-gromadi-na-harkivshchini-kabom-ta-dronami-chotiri-ataki-za-dobu>

Ільїна К. У Харківській області російські дрони поцілили по автомобілях поліції та екстренки : [в с. Грушківка, Великі Хутори, Млинки Куп'ян. р-ну] / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772263809-u-harkivskiy-oblasti-rosiyski-droni-potsilili-po-avtomobilyah-politsiyi-ta-ekstrenki>

Ільїна К. На Ізюмщині ворог кілька разів поспіль вдарив дронами по фермі: є постраждалі / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772290144-na-izyumshchini-vorog-kilka-raziv-pospil-vdariv-dronami-po-fermi-e-postrazhdali>

Ільїна К. На Харківщині російська «Гербера» влучила у приватний будинок: фото наслідків : На Золочівщині ворожий дрон потрощив приватне житло : [с. Калинове] / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772277436-na-harkivshchini-rosiyska-gerbera-vluchila-u-privatniy-budinok-foto-naslidki>

Ільїна К. Під Куп'янськом бригада швидкої пішки вибиралася з-під ворожої атаки : У Куп'ян. р-ні авто швидкої потрапило під подвійну атаку дронів / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772271484-pid-kup-yanskombbrigada-shvidkoyi-pishki-vibiralasya-z-pid-vorozhoyi-ataki>

Ільїна К. У передмісті Харкова пролунав вибух : У Малоданилів. громаді Харківщини зафіксовано ворожий удар : [Харків. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772278857-u-peredmisti-harkova-prolunav-vibuh>

Ільїна К. На Харківщині окупанти атакували агропідприємство : [Чугуїв. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 28.02.2026. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1772268828-na-harkivshchini-okupanti-atakuvali-agropidpriemstvo>

Див. також: випуски, зроблені Харківською обласною універсальною науковою бібліотекою, під назвою «Хроніка незламного Харкова» (<https://library.kh.ua/tag/khronika-nezlamnoho-kharkova/>):

1. Хроніка незламного Харкова. Вип. 23 : 1 вересня – 31 жовтня 2025 року : Героїчна боротьба за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : вебліогр. список (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підгот. Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – Харків, 2025. – 68 с. – URL: <https://www.calameo.com/read/007072842e18145916ec0>

2. Хроніка незламного Харкова. Вип. 24 : 1 листопада – 31 грудня 2025 року : Героїчна боротьба за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : вебліогр. список (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл.ніверсал. наук. б-ка ; [підгот. Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – Харків, 2026. – 78 с. – URL: <https://www.calameo.com/read/00707284290e43b5db207>
3. Хроніка незламного Харкова. Вип. 25 : 1 січня – 28 лютого 2026 року : Героїчна боротьба за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : вебліогр. список (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл.ніверсал. наук. б-ка ; [підгот. Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – Харків, 2026. – 76 с. – URL: <https://www.calameo.com/read/007072842308ba55bb262>